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ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA TRENTA-U DE JULIOL DE DOS MIL TRES

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia trenta-u de juliol de dos mil tres, a les 17 hores i 2
minuts, es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Ajuntament, sota la presidència de
la Sra. Alcaldessa, Glòria Calero i Albal, els/les següents regidors/es:

En Josep Lluís M. Chover i Lara
Na Núria Hernández i Pérez
En Miquel García i Benítez
N’Aurora Campayo i Duarte
N’Alfons Vicent Muñoz i Muñoz
Na M. Montserrat Solaz i Latorre
En Miquel À. Martín i López
En Ferran López-Egea i López
Na Rosa Vilalta i Villarroya
En Joaquim Estal i Lizondo
En Manuel Civera i Gómez
En Josep Francesc Fernández i Carrasco
En Silvestre Borrás i Azcona
En Francesc Zarzoso i Usina
N’Alfred C. Castelló i Sáez
En Joan Serrano i Moreno
N’Antònia E. Murciano i Rodríguez
Na M. Carme Gómez i Bernuz
En Josep L. Martí i González
Na M. Isabel Martínez i Domingo
En Marcel·lí Gil i Gandia
En Jaume E. Goig i Torres
En Miquel À. Cortés i Flor
EXCUSA L’ASSISTÈNCIA:
Na M. Dolors Contreras i Matalí
(sense haver adquirit la condició de regidora)

Assistits del secretari general, Sr. Emili Olmos i Gimeno, i de l’interventor, Sr.
Josep Eugeni Garcerán i Rodríguez, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la
corporació, en primera convocatòria. Es fa constar que el Sr. García s’incorpora a la
sessió en el punt 2, a les 17 hores i 5 minuts, i el Sr. Borrás s’absenta definitivament de
la sessió en el punt 14 (tràmit d’urgència).

La presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre del dia.

1 APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR
El primer punt de l’ordre del dia se sotmet a votació i el Ple de l’Ajuntament, per

unanimitat, ACORDA: Aprovar l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió que
tingué lloc el dia 14 de juny de 2003.
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2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA
D’acord amb el que disposa l’art. 42. del Reglament d’Organització,

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 29 d’abril
d’enguany, segons la següent relació:

Mes d’abril de 2003

16/04/03 Desestimació prorrateig IAE de l’exp. 2724/02.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorrateig per baixa de l’IAE de l’exp. 2720/02.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorrateig per baixa de l’IAE de l’exp. 2717/02.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorrateig per baixa de l’IAE de l’exp. 2715/02.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorrateig per baixa de l’IAE de l’exp. 2714/02.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorrateig per baixa de l’IAE de l’exp. 2707/02.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorrateig per baixa de l’IAE de l’exp. 2706/02.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorrateig per baixa de l’IAE de l’exp. 2705/02.
16/04/03 Anul·lació IAE per duplicitat, exp. 0352/03.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorrateig per baixa de l’IAE de l’exp. 287/03.
16/04/03 Devolució prorratejada per baixa de l’IAE de l’exp. 3306/02.
16/04/03 Anul·lació i devolució de l’IAE de l’exp. 2665/01.
16/04/03 Ordena el pagament al Consell Local Agrari de la subvenció rebuda.
16/04/03 Aprovació liquidacions de l’acord 473/03.
16/04/03 Renovació prestació econòmica, suspensió cautelar de la PER, i rectificació de
la resolució núm. 1023.
16/04/03 Aprovació liquidacions IVTM del núm. acord 468/03.
16/04/03 Aprovació liquidacions IBIU, acord 471/03.
16/04/03 Rectificació per canvi titularitat en IBIU de l’exp. 1716/02.
16/04/03 Aprovació liquidacions IBIU de l’acord 469/03.
16/04/03 Aprovació liquidacions IBIU de l’acord 470/03.
16/04/03 Aprovació de fons per a coordinador d’Educació Vial.
16/04/03 Anul·lació per baixa. Exp. 545/02.
16/04/03 Anul·lació per baixa. Exp. 301/02.
16/04/03 Anul·lació per baixa. Exp. 467/02.
16/04/03 Anul·lació per baixa. Exp. 302/02.
16/04/03 Devolució per excés. Exp. 191/03.
16/04/03 Anul·lació per baixa. Exp. 630/03.
16/04/03 Anul·lació per compensació. Exp. 164/02.
16/04/03 Anul·lació i liquidació prorratejada per baixa de l’exp. 1251/02.
16/04/03 Devolució per prorrateig de l’exp. 185/02.
16/04/03 Anul·lació per baixa de l’exp. 253/02.
16/04/03 Devolució per anul·lació de l’IVTM per baixa de l’exp. 2750/02.
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16/04/03 Devolució per anul·lació per baixa de l’IVTM de l’exp. 3103/02.
16/04/03 Devolució i anul·lació per baixa de l’IVTM de l’exp. 3338/02.
16/04/03 Devolució per error. Exp. 3781/01.
16/04/03 Anul·lació per baixa. Exp. 666/03.
16/04/03 Anul·lació per canvi titularitat. Exp. 292/02.
16/04/03 Anul·lació per canvi titularitat. Exp. 1200/01.
17/04/03 Llista admesos i exclosos de la borsa d’auxiliars de Turisme.
17/04/03 Llista d’admesos i exclosos de la borsa d’educadors de Serveis Socials.
17/04/03 Renúncia parades Mercat Exterior Fix. Exp. 224/91.
17/04/03 Desistiment activitat. Exp. 28/02-I.
17/04/03 Aprovació padrons IBI 2003.
17/04/03 Autorització utilització i ocupació de la via pública per a la festa ‘Bous al
carrer’. Exp. 12/03.
17/04/03 Autorització celebració festes avinguda Sants de la Pedra i adjacents. Exp.
12/03.
17/04/03 Aprovació liquidacions núm. acord 477/03.
17/04/03 Rectificació per canvi titularitat. Exp. 3171/02.
17/04/03 Rectificació per canvi titularitat. Exp. 3312/02.
17/04/03 Rectificació per error en lectura. Exp. 2604/02.
17/04/03 Desestimació reclamació devolució. Exp. 585/03.
17/04/03 Desestimació reclamació devolució. Exp. 2671/02.
17/04/03 Desestimació reclamació devolució. Exp. 2785/02.
17/04/03 Desestimació reclamació devolució. Exp. 3154/02.
17/04/03 Rectificació per error en lectura. Exp. 1947/02.
17/04/03 Rectificació per canvi d’epígraf sense devolució. Exp. 2734/02.
17/04/03 Rectificació per canvi titularitat. Exp. 3234/02.
17/04/03 Rectificació per canvi titularitat. Exp. 483/03.
17/04/03 Rectificació en canvi epígraf sense devolució. Exp. 3369/02.
17/04/03 Rectificació per canvi titularitat. Exp. 73/01.
17/04/03 Rectificació per canvi titularitat. Exp. 456/03.
17/04/03 Rectificació per canvi titularitat. Exp. 455/03.
17/04/03 Rectificació per canvi titularitat. Exp. 3233/02.
17/04/03 Desestimació sol·licitud anul·lació i aprovació canvi titularitat. Exp. 3420/02.
17/04/03 Concessió de permís no retribuït a Sra. CMM.
17/04/03 Retirada de cartells de circ.
22/04/03 Comunicació de l’existència d’una ordre d’execució. Exp. 656/96.
22/04/03 Atorgar un tràmit d’audiència. Exp. 38/02.
22/04/03 Subvencions sanitàries A203.
22/04/03 Aprovar liquidacions acord 476/03.
22/04/03 Aprovar liquidacions acord 472/03.



4

22/04/03 Aprovar liquidacions acord 474/03
22/04/03 Devolució ingressos indeguts. Exp. 2912/02.
22/04/03 Devolució ingressos indeguts. Exp. 433/02.
22/04/03 Anul·lar liquidació per duplicitat. Exp. 2758/02.
22/04/03 Anul·lació del rebut del ‘96 per estar pagat. Exp. 2202/02.
22/04/03 Modificació en liquidació per canvi titularitat. Exp. 3423/02.
22/04/03 Modificació en liquidació per canvi titularitat. Exp. 514/03.
22/04/03 Modificació en liquidació per canvi titularitat. Exp. 948/02.
22/04/03 Modificació en liquidació per canvi titularitat. Exp. 2555/02.
22/04/03 Modificació en liquidació per canvi titularitat. Exp. 2513/02.
22/04/03 Modificació en liquidació per canvi titularitat. Exp. 536/03.
22/04/03 Anul·lació rebut per no ser propietari. Exp. 1270/01.
22/04/03 Aprovar liquidacions acord 478/03.
22/04/03 Anul·lació rebut per error en titularitat. Exp. 1731/02.
22/04/03 Anul·lar rebut per error en titularitat. Exp. 1748/02.
22/04/03 Modificació liquidació per canvi titularitat. Exp. 2640/02.
22/04/03 Rectificació liquidació per error en DNI. Exp. 174/03.
22/04/03 Anul·lació rebut per duplicitat. Exp. 716/02.
22/04/03 Modificació liquidació per canvi titularitat. Exps. 48/01 i 489/03.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 31/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 30/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 6/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 26/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 28/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 29/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 32/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 35/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 36/03-C.
23/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 27/03-C.
23/04/03 Exposició matrícula IAE 2003. Exp. 745/03.
23/04/03 Aprovar liquidacions acord: 479/03.
23/04/03 Atorgar llicència de primera ocupació. Exp. 304/00-CH.
23/04/03 Atorgar cèdula habitabilitat. Exp. 507/92-CH.
23/04/03 Llicència d’obres al c/ Escalante, 26. Exp. 233/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres al c/ Alfambra, 2-4. Exp. 234/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres al c/ José Mª Pemán, 2-1r. Exp. 235/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres al c/ Sant Francesc, 8. Exp. 237/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres a l’av. 9 d’Octubre, 118 i c/ Llibertat. Exp. 238/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres al c/ Sagasta, 80. Exp. 239/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres al c/ Canalejas, 18 b dta. Exp. 241/03 LO.
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23/04/03 Llicència d’obres al c/ Aqüeducte, 6. Exp. 242/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres al c/ Luis Cendoya, 200. Exp. 243/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres a l’av. 9 d’Octubre, 18-baix. Exp. 245/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres al c/ Creu de Santa Anna, 7. Exp. 247/03 LO.
23/04/03 Llicència d’obres a la pl. Ibèrica, 5. Exp. 249/03 LO.
23/04/03 Provisió de fons a justificar a favor del Sr. EOG.
24/04/03 Convocar Ple extraordinari el dia 29/04/03 a les 9 hores.
24/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 25/03-C.
24/04/03 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 34/03-C.
24/04/03 Renúncia parades Mercat Exterior Fix. Exp. 5/01.
24/04/03 Contractar el Sr. SAB davall la modalitat d’interinitat en substitució de Sra.
CMM.
24/04/03 Aprovar liquidacions acord 480/03.
24/04/03 Aprovació despesa a nom del Sr. JBB per a treball en centres educatius.
24/04/03 Aprovació liquidació. Exp. 761/03.
24/04/03 Aprovació liquidació. Exp. 762/03.
24/04/03 Aprovació liquidació. Exp. 763/03.
24/04/03 Aprovació liquidació. Exp. 764/03.
25/04/03 Atorgar gratificacions per serveis extraordinaris juny-juliol-setembre-
octubre/2002.
25/04/03 Atorgar gratificacions per serveis extraordinaris per assignacions individuals.
25/04/03 Aprovació incidències en nòmina abril 2003.
25/04/03 Aprovació variacions en nòmina abril 2003.
25/04/03 Ordre de pagament de la nòmina del mes d’abril.
25/04/03 Contractació de 2 aux. administratius per a Gestió Tributària durant 6 mesos.
25/04/03 Denegació renovació autoritzacions venda no sedentària. Exp. 38/02-M.
25/04/03 Núm. d’acord: 482/03. Aprovació liquidacions IAE.
25/04/03 Exp. 55/02-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua, venda material
d’oficina i consumibles.
25/04/03 Exp. 4478/01. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions. IBI rústica.
25/04/03 Exp. 665/03. No admetre a tràmit les sol·licituds de devolució d’ingressos
indeguts. IBI rústica.
25/04/03 Abonar a la treballadora RMA les despeses de desplaçament i d’allotjament i
manutenció amb motiu de l’assistència a unes jornades a Alacant.
25/04/03 Sotmetre al tràmit d’informació pública el Programa d’Actuació Integrada del
polígon D-3 del Pla Parcial de Platges d’Almardà.
25/04/03 Exp. 97/03 i 98/03. Cessió de nínxols.
25/04/03 Exp. 10/03. Rectificació error en nom del cadàver.
25/04/03 Exp. 2414/02. Canvi de titularitat cadastral IBI urbana.
25/04/03 Núm. d’acord: 481/03. Aprovació liquidacions IBIU.
25/04/03 Inscripció de la unió de fet núm. 17/2003.
25/04/03 Inscripció de la unió de fet núm. 19/2003.
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25/04/03 Inscripció d’unió de fet núm. 20/2003.
25/04/03 Aprovar despesa de 3.180 euros per a la impressió de paperetes electorals i
adjudicar-ne a la impremta Martínez Impressors SL la confecció.
25/04/03 Autoritzar, disposar, reconèixer l’obligació i ordenar el pagament de les
despeses de la relació núm. 200300000477, 177 operacions.
29/04/03 Contractar la Sra. FLT en compte del Sr. SAB sota la modalitat d’interinitat a
temps complet. Grup B.
29/04/03 Contractar la Sra. MMA i la Sra. MIGM sota la modalitat d’acumulació de
tasques. Grup D.
30/04/03 Requerir al funcionari cessant Sr. EAT el reintegrament de 763,66 euros per la
percepció de retribucions no meritades.
30/04/03 Sol·licitar a la Demarcació Territorial de Costes de València ampliació de la
sol·licitud instal·lacions temporals passeig marítim. Exp. 23/03-M.
30/04/03 Inscripció de la unió de fet núm. 21/2003.
30/04/03 Inscripció de la unió de fet núm. 18/2003.
Mes de maig de 2003

2/05/03 Nomenament funcionaris administració general, subescala administrativa,
procediment promoció interna corresponent a l’OEP 2001.
2/05/03 Exp. 150/03. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys.
2/05/03 Exp. 151/03, 156/03, 148/03, 139/03 i 138/03. Inhumacions en nínxols ocupats.
2/05/03 Exp. 160/03, 161/03, 162/03, 163/03 i 164/03. Cessió de nínxols.
2/05/03 Exp. 159/03, 158/03, 157/03, 154/03 i 149/03. Cessió de nínxols.
2/05/03 Exp. 142/03, 141/03 i 140/03. Cessió de nínxols.
2/05/03 Exp. 147/03, 146/03, 144/03 I 143/03. Cessió de nínxols.
2/05/03 Exp. 145/03. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys.
2/05/03 Nomenar funcionària Sra. MVSR, categoria de subalterna, fins a la
reincorporació del Sr. ALJ. Grup E.
2/05/03 Exp. 1/03-S. Incoar expedient sancionador a Yin Pu Lin.
2/05/03 Exp. 49/03, 53/03, 57/03, 61/03 i 101/03. Inhumacions en nínxols ocupats.
2/05/03 Exp. 9/03, 56/03, 58/03, 62/03 i 63/03. Cessió de nínxols.
2/05/03 Exp. 72/03, 73/03, 74/03, 75/03 i 78/03. Cessió de nínxols.
2/05/03 Exp. 79/03, 102/03, 105/03, 107/03 i 108/03. Cessió de nínxols.
2/05/03 Exp. 38/03, 60/03, 76/03, 81/03 i 109/03. Cessió de nínxols.
2/05/03 Exp. 33/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit obertura activitat d’obrador i
cafeteria.
2/05/03 Exp. 86/02-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit activitat de pub.
2/05/03 Exp. 83/02-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit activitat de pub.
2/05/03 Exp. 1915/02. Canvi de titularitat cadastral IBI rústica.
2/05/03 Exp. 1431/02. Anul·lar rebut/liquidació IBIR.
2/05/03 Exp. 2376/02. Devolució ingressos indeguts per error material IBIR.
2/05/03 Exp. 1802/02. Canvi de titularitat cadastral IBIR.
2/05/03 Núm. d’acord: 483/2003. Aprovació liquidacions IBIU i IBIR.
2/05/03 Exp. 510/03. Devolució ingressos indeguts per pagament duplicat IBIU.



7

2/05/03 Exp. 1452/02. Anul·lar rebut/liquidació IBIU.
2/05/03 Exp. 1839/02. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
2/05/03 Exp. 1850/02. Anul·lar rebut/liquidació per error material IBIU.
2/05/03 Exp. 1292/01. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
2/05/03 Exp. 339/03. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
2/05/03 Exp. 2222/02. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
2/05/03 Canvi de titularitat cadastral IBIU. Immoble: Joan d’Àustria, 33. Tots.
2/05/03 Exp. 740/03. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
2/05/03 Exp. 768/01. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
2/05/03 Exp. 252/01. Desestimació reclamació de la interessada sobre anul·lació alta
exercicis 1998, 1999 i 2000 IAE.
2/05/03 Exp. 3002/02. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
2/05/03 Exp. 496/03. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
2/05/03 Exp. 1882/01. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
5/05/03 Contractar la Sra. Mª Jesús San Bernardo Rubio davall la modalitat d’obra o
servei determinat. Grup D. Començament procés d’escolarització.
5/05/03 Exp. 729/03. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 30/03. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 3179/02. Anul·lar rebut/liquidació aprovar nova liquidació taxa d’aigua,
clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 2603/02. Desestimar reclamació presentada contra rebut de taxa per
prestació del servei d’aigua, clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 3238/01 i altres. Devolució ingressos indeguts de la taxa d’aigua,
clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 2545/02. Desestimar reclamació presentada contra els rebuts de la taxa per
prestació del servei d’aigua, clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 2121/02. Desestimar reclamació presentada per Vicente José Català
Alonso contra el rebut de la taxa d’aigua, clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 396/02. Dret a devolució dels ingressos indeguts al Sr. Manuel Blasco
Jurat. Taxa d’aigua, clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 1235/01. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
5/05/03 Exp. 202/03. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació taxa ADP.
5/05/03 Exp. 293/01. Reconèixer el dret a la devolució d’ingressos indeguts en dos
exemplars o excessiu de llicència d’obertura.
5/05/03 Exp. 2751/02. Rectificar Resolució d’Alcaldia núm. 3.495 de 7 de novembre de
2002 i incloure l’anul·lació per duplicitat de la liquidació 000009/97.
5/05/03 Exp. 1074/02. Anul·lar rebut exercici 2002 i aprovar liquidació taxa ADP.
5/05/03 Exp. 708/02. Anul·lar el rebut corresponent a l’exercici 2002 i aprovar la
liquidació de la taxa ADP.
5/05/03 Exp. 703/02. Aprovar la liquidació provisional de la taxa per aprofitament
especial del domini públic amb gual permanent de Sra. J. Garcia Prior.
5/05/03 Exp. 1182/02. Prorrateig quota taxa ADP (guals).
5/05/03 Exp. 698/02. Prorrateig quota taxa ADP (guals).
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5/05/03 Exp. 661/02. Prorrateig quota devolució RB Pagat. Taxa ADP per entrada de
vehicles (guals).
5/05/03 Exp. 638/02. Anul·lació rebuts taxa per ADP entrada de vehicles i mecanitza
baixa en padró.
5/05/03 Exp. 1069/01. Anul·lació rebut pendent de l’IVTM per exempció.
5/05/03 Exp. 469/02. Anul·lació liquidacions guals i practicar liquidació.
5/05/03 Exp. 1815/02. Estimar recurs de reposició i per consegüent anul·lar les
liquidacions de l’IVTM.
5/05/03 Exp. 406/03. No admetre a tràmit la sol·licitud de devolució d’ingressos
indeguts de l’IVTM.
5/05/03 Exp. 641/02. Anul·lar rebut taxa ADP entrada de vehicles.
5/05/03 Exp. 1901/01. Desestimar la pretensió deduïda per l’interessat i en
conseqüència anul·lar els rebuts de l’IVTM i aprovació nova liquidació.
5/05/03 Exp. 3406/01. Anul·lar per duplicitat rebut d’IVTM.
5/05/03 Exp. 566/02. Aprovar liquidació de la taxa ADP i mecanitzar la baixa del gual.
5/05/03 Exp. 3360/02. Aprovar la liquidació provisional del concepte i reconèixer a
Garcés Pérez CB el dret a la devolució, taxa de guals.
5/05/03 Exp. 1485/02. Aprovar la liquidació provisional de taxa ADP entrada vehicles
voreres (guals) i reconèixer al Sr. Tomás Miguel Fausto el dret a la devolució.
5/05/03 Exp. 1205/02. Anul·lar el rebut de l’IVTM i aprovar nova liquidació de
l’IVTM.
5/05/03 Exp. 2002/02. Rectificar la Resolució d’Alcaldia núm. 2.569 de 12 d’agost de
2002 i deixar sense efectes l’anul·lació del rebut exercici 2000 de l’IVTM i aprovar la
nova liquidació.
5/05/03 Exp. 23/03. Rectificació error en número del nínxol.
5/05/03 Exp. 177/03. Cessió de nínxol.
5/05/03 Exp. 84/03-LO. Exigir aval per obres d’urbanització.
5/05/03 Exp. 2/03-CT. Concessió canvi de titularitat llicència municipal d’obertura
d’agència de transports.
5/05/03 Núm. d’acord: 487/03. Aprovació liquidacions aigües, guals IVTM, mercats,
comerç.
5/05/03 Exp. 2479/02. Devolució ingressos indeguts IBI Urbana.
5/05/03 Exp. 2331/02. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació IBI Urbana.
6/05/03 Aprovar la despesa de 24.998 euros i adjudicar a l’empresa Alser SL el
contracte d’obres de pavimentació del tram CC i la porta principal del c/ Periodista
Azzati.
6/05/03 Aprovar la despesa per import de 16.356 euros. Adjudicar a l’empresa Alser SL
el contracte d’obres de construcció d’escala de baixada al riu a l’av. Sants de la Pedra.
6/05/03 Renovar la prestació econòmica reglada a diversos veïns i concedir la PER a
SMPC.
6/05/03 Exp. 85/02. Reclamació danys a béns municipals al Sr. TNN.
6/05/03 Exp. 37/03. Reclamació danys a béns municipals al Sr. EMR.
6/05/03 Exp. 40/03. Reclamació danys a béns municipals a Horlesa Corporación F.
Túria.
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6/05/03 Exp. 137/03. Exhumació cendres.
6/05/03 Exp. 103/03, 127/03 i 130/03. Inhumacions en nínxols ocupats.
6/05/03 Exp. 176/03. Inhumació en nínxol ocupat.
6/05/03 Núm. d’acord: 485/03. Aprovació liquidacions d’aigües.
6/05/03 Exp. 4518/01. Canvi de titularitat IBI Urbana.
6/05/03 Exp. 2530/02. Anul·lació liquidació IBI Urbana.
6/05/03 Núm. d’acord: 486/03. Aprovació liquidacions IBIU.
6/05/03 Nomenar Sr. CRM com a funcionari interí amb categoria d’arquitecte, Grup A.
6/05/03 Nomenar Sr. Fco. JMP com a funcionari interí amb categoria d’operari de
cementeris, Grup E.
6/05/03 Assignar funcions d’auxiliar d’adm. general en gestió tributària Sra. STP.
6/05/03 Exp. 2736/02. Anul·lació liquidació IBIUD.
6/05/03 Exp. 208/03. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
6/05/03 Exp. 1064/01. Estimar parcialment la sol·licitud deduïda pel Sr. AMA quant al
canvi de titularitat de les parcel·les i desestimar l’anul·lació de la liquidació.
6/05/03 Exp. 2360/02. Anul·lar rebut IBIR per error.
6/05/03 Exp. 3182/02. Anul·lar per duplicitat la liquidació/rebut IBI Urbana.
6/05/03 Exp. 382/01. Anul·lar el rebut/liquidació per error IBI Urbana.
6/05/03 Exp. 3318/02. No admetre a tràmit la sol·licitud de devolució d’ingressos
indeguts deduïda pel Sr. MAMR en concepte d’IBI Urbana.
6/05/03 Exp. 1503/02. Canvi de titularitat cadastral IBI Urbana.
6/05/03 Exp. 1564/02. Canvi de titularitat cadastral IBI Urbana.
6/05/03 Exp. 2298/02. Desestimar la sol·licitud de devolució del rebut exercici 2002 de
l’IBIU per ser el titular en la data de meritació de l’impost.
6/05/03 Exp. 694/03. Anul·lar el rebut d’IBI Urbana per duplicitat fet imposable.
6/05/03 Exp. 1947/01. Canvi de titularitat cadastral IBI Urbana.
6/05/03 Exp. 424/03. Canvi de titularitat cadastral IBI Urbana.
6/05/03 Exp. 1455/02. Canvi de titularitat cadastral IBI Urbana.
6/05/03 Núm. d’acord 484/03. Aprovació liquidacions IBIU i IBIR.
7/05/03 Reconeixement triennis diversos funcionaris.
7/05/03 Assignar complement de productivitat al funcionari Sr. JJMG.
7/05/03 Assignar complement de productivitat a la funcionària Sra. AFV.
7/05/03 Assignar complement de productivitat a la funcionària Sra. AFV.
7/05/03 Assignar complement de productivitat al funcionari Sr. JLLR.
7/05/03 Assignar complement de productivitat a la funcionària Sra. YSM.
7/05/03 Assignar complement de productivitat a la funcionària Sra. EHDG.
7/05/03 Concedir al funcionari Sr. VBS permís retribuït durant la campanya electoral,
des del 9 de maig fins al dia 25 de maig.
7/05/03 Concedir al funcionari Sr. JREP permís retribuït durant la campanya electoral,
des del dia 9 de maig fins al dia 25 de maig.
7/05/03 Concedir al funcionari Sr. MAML permís retribuït durant la campanya
electoral, des del dia 9 de maig fins al dia 25 de maig.
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7/05/03 Subvencions sanitàries A103 a distints treballadors de l’Ajuntament.
7/05/03 Núm. d’acord: 488/03. Aprovació liquidacions aigües.
7/05/03 Exp. 764/02-LO. Exigir aval per obres d’urbanització.
7/05/03 Renovar la prestació econòmica reglada a GMM per un període de 3 mesos.
7/05/03 Exp. 38/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit activitat de garatge.
7/05/03 Exp. 120/02-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit activitat de supermercat.
7/05/03 Exp. 6/03-V. Resolució denegant sol·licitud de tramitació de declaració de zona
acústicament saturada a l’av. del Mediterrani i adjacents, així com altres peticions.
8/05/03 Exp. 1603/01. Prorrateig quota IVTM i mecanitzar baixa.
8/05/03 Exp. 1570/01. Rectificació per error material, de fet o aritmètic en liquidació
IVTM.
8/05/03 Exp. 330/01. Rectificar la Resolució de l’Alcaldia núm. 503 d’11 de febrer de
2003 i deixar sense efecte la liquidació exercici 2002 IVTM.
8/05/03 Exp. 454/01. Anul·lació per duplicitat liquidació IVTM.
8/05/03 Exp. 817/02. Rectificació per error material, de fet o aritmètic liquidació IVTM.
8/05/03 Exp. 3214/01. Rectificació per error material de fet o aritmètic liquidació
IVTM.
8/05/03 Exp. 826/02. Rectificació error material, de fet o aritmètic liquidació IVTM.
8/05/03 Exp. 56/01. Anul·lació per duplicitat liquidació IVTM.
8/05/03 Exp. 804/02. Rectificar la Resolució de l’Alcaldia núm. 4180 de 27 de
desembre de 2002 c. subjecte passiu.
8/05/03 Exp. 1933/01. Devolució de la taxa aprofitament domini públic per entrada
voreres i reserva aparcament per denegació gual.
8/05/03 Exp. 1683/01. Transferència titularitat vehicle IVTM.
8/05/03 Exp. 1577/01. Anul·lar liquidacions i mecanitza baixa en Padró IVTM.
8/05/03 Exp. 1602/01. Anul·lació liquidacions i mecanitzar baixa padró IVTM.
8/05/03 Exp. 1605/01. Canvi de titularitat IVTM.
8/05/03 Exp. 1687/01. Desestimar la sol·licitud de devolució del recàrrec de
constrenyiment de l’IVTM.
9/05/03 Exp. 198/03-LO. Llicència d’obres per a reparar feixes balcó i pintar façana de
l’immoble c/ Illa Amboto, 3.
9/05/03 Exp. 222/03-LO. Llicència d’obres per a rebaix de rastell de la vorera per a
accés de minusvàlid c/ Camí Reial, 102.
9/05/03 Exp. 277/03-LO. Llicència d’obres per a impermeabilització de coberta al local
c/ Treball, 18.
9/05/03 Exp. 280/03-LO. Llicència d’obres per a reforma de cuina i bany al c/ Marià
Benlliure, 3.
9/05/03 Exp. 284/03-LO. Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa c/ La
Rosa i c/ Horts.
9/05/03 Exp. 285/03-LO. Llicència d’obres per a obertura i tancament rasa al Nord Riu
Palància pl. Montíber.
9/05/03 Exp. 289/03-LO. Llicència d’obres entaulellat de bany i cuina a Teodor
Llorente, 160.
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9/05/03 Convocar sessió extraordinària del Ple de la corporació per al dimecres dia 14
de maig de 2003 a les 17 hores.
9/05/03 Exp. 262/03-LO. Llicència d’obres per a reformar la cuina i bany a l’av. Sants
Patrons, 16-13ª.
9/05/03 Exp. 102/03-LO. Llicència d’obres local destinat a despatx de pa al c/
Barcelona, 12.
9/05/03 Exp. 168/03-LO. Llicència d’obres instal·lació lampisteria i electricitat al c/
Vent de Marinada, 5.
9/05/03 Exp. 210/03-LO. Llicència d’obres a la parcel·la núm. 18 del polígon F-3.
9/05/03 Exp. 211/03-LO. Llicència d’obres al c/ Illa Còrsega, c/ Riu Túria i c/ Cap Sant
Martí.
9/05/03 Exp. 255/03-LO. Llicència d’obres en cuina i neteja habitatge al c/ Colom, 29-
1r-drta.
9/05/03 Exp. 258/03-LO. Llicència d’obres entaulellat cuina i bany a l’habitatge siti a la
pl. Juan Ramón Jimenez, 1-7a.
9/05/03 Exp. 261/03-LO. Llicència d’obres obertura i tancament rasa al c/ Alcalà
Galiano-Sagasta.
9/05/03 Exp. 264/03-LO. Llicència d’obres obertura i tancament rasa al c/ Camí Reial,
116.
9/05/03 Exp. 272/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra, 35.
9/05/03 Assignar a la funcionària Sra. ACV complement de productivitat.
9/05/03 Assignar a la funcionària Sra. EMT complement de productivitat.
9/05/03 Assignar a la funcionària Sra. EMT complement de productivitat.
9/05/03 Assignar a la funcionària Sra. VCS complement de productivitat.
9/05/03 Assignar a la funcionària Sra. MPG complement de productivitat.
9/05/03 Assignar a la funcionària Sra. ASC complement de productivitat.
9/05/03 Assignar al funcionari Sr. MVM complement de productivitat.
9/05/03 Assignar al funcionari Sr. MSJ complement de productivitat.
9/05/03 Assignar al funcionari Sr. MSJ complement de productivitat.
9/05/03 Assignar a la funcionària Sra. CAA complement de productivitat.
9/05/03 Assignar al funcionari Sr. MVM complement de productivitat.
9/05/03 Assignar al funcionari Sr. BFS complement de productivitat.
9/05/03 Assignar al funcionari Sr. CMG complement de productivitat.
12/05/03 Delegació casament en la regidora Sra. Elionor Murciano i Rodríguez i una
altra en Sra. M. Lluïsa Domínguez i Escudero.
12/05/03 Denegació sol·licitud d’inscripció en el Registre Municipal d’Unions de Fet a
Sra. LRE i DRM.
12/05/03 Ordenar el pagament en concepte de provisió de fons a nom de Jiménez
Tirado, Lidón 315 euros.
12/05/03 Ordenar el pagament per a atendre despeses d’euros a nom d’Orquin
Cedenilla, Isidro “Orquin Procuradores SL” per 1.050 euros.
12/05/03 Ordenar el pagament en concepte de provisió de fons per a atendre despeses de
recursos a nom de Jiménez Tirado, Lidon per un import de 735 euros.
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12/05/03 Ordenar el pagament en concepte de provisió de fons per a atendre despeses de
recursos a nom de Jiménez Tirado, Lidon per un import de 725,56 euros.
14/05/03 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.
200300000563 amb 27 operacions i per un import líquid 3.229,57 euros.
15/05/03 Autoritzar reducció de jornada a la funcionària Sra. CAA en una hora diària
per lactància de fill menor de 12 mesos.
15/05/03 Autoritzar reducció de jornada a la funcionària Sra. SMC en una hora diària
des del 2 de juny fins al 27 de juny de 2003.
15/05/03 Concedir al Sr. JAFV permís no retribuït durant el període comprès entre el 26
de maig fins al 6 de juny de 2003.
15/05/03 Concedir al funcionari DANR permís retribuït durant la campanya electoral,
des del dia 12 de maig fins al dia 25 de maig de 2003.
15/05/03 Autoritzar el reingrés en el servei actiu des de la situació d’excedència
voluntària al funcionari Sr. LDTL, amb efectes del dia següent a la notificació del
present acte.
15/05/03 Nomenament de DJYG i DVNC funcionaris de carrera d’aquesta corporació
amb la categoria de tècnics auxiliars d’informàtica, adm. especial.
15/05/03 Nomenament de DCPB com a funcionari de carrera d’aquesta corporació amb
la categoria de tècnic d’auxiliar d’informàtica, adm. especial. Grup C.
15/05/03 Abonar als funcionaris diferències retributives per la substitució realitzada dels
diversos llocs de treball funcionari substitut: JMPL auxiliar adm.
15/05/03 Abonar als funcionaris les diferències retributives per la substitució realitzada
dels diversos llocs de treball funcionari substitut: PHA.
15/05/03 Abonar als funcionaris les diferències retributives per la substitució realitzada
dels diversos llocs de treball. Funcionari substituït: VGC.
15/05/03 Abonar als funcionaris les diferències retributives per la substitució realitzada
dels diversos llocs de treball. Funcionari substitut: MGR.
15/05/03 Abonar als funcionaris les diferències retributives per la substitució realitzada
dels diversos llocs de treball. Funcionari substitut: JCCH.
15/05/03 Abonar als funcionaris les diferències retributives per la substitució realitzada
dels diversos llocs de treball. Funcionari substitut: CMM.
15/05/03 Assignar a la funcionària MACH complement de productivitat.
15/05/03 Exp. 227/03-LO. Llicència d’obres al c/ Cánovas del Castillo, 2.
15/05/03 Exp. 250/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sagasta, 78.
15/05/03 Exp. 278/03-LO. Llicència d’obres al c/ Escipions, 16.
15/05/03 Exp. 279/03-LO. Llicència d’obres al c/ Buenavista, 68 baix.
15/05/03 Exp. 281/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Hispanitat, 36-6a.
15/05/03 Exp. 282/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sogorb, 83.
15/05/03 Exp. 292/03-LO. Llicència d’obres al c/ Lluís Vives, 1 / c/ Gómez Ferrer.
15/05/03 Exp. 294/03-LO. Llicència d’obres al c/ Mar Cantàbric, 39.
15/05/03 Exp. 295/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Itàlia, 6 baix.
15/05/03 Exp. 296/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Mediterrani, 143-4t-11a.
15/05/03 Exp. 297/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Camp de Morvedre, 155.
15/05/03 Exp. 298/03-LO. Llicència d’obres al c/ Poeta Llombart, 102.
15/05/03 Exp. 299/03-LO. Llicència d’obres al c/ Astúries, 5-19a.
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15/05/03 Exp. 300/03-LO. Llicència d’obres al passeig Morvedre, 6.
15/05/03 Exp. 301/03-LO. Llicència d’obres a la parcel·la 75 A del polígon 20 a la
partida de Bonilles.
15/05/03 Exp. 302/03-LO. Llicència d’obres a la parcel·la 427 del polígon 20, a la
partida Montiver Bonilles.
15/05/03 Exp. 305/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sogorb, 89.
15/05/03 Exp. 309/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra, 39-5a.
15/05/03 Exp. 310/03-LO. Llicència d’obres al c/ València, 80.
15/05/03 Exp. 293/03-LO. Llicència d’obres al c/ Maestrat, 4.7a.
15/05/03 Recurs contenciós administratiu ordinari 145/2003. Grupo Cortes Domenech
SL. Remissió al jutjat documentació. Exp. 32/02-C.
15/05/03 Núm. d’acord: 489/2003. Aprovació liquidacions aigües.
15/05/03 Renovar PER i concedir PER a diversos veïns.
15/05/03 Exp. 62/01-I. Concessió llicència obertura activitat innòcua. Activitat de
fruites i verdures a l’av. Dr. Palos, 30.
15/05/03 Exp. 113/03, 116/03, 117/03 i 166/03. Cessió de nínxols.
15/05/03 Exp. 114/03 i 118/03. Inhumacions en nínxols ocupats.
15/05/03 Exp. 2863/02 i altres acumulats. Reposició en voluntària. Taxa d’aigua,
clavegueram i fem.
15/05/03 Exp. 2120/02 i altres acumulats. Reposició voluntària. IBIRústica.
15/05/03 Exp. 600/03 i altres acumulats. Devolució ingressos indeguts per
compensació.
15/05/03 Exp. 266/03 i 269/03. Reposició en voluntària taxa d’aigua, clavegueram i
fem.
15/05/03 Exp. 1973/02 i acumulats. Devolució RA i interessos.
15/05/03 Exp. 1803/02 i acumulats. Devolució RA i interessos.
15/05/03 Deixar sense efecte la Resolució d’Alcaldia número 1373 de 7 abril de 2003.
15/05/03 Exp. 13/02-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit activitat d’hotel al c/ Metge
Gabriel Flors, 13.
15/05/03 Exp. 40/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit. Activitat de central
dosificadora de formigó, al PI Sepes, parc. 49.
15/05/03 Concedir al Sr. PMRC categoria d’auxiliar permís no retribuït pel període d’un
mes comptat a partir del dia 27 de maig de 2003.
15/05/03 Exp. 631/03. Desestimar la sol·licitud i mantenir com a titular dels rebuts de la
taxa d’aigua, clavegueram i fem la Sra. MBP.
15/05/03 Renovar la PER a Sra. EAS i suspendre la PER a Sra. CCG.
15/05/03 Exp. 32/02-S. Imposar sanció al Sr. JBP.
15/05/03 Exp. 21/03-C. Informe raonat comissió provincial qualificació d’activitats.
16/05/03 Exp. 742/02. Rectificació per error en la taxa ADP parades de venda (mercat
exterior).
16/05/03 Exp. 1004/02. Aprovar liquidació i inclusió en el padró taxa per ADP amb
parada mercat exterior.
16/05/03 Exp. 2898/02. Rectificació error material o de fet taxa d’aigua, clavegueram i
fem.
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16/05/03 Exp. 293/03. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
16/05/03 Exp. 3183/02. Devolució ingressos indeguts per error material, de fet o
aritmètic IVTM.
16/05/03 Exp. 263/02. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa IVTM.
16/05/03 Exp. 850/03. Anul·lació rebut IVTM.
16/05/03 Exp. 533/01. Anul·lar rebuts pendents a efectes de l’IVTM.
16/05/03 Exp. 2422/02. Devolució quota prorratejada per causar baixa IVTM.
16/05/03 Exp. 681/03. Anul·lar liquidacions per duplicitat de l’IVTM.
16/05/03 Exp. 3184/02. Anul·lar per duplicitat liquidacions de l’IVTM i mecanitzar
baixa en padró.
16/05/03 Exp. 323/02. Aprovació liquidació provisional de la taxa d’ADP entrada de
vehicles i procedir a devolució per transferència.
16/05/03 Exp. 1840/02. Devolució quantitat ingressada en concepte d’ICIO
corresponent a const. habitatges per denegació llicència d’obres.
16/05/03 Exp. 214/03. Estimar recurs de reposició sobre IVTM.
16/05/03 Exp. 957/02. Devolució quota prorratejada per causar baixa IVTM.
16/05/03 Exp. 195/03. Aprovació liquidacions taxa per ADP amb parades en mercat
exterior i efectuar inclusió en padró.
16/05/03 Exp. 3245/02. Estimació parcial i devolució ICIO per haver denegat la
realització de les obres.
16/05/03 Exp. 2006/02. Anul·lació rebuts IVTM i mecanització baixa padró.
16/05/03 Exp. 770/02. Anul·lació rebuts IVTM i mecanització baixa padró.
16/05/03 Exp. 791/03. Desestimar sol·licitud d’anul·lació de liquidació IVTM i
modificar, si és procedent, la base de dades incorrectes.
16/05/03 Desestimar la sol·licitud plantejada pel Sr. FVPE i en conseqüència no
diligenciar els llibres de registre presentats fins que no siga tramitada i concedida la
preceptiva llicència municipal.
16/05/03 Exp. 14/02-S. Imposar sanció de 3.000 euros a Sra. MJMV.
16/05/03 Exp. 304/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Marjal, 28.
16/05/03 Exp. 308/03-LO. Llicència d’obres al c/ Illa Formentera, 2.
16/05/03 Exp. 312/03-LO. Llicència d’obres al c/ Silio Itàlic, 16 B.
16/05/03 Exp. 313/03-LO. Llicència d’obres al c/ Teodor Llorente, 116-B.
16/05/03 Exp. 315/03-LO. Llicència d’obres al c/ Anouer, 4.
16/05/03 Exp. 316/03-LO. Llicència d’obres al c/ Buenavista, 73.
16/05/03 Exp. 320/03-LO. Llicència d’obres a l’av. 9 d’Octubre, 82 B-1r.
16/05/03 Exp. 321/03-LO. Llicència d’obres a l’av. 9 d’Octubre, 48-5a.
16/05/03 Exp. 322/03-LO. Llicència d’obres al c/ Maestrat, 13.
16/05/03 Exp. 323/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Joan d’Àustria, 1-1a.
16/05/03 Exp. 326/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra, 83.
16/05/03 Exp. 1789/02. Desestimar la sol·licitud del Sr. TBA IBI Rústica.
16/05/03 Exp. 3352/02. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment.
16/05/03 Exp. 3097/02. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment.
16/05/03 Exp. 1538/02. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment.
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16/05/03 Exp. 2550/02. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment
GT 11 taxes.
16/05/03 Exp. 826/01. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment GT
20 genèric.
16/05/03 Exp. 1798/02. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment
GT 11 taxes.
16/05/03 Exp. 1918/01. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment c.
de titularitat IBI Urbana.
16/05/03 Exp. 727/03. Canvi de titularitat IBI Urbana.
16/05/03 Exp. 819/03. Anul·lar rebuts IBI Urbana.
16/05/03 Exp. 2116/02. Canvi de titularitat cadastral IBI Urbana.
16/05/03 Exp. 795/03. Canvi de titularitat cadastral IBI Urbana.
16/05/03 Exp. 55/02. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment GT
11 dev. ingressos indeguts.
16/05/03 Exp. 417/01. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment GT
21 pt. liquidació.
16/05/03 Exp. 2424/02. Canvi de titularitat cadastral IBI Rústica.
16/05/03 Exp. 1651/02. Canvi de titularitat cadastral IBI Rústica.
16/05/03 Exp. 4112/01. Anul·lació rebut IBI Rústica.
16/05/03 Exp. 1500/02. Canvi de titularitat cadastral IBI Rústica.
16/05/03 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.
200300000587 que inclou 176 operacions.
16/05/03 Nomenament interí PROP, 1 auxiliar en Secretaria General, nomenament
interí Activitats, 1 auxiliar en Recaptació, 2 auxiliars en Gestió Tributària, 1 auxiliar en
RRHH i Estadística, i…
19/05/03 Aprovació dietes per assistència tribunal pl. tèc. administració especial.
19/05/03 Aprovació dietes per assistència a tribunal 1 plaça d’auxiliar informàtica.
19/05/03 Aprovació dietes per assistència a tribunal plaça tèc. adm. general 1.
19/05/03 Aprovació dietes assistència a tribunal 2 places tèc. auxiliar informàtica.
19/05/03 Aprovació dietes per assistència a tribunal 22 places administratiu PI.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives 2 places
oficials manteniment.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives 1 arquitecte
interí.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives formació
borsa auxiliars de turisme.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives formació
borsa educadors.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives tècnic
auxiliar informàtica.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives coordinador
projecte Equal.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives inseridor
laboral.
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19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives llicenciat
comunicació audiovisual.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives llicenciat
informàtica Equal.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives operari
cementeris.
19/05/03 Indemnitzacions membres tribunal qualificador proves selectives tècnic mitjà
normalització lingüística.
19/05/03 Revalidació acte verbal delegació celebració matrimoni civil al Centre Cívic,
dia 17 de maig de 2003.
20/05/03 Complement productivitat funcionària.
20/05/03 Incoació expedient restauració legalitat urbanística. Exp. 7/03-SC-IF.
20/05/03 Declaració situació legal ruïna immoble c/ Gilet, 93.
20/05/03 Exp. 47/03-IU. Informar desfavorablement el projecte d’ampliació de la
posició 15.11 i ER/EM del gasoducte.
20/05/03 Exp. 313/03-LO. Llicència d’obres al c/ José Mª Pemán, 30.
20/05/03 Exp. 23/03-M. Autorització mercat extraordinari passeig marítim temporada
estival.
20/05/03 Núm. d’acord: 491/03. Aprovació liquidació IBIR.
20/05/03 Núm. d’acord: 490/03. Aprovació liquidacions IBIU.
20/05/03 Exp. 06/2003-SC-IF. Incoar expedient sancionador obres de l’expedient
132/2002-DN.
20/05/03 Exp. 198/03. Exhumació i trasllat.
20/05/03 Exp. 165/03 i 197/03. Inhumació en nínxol ocupat.
20/05/03 Exp. 317/03-LO. Llicència d’obres al c/ Illes Columbrets, 4 baix.
20/05/03 Exp. 325/03-LO. Llicència d’obres al c/ Terol.
20/05/03 Exp. 452/02 i 500/02. Cessió de nínxols.
20/05/03 Exp. 13/02-S. Imposar sanció 5.000 euros a Jesali SA.
20/05/03 Exp. 7/2003-OE. Posar de manifest al Sr. Juan Marco Oller, propietari de
l’immoble c/ Luis Cendoya, 106, informe tècnic i altres.
21/05/03 Exp. 85/02-C. Desestimació de requeriment d’anul·lació article 44 de la Llei
29/98.
21/05/03 Exp. 717/03. No admetre a tràmit el recurs d’alçada interposat per Autopistas
Aumar Sace.
21/05/03 Exp. 2819/02. Canvi de titularitat taxa d’aigua.
21/05/03 Exp. 3094/02. Rectificació error taxa d’aigua, clavegueram i fem.
21/05/03 Exp. 3095/02. Rectificació error taxa d’aigua, clavegueram i fem.
21/05/03 Exp. 3095/02. Rectificació error taxa d’aigua, clavegueram i fem.
21/05/03 Exp. 151/02. Desestimar la reclamació presentada per Josefa Reverter Pedro
contra el rebut de la taxa d’aigua, clavegueram i fem.
21/05/03 Exp. 3016/02. Rectificació per error taxa d’aigua, clavegueram i fem.
21/05/03 Exp. 281/03. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
21/05/03 Exp. 441/03. Rectificació per error taxa d’aigua, clavegueram i fem.
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21/05/03 Exp. 1213/01. Rectificació per error taxa d’aigua, clavegueram i fem.
21/05/03 Exp. 477/03. Desestimar reclamació presentada per Valentina Vice Palomar
Orduña contra el rebut de la taxa d’aigua, clavegueram i fem.
21/05/03 Exp. 3320/02. Desestimar la reclamació presentada per Emilio Torres Bolos
contra rebut de la taxa d’aigua, clavegueram i fem.
22/05/03 Exp. 683/2003-680/2003. Desestimar el canvi de domicili fiscal.
22/05/03 Exp. 851/03. Desestimar sol·licitud de canvi d’epígraf de la tarifa de fem per
baixa activitat.
22/05/03 Exp. 3162/02. Desestimar reclamació contra el rebut d’aigua per consum
excessiu.
22/05/03 Exp. 3166/02. Desestimar reclamació contra el rebut de taxa per prestació del
servei d’aigua potable, clavegueram i fem.
22/05/03 Exp. 2/2003-IF-SC. Arxivar els procediments sancionadors i de restauració de
la legalitat urbanística incoats mitjançant RA 17 de març de 2003.
23/05/03 Nomenar funcionari interí el Sr. Manuel Benedicto Sacristan, grup E,
categoria subaltern.
23/05/03 Assignar al funcionari EHDG complement de productivitat.
23/05/03 Assignar al funcionari JLLR complement de productivitat.
23/05/03 Exp. 191/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sant Vicent Ferrer i c/ Illes, 8.
23/05/03 Exp. 263/03-LO. Llicència d’obres al c/ Mare de Déu del Llosar, 37-1a.
23/05/03 Exp. 340/03-LO. Llicència d’obres al c/ Teodor Llorente, 160.
23/05/03 Exp. 342/03-LO. Llicència d’obres al c/ Romeu, 8.
23/05/03 Exp. 8/200-OE. Posar de manifest als propietaris de l’immoble siti al c/
Trobador, 69, 71 i 73 l’informe tècnic.
23/05/03 Exp. 9/2003-OE. Posar de manifest als propietaris de l’immoble siti al c/
Canalejas, 12 l’informe tècnic.
23/05/03 Exp. 200/03. Inhumació en nínxol ocupat.
26/05/03 Aprovació padró taxa d’aigües, clavegueram i fem corresponents al trimestre
1r de 2003.
26/05/03 Exp. 96/02. Desestimar la reclamació i mantenir els rebuts al cobrament
pendent IVTM.
26/05/03 Exp. 114/02. Anul·lar liquidacions IVTM i mecanitzar baixa en el padró
IVTM.
26/05/03 Exp. 112/02. Desestimar la reclamació i mantenir al cobrament els rebuts
pendents de l’IVTM.
26/05/03 Exp. 19/02. No admetre tràmit la sol·licitud de devolució d’ingressos indeguts
IVTM.
26/05/03 Exp. 84/02. No admetre a tràmit la sol·licitud de devolució d’ingressos
indeguts de l’IVTM.
26/05/03 Exp. 103/02. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM.
26/05/03 Exp. 104/02. Anul·lar liquidacions i mecanitzar la baixa en el padró IVTM.
26/05/03 Exp. 582/03. Estimar part de la reclamació i procedir a la devolució del rebut
exerc. 1998 de l’IVTM.
26/05/03 Exp. 554/03. Estimar el recurs de reposició i anul·lar rebuts de l’IVTM.
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26/05/03 Exp. 12/02. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM.
26/05/03 Exp. 31/02. Canvi de titularitat vehicle IVTM.
26/05/03 Exp. 53/02. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM.
26/05/03 Exp. 4/02. Anul·lar el rebut de l’IVTM i mecanitzar la baixa en el padró de
l’IVTM.
26/05/03 Exp. 987/02. Rectificar error material, de fet o aritmètic de l’IVTM.
26/05/03 Exp. 3605/01. Efectuar la devolució del rebut ingressat a efectes de l’IVTM.
26/05/03 Exp. 977/02. Devolució taxa drets examen plaça tècnic mitjà per acreditar
estar en desocupació.
26/05/03 Exp. 981/02. Desestimar la devolució sol·licitada i aprovar la liquidació
provisional de la taxa drets examen.
26/05/03 Exp. 2388/02. Aprovar la liquidació provisional de la taxa per aprofitament
especial del domini públic amb entrada de vehicles.
26/05/03 Exp. 433/01. Anul·lació rebuts per duplicitat taxa entrada vehicles vorera
(guals).
27/05/03 Exp. 89/02-LO i 299/02-LO. Designació tècnic municipal en procediment
verbal 593/2002-A.
27/05/03 Exp. 30/03-C. Informe raonat Comissió Provincial Qualificació d’Activitats.
27/05/03 Assignar al funcionari Sr. JJMG complement de productivitat.
27/05/03 Contractar 4 auxiliars adm. davall la modalitat d’acumulació de tasques, 2 per
a Recaptació i 2 per a Gestió Tributària.
27/05/03 Aprovació del padró d’IBI Rústica.
27/05/03 Convocar sessió ordinària de la Comissió de Govern a les 11 hores del dijous
dia 29 de maig de 2003.
27/05/03 Reconèixer els serveis prestats per la Sra. Inmaculada de la Zarza Ibáñez
Martín entre el 7 febrer de 1992 fins al 30 de març de 2003.
27/05/03 Exp. 24/03-M. Canvi titularitat parades Mercat Exterior Fix.
27/05/03 Ordenar el pagament de la nòmina corresponent al personal de l’Ajuntament
del mes de maig de 2003.
27/05/03 Incidències en la nòmina corresponent al mes de maig de 2003.
27/05/03 Variacions a incloure en la nòmina del mes de maig de 2003.
27/05/03 Exp. 6/2003-IF-SC. Corregir error detectat en la Resolució d’Alcaldia núm.
1968 de 20 de major de 2003.
27/05/03 Exp. 2682/02. Desestimar sol·licitud sobre anul·lació rebut exercici 2002
mantenint per tant els rebuts i requerir interessat perquè aporte fotocòpia del DNI per a
c. de titularitat.
27/05/03 Exp. 3197/02. Anul·lar rebuts IAE 2002 i emetre noves liquidacions.
27/05/03 Exp. 3219/02. Anul·lar rebut IAE i aprovar liquidació IAE.
27/05/03 Exp. 3203/02. Prorrateig quota IAR.
27/05/03 Exp. 3195/02. Anul·lar quota rebuts IAE.
27/05/03 Exp. 3190/02. Devolució de la part proporcional corresponent a l’IAE 2002.
27/05/03 Exp. 2763/02. Anul·lació liquidació per baixa IAE.
27/05/03 Exp. 3189/02. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació de l’IAE.
27/05/03 Exp. 3172/02. Desestimar la petició formulada d’anul·lació rebut IAE.
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27/05/03 Exp. 3138/02. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació de rebuts IAE.
27/05/03 Exp. 310/03. Rectificació i devolució per error en l’epígraf IAE.
27/05/03 Exp. 3126/02. No admetre a tràmit la sol·licitud d’anul·lació del rebut i
posterior liquidació prorratejada de l’IAE.
27/05/03 Exp. 3037/02. Prorrateig de l’IAE.
27/05/03 Exp. 2442/02. Rectificació liquidació per Hisenda IAE.
27/05/03 Exp. 1771/01. Anul·lació liquidació IAE 2001. Primer trimestre.
27/05/03 Exp. 441/02. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM i mecanitzar baixa en el
padró.
27/05/03 Exp. 439/02. Anul·lar liquidacions IVTM i mecanitzar baixa en el padró.
27/05/03 Exp. 436/02. Anul·les liquidacions IVTM i mecanitzar baixa padró.
27/05/03 Exp. 422/02. Anul·lar liquidacions i mecanitzar baixa del padró.
27/05/03 Exp. 435/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar baixa del padró de
l’IVTM.
27/05/03 Exp. 418/02. Anul·lar per duplicitat liquidació de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 417/02. Devolució per prorrateig de la quota de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 403/02. Anul·lació rebuts i mecanitzar baixa del padró de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 261/03. Devolució quota 2000 de l’IVTM i aprovar nova liquidació.
27/05/03 Exp. 326/02. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del procediment
326/2002 recurs de reposició.
27/05/03 Exp. 366/02. Anul·lar rebut de l’IVTM i mecanitzar la baixa del padró de
l’IVTM.
27/05/03 Exp. 370/02. Anul·lar rebut de l’IVTM, aprovar nova liquidació i mecanitzar
baixa en el padró de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 384/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 394/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 345/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 346/02. Canvi de titularitat de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 362/02. Anul·lar rebuts i mecanitzar la baixa en el padró de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 357/02. Anul·lar rebut i mecanitzar baixa en el padró de l’IVTM.
27/05/03 Exp. 3403/02. Devolució ingressos indeguts per error en el rebut Mercat
Exterior.
28/05/03 Exp. 311/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 306/02. Anul·lar rebut i mecanitzar baixa en el padró de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 305/02. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM de diversos
vehicles.
28/05/03 Exp. 293/02. Anul·lar rebut i mecanitzar la baixa en el padró de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 286/02. Anul·lar rebut i mecanitzar baixa en el padró de l’IVTM.
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28/05/03 Exp. 271/02. Desestimar el recurs de reposició contra les liquidacions de
l’IVTM.
28/05/03 Exp. 267/02. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM d’un vehicle.
28/05/03 Exp. 262/02. Anul·lar per duplicitat la liquidació de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 255/02. Anul·lar per duplicitat la liquidació de l’IVTM i mantenir al
cobrament el rebut emès de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 223/02. Desestimar el recurs de reposició contra la liquidació de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 303/02. Declarar la caducitat amb arxiu d’actuacions del procediment de
devolució d’ingressos indeguts.
28/05/03 Exp. 1327/02. Prorrateig anul·lació rebuts pendents de la taxa gual 2002.
28/05/03 Exp. 500/02. Anul·lar la liquidació provisional d’obres ICIO.
28/05/03 Exp. 315/02. Estimació parcial dret a la devolució de l’ICIO.
28/05/03 Exp. 245/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar la baixa en el
padró de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 215/02. Anul·lar per duplicitat liquidacions de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 241/02. Aprovar liquidació i realitzar la devolució per transferència dels
ingressos indeguts.
28/05/03 Exp. 198/02. Aprovar liquidació i procedir a realitzar la devolució per
transferència dels ingressos indeguts.
28/05/03 Exp. 166/02. Anul·lar rebut i mecanitzar la baixa en el padró de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 156/02. Anul·lar rebuts, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 145/02. Anul·lar rebuts, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 1169/02. Desestimar l’anul·lació del rebut exercici 2002 i modificar el
número de DNI.
28/05/03 Exp. 148/02. Anul·lar rebut de l’IVTM i mecanitzar la baixa del padró de
l’IVTM.
28/05/03 Exp. 137/02. Anul·lar rebuts i mecanitzar baixa en el padró de l’IVTM.
28/05/03 Exp. 238/02. Reconèixer el dret a la devolució del 50% de la taxa d’obertura
d’establiments.
28/05/03 Exp. 3301/01. Desestimar la devolució sol·licitada aprovant la liquidació
provisional de la taxa d’obertura d’establiments.
28/05/03 Exp. 1322/01. Reconèixer el dret a la devolució del 50% de la taxa d’obertura
d’establiments.
28/05/03 Exp. 196/03. Reconèixer el dret a la devolució de la taxa d’obertura
d’establiments.
28/05/03 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.
200300000658 que inclou 200 operacions.
29/05/03 Assignar al personal d’aquesta corporació complement de productivitat segons
relació.
29/05/03 Exp. 65/02-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit.
29/05/03 Exp. 39/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit.
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29/05/03 Que es procedisca a l’execució de la sentència i en conseqüència al pagament
de 400 euros al lletrat del demandant i participar al Jutjat del Social número 2 de
València.
29/05/03 Bestretes 2003 a distints funcionaris.
29/05/03 Assignar al treballador Sr. VBA 653, 96 euros en concepte de productivitat per
les tasques de coordinació i assessorament.
29/05/03 Nomenar funcionari interí el Sr. JLCFO amb la categoria d’aux. adm. fins a la
reincorporació de la seua titular Sra. ALA.
29/05/03 Nomenar funcionari interí Sra. RMMS amb la categoria d’auxiliar de turisme
fins a la reincorporació de la seua titular Sra. TMGG.
29/05/03 Nomenar funcionari interí Sra. MJSBR amb la categoria d’aux. adm. fins a la
reincorporació del seu titular DJAR.
29/05/03 Declarar la funcionària d’aquesta entitat local Sra. EM i T. en la situació
d’excedència voluntària amb efectes del dia 9 d’abril de 2003.
29/05/03 Nomenar Sra. EMT funcionària interina amb categoria de tècnica mitjana en
normalització lingüística.
29/05/03 Informació pública del Projecte d’Urbanització de la Unitat d’Actuació
número 23 del vigent Pla General. Exp. 26/02.
29/05/03 Núm. d’acord: 492/03. Aprovació liquidacions IBIU.
29/05/03 Exp. 10/2003-OE. Incoar expedient de declaració de ruïna de l’edificació al c/
Segòvia, 13.
29/05/03 Exp. 20/02-LO. 2a pròrroga de la llicència d’obres atorgada a la pl. Cronista
Chabret, 7-4a.
29/05/03 Exp. 183/03-LO. Llicència d’obres pl. Manuel Azaña, 4.
29/05/03 Exp. 332/03-LO. Llicència d’obres al c/ Teodor Llorente, 35.
29/05/03 Exp. 333/03-LO. Llicència d’obres a l’av. 9 d’Octubre, 31.
29/05/03 Exp. 343/03-LO. Llicència d’obres al c/ Zinc, 18.
29/05/03 Exp. 346/03-LO. Llicència d’obres al c/ Riu Ebre, 11.
29/05/03 Exp. 361/03-LO. Llicència d’obres al c/ Trobador, 42.
29/05/03 Exp. 362/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sant Francesc, 26-7a.
30/05/03 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.
200300000699 que inclou 9 operacions no pressupostàries.
30/05/03 Exp. 8/2003-SC-IF. Incoar expedient sancionador a EJFG com a promotor de
les obres al polígon 4 parcel·la 434.
30/05/03 Exp. 35/03-M. Canvi de titularitat parades Mercat Exterior Fix.
30/05/03 Exp. 10/03-V. Sol·licitud d’informació sobre el local “Tapelía”.
30/05/03 Exp. 2/03-S. Comunicació al jutjat d’instrucció de fets presumptament
delictius per abocaments il·legals.
30/05/03 Exp. 771/01. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
30/05/03 Exp. 34/03-AFIC. Autorització celebració VI Mostra del Comerç Artesanal i
Tradicional al Camí Reial.
30/05/03 Aportació municipal 3r trimestre de 2003 a la Fundació Municipal de
Menjadors Escolars la quantitat de 44.406,61 euros.
30/05/03 Exp. 334/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sant Vicent, 33-18a.
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30/05/03 Exp. 618/02-LO. Pròrroga de la llicència d’obres al c/ Teodor Llorente, 158-
4a.
30/05/03 Inscripció en el Registre d’Unions de Fet núm. 27/2003.
30/05/03 Inscripció en el Registre d’Unions de Fet núm. 26/2003.
30/05/03 Inscripció en el Registre d’Unions de Fet núm. 25/2003.
30/05/03 Núm. d’acord 493/2003. Aprovació liquidacions aigües.
30/05/03 Exp. 351/03-LO. Llicència d’obres al c/ Poeta Llombart, 98-1r-esq.
30/05/03 Exp. 352/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra, 98-4t A.
30/05/03 Exp. 353/03-LO. Llicència d’obres al c/ Taronger, 22.
30/05/03 Exp. 356/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra, 85-27a.
30/05/03 Exp. 358/03-LO. Llicència d’obres al c/ Alqueria de Ros i av. Montíber.
30/05/03 Exp. 359/03-LO. Llicència d’obres al c/ Quartell, 2-3a.
30/05/03 Delegació en regidors celebració matrimonis civils dia 31 de maig de 2003.
Mes de juny de 2003

2/06/03 Admetre el reingrés al servei actiu de la funcionària de carrera Sra. MSP
adscrivint-la provisionalment al lloc d’aux. adm. d’adm. gral. en l’àrea de gestió
tributària.
2/06/03 Cessar de les seues funcions amb efectes 2 de juny de 2003 la Sra. IMD com a
regidora amb dedicació exclusiva.
3/06/03 Exp. 348/03-LO. Llicència d’obres al c/ Pizarro, 5.
3/06/03 Exp. 366/03-LO. Llicència d’obres al c/ Mar, 31.
3/06/03 Exp. 163/03-LO. Exigir aval per obres d’urbanització.
3/06/03 Exp. 336/03-LO. Llicència d’obres al c/ Alacant, 3.
4/06/03 Declarar el funcionari d’aquesta entitat local Sr. LDTL en la situació
administrativa d’excel·lència voluntària.
5/06/03 Ordre de pagament de factura núm. 8/03 del Consell de Cambres de Comerç de
la C. Valenciana, per a la realització 2a fase del Pla d’Acció Comercial de Sagunt.
5/06/03 Exp. 2/03-ADL. Acceptació subvenció TFIL Dones: Peradora de Maqui.
Metal·lúrgica.
5/06/03 Rectificació RA núm. 1941 de data 16 de maig de 2003, atès que s’ha produït
un error material.
5/06/03 Exp. 9/2003-SC-IF. Incoar expedient sancionador al Sr. JCF com a promotor de
les obres d’ampliació d’habitatge existent al polígon 17 parcel·la 70.
5/06/03 Núm. d’acord: 495/2003. Aprovació liquidacions IBIU.
5/06/03 Ordenar la retirada de tots els elements de la via pública per part de les dues
promocions Covilsa Construcciones SA i Residencial entre Avenida COOP.
5/06/03 Exp. 204/03. Cessió de nínxol.
5/06/03 Exp. 202/03. Concessió de nínxol temporalitat 5 anys.
5/06/03 Declarar desistit de la seua petició a Estrella Seguros en nom i representació del
Sr. Fco. Vte. Claros García i arxivar la reclamació de danys en vehicle.
5/06/03 Declarar desistit de la seua petició la Sra. Eosalia Piedra Molés en representació
de la comunitat propietaris M. Gabriel Flors, 3 i arxivar la reclamació de danys.
5/06/03 Desestimar la reclamació de danys personals presentats per la Sra. Justa Rivas
Carmona ocasionats com a conseqüència de caiguda a la via pública.
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5/06/03 Declarar desistit de la seua petició la Sra. Carmen Crispín Sanchis en nom i
representació de la comunitat propietaris av. Sants de la Pedra, 1 i arxivar la reclamació
de danys materials.
5/06/03 Núm. d’acord: 494/03. Aprovació liquidació guals.
5/06/03 Exp. 491/02. Anul·lar per duplicitat el rebut de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 451/03. Deixar sense efectes el punt 1r de la RA de data 21/03/03 referent
al padró de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 449/02. Anul·lar per duplicitat i per error rebuts de l’IVTM i mecanitzar la
baixa dels vehicles en el padró de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 518/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 447/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 492/02. Anul·lar liquidacions de l’IVTM i mecanitzar baixa en el padró.
5/06/03 Exp. 490/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar la baixa en el padró
de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 470/02. Anul·lar per duplicitat la liquidació emesa a efectes de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 466/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 464/02. Anul·lar per duplicitat la liquidació emesa a efectes de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 455/02. Anul·lar rebuts, aprovar noves liquidacions de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 462/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar baixa en el padró
de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 444/02. Anul·lar rebut, aprovar liquidació i mecanitzar la baixa en el padró
de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 456/02. Anul·lar per duplicitat rebut de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 454/02. Anul·lar per duplicitat rebut de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 452/02. Anul·lar per duplicitat rebut de l’IVTM.
5/06/03 Exp. 448/02. Anul·lar rebut de l’IVTM i mecanitzar baixa en el padró de
l’IVTM.
5/06/03 Exp. 446/02. Anul·lar rebut i aprovar liquidació en concepte d’IBI Urbana.
5/06/03 Exp. 1182/02. Rectificar RA núm. 1712 de 5 de maig de 2003.
5/06/03 Exp. 2290/02. Desestimar la devolució sol·licitada aprovant la liquidació
provisional de la taxa d’obertura d’establiments.
5/06/03 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.
200300000734 amb 121 operacions.
5/06/03 Exp. 47/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit obertura per a l’activitat de
garatge al c/ Major, 25.
5/06/03 Aprovar, disposar, reconèixer i ordenar el pagament al Consell Local Agrari
import de 36.132 euros corresponent a la subvenció exercici 2002.
5/06/03 Renovar PER, concedir PER i suspendre PER a diversos veïns.
5/06/03 Exp. 205/03 i 209/03. Cessió de nínxols.
5/06/03 Exp. 131/03, 207/03, 211/03 i 212/03. Inhumacions en nínxols ocupats.
5/06/03 Exp. 206/03, 208/03 i 210/03. Cessió de nínxols temporalitat 5 anys.
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5/06/03 Núm. d’acord: 496/03. Aprovació liquidacions aigües.
5/06/03 Delegació celebració matrimonis dia 7 de juny de 2003 a casa consistorial i
Centre Cívic.
5/06/03 Inscripció en Registre d’Unions de Fet núm. 28/2003.
5/06/03 Inscripció en el Registre d’Unions de Fet núm. 29/2003.
5/06/03 Inscripció en el Registre d’Unions de Fet núm. 24/2003.
6/06/03 Contractació d’un educador per a la Residència Comarcal Les Moreres.
6/06/03 Concedir llicència per al desenvolupament de l’activitat de moll de
transferència de residus amb emplaçament al c/ Benjamin Franklin, pol. Sepes.
6/06/03 Exp. 254/03-LO. Denegar la llicència d’obres per a construcció edifici al c/ Illa
La Toja, Illa de Còrsega i Illa Amboto.
6/06/03 Exp. 370/03-LO. Llicència d’obres al c/ Francisco Palanca i c/ Terol.
6/06/03 Exp. 372/03-LO. Llicència d’obres al c/ Alcalà Galiano, 8.
6/06/03 Exp. 373/03-LO. Llicència d’obres al c/ Felip III, 12-7ª.
6/06/03 Exp. 374/03-LO. Llicència d’obres al c/ Churruca, 20-27a.
6/06/03 Exp. 376/03-LO. Llicència d’obres al c/ Daoiz i c/ Alcalà Galiano, s/n.
6/06/03 Exp. 377/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sant Miquel, 4.
6/06/03 Exp. 318/03-LO. Llicència d’obres al c/ Concepción Arenal, 46-1r.
6/06/03 Exp. 38/02-M. Extinció d’autoritzacions de venda no sedentària.
6/06/03 Exp. 203/03. Renovació nínxol temporal 5 anys.
6/06/03 Convocar sessió extraordinària Ple per al dia 11 de juny de 2003 i convocar
sessió extraordinària de la CG per al dia 11 de juny de 2003.
6/06/03 Assignar al funcionari DDDP complement de productivitat.
6/06/03 Concedir a Sra. CMM permís no retribuït durant el període comprès entre els
dies 21 de juny i 1 d’agost de 2003.
9/06/03 Inscripció unió de fet. Exp. 23/03-UH.
9/06/03 Inscripció unió de fet. Exp. 31/03-UH.
9/06/03 Inscripció Associació Cultural Festes Avinguda Sants de la Pedra. Exp. 6/03-
AV.
9/06/03 Inscripció Club Arquería Camp de Morvedre. Exp. 8/03-AV.
9/06/03 Obrint període d’informació pública de retaxació càrregues del PAI SUNP VI
Sant Josep. Exp. 25/00.
9/06/03 Desestimar recurs reposició contra quota urbanització núm. 2 SUP-2 Oest, UE
núm. 2. Exp. 3/00-PL.
9/06/03 Concessió diversos nínxols per 50 anys. Exps. 120/03, 122/03, 123/03, 134/03,
167/03 i 168/03.
9/06/03 Concessió diversos nínxols per 50 anys. Exps. 173/03, 174/03, 175/03, 186/03,
182/03 i 183/03.
9/06/03 Aprovar liquidacions diverses. Núm. Acord 498/03.
9/06/03 Aprovar certificat núm. 15, obres construcció piscina coberta Almudàfer,
(PPOS 00/193).
9/06/03 Aprovar certificats mesos d’abril i maig/2003, treball empresa Electromur.
9/06/03 Aprovació despesa obres millora infrastructura sèquia del Rei.
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9/06/03 Rectificació error material IBI Urbana. Exp. 1882/01.
10/06/03 Contractar les treballadores que s’indiquen sota la modalitat d’acumulació de
tasques per als departaments de RRHH i Estadística i Activitats.
10/06/03 Exp. 43/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit activitat d’emmagatzematge
i venda de productes de decoració a la pl. 1r de Maig, 2.
10/06/03 Exp. 1105/03. Concedir exempció en la quota de l’IBI naturalesa rústica any
2002.
10/06/03 Exp. 1138/03. Concedir l’exempció de l’IBI de naturalesa rústica de l’any
2002.
10/06/03 Exp. 1122/03. Concedir l’exempció en la quota de l’IBI de naturalesa rústica
de l’any 2002.
10/06/03 Exp. 1890/02. Anul·lar rebut IBI rústica per error material, de fet o aritmètic.
10/06/03 Exp. 136/02. No admetre a tràmit la sol·licitud de devolució d’ingressos
indeguts respecte a l’IVTM.
10/06/03 Exp. 227/03. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
10/06/03 Exp. 3145/02. Anul·lar rebut, aprovar nova liquidació de taxa d’aigua,
clavegueram i fem.
10/06/03 Exp. 274/03. Canvi de titularitat taxa d’aigua, clavegueram i fem.
10/06/03 Exp. 1786/01. Desestimar recurs de reposició presentat per DJLCL i en
conseqüència mantenir les liquidacions en concepte de taxa d’aigua, clavegueram i fem.
10/06/03 Nomenar funcionari interí el Sr. ACC amb la categoria d’aux. adm. cobertura
edifici PROP.
10/06/03 Reconeixement de triennis de diversos funcionaris de l’Ajuntament.
10/06/03 Fixar com a termini de presentació d’instàncies el que hi ha entre els dies 17
de juny i 27 de juny de 2003 referent a la formació de la borsa d’adm. d’adm. general.
10/06/03 Autorització de situació d’excedència per a atenció de fill a la funcionària
TBL amb efectes de 6 de juliol fins a 5 de gener de 2004.
11/06/03 Exp. 8/2002-SC-IF i 10/2003-SC-IF. Incoar expedient de restauració de la
legalitat urbanística al Sr. MAGS.
11/06/03 Exp. 221/03. Cessió de nínxol.
11/06/03 Exp. 189/03, 191/03, 192/03, 194/03 i 196/03. Cessió de nínxols.
11/06/03 Exp. 550/03, 549/03, 195/03, 188/03 i 178/03. Inhumacions en nínxols
ocupats.
11/06/03 Exp. 169/03, 136/03, 129/03, 121/03, 180/03 i 170/03. Inhumacions en nínxols
ocupats.
11/06/03 Exp. 110/03. Cessió de columbari.
11/06/03 Exp. 220/03. Concessió nínxol temporal 5 anys.
11/06/03 Estimar llistat denúncia de trànsit relació núm. 4.
11/06/03 Aprovació certificat número 1 i última contracte d’obres de construcció 76
nínxols al Cementeri de Sagunt.
11/06/03 Exp. 67/02-C. Informe raonat Comissió Provincial Qualificació d’Activitats,
activitat de gabinet odontològic.
11/06/03 Exp. 39/03. Reclamació danys a béns municipals Sr. SJRC.
11/06/03 Exp. 2330/02. Aprovació liquidació provisional de la taxa per entrada de
vehicles i reconèixer el dret a la devolució al Sr. JMLN.
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11/06/03 Exp. 2388/02. Aprovar liquidació provisional de la taxa per aprofitament
especial del domini públic per entrada de vehicles i reconèixer al Sr. JMM el dret a
devolució.
11/06/03 Exp. 2515/02. Aprovar liquidació provisional de concepte i reconèixer al Sr.
PMGL el dret a devolució.
11/06/03 Exp. 2/03. Autorització celebració festejos taurins tradicionals bous al carrer
Festes Patronals de Sagunt ciutat.
11/06/03 Exp. 450/02. Estimació parcial i en conseqüència modificar els elements
tributaris de l’IVTM, anul·lar rebut i practicar nova liquidació de l’IVTM.
11/06/03 Convocar sessió extraordinària Ple corporació dia 14 de juny a les 11 hores
per a la constitució de la nova corporació.
11/06/03 Núm. d’acord: 499/03. Aprovació liquidacions 043 Taules.
11/06/03 Sol·licitar ajudes per a pal·liar la desocupació agrària estacional.
11/06/03 Exp. 4375/01. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del procediment
GT/07 Beneficis Fiscals.
11/06/03 Exp. 1177/03. Concessió exempció en la quota de l’IBI naturalesa rústica de
l’any 2002.
11/06/03 Exp. 1199/03. Concessió exempció en la quota de l’IBI de naturalesa rústica
de l’any 2002.
11/06/03 Exp. 1208/03. Concessió exempció en la quota de l’IBI de naturalesa rústica
de l’any 2002.
11/06/03 Exp. 2379/02. Anul·lar rebut de l’IBIR per error material, de fet o aritmètic.
11/06/03 Exp. 3380/02. Bonificació i canvi titular cadastral de l’IBIU.
11/06/03 Exp. 2796/02. Bonificació i canvi titular cadastral IBIU.
11/06/03 Exp. 2924/01. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del procediment
GT/07 Beneficis Fiscals.
11/06/03 Exp. 1542/02. Rectificar la liquidació i reconèixer a Sra. MPH el dret a la
devolució de l’import ingressat en excés IBI urbana.
11/06/03 Prorrogar a Sra. DLC el contracte d’assistència tècnica d’un arquitecte per al
Departament d’Urbanisme des del 10/08/03 fins al 10/03/04.
11/06/03 Exp. 777/02-LO. Desestimar recurs reposició interposat pel Sr. MDP en
representació WORLD WAY BUSINESS SL.
12/06/03 Exp. 26-27/94. Devolució fiances definitives contracte “Aprofitament caça en
muntanya núm. 103 i núm. 131”.
12/06/03 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.
200300000779 amb 80 operacions.
12/06/03 Ordenar el pagament a la Fundació Municipal de Cultura, import 2.044,93
euros corresponent a la subvenció ingressada per a la formació de persones adultes.
12/06/03 Exp. 236/03. Trasllat de les cendres de CPS.
12/06/03 Exp. 9/2003-OE. Ordenar a la Policia Local el precintat dels accessos als
habitatges de la meitat dreta de l’edifici del c/ Canalejas, 12 i notificar aquesta
Resolució a la PL.
12/06/03 E.3/00 PL. Recurs contra Resolució d’Alcaldia de data 2.11.01. Desestimació
recurs de reposició.
12/06/03 Retirada d’elements de la via pública, UE núm. 2 del SUP-2 Oest.
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12/06/03 Exp. 40/03. Autorització celebració festes en honor a la Mare de Déu del Bon
Succés (Grau Vell) del 5 al 13 de juliol de 2003. Autorització bous al carrer.
12/06/03 Exp. 40/03. Autorització celebració festes en honor a la Mare de Déu del Bon
Succés del 5 al 13 de juliol de 2003.
12/06/03 Exp. 1313/02. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
12/06/03 Exp. 1752/01. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
12/06/03 Exp. 1493/02 i 1505/02 acumulat. Concedir bonificació 50% en la quota de
l’IBIU.
12/06/03 Exp. 616/02 i 1601/02 acumulat. Concedir la bonificació del 50% en la quota
de l’IBIU.
12/06/03 Exp. 1631/02 i acumulats. Concessió bonificació 50% IBIU.
12/06/03 Exp. 1742/02. Anul·lar rebut IBIU.
12/06/03 Exp. 251/03. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
12/06/03 Exp. 909/02. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació IBIU.
12/06/03 Exp. 1936/02. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
12/06/03 Exp. 1976/03. Canvi de titularitat cadastral IBIU.
12/06/03 Exp. 3350/02. Canvi de titularitat cadastral IBI rústica.
12/06/03 Exp. 2106/02. Canvi de titularitat cadastral IBI rústica.
12/06/03 Exp. 4369/01. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del procediment
GT/07 Beneficis Fiscals.
12/06/03 Exp. 3748/01. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del procediment:
GT/07 Beneficis Fiscals.
12/06/03 Exp. 3747/01. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del procediment
GT/07 Beneficis Fiscals.
12/06/03 Exp. 1412/02. Canvi de titularitat cadastral IBI rústica.
12/06/03 Exp. 2058/02. Reconèixer dret a devolució de l’import ingressat per no ser el
titular cadastral IBI rústica.
12/06/03 Exp. 3121/02. Canvi de titularitat cadastral IBI rústica.
12/06/03 Exp. 1554/02. Canvi de titularitat cadastral IBI rústica.
12/06/03 Exp. 1847/02. Canvi de titularitat cadastral IBI urbana.
12/06/03 Exp. 1951/02. Declarar la caducitat, amb arxiu d’actuacions del procediment
GT/05 Recurs de Reposició.
12/06/03 Exp. 219/03. Canvi de titularitat cadastral IBI Urbana.
12/06/03 Exp. 26/03-C. Informe raonat Comissió Provincial Qualificació d’Activitats,
activitat de magatzem de taulellets i gres.
12/06/03 Exp. 46/03-I. Desistiment activitat, activitat de servei de perruqueria a
domicili.
12/06/03 Aprovar el certificat núm. 5 manteniment de la xarxa de proveïment,
empreses, Aguas de Valencia SA.
12/06/03 Aprovar el certificat núm. 6 del mes de maig corresponent al contracte d’obres
de manteniment vies públiques 2002.
12/06/03 Aprovar el certificat del mes de maig de 2003, relatiu al contracte de serveis
d’“Anàlisi d’aigua potable”.
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12/06/03 Aprovar els certificats corresponents al primer trimestre de 2003 relatius al
contracte de conservació i reposició sistemes i instal·lacions per al contracte i regulació
del trànsit viari.
12/06/03 Aprovar la despesa de 20.880 euros i adjudicar a l’empresa Espina, Obras
Hidráulicas SA el contracte d’obres de construcció d’escala de baixada al riu.
12/06/03 Núm. acord: 501/03. Aprovació liquidacions IBIU.
12/06/03 Assignar a la funcionària Sra. AFV complement de productivitat.
12/06/03 Assignar al funcionari Sr. CMG complement de productivitat.
12/06/03 Revocar totes les delegacions conferides, tant genèriques com especials, a
favor dels regidors de la corporació municipal, notificar i publicar en el BOP.
13/06/03 Exp. 14/01-LO. Llicència d’obres per a modificació de llicència d’obres.
Centros Comerciales Carrefour SA.
13/06/03 Cessar de les seues funcions amb efectes 13 de juny de 2003 els funcionaris
eventuals d’aquest Ajuntament i cessar de les seues funcions la regidora Sra. MDCM
com a regidora.
13/06/03 Exp. 783/03. Baixa per pagament a l’agent urbanitzador dels rebuts per via de
constrenyiment de les quotes urbanístiques certificat núm. 1 del polígon E-3 Pla Parcial
Platges Almardà.
13/06/03 Núm. acord: 500/03. Aprovació liquidacions IVTM.
13/06/03 Exp. 568/02. Prorrateig quota anul·lació per baixa IVTM.
13/06/03 Exp. 1652/02. Devolució taxa pagada per mercadet estiu venda bijuteria any
2000 per no haver sigut concedit el permís.
13/06/03 Exp. 2372/01. Aprovar liquidació provisional taxa d’obertura d’establiments i
procedir a la devolució de l’ingrés.
13/06/03 Exp. 528/02. Anul·lació per causar baixa en padró IVTM.
13/06/03 Exp. 1531/02. Prorrateig quota devolució RB pagat taxa per aprofitament de
domini públic.
13/06/03 Exp. 525/02. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa IVTM.
13/06/03 Exp. 524/02. Anul·lació per causar baixa padró per transferència IVTM.
13/06/03 Exp. 292/02. Deixar sense efecte, en part, la Resolució d’Alcaldia núm. 1540,
16 d’abril de 2003 apartats 1r i 2n.
13/06/03 Exp. 567/02. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa IVTM.
13/06/03 Exp. 563/02. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació IVTM.
13/06/03 Exp. 554/02. Anul·lar rebut i aprovar liquidació IVTM.
13/06/03 Exp. 553/02. Anul·lació per causar baixa en padró per transferència IVTM.
13/06/03 Exp. 543/02. Anul·lar per duplicitat liquidació de l’IVTM.
13/06/03 Exp. 537/02. Anul·lar per duplicitat liquidació de l’IVTM.
13/06/03 Exp. 535/02. Anul·lar rebuts i efectuar la baixa en el padró de l’IVTM.
13/06/03 Exp. 533/02. Anul·lar per duplicitat liquidació de l’IVTM.
13/06/03 Exp. 531/02. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa de l’IVTM.
13/06/03 Exp. 530/02. Anul·lació per causar baixa en padró per transferència de
l’IVTM.
13/06/03 Exp. 3100/02. Desestimar la sol·licitud de devolució d’allò que s’ha ingressat
de la taxa d’aigua, clavegueram i fem per ser correctes.
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13/06/03 Exp. 469/02. Deixar sense efecte l’apartat 2n de la part dispositiva de la
Resolució d’Alcaldia núm. 1717 de 5 de maig de 2003.
13/06/03 Exp. 527/02. Anul·lar rebuts i aprovar noves liquidacions així com efectuar les
modificacions en el padró de l’IVTM.
13/06/03 Exp. 187/02. Desestimar devolució sol·licitada de la liquidació provisional de
la taxa d’obertura d’establiments.
13/06/03 Exp. 301/02. Deixar sense efecte la Resolució de l’Alcaldia núm. 1526 de 16
d’abril de 2003.
13/06/03 Exp. 545/02. Rectificar la Resolució d’Alcaldia núm. 1525 de 16 d’abril de
2003.
13/06/03 Exp. 521/02. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació de l’IVTM.
13/06/03 Exp. 520/02. Anul·lar per duplicitat la liquidació emesa en concepte d’IVTM.
13/06/03 Exp. 519/02. Anul·lar per duplicitat la liquidació emesa en concepte d’IVTM.
13/06/03 Exp. 517/02. Desestimar la sol·licitud d’anul·lació del recàrrec de
constrenyiment formulada pel contribuent IVTM.
16/06/03 Autoritzar la situació adm. de comissió de serveis a les funcionàries de carrera
Sra. FSM i Sra. ELR.
16/06/03 Aprovar el certificat núm. 18, corresponent al contracte d’obres de construcció
pavelló esportiu nord Palància.
16/06/03 Exp. 4/03-M. Autorització mercats extraordinaris festes patronals.
16/06/03 Exp. 390/00-LO. Cancel·lació aval bancari obres d’obertura i tancament de
rasa per a presa de gas al c/ Ordóñez, 6.
16/06/03 Prestar la conformitat al certificat d’obres d’urbanització número 1, de les
unitats d’actuació números 12 i 13 per import 771.372,36 euros.
16/06/03 Sotmetre al tràmit d’informació pública l’estudi de detall de les illes que
contenen les parcel·les 11, 19, 32, 33.1, 33.2 i 34 del polígon F3 del Pla Parcial de
Platges d’Almardà.
16/06/03 Prestar la conformitat al certificat d’obres d’urbanització núm. 6 del Sector A
del PERI número 7, per un import de 254.975,03 euros.
16/06/03 Exp. 180/03. Rectificació error concessió nom de l’adquirent del nínxol.
16/06/03 Exp. 193/03. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys.
16/06/03 Exp. 132/03. Inhumació en nínxol ocupat.
16/06/03 Exp. 135/03, 171/03, 172/03, 179/03, 185/03, 190/03. Cessió de nínxols.
16/06/03 Exp. 223/03, 225/03 i 226/03. Cessió de nínxols.
16/06/03 Exp. 22/03 (c/ Major, 5). Deficiències higièniques sanitàries.
16/06/03 Exp. 6/03-IF. Amb caràcter previ a l’acord de demolició s’atorga al Sr. JMFB
termini d’audiència de 15 dies segons la llei.
16/06/03 Exp. 11/03-OE. Posar de manifest al Sr. JMC propietari de l’immoble situat al
c/ Castell, 12 d’aquest municipi l’informe tècnic així com l’obligació de mantenir-lo.
17/06/03 Exp. 224/03. Inhumació en nínxol ocupat.
17/06/03 Declaració dies festius: 16, 17 i 18 de març de 2004.
17/06/03 Aprovar el certificat núm. 5 corresponent al contracte de manteniment de la
xarxa de clavegueram.
17/06/03 Exp. 31/02-S. Imposar sanció de 4000 euros de multa a Sra. MRJ activitat bar-
restaurant a Mare de Déu del Carme, 40.
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17/06/03 Núm. d’acord: 502/2003. Aprovació liquidacions aigües.
17/06/03 Exp. 925/03. Devolució rebut d’IVTM.
17/06/03 Exp. 3427/02. Devolució ingressos indeguts.
17/06/03 Exp. 1492/02. Devolució ingrés indegut IVTM.
17/06/03 Exp. 1134/03. Devolució rebut d’IBI rústica 2002.
17/06/03 Exp. 972/03. Devolució ingressos indeguts per excés d’embargament.
17/06/03 Exp. 1136/03. Devolució rebut d’IVTM 2003.
17/06/03 Exp. 1123/03. Devolució pagament duplicat rebut IVTM.
17/06/03 Exp. 1159/03. Devolució rebut IVTM.
17/06/03 Exp. 1168/03. Devolució rebut IVTM.
17/06/03 Exp. 1164/03. Devolució de l’IVTNU.
18/06/03 Nomenar la Sra. BMM funcionària interina grup B. Treballadora social.
18/06/03 Nomenar al Sr. SZA funcionari interí grup B, tècnic mitjà en acció social.
18/06/03 Nomenar la Sra. AAE funcionària interina, grup C, com a educadora.
18/06/03 Exp. 239/03. Canvi temporalitat.
18/06/03 Exp. 75/03. Rectificació error en temporalitat concessió nínxol.
18/06/03 Aprovació certificat núm. 6 corresponent al contacte mixt de redacció del
projecte d’execució de l’obra aparcament subterrani av. Sants de la Pedra i zona blava
annexa.
19/06/03 Inscripció registre unió de fet núm. 30/2003.
19/06/03 Delegació matrimoni civil en el regidor Sr. M. García i Benítez, el dia 21 de
juny de 2003.
19/06/03 Nomenament membres de la Comissió de Govern.
19/06/03 Nomenament tinent d’alcalde membres de la Comissió de Govern i per ordre.
19/06/03 Delegar la presidència dels organismes autònoms en regidors que es
relacionen.
19/06/03 Delegar la presidència dels consells sectorials en els regidors que es
relacionen.
19/06/03 Conferir delegacions genèriques a favor dels regidors membres de la Comissió
de Govern que es relacionen i respecte de les àrees creades amb ocasió de la
determinació.
19/06/03 Exp. 107/02. Devolució fiança definitiva subhasta solar al PERI 1-BII.
19/06/03 Exp. 27/97. Plantejar a l’interessat la recepció provisional de les obres
d’urbanització parcel·la B2 urb. Gato Montés.
19/06/03 Exp. 167/03-LO. Llicència d’obres a la parcel·la 5.2. UA núm. 2. Sector oest
del SUP 2.
19/06/03 Exp. 244/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sogorb i c/ Clavells.
19/06/03 Exp. 155/02-LO. Llicència d’obres al solar 2.2 de la UA 22.
19/06/03 Exp. 256/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Britànica al polígon E3 platja
Almardà.
19/06/03 Exp. 330/03-LO. Llicència d’obres obertura i tancament de rasa per a
canalització línia elèctrica baixa tensió.
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19/06/03 Exp. 473/02-LO. Devolució de fiança per obres d’obertura i tancament de rasa
per a canalització xarxa.
19/06/03 Exp. 307/03-LO. Llicència d’obres a l’habitatge unifamiliar al passeig
Montíber, 249, urb. Muntanya Picaio.
19/06/03 Exp. 195/03-LO. Llicència d’obres obertura buit en ascensor al c/ Poeta
Llombart, 74.
19/06/03 Exp. 880/02-LO. Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa a l’av.
Mediterrània i c/ Illa Sardenya.
19/06/03 Autoritzar la col·locació d’una làpida de marbre, ajustant-se a allò que s’ha
establit, sol·licitada pel Sr. JVAB.
19/06/03 Exp. 252/03-LO. Llicència d’obres al c/ Illa de Còrsega, c/ Riu Túria, c/ Cap
Sant Martí i Ronda Nord.
19/06/03 Exp. 287/03-LO. Llicència d’obres per a reforma puntal de datada de
l’immoble siti al c/ Marià Benlliure, 3.
19/06/03 Exp. 321/02-LO. Cancel·lació aval bancari per obres d’obertura i tancament de
rasa per a línia elèctrica al c/ Mare de Déu del Llosar i Cánovas del Castillo, 44.
19/06/03 Exp. 322/02-LO. Cancel·lació aval bancari per obres d’obertura i tancament de
rasa al Baladre 2 i PERI 7 (CT-2).
19/06/03 Exp. 324/03-LO. Llicència d’obres per a la instal·lació d’ascensor a l’edifici
siti al c/ Sant Pere, 82.
19/06/03 Assignar membres de la Unitat Local d’Actuació a les tasques del projecte
EQUAL.
19/06/03 Núm. d’acord: 504/03. Aprovació liquidacions IVTM.
19/06/03 Núm. d’acord: 505/03. Aprovació liquidacions IVTM i Mercat Exterior.
19/06/03 Exp. 755/00-LO. Llicència d’obres al c/ Vent de Llevant.
19/06/03 Exp. 767/00-LO. Llicència d’obres a l’av. Faust Caruana.
19/06/03 Exp. 382/02-LO. Llicència d’obres al c/ Òliba.
19/06/03 Exp. 479/02-LO. Llicència d’obres al c/ Caudiel.
19/06/03 Exp. 552/02-LO. Llicència d’obres a l’av. Fausto Caruana.
19/06/03 Exp. 564/02-LO. Llicència d’obres al c/ Periodista Azzati i av. Arquitecte
Alfredo Simón.
19/06/03 Exp. 18/03 LP. Llicència per a segregar finca registral núm. 10206.
19/06/03 Exp. 136/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Camp de Morvedre, 73 baix.
19/06/03 Exp. 380/03-LO. Llicència d’obres al c/ Emilio Llopis, 11.
19/06/03 Exp. 383/03-LO. Llicència d’obres al c/ Alcalà Galiano, 19.
19/06/03 Exp. 386/03-LO. Llicència d’obres al c/ Mare de Déu de Begonya, 10.
20/06/03 Exp. 2/03-LP. Llicència per a segregar finca registral núm. 38016.
20/06/03 Exp. 193/03-LO. Llicència d’obres al c/ Illa d’Eivissa, 5.
20/06/03 Exp. 137/03-LO. Denegació llicència d’obres al polígon 56, camí Vell
d’Almardà.
20/06/03 Exp. 475/01-LO. Llicència d’obres al c/ Camí Reial, 89 i plaça de la Moreria.
23/06/03 Nomenar funcionària interina Sra. MCNT grup D en substitució de l’aux. adm.
Sra. RTR.
23/06/03 Reconèixer els serveis prestats pel Sr. CCD grupo D i grup C.



32

23/06/03 Reconèixer els serveis prestats pel Sr. RRA grup B.
23/06/03 Concedir al Sr. LOG categoria de lector de comptadors permís no retribuït pel
període comprès entre l’1 de juliol al 31 d’agost de 2003.
23/06/03 Delegar la presidència de la Mesa de Contractació dels contractes competència
d’aquesta Alcaldia en el regidor Sr. MAML i com a suplent d’aquest la Sra. RVV.
23/06/03 Sol·licitar de la Conselleria de Cultura, Educació i Ciència la subvenció del
següent programa en la modalitat d’iniciació professional, relacionat.
24/06/03 Aprovar certificat núm. 3, obres rehabilitació Casa dels Berenguer.
24/06/03 Rectificar resolució núm. 2266 de data 11-6-03, pròrroga contracte assistència
tècnica arquitecte urbanisme.
24/06/03 Exp. 79/02, desestimar al·legacions propietaris urb. Ciudadmar.
24/06/03 Exp. 57/03. Reclamar a Jorge Monleón, abonament import danys accident.
24/06/03 Patronat Esports, notificació nous clavers signatura bancs.
25/06/03 Autoritzar reducció jornada funcionària Susana Morales, de Gestió Tributària.
25/06/03 Constitució taula Contractació nova corporació 2003.
25/06/03 Convocatòria Ple extra. dia 28 de juny de 2003.
26/06/03 Exp. cont. adm. 02/859/03 de Francisco J. Pérez González, remissió al tribunal
expedient.
26/06/03 Exp. cont. adm. 02/745/03 de Teresa Gómez Robles, remissió al tribunal
expedient.
26/06/03 Delegació casament dia 28 de juny 2003 en Manuel Civera.
26/06/03 Aprovar liquidacions IBIU, comença amb Adoración Biosca Maceda.
26/06/03 Concessió ajudes econòmiques diverses persones, comença amb Latifa
Lemoudden.
26/06/03 Exp. 26/01, renúncia subvenció de Diputació “Reparació brollador aigua
potable”.
26/06/03 Exp. 66/02-I, denegació llicència a estació 1870 SL.
26/06/03 Exp. 13/03ADL, sol·licitud subvenció Casa d’Oficis.
26/06/03 Contractació treballadors per a l’ET “El Centenario”.
26/06/03 Exp. 02/03. Provisió de fons Festes Patronals de Sagunt 2003.
26/06/03 Exp. 001337/2003. Estimació devolució quantitat ingressada per domiciliació.
26/06/03 Exp. 003426/2002. Estimació recurs domiciliació.
26/06/03 Exp. 00765/2003. Devolució per duplicitat.
26/06/03 Exp. 000924/2003. Devolució per duplicitat.
26/06/03 Exp. 001253/2003. Estimació recurs domiciliació.
26/06/03 Exp. 001372/2003. Devolució per duplicitat.
26/06/03 Exp. 001375/2003. Devolució per duplicitat.
26/06/03 Exp. 003429/2002. Devolució per duplicitat.
26/06/03 Exp. 001192/2003. Devolució recàrrec i interessos per ingressos indeguts.
26/06/03 Exp. 001388/2003. Devolució per duplicitat.
26/06/03 Exp. 001389/2003. Devolució per duplicitat.
26/06/03 Exp. 001020/2003. Devolució per duplicitat.
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26/06/03 Exp. 382/03-LO. Llicència d’obres de gas natural al c/ Castelló.
26/06/03 Exp. 51/03-LO. Rectificar error en identificar el tècnic redactor del projecte.
26/06/03 Exp. 3/2003-IF-SC. Sanció al Sr. BGM per realització d’obres en exps. 20/03-
DN i 3/2003-SC-IF.
26/06/03 Exp. 54/96. Prestar la conformitat al certificat d’obres núm. 5 i última obres
d’urbanització del polígon B1 del Pla Parcial de Platges d’Almardà.
26/06/03 Exp. 54/96. Procedir a la recepció provisional de les obres d’urbanització del
polígon B1 del Pla Parcial de Platges d’Almardà.
26/06/03 Exp. 2/2002. Rev. ofici. executar la sentència de 14 de març de 2003 del Jutjat
C. Adm. núm. 4 de València (Recurs 260/2002).
26/06/03 Exp. 4/2002. Rev. ofici. Executar la sentència de 7 de maig de 2003 del Jutjat
Cont. Adm. núm. 4 de València (Recurs 549/2002).
26/06/03 Exp. 192/03. Rectificació error en nom del cadàver.
26/06/03 Núm. d’acord: 506/03. Aprovació liquidacions IVTM.
26/06/03 Exp. 28/03. Autorització utilització i ocupació de la via pública per al festeig
“Bous al Carrer”.
26/06/03 Exp. 163/03-LO. Llicència d’obres habitatge unifamiliar a la parcel·la 75 i 76
del PAI.
26/06/03 Exp. 169/03-LO. Llicència d’obres a l’illa 8 de la Unitat d’Actuació núm. 2
del Sector Oest del SUP 2.
26/06/03 Exp. 148/03-LO. Llicència d’obres a la urb. Gato Montés.
26/06/03 Exp. 357/03-LO. Llicència d’obres al c/ Illa d’Amboto, 50.
26/06/03 Exp. 354/03-LO. Llicència d’obres al c/ Progrés, 19.
26/06/03 Exp. 21/02. Prestar la conformitat al certificat de liquidació per indemnització
per valor del vol i per diferència d’adjudicació de m2 sostre de la Unitat d’Actuació
núm. 24.
27/06/03 Aprovar la devolució a la Conselleria d’Economia, Hisenda i Ocupació de la
part de subvenció que no ha sigut justificada de Resolució 3 d’octubre de 2002,
SERVEF.
27/06/03 Exp. 68/02-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua, venda de
llenceria i merceria a la pl. Manuel Azaña, 2-b.
27/06/03 Exp. 1/03-CT. Concessió Canvi titularitat venda de minerals i pedres al c/
Sogorb, 21.
27/06/03 Exp. 10/2003-OE. Expedient de declaració de ruïna segons RA núm. 2113 de
29 de maig de 2003 i termini 15 dies al·legacions.
27/06/03 Exp. 41/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, activitat de garatge
subterrani al c/ Sagasta, s/n.
27/06/03 Exp. 53/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, activitat d’elaboració de
menjades per a dur al c/ Maestrat, 21.
27/06/03 Exp. 364/03-LO. Denegació llicència d’obres per a derrocament i canvi parcial
de coberta a l’immoble al c/ Major.
27/06/03 Exp. 378/01-LO. Llicència d’obres a Alfons XII i Reina Fabiola, 2.
27/06/03 Exp. 762/01-LO. Llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra, 52.
27/06/03 Exp. 783/02-LO. Pròrroga llicència d’obres al c/ Quinto Fabio, 3.
27/06/03 Exp. 123/03-LO. Llicència d’obres al c/ Elche de la Sierra i Aigua Amarga.
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27/06/03 Exp. 260/03-LO. Llicència d’obres al c/ Illa Sardenya, 14 baix.
27/06/03 Exp. 389/03-LO. Llicència d’obres reforma parcial en reconstrucció caseta
control instrumentació, SIDMED.
27/06/03 Exp. 419/03-LO. Llicència d’obres al c/ Granado, 26.
27/06/03 Exp. 422/03-LO. Llicència d’obres al c/ Poeta Querol, 1.
27/06/03 Exp. 423/03-LO. Llicència d’obres al c/ Isabel II, 11-2n.
27/06/03 Exp. 427/03-LO. Llicència d’obres al c/ Emilio Llopis, 17, 19, 21 i 23.
27/06/03 Exp. 428/03-LO. Llicència d’obres al c/ Metge Gabriel Flors, 8.
27/06/03 Exp. 431/03-LO. Llicència d’obres al c/ Gómez Ferrer, 16.
27/06/03 Exp. 432/03-LO. Llicència d’obres al c/ La Rosa, 5.
27/06/03 Exp. 433/03-LO. Llicència d’obres al c/ Dolores Ibarruri, 5-5a.
27/06/03 Exp. 441/03-LO. Llicència d’obres a l’av. 3 d’Abril, 46 B.
27/06/03 Exp. 338/03-LO. Denegació llicència d’obres al c/ Mare de Déu dels Dolors,
12.
27/06/03 Exp. 400/03-LO. Llicència d’obres al c/ Mare de Déu del Carme.
27/06/03 Exp. 347/03-LO. Llicència d’obres al c/ Ordóñez, 5.
27/06/03 Exp. 371/03-LO. Denegació llicència d’obres a l’av. Europa, 20.
27/06/03 Exp. 384/03-LO. Llicència d’obres al c/ Antígones, 7 baix.
27/06/03 Exp. 388/03-LO. Llicència d’obres al c/ Terol, 21.
27/06/03 Exp. 391/03-LO. Llicència d’obres a l’av. 9 d’Octubre, 82.
27/06/03 Exp. 392/03-LO. Llicència d’obres al c/ Felip II, 30 baix.
27/06/03 Exp. 393/03-LO. Llicència d’obres al c/ Bisbe Miedes, 35-1r-2a.
27/06/03 Exp. 394/03-LO. Llicència d’obres al/ Camí Reial, 21.
27/06/03 Exp. 395/03-LO. Llicència d’obres a la pl. Blasco Ibáñez, 3 baix.
27/06/03 Exp. 396/03-LO. Llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra, 17.
27/06/03 Exp. 397/03-LO. Llicència d’obres al c/ Aben Bahri, 10.
27/06/03 Exp. 401/03-LO. Llicència d’obres al c/ Reina Isabel II, 23-14a.
27/06/03 Exp. 402/03-LO. Llicència d’obres al c/ La Pau, 90 baix.
27/06/03 Exp. 414/03-LO. Llicència d’obres al c/ Segòvia, 6.
27/06/03 Exp. 415/03-LO. Llicència d’obres a l’av. 9 d’Octubre, 50.
27/06/03 Exp. 417/03-LO. Llicència d’obres al c/ Periodista Azzati, 8-3r.
27/06/03 Exp. 424/03-LO. Llicència d’obres al c/ Diana, 5.
27/06/03 Exp. 381/03-LO. Llicència d’obres al c/ Hernán Cortés.
27/06/03 Incidències en la nòmina corresponent al mes de juny de 2003.
27/06/03 Ordenar el pagament de la nòmina corresponent al personal de l’Ajuntament
del mes de juny de 2003.
27/06/03 Núm. d’acord: 507/03. Aprovació liquidacions IVTM, mercat exterior i guals.
27/06/03 Exp. 37/03-M. Canvi de titularitat parades Mercat Exterior Fix.
27/06/03 Exp. 23/03-M. Autorització parades de venda no sedentària al passeig
marítim.
27/06/03 Ordenació pagament despeses relació núm. 200300000806.
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30/06/03 Aprovació i ordenació pagaments de les obligacions als seus corresponents
titulars.
30/06/03 Llicència obres rasa gas natural al c/ Taronger.
30/06/03 Llicència obres habitatge unifamiliar a la parcel·la 46 del PAI Los Monesterios
sector 7.
30/06/03 Llicència obres derrocament edifici c/ Poeta Llombart, 46
30/06/03 Llicència obres construcció edifici c/ Pintor Sorolla, 32.
30/06/03 Llicència obres c/ Menéndez y Pelayo, 5.
30/06/03 Pròrroga llicència obres c/ Cinquè Fabio, 3.
30/06/03 Llicència obres rehabilitació c/ Castell, 54.
30/06/03 Adjudicació despatxos destinats als grups municipals.
30/06/03 Fixar periodicitat de les comissions de govern els dimecres a les 9.
30/06/03 Dedicació exclusiva de 8 membres de la corporació.
30/06/03 Convocar sessió extraordinària Comissió de Govern per a 02/04/03.
30/06/03 Denegar obres a l’av. Tamarindos per excedir l’edificabilitat màxima permesa.
30/06/03 Llicència obres c/ Calvari Vell, 28 i c/ Santo Domingo.
30/06/03 Aprovar liquidacions acord 509/2003.
30/06/03 Subvenció pavimentació dels camins pic del Corbs i senda de Barta.
30/06/03 Concessió permís no retribuït.
30/06/03 Nomenament assessor Sr. SMF com a funcionari eventual.
30/06/03 Declarar el Sr. MAML en la situació administrativa de serveis especials.
30/06/03 Aprovar liquidacions acord 508/2003.
30/06/03 Prorrateig quota anul·lació per causar baixa IVTM. Exp. 617/2002.
30/06/03 Exp. 584/2002. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa.
30/06/03 Exp. 570/2002. Inclusió en el padró de l’IVTM i emissió de liquidacions.
30/06/03 Exp. 65/2003. Sol·licitud bonificació anual en la taxa d’aigua potable,
clavegueram i fem.
30/06/03 Exp. 724/2003. Anul·lació IVTM per causar baixa padró-transferència a un
altre municipi.
30/06/03 Exp. 579/2002. Anul·lació IVTM per no ser de la seua propietat.
30/06/03 Exp. 586/2002. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa.
30/06/03 Exp. 129/2002. Inclusió en el padró de l’IVTM i emissió de liquidacions.
30/06/03 Exp. 2535/2002. Impugnació autoliquidació. Devolució ingressos indeguts.
30/06/03 Exp. 597/2002. Anul·lació IVTM per causar baixa padró-transferència a un
altre municipi.
30/06/03 Exp. 602/2002. Sol·licitud anul·lació liquidació/rebut per duplicitat.
30/06/03 Exp. 604/2002. Anul·lació per causar baixa padró-transferència a un altre
municipi.
30/06/03 Exp. 605/2002. Anul·lació per causar baixa padró-transferència a un altre
municipi.
30/06/03 Exp. 610/2002. Rectificació IVTM per calcular-se per cv en comptes de kg.
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30/06/03 Exp. 612/2002. Anul·lació IVTM per duplicitat.
30/06/03 Exp. 594/2002. Anul·lació IVTM per duplicitat.
30/06/03 Exp. 590/2002. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa.
30/06/03 Exp. 593/2002. Devolució quota prorratejada per causar baixa.
30/06/03 Exp. 589/2002. Prorrateig quota anul·lació IVTM per causar baixa.
30/06/03 Exp. 587/2002. Anul·lació per duplicitat IVTM.
30/06/03 Exp. 581/2002. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa.
30/06/03 Exp. 578/2002. Anul·lació per causar baixa padró-transferència a un altre
municipi.
30/06/03 Exp. 572/2002. Anul·lació per duplicitat.
30/06/03 Exp. 574/2002. Anul·lació per duplicitat.
30/06/03 Exp. 725/2003. Anul·lació IVTM per baixa.
Mes de juliol de 2003
1/07/03 Exp. 41/03-I. Desistiment activitat.
1/07/03 Exp. 22/02-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua.
1/07/03 Exp. 74/02-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua.
1/07/03 Exp. 1509/2003. Desestimació sol·licitud devolució d’ingressos.
1/07/03 Exp. 7/2003-OE. Ordenar realització obres de sanejat.
1/07/03 Exp. 1/2003-OE. Ordenar realització obres descrites en informe.
1/07/03 Exp. 12/2003-SC-IF. Incoar expedient sancionador per obres sense llicència.
1/07/03 Exp. 12/03-OE. Manifestar informe tècnic als propietaris.
1/07/03 Exp. 81/03. Reclamació danys a béns municipals.
2/07/03 Atribuir funcions d’agents i coordinadors de policies de platges.
2/07/03 Exp. 45/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, activitat d’indústria de tall i
emmagatzematge de fusta.
2/07/03 Exp. 48/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, activitat d’instal·lació
d’emmagatzematge de gasoil.
2/07/03 Exp. 49/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, activitat d’oficines i
magatzem.
2/07/03 Exp. 50/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, activitat de clínica dental.
2/07/03 Exp. 51/03-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, activitat de restaurant.
2/07/03 Exp. 4/03-M. Autorització parades mercat extraordinari festes Sagunt-Port.
2/07/03 Exp. 434/03-LO. Llicència d’obres al c/ Goya, 5.
2/07/03 Exp. 436/03-LO. Llicència d’obres al c/ Astúries, 44.
2/07/03 Exp. 437/03-LO. Llicència d’obres al c/ Vell del Castell, 13.
2/07/03 Exp. 438/03-LO. Llicència d’obres al c/ Romeu, 16.
2/07/03 Exp. 440/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sogorb, 102.
2/07/03 Exp. 442/03-LO. Llicència d’obres al c/ Pablo Iglesias, 35.
2/07/03 Exp. 443/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sant Pere, 49.
2/07/03 Exp. 444/03-LO. Llicència d’obres al c/ Astúries, 5-7a.
2/07/03 Exp. 445/03-LO. Llicència d’obres al c/ Sant Vicent, 8.
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2/07/03 Exp. 446/03-LO. Llicència d’obres al c/ L’Alquerieta de Roc, 3.
2/07/03 Exp. 449/03-LO. Llicència d’obres al c/ Numància, 4-1a.
2/07/03 Exp. 452/02-LO. Llicència d’obres al c/ Mare de Déu dels Dolors, 14-1a.
2/07/03 Conferir delegació especial de districte o barri per a la Tinència d’Alcaldia del
Port en el regidor Sr. Miquel Àngel Martín i López.
3/07/03 Núm. d’acord: 510/03. Aprovació liquidació GUAL.
3/07/03 Adscriure la funcionària de carrera Sra. MBP al lloc de subaltern dependent de
la Secretaria General del Baladre. Caràcter provisional.
3/07/03 Concedir a Sra. CdHM amb la categoria d’administrativa d’adm. general permís
no retribuït entre el 21 al 25 de juliol i del 27 al 29 d’agost de 2003.
3/07/03 Exp. 11/03-SC-IF. Incoar expedient sancionador a Sra. MPRJ promotor de les
obres que consten en l’expedient 40/2003-DN i 11/2003-SC-IF.
3/07/03 Exp. 13/2003-SC-IF. Incoar expedient sancionador al Sr. ECM com a promotor
de les obres que consten en l’expedient 42/2003-DN.
3/07/03 Delegar el regidor Sr. Alfons Vicent Muñoz i Muñoz per a la celebració
matrimonis civils dia 5 de juliol de 2003.
3/07/03 Establir el règim de dedicació exclusiva de diversos membres de la corporació i
els efectes temporals d’aquesta (4 regidors).
3/07/03 Autoritzar el reingrés en el servei actiu des de la situació d’excedència
voluntària al funcionari Sr. LDTL.
3/07/03 Concedir al Sr. CCS amb la categoria d’educardor social permís no retribuït
durant el període comprès entre el 16 d’agost al 15 de desembre de 2003.
4/07/03 Sol·licitud ajudes a l’INEM per a pal·liar la desocupació agrària estacional.
4/07/03 Nomenar Sra. MCR funcionària eventual en el lloc d’assessor amb dedicació
exclusiva.
4/07/03 Exp. 3250/2002. Devolució ingressos indeguts.
4/07/03 Exp. 417/2003. Canvi epígraf de la tarifa de la taxa de fem per baixa activitat.
4/07/03 Exp. 820/2003. Desestimació devolució.
4/07/03 Exp.213/03. Inhumació en nínxol ocupat.
4/07/03 Exp. 234/03. Cessió de nínxol temporalitat 5 anys.
4/07/03 Exp. 250/03. Trasllat de restes de SPF.
4/07/03 Exp. 251/03. Trasllat de restes de DUC.
4/07/03 Tràmit d’audiència.
4/07/03 Exp. 23/03-M. Autorització parada de venda no sedentària al passeig marítim.
4/07/03 Exp. 16/2003-SC-IF. Incoar expedient sancionador al Sr. JPS.
4/07/03 Aprovar liquidacions acord: 512/2003.
4/07/03 Exp. 1517/2003. Anul·lació per duplicitat.
4/07/03 Exp. 3430/2002. Concessió bonificació i canvi titular cadastral.
4/07/03 Exp. 1462/2002. Canvi titularitat cadastral.
4/07/03 Exp. 2078/2002. Rectificació per canvi titularitat.
4/07/03 Exp. 2900/2002. Canvi titularitat cadastral.
4/07/03 Exp. 1901/2002. Rectificació per canvi titularitat.
4/07/03 Exp. 507/2002. Rectificació per canvi titularitat.
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4/07/03 Exp. 2375/2001. Rectificació per error material, de fet o aritmètic.
4/07/03 Exp. 1431/2002. Rectificació per canvi titularitat.
7/07/03 Aprovació liquidacions acord: 511/2003.
7/07/03 Exp. 14/2003-SC-IF. Incoar expedient sancionador al Sr. AGF.
7/07/03 Autoritzar pagament a la Fundació Municipal de Cultura corresponent al III
trimestre de 2003.
7/07/03 Autoritzar pagament al Patronat Municipal d’Esports corresponent al III
trimestre de 2003.
7/07/03 Exp. 146/03 LO. Llicència d’obres al c/ Aitana, 29 i 37.
7/07/03 Exp. 363/03 LO. Llicència d’obres al c/Vall Albaida, 2.
7/07/03 Inscripció 32/2003 UH.
7/07/03 Exp. 4/03-E. Llicència d’instal·lació recinte firal.
7/07/03 Exp. 15/2003-SC-IF. Incoar expedient sancionador a RIDVG.
7/07/03 Exp. 9/2003-SC-IF. Corregir error en Resolució núm. 2153 del 5 de juny de
2003.
8/07/03 Exp. 375/03-LO. Rectificació en Resolució 2522 del 30/06/2003.
8/07/03 Exp. 2904/2002. Concessió bonificació i canvi titular cadastral.
8/07/03 Exp. 1486/2002. Rectificació per duplicitat.
8/07/03 Exp. 1507/2003. Rectificació per error del primer cognom.
8/07/03 Exp. 3581/2001. Anul·lació per pertànyer a la parròquia de Sant Pere Apòstol.
8/07/03 Exp. 1880/2002. Desestimació de rectificació.
8/07/03 Exp. 1519/2003. Anul·lació per canvi titularitat.
8/07/03 Exp. 2862/2002. Concessió bonificació i canvi titular cadastral.
8/07/03 Exp. 1522/2003. Anul·lació per canvi titularitat cadastral.
9/07/03 Aprovació liquidacions acord 513/2003.
9/07/03 Exp. 47/03-M. Denegació permuta parades Mercat Exterior Fix.
9/07/03 Inscripció de la unió 33/2003-UH.
9/07/03 Exp. 1022/2003. Desestimar anul·lació.
9/07/03 Exp. 3626/2001. Rectificació per canvi titularitat immoble.
9/07/03 Exp. 2410/2002. Devolució prorrateig per baixa.
9/07/03 Exp. 1865/2002. Devolució per presentació de l’autoliquidació.
9/07/03 Exp. 77/2003. Anul·lació per duplicitat.
9/07/03 Exp. 668/2002. Rectificació per aplicació incorrecta de la tarifa.
9/07/03 Exp. 667/2002. Anul·lació per baixa.
9/07/03 Exp. 665/2002. Anul·lació per duplicitat.
9/07/03 Exp. 662/2002. Anul·lació per duplicitat.
9/07/03 Exp. 656/2002. Prorrateig quota anul·lació per causar baixa.
9/07/03 Exp. 654/2002. Desestimar recurs de reposició.
9/07/03 Exp. 653/2002. Desestimar recurs de reposició.
9/07/03 Exp. 645/2002. Anul·lació per duplicitat.
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9/07/03 Exp. 649/2002. Anul·lació per duplicitat.
9/07/03 Exp. 646/2002. Anul·lació per baixa padró.
9/07/03 Exp. 710/2002. Anul·lació per duplicitat.
9/07/03 Exp. 644/2002. Anul·lació per rematriculació.
9/07/03 Exp. 639/2002. Anul·lació per baixa padró.
9/07/03 Exp. 637/2002. Anul·lació per duplicitat.
9/07/03 Exp. 635/2002. Anul·lació per baixa padró.
9/07/03 Exp. 634/2002. Anul·lació per duplicitat.
9/07/03 Exp. 633/2002. Anul·lació per duplicitat.
9/07/03 Exp. 1707/2002. Rectificació de matrícula en Comissió de Govern del
16/04/2003.
9/07/03 Exp. 629/2002. Anul·lació per duplicitat.
10/07/03 Aportació del pressupost 2003 al Consell Local Agrari.
10/07/03 Cessament en funcions la TAG Sra. SCR.
10/07/03 Cessament Sra. EMT com a TMNL d’aquesta corporació.
10/07/03 Exp. 327/03 LO. Llicència obres per a presa de gas a la pl. Exedra i c/ Aigua
Amarga.
10/07/03 Exp. 457/03 LO. Llicència obres al c/ Teodor Llorente, 110-2.
10/07/03 Exp. 459/03 LO. Llicència obres al c/ 14 d’Abril, 55.
10/07/03 Exp. 466/03 LO. Llicència obres al c/ Del Mar, 11-1.
10/07/03 Exp. 467/03 LO. Llicència obres a l’av. Joan d’Àustria, 3.
10/07/03 Exp. 469/03 LO. Llicència obres per a rasa gas al c/ Alcoi, 1.
10/07/03 Exp. 470/03 LO. Llicència obres per a rasa de gas al c/ Salt del Llop.
10/07/03 Exp. 472/03 LO. Llicència obres a la pl. Josefa Balanzá, 1-1.
10/07/03 Exp. 473/03 LO. Llicència obres al c/ Vell del Castell, 3.
10/07/03 Exp. 474/03 LO. Llicència obres a l’av. Hispanitat, 44.
10/07/03 Exp. 475/03 LO. Llicència obres al c/ Illa Sardenya, 10.
10/07/03 Exp. 477/03 LO. Llicència obres al c/ Rei Carles I, 13-7.
10/07/03 Exp. 481/03 LO. Llicència obres al c/ Lepanto, 1.
10/07/03 Exp. 482/03 LO. Llicència obres a l’av. Joan d’Àustria, 2.
10/07/03 Exp. 483/03 LO. Llicència obres al c/ Andriani, 11.
10/07/03 Exp. 484/03 LO. Llicència obres al c/ Cronista Bru i Vidal, 8.
10/07/03 Exp. 503/03 LO. Llicència obres a la pl. Cronista Chabret, 24-2.
10/07/03 Exp. 2814/2002. Concessió bonificació i canvi titular cadastral.
10/07/03 Exp. 1217/2003. Devolució per exempció en IBIR de l’any 2002.
10/07/03 Exp. 1460/2003. Devolució per exempció de l’IBIR de l’any 2002.
10/07/03 Exp. 1523/2003. Devolució per exempció de l’IBIR de l’any 2002.
10/07/03 Exp. 1529/2003. Devolució per exempció de l’IBIR de l’any 2002.
11/07/03 Llista, tribunal i data examen borsa auxiliars.
11/07/03 Exp. 711/2002. Anul·lació per baixa padró.
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11/07/03 Exp. 09/03-AV. Sol·licitud inscrip. Fundación Arzobispo Miguel Roca.
11/07/03 Inscripció 34/03 UH.
11/07/03 Nomenar el Sr. AADLCP funcionari eventual al lloc d’assessor.
11/07/03 Assignació complement productivitat al Sr. CMG.
11/07/03 Assignar complement productivitat al Sr. BFS.
11/07/03 Exp. 27/2201-SC-IF. Demolició i eliminació estació repetidora telefonia
mòbil.
11/07/03 Exp. 27/2001-SC-IF. Adjudicació empresa desmuntatge antena.
11/07/03 Exp. 15/03. Inhumació en nínxol ocupat.
11/07/03 Exp. 38/2001-SC-IF. Demolició i eliminació en instal·lació d’estació
repetidora.
11/07/03 Exp. 38/2001-SC-IF. Adjudicació empresa per a desmuntar antena.
11/07/03 Exp. 8/2003-OE. Realització obres reparació volades.
14/07/03 Exp. 100/02-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit.
14/07/03 Delegació de signatura en notificacions d’actes.
14/07/03 Exp. 49/02-I. Denegació de llicència d’obertura d’activitat innòcua.
14/07/03 Exp. 44/03-I. Denegació de llicència d’obertura d’activitat innòcua.
14/07/03 Reconèixer trienni a 5 funcionaris.
14/07/03 Declarar funcionari el Sr. CAPE en situació de serveis especials.
14/07/03 Exp. 1440/2003. Devolució ingressos indeguts.
14/07/03 Exp. 1478/2003. Devolució quantitat excés embargament.
14/07/03 Exp. 1276/2003. Devolució per pagament duplicat o excessiu.
14/07/03 Exp. 1692/2003. Devolució per pagament duplicat o excessiu.
14/07/03 Exp. 1733/2003. Devolució per pagament duplicat o excessiu.
14/07/03 Exp. 1965/2002. Devolució rebut en no ser emès en titular correcte.
14/07/03 Exp. 1458/2003. Devolució per pagament duplicat o excessiu.
14/07/03 Exp. 1553/2003. Devolució ingressos indeguts.
14/07/03 Exp. 2247/2002. Devolució per pagament duplicat o excessiu.
14/07/03 Exp. 1513/2003. Devolució per pagament duplicat o excessiu.
14/07/03 Exp. 1506/2003. Devolució per pagament duplicat o excessiu.
14/07/03 Exp. 1505/2003. Devolució per pagament duplicat o excessiu.
14/07/03 Exp. 1501/2002. Estimació devolució quantitat ingressada per domiciliació.
14/07/03 Convocatòria Ple sessió extraordinària dia 17/07/03 a les 12 hores.
15/07/03 Error en transcripció del calendari de la Resolució 2671.
15/07/03 Exp. 4/03-M. Autorització parades mercat extraordinari festes Sagunt ciutat.
Panolles, xurros i gofres.
15/07/03 Exp. 4/03-M. Autorització parades mercat extraordinari festes Sagunt ciutat.
Fruits secs i refrescos.
15/07/03 Exp. 13/2003-OE. Manifest propietaris manutenció edificis.
15/07/03 Exp. 48/03. Autorització celebració actes “Bous al carrer” a la via pública.
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17/07/03 Cessar el Sr. MPA de funcionari interí en la categoria d’enginyer tècnic
industrial.
17/07/03 Autoritzar reingrés del Sr. FCS amb la categoria d’enginyer tècnic industrial.
17/07/03 Rectificar error en Resolució 2459 del 26/06/03.
17/07/03 Delegació de matrimoni civil.
21/07/03 Nomenament aux. adm. MTL en substitució d’ELR en Secretaria General.
22/07/03 Nomenament de TMB com a funcionària interina, categoria animadora
juvenil.
22/07/03 Nomenar OPS funcionari interí categoria tècnic mitjà en normalització
lingüística.
23/07/03 Exp. 725/02. Recurs repos. JVGS, sol·licitud anul·lació liquidació rebut
IVTM.
23/07/03 Exp. 1840/02, devolució interessos demora a RCA.
23/07/03 Exp. 524/03, rectificació error material a JMPM.
23/07/03 Exp. 720/02, anul·lació providència constrenyiment IVTM 2000 a JRC.
23/07/03 Exp. 1462/01, sol·licitant devolució part prop. rebut IVTM, VSG.
23/07/03 Exp. 719/02, anul·lació rebut IVTM 2002, HGM.
23/07/03 Exp. 1905/02, sol·licitant bonificació IBIU, CSB.
23/07/03 Exp. 54/03-C, admetent sol·licitud a tràmit Hotel Residència Vent de Mar sl.
23/07/03 Exp. 1530/03 i acumulats, bonificació quota IBI per VPO a MCQ.
23/07/03 Exp. 1532/03, canvi titularitat IBI Urbana de JMAD.
23/07/03 Exp. 1839/02, rectificació error material liquidació IBIU, JMTB.
23/07/03 Exp. 532/02, rectificació error material liquidació IBIU, Iberdrola.
23/07/03 Sol·licitud anul·lació rebut IBIN rústica 2002 de TMV.
23/07/03 Exp. 3423/02, anul·lació rebuts IBIU d’ISC.
23/07/03 Exp. 1510/02, anul·lació rebut IBIU de RGR.
23/07/03 Exp. 1401/02, anul·lació rebut rústica núm. 20120418 d’AGA.
23/07/03 Exp. 2001, liquidacions de l’IAE.
23/07/03 Exp. 1762/03, inclusió en padró i emissió liquidacions IAE de DO-HERSI SL.
23/07/03 Exp. 36/03-I, concessió llicència obertura activitat innòcua, Dent de Llet CB.
23/07/03 Aprovació liquidacions IBIR 2002.
23/07/03 Exp. 1/03-SC-IF, incoar exp. sancionador a Edificaciones Sanes y Ecológicas
SL.
23/07/03 Sol·licitud devolució embargament IBI Rústica de MCO.
23/07/03 Exp.1693/03, canvi titularitat, devolució anul·lació liquidació IBIU SM.
23/07/03 Exp.1767/03, anul·lació liquidacions IBIU de JZP.
23/07/03 Exp.1533/03, canvi titularitat IBIU, JRMB.
23/07/03 Exp.3/03-SC-IF, concedir termini d’audiència a BGM, obres al c/ Abril, 11.
23/07/03 Exp.4/03-M, autorització parada mercat extraordinari festes Sagunt ciutat a
FJHV.
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23/07/03 Exp. 4/03-M, autorització parada mercat extraordinari festes Sagunt ciutat a
FAR.
23/07/03 Exp. 862/03, concessió bonificació i canvi titularitat IBIU a RLLS.
23/07/03 Exp. 1596/01, anul·lació rebut IBIU 2001, immoble c/ Cánovas del Castillo,
67, DRM.
23/07/03 Exp. 1257/02, anul·lació rebut IBI c/ Lluís Vives, 1-1-3r de CAA.
23/07/03 Exp. 1669/02, rectificació error material anul·lació rebut IBIU, c/ Churruca,
14-SA-15, de FLM.
23/07/03 Exp. 1603/02, sol·licitud bonificació IBI 2002, EMMH.
23/07/03 Exp. 2316/02, bonificació 50% de l’IBIU c/ Clavells, 30-1-1r, ABBA.

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ,
demana: “Que es llija la Resolució 2342.”

Tot seguit el secretari llegeix íntegrament la Resolució d’Alcaldia número 2342
de data 16 de juny de 2003.

La regidora del grup PP, Sra. MURCIANO, indica: “Bona vesprada a tots, en
primer lloc, i vaja per davant, vull fer constar que no era intenció, en cap moment, que
s’haguera llegit el nom de cap treballador en aquesta Resolució perquè no estem pensant
en un treballador ni en altres, sinó els treballadors per a nosaltres són tots digníssims i
crec que es mereixen el millor. Però, per això mateix, sí que tenim una preocupació molt
important i una preocupació que jo a la delegada de Personal li he de fer i és que em
vull imaginar que sabran el que és, o coneixeran bé el que és un catàleg de llocs de
treball. Per descomptat, si vostès no el coneixen, nosaltres sí que el coneixem a la
perfecció. I una vegada dit açò li diré que hem observat, hem tingut unes xicotetes
observacions, i jo vull preguntar-li a la Sra. Calero, que és la que ha signat la Resolució,
però per descomptat a la delegada de Personal, que té una responsabilitat molt
important, que és delegada, i ha de gestionar, i és que em diguen quan i com es produeix
el cessament de les funcionàries que exercien el seu treball a les places de lliure
designació de secretàries particulars adscrites a l’Alcaldia, que des de quan deixen de
percebre, si és així, les retribucions inherents al lloc de treball, segons el catàleg. I ara
passaré a dir que en aquests llocs hi ha altres dues treballadores adscrites per Resolució
d’Alcaldia com bé ha llegit el secretari general, de data 16 de juny, en la qual es diu
textualment: autoritzar la situació administrativa de comissió de serveis a les
funcionàries x, percebent les retribucions pròpies dels llocs a ocupar contemplades en la
vigent relació de lloc de treball d’aquest Ajuntament. Bo, vist açò i veient aquesta
Resolució, jo, Sra. Calero, sí que em preocupa un poc, o bé vostè no coneix el catàleg
de llocs de treball, què és o què és el que significa, i això a mi personalment em sembla
mentida, no m’ho puc creure perquè si no m’indignaria, però només per una raó
important, perquè crec que té vostè coneixements de personal ja que, igual que jo, hem
ocupat llocs directius amb la responsabilitat de dirigir i gestionar tots els recursos
humans, i estem parlant de la Generalitat Valenciana. Llavors, vostè sap perfectament el
que signifiquen unes places a amortitzar, i places a amortitzar segons el catàleg de llocs
que a mi se m’entrega fa quinze dies quan el demane al Departament de Personal i així
ho vaig fer constar en la Comissió de Personal, tenim dues places a amortitzar que són
les de secretària particular. I a mi em sembla molt bé que s’amortitzen les places, que és
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el que s’ha de fer. Una vegada cessen les persones que ocupen les places, s’amortitzen, i
em sembla fenomenal i vostès haurien de pensar: cal tenir altres secretàries, perfecte,
però siguen valents. Creen vostès aqueixes places, per favor, porte-les al ple una altra
vegada, però amortitzen, fem les coses bé, les facen bé, no comencen amb irregularitats
i les tornen a crear, i es preocupen de veritat per tots els treballadors, pels que estan ara
en un lloc, pels que estan en un altre, pels que vindran, pels que se’n van, perquè al cap i
a la fi, i les places de lliure designació, així ho diu la paraula, lliure designació, però fem
les coses bé. Gestionen i administren, rectifique les resolucions, per favor, i li ho
demane, i facen les coses bé.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, demana: “Que es llija la Resolució
2574 de 2 de juliol.”

Tot seguit el secretari llegeix íntegrament la Resolució d’Alcaldia número 2574
de data 2 de juliol de 2003.

El regidor del grup PSOE, Sr. SERRANO, manifesta: “Bona vesprada a tots. En
primer lloc m’agradaria saber si la regidora de Policia Local, la Sra. Hernández, s’ha
reunit amb la junta de comandaments per a considerar aquest nou servei, perquè després
de llegir aquesta Resolució d’Alcaldia i, si no l’he llegida malament, després d’escoltar
també el secretari de la corporació, només s’ha reunit amb la mesa de negociació que
està formada per sindicats. Llavors m’agradaria saber si vostès, si vostè, concretament,
s’ha reunit amb algun comandament policial, en general amb la junta de comandaments
o si l’ha resolt unànimement amb la mesa de negociacions, és a dir, amb els sindicats
exclusivament. Vostè que va criticar la creació de l’escola equina de la policia local, que
no era més que una patrulla de barri, però que en compte d’anar caminant o amb moto,
anava a cavall. Un servei que estava perfectament contemplat en un acord plenari i que
vostè es va dedicar a dir a la premsa coses com que, citaré textualment. El 30 de gener
de 2002 apareix un article en l’Económico, on vostè diu textualment respecte a aquest
servei: he observat una cosa que és evident i és que es tracta d’un nou servei que no
estava en la reorganització de la policia que es va fer i va aprovar en Ple i entenc que,
com un nou servei ha d’estar quantificat el manteniment d’aquest servei, quines
persones estaran i no ha passat per Ple, i, de fet, gairebé tots els regidors desconeixen tot
el que s’està fent respecte al tema. Llavors, clar, si llavors quan l’esquadra equina vostè
reclamava que tot això passara pel Ple, nosaltres també li vam reclamar des del Grup
Popular que aquestes coses també haurien d’haver passat pel Ple, vostè llavors es va
equivocar perquè allò havia passat pel Ple, havia passat per les comissions informatives,
el que passa és que segurament la seua ignorància en aquell moment, no ho va saber i jo
ara li dic que com podria dir totes aquestes coses. Perquè, clar, on està ubicat el nou
servei dels vigilants de la platja?, on està aprovat que haja canviat els torns de set per set
que efectuen ara els agents que cobreixen aquest servei? També em pregunte: per què
ara el comitè d’empresa calla per obligar els agents a fer torns de 10 hores
consecutives?, a més els obliguen a menjar al seu lloc de treball, és a dir, davall el sol
estival, perquè és la ruta que han de fer. Per què aquest nou servei de platges no està
quantificat ni el seu manteniment, ni quines persones anaven a realitzar-lo?, i tot això no
ha passat pel Ple ni per cap comissió informativa. També m’agradaria saber, perquè
vostè en aqueixes mateixes declaracions en un altre paràgraf diu: estem ara parlant de
l’esquadra equina, estem ara amb el capritx de la policia muntada quan no hi ha
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suficients efectius. Llavors, per a vostè no hi havia suficients efectius i mira per on per a
fer el servei de platges vostè empra cinc agents que els lleva de les patrulles ordinàries.
En fi, ja ens diran, quan arribe el moment, què és el que fan, quins objectius se’ls ha
traçat, quines directrius, quines formes d’actuació tenen, quines són les zones de treball
perquè en la resolució posa que són la zona de platges i les motos s’han vist fins per
Camí Reial. També ens dirà quins són els resultats obtinguts, quantes denúncies s’han
tramitat per passejar gossos per la platja, hi ha algun informe de la SAG que està
demandant que per favor la policia vaja per certes platges perquè hi ha denúncies dels
veïns perquè passegen gossos solts. Quantes denúncies per pescar en zones de banyista.
Si de veritat denunciaran les persones que es banyen amb bandera roja, o si al contrari
no es tramitarà res d’açò. I a més vostès han llevat cinc agents del servei ordinari, ens
quedem molt escassos amb les patrulles ciutadanes perquè en un altre ordre de casos
vostè també es carrega la policia de barri. I, clar, la Sra. Hernández, sap quants cotxes hi
ha actualment en servei?, ho sap, no?, ara amb vostès hi ha un sol cotxe en el millor dels
casos o cap en el pitjor. Només a manera d’exemple el dia 11 de juliol, és a dir, fa
quatre dies com aquell que diu, divendres hi havia un sol cotxe patrulla per a prestar
servei a tots els actes que hi havia als nuclis de Sagunt, el Port i les platges, incloses la
zona d’Almardà. Tots sabem que ara en època estival està abarrotada de gent. Un sol
cotxe per a tres nuclis urbans. No obstant el dia 12, que era dissabte a la nit, no hi havia
cap cotxe patrullant pels nostres carrers i, a més, les dependències de la Policia de
l’Ajuntament de Sagunt estaven tancades sense servei. El diumenge dia 13 només va
haver-hi un cotxe al matí, un altre a la vesprada i un altre a la nit. I les dependències de
Sagunt també estaven fora de servei perquè no hi havia ningú. Això no sé si interpretar-
ho com a abandó, com a deixadesa, com a inoperància pel que fa a la gestió de la
seguretat ciutadana en aqueixos cinc policies que vostè ha llevat del servei ordinari i que
ha ficat en platges, sembla que feien falta per a patrullar amb els cotxes i poder donar
una major seguretat als ciutadans d’aquesta ciutat. Moltes gràcies.”

La regidora de Policia Local, Sra. HERNÁNDEZ, exposa: “Bé, bona vesprada,
vegem. Nou servei de platges, vostè diu que hem llevat cinc policies del servei ordinari i
això, si es considera que el servei de platges és un servei especial i excepcional, com
així ho és, podria ser cert. Però com molt bé diu la Resolució que ha llegit el secretari:
els policies que estan destinats a la platja faran les funcions de policia, com vostè deia
abans amb els anteriors, només que a cavall, bé, doncs aquests el van a fer a moto, amb
moto, en quads, per a ser més exactes. Que vostè em vinga ací a dir, avui, que hi ha a la
nit un vehicle oficial al carrer té nassos la cosa, té nassos la cosa. Jo he organitzat, i
efectivament, he destinat la gent que estava en barri al servei de vigilància precisament
perquè vostès, l’anterior equip de govern va deixar el servei sota mínims no, és que el
van deixar que no es pot portar a terme ni els mínims i així consta un informe del
mateix cap actual de la policia local. No es compleixen els serveis mínims, diu aqueix
informe. Si m’he reunit amb ell com veurà i jo crec que el cap de la policia és un
comandament, veritat?, sobretot el comandament suprem dins de la policia en aquests
moments. I hi ha un informe que diu que vostès van deixar el servei que no es poden
complir els mínims. Si vostè diu que hi ha nits que només hi ha un cotxe, no és ara, era
abans, abans que l’agent de barri, que perquè vostè ho tinga clar que no estava en
l’anterior legislatura li he de dir que el que vostès s’omplin la boca anomenant-los barri
són o eren abans una parella de policia al nucli de Sagunt, per a tot el nucli de Sagunt,
en el millor dels casos una parella i una altra parella, en el millor dels casos, insistisc, al
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nucli del Port. Això és el que vostès entenen per policia de barri. Això és el que
nosaltres no entenem per policia de barri. I nosaltres sí que és la nostra intenció fer una
vertadera policia de barri, però una vertadera policia de barri, o el que nosaltres
anomenem de proximitat, no una parella en cada nucli i, en el millor dels casos, si no
han de cobrir un vehicle. I això és el que tenien vostès, l’anterior equip de govern. Sí
senyor, sí, això era així, i a més amb informe del cap de la policia local, d’acord, del cap
de la policia local. El que aquesta regidora ha fet des que ha entrat és fer totes les
gestions que han sigut necessàries per a intentar de la manera més ràpida contractar
policia local. Un altre dels deutes pendents de l’equip anterior, perquè veuran, l’estiu
arriba i arriba encara que hi haja eleccions, saben?, saben?, encara que hi haja eleccions
també arriba l’estiu. I quan altres anys s’ha tingut controlat tenir contractat policia
d’estiu, enguany vostès no ho van programar, no ho van programar, i com això moltes
coses, perquè també es van encarregar de deixar programada, a pesar que els sindicats
no es va parlar amb ells per a arribar a donar les vacances, no es va passar per la mesa
de negociació, vostès van donar les vacances en dos mesos a la meitat de la plantilla. I
el que està ocorrent ara, els responsables són l’equip anterior, ho tenen vostès clar?, sí
senyor, no dels quads, no, dels quads és aquest equip. Però això de les vacances al 50%
no és aquest equip el responsable, saben?, i si estem a mitjan policia és perquè vostès ho
van fer així, ho van voler així. I em fa la sensació que vostès tenien molt clar que no
governarien en aquesta legislatura, i es van encarregar de deixar les coses ben
malament, ben malament les van deixar. I el que s’està intentant des de la Regidoria de
Policia és que el servei de vigilància en l’època d’estiu i amb les limitacions que tenim
per la reducció que han fet vostès amb el tema de les vacances és que hi haja tres mòbils
al carrer, no una, no una, tres, per això s’han hagut de passar a l’agent de barri, que no
era en absolut eficaç perquè hi haja una vertadera vigilància almenys de tres cotxes, i si
falla algun per baixes, que almenys n’hi haja dos. Això amb el personal que vostès ens
van deixar i com ens el van deixar. No, no és que com ho ha plantejat era una resolució,
però ho ha plantejat com si fóra un prec o una pregunta, jo li suggerisc que tots els
dubtes que tinguen me’ls pregunten en el torn de precs i preguntes i jo molt gustosament
li’ls contestaré per escrit.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, demana: “Que es llija la resolució 2595
del 3 de juliol.”

Tot seguit el secretari llegeix íntegrament la Resolució d’Alcaldia número 2595
de data 3 de juliol de 2003.

La regidora del grup PP, Sra. MURCIANO, diu: “Bo, bona vesprada de nou una
altra vegada. Per descomptat que em sap un poquet greu perquè el nostre company està
insistint que per favor s’ometen els noms. Em sembla a més un lapsus, però, en fi, jo
també torne a dir-ho. Llavors, sí que m’agradaria que de veritat les coses es treballen i
que aquesta nova corporació no diga és que vostès ho van fer malament, és que vostès
ho van fer malament. Miren, des que un assumeix una responsabilitat del tipus que siga
ha de gestionar. Gestionar amb responsabilitat, i nosaltres estem, i en aquest cas vostès,
gestionant diners públics, diners de tots els ciutadans i ciutadanes que d’ací ixen els
pressupostos, com sabem tots. I ara anem a un altre tema concret que és aquest i és que,
bo, que hi ha els comitès, delegada de Personal, vostè ho sap encara que és Resolució
d’Alcaldia, els comitès quan es fa un comitè de salut laboral igual que un comitè
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d’empresa, és per a alguna cosa, crec jo. Jo, per descomptat, nosaltres ho tenim
claríssim i aquesta funcionària en concret passa de ser educadora grup C, passa a través
del comitè de salut laboral en el seu moment a una adscripció definitiva
d’administrativa en un altre lloc, sense disminuir-li en cap moment el poder adquisitiu
ni cap tipus de retribucions ni de complements, en aquests moments, i sempre amb
l’informe favorable del comitè de salut laboral i amb el vistiplau dels sindicats, que per
a això estan, aqueix és el seu treball. A mi em sembla un atreviment i una lleugeresa fer
una resolució d’aquest tipus sense abans tenir l’informe favorable del comitè de salut
laboral i del comitè dels treballadors. I més encara quan a més es disminueixen diners i
retribucions, pensen, estudien i miren a veure, i valoren si hi ha altres llocs de treball en
què al treballador no se li disminueix per a res ni una sola pesseta. Perquè em sembla
que açò és molt fàcil, segurament aquest treballador, segurament, busca aquest lloc
perquè li serà molt més tranquil per al seu treball per la seua salut lògicament, però
trenquen-se el cap, procuren que no els abaixe ni una pesseta a cap dels treballadors, per
favor.”

3 DONAR COMPTE CANVI ADSCRIPCIÓ REPRESENTANTS BLOC-EV
A COMISSIONS INFORMATIVES PERMANENTS. EXP. 43/03-C

El Ple de la corporació municipal, en la sessió extraordinària que tingué lloc el
passat 17 de juliol de 2003, va adoptar l’acord pel qual quedava assabentat de
l’adscripció concreta dels regidors que, en representació dels grups polítics municipals,
integren les comissions informatives permanents creades per acord de data 28 de juny
d’enguany.

Posteriorment, el portaveu del Grup Polític Bloc-EV ha presentat un escrit per
modificar l’adscripció de regidors d’aquest grup a les comissions informatives de
Règim Interior i Personal i Urbanisme i Manteniment.

D’acord amb el que preveu l’article 125.c) del RD 2568/86, de 28 de novembre,
pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les
Corporacions Locals, l’adscripció concreta a cada comissió informativa dels membres
de la corporació que n’han de formar part en representació de cada grup, es realitzarà
mitjançant escrit del seu portaveu dirigit a l’alcalde-president, del qual es donarà
compte al Ple, podent designar-se un suplent per cada titular.

Per tot això, es dóna compte al Ple del canvi d’adscripció dels representants del
Grup Polític Bloc a les següents comissions informatives permanents:

I. Comissió Informativa de Règim Interior i Personal:
• Titular: Manuel Civera i Gómez.
• Suplent: Josep Francesc Fernández i Carrasco.

IV. Comissió Informativa d’Urbanisme, Inversions i Manteniment:
• Titular: Josep Francesc Fernández i Carrasco.
• Suplent: Manuel Civera i Gómez.

4 DONAR PER COMPLIT ACORD DEL PLE EXTRAORDINARI I
URGENT DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL CELEBRAT EL 24 DE MARÇ
DE 2003. EXP. 427/03

El Ple de la corporació municipal, en la sessió extraordinària i urgent que tingué
lloc el dia 24 de març d’enguany, en el punt “Proposició grups polítics sobre guerra
d’Iraq”, adoptà entre altres l’acord de destinar el 50% del 0,7 del pressupost de despeses
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de l’exercici corresponent a l’any 2003 d’aquest Ajuntament a ajuda humanitària a les
víctimes i damnificats de la il·legítima guerra d’Iraq, i entregar aquesta aportació
econòmica a favor de l’organització Metges Sense Fronteres.

La Comissió de Govern, en la sessió ordinària que tingué lloc el dia 30 d’abril de
2003, adoptà entre altres el següent acord: “Concedir a l’ONG Metges Sense Fronteres
la quantitat de 147.482,74 euros”, a fi de complir així l’acord del Ple.

En data 10 de juny té entrada en el registre de l’Ajuntament l’escrit de l’ONG
Metges Sense Fronteres on manifesta que, pel que es refereix a la intervenció
humanitària en la guerra d’Iraq, han desestimat les ajudes econòmiques procedents de
qualsevol administració pública de l’Estat espanyol a fi de garantir la independència i la
neutralitat de l’acció humanitària de Metges Sense Fronteres en aquest conflicte.

Així mateix sol·licita poder destinar l’import concedit, que ascendeix a
147.482,74 euros, a emergències no mediàtiques, incloent en el Fons d’Emergències,
aquest fons està concebut a fi de poder respondre de manera immediata a situacions
d’emergència que es donen en qualsevol país i que puguen posar en risc la vida de les
seues poblacions.

La proposta que realitza l’ONG Metges Sense Fronteres de destinar l’ajuda
concedida per aquest Ajuntament dins dels programes de solidaritat per al present
exercici econòmic no s’ajusta a l’acord aprovat pel Ple de la corporació ni a l’acord
adoptat per la Comissió de Govern.

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup EU, Sr. LÓPEZ-EGEA,
manifesta: “Bo, el 24 de març es va aprovar per Ple concedir una quantitat econòmica a
Metges Sense Fronteres, la quantitat era de 147.482 € per a ajuda humanitària a les
víctimes de la guerra d’Iraq. Per registre d’entrada de l’Ajuntament, Metges Sense
Fronteres rebutja aquesta quantitat, i llig textualment les raons per les quals Metges
Sense Fronteres rebutja aquesta quantitat: des de Metges Sense Fronteres hem
desestimat les ajudes econòmiques procedents de qualsevol administració pública de
l’estat espanyol a fi de garantir la independència i neutralitat de l’acció humanitària de
Metges Sense Fronteres en aquest conflicte. Així ho hem manifestat públicament i així
ho hem recomanat a altres organitzacions humanitàries, algunes de les quals han
secundat aquesta recomanació. La intervenció de Metges Sense Fronteres sobre el
terreny s’ha portat a terme exclusivament amb fons propis de l’organització i de la resta
de seccions de Metges Sense Fronteres. D’altra banda, després de la fi de les operacions
bèl·liques a Iraq, una recent avaluació dels equips de Metges Sense Fronteres sobre el
terreny mostra que amb tota seguretat no ens trobem davant d’una de les anomenades
catàstrofes humanitàries, no s’hi han produït desplaçaments massius de la població ni
tampoc epidèmies, si bé queda per davant una important tasca de reconstrucció, de
manera que s’han posat en evidència deficiències importants en l’administració per part
dels exèrcits ocupants, que són els qui han de garantir el funcionament de les
infrastructures bàsiques i la seguretat interna al país.

A partir d’ací el que fa, el que planteja Metges Sense Fronteres és, diu: la nostra
organització dona prioritat al continent africà, a la República Democràtica del Congo,
parla de república centreafricana, Somàlia, etc. Emergències oblidades de les quals a
penes informen els mitjans de comunicació.

Açò ho vam portar a la Comissió Informativa de Serveis Socials i Comunitaris
per a donar compliment de la resposta de Metges Sense Fronteres, poder recuperar els
24/500 milions, i a partir d’ací poder fer ús d’aqueixos diners. El que vam portar a la



48

Comissió Informativa de Serveis Socials, llig textualment, és: primer, no acceptar la
proposta plantejada per l’ONG Metges Sense Fronteres de destinar l’ajuda atorgada per
aquest Ajuntament en concepte d’ajuda humanitària a les víctimes i damnificats de la
il·legítima guerra contra Iraq, al fons d’emergència que disposa aquesta entitat per tal
com aquesta no s’ajusta a la voluntat de l’acord adoptat pel Ple municipal. Segon, donar
per complit l’acord plenari de data 24 de març de 2003 i, en conseqüència, procedir a la
tramitació de les ajudes als projectes de cooperació internacional i sensibilització amb
els països subdesenvolupats. És a dir, la idea era recuperar aqueixa quantitat econòmica,
i a partir d’ací posar en marxa amb aqueixos recursos un projecte que des de la
Regidoria de Pau i Solidaritat volem portar a terme. Jo, en la Comissió Informativa de
Serveis Socials i Comunitaris, el que vaig fer és explicar a grans trets en què consistia
aqueix projecte, i avui breument ho explique ací, molt abstractament, molt
superficialment, que fa referència al fet que una partida del 0,7 vaja a projectes de
cooperació i ajuda humanitària, que es contemple el tema dels agermanaments, que una
partida del 0,7 vaja a projectes de sensibilització al nostre municipi i que també es
guarde una partida per a ajuda d’emergència, perquè tots sabem que davant de
determinades catàstrofes naturals després sempre va la Comissió de Govern boja
buscant recursos econòmics. En aquest sentit es va introduir una variable per part
d’Isabel Martínez, jo entenc que va ser una variable en la línia que ella ve mantenint, és
a dir, la improvisació, i ho dic ací, la improvisació, i a partir d’ací el que va plantejar és
que com que havia encès el televisor aqueix dia i havia vist el que està succeint a
Libèria, calia destinar una partida a Libèria. En aqueix sentit nosaltres el que vam
plantejar és que la situació de Libèria està des del 89 en les mateixes condicions, el que
succeeix és que no ix tots els dies a la caixa ximple, que és la televisió, però que tot el
continent africà està en una situació tremenda tots els sants dies, on diàriament moren
centenars de xiquets, és a dir, que en aqueix sentit és tot el continent africà, no sols
Libèria perquè havia eixit aqueix dia en els mitjans de comunicació. En aqueix sentit
ella insisteix en el tema de Libèria, planteja que s’hi destine una partida, uns recursos
econòmics a Libèria i planteja que siga gestionat a través de Metges Sense Fronteres. Al
final el que ix és que una partida determinada, el 15%, es puga destinar a un projecte o
diversos projectes a l’Àfrica i gestionat a través de Metges Sense Fronteres. En aqueix
sentit hi ha un acord per unanimitat, hi ha una síntesi en el debat que es produeix i hi ha
un acord per unanimitat de tots els grups polítics. Però a partir d’ací jo he d’introduir un
nou element que suposa una modificació i suposa una esmena que jo introduiré a
l’apartat tercer que avui portem ací. Jo el dilluns vaig estar reunit amb Metges Sense
Fronteres en aquesta mateixa casa, els vaig estar explicant el nostre projecte, com
enteníem nosaltres el tema de la solidaritat, la cooperació, i ells també em van explicar
com funcionen, quins criteris tenen a l’hora de treballar amb l’administració pública i jo
vull evidentment traslladar a aquest Ple i als membres de la corporació els seus
plantejaments. Ells es defineixen com una organització d’ajuda humanitària, és a dir,
diferencien entre el que són els projectes de cooperació al desenvolupament i aquells
d’acció humanitària, ells principalment tenen els seus ingressos a partir dels seus socis,
ells ens parlaven de 110.000 socis. El seu treball se centra principalment a l’Àfrica i a
l’Amèrica Llatina, i se centren en projectes principalment basats en la nutrició, l’atenció
primària, la SIDA, etc., però a l’hora de plantejar-los els 22.000 € que havíem aprovat
portar a aquest Ple per part de la Comissió Informativa de Serveis Socials i Comunitaris,
ells em fan la següent anàlisi, perquè ells també tenen una sèrie de criteris i de
condicionants a l’hora de treballar amb l’administració pública, i em plantegen que ells
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diferencien entre el que són les subvencions i el que són les donacions. Llavors, les
subvencions comporten projectes el finançament de les quals ha d’estar a partir de
60.000 €, és a dir, 10 milions, aquests projectes comportarien presentació de factures i
el que podem denominar doble fluix, és a dir, explicació mitjançant la sensibilització de
les condicions en què treballen i desenvolupen el projecte, així com les condicions
polítiques, econòmiques i socials on es desenvolupa la labor humanitària, i asseguren
que és difícil, gairebé impossible, aportar el 100% de les factures. Però a partir d’ací,
per davall dels 60.000 €, parlen de donacions, en les donacions no estableixen un
contracte financer, per la qual cosa no hi ha aportació de factures. El departament
financer de Metges Sense Fronteres considera que donats els recursos econòmics sobre
el que treballen, aquestes donacions si les hagueren de justificar amb aportació de
factures els suposaria un esforç que no volen assumir, i, per tant, si els donàrem els
22.000 € estaríem donant 22.000 € sense tenir clar un projecte i tenint a més que des de
l’administració pública no es rebria el que és el contracte financer i l’aportació de
factures. En aquest sentit jo entenc que la Regidoria de Pau i Solidaritat no pot entrar i
prendre la primera decisió que és prendre una decisió a la lleugera aportant una donació
sense projecte i sense factures, jo tinc molt clar que en aquests països és molt difícil, a
l’hora de desenvolupar un projecte, anar temptejant amb el tema de les factures i tal, jo
ho tinc molt clar, però sí que necessitem certes justificacions i, sobretot, un projecte. En
aquest sentit, per a no fer-me llarg, el que jo vull plantejar avui és una esmena que fa
referència al fet que es mantinguen els dos primers apartats que vam presentar en la
Comissió Informativa de Serveis Socials i Comunitaris, i que desaparega el tercer punt
que fa referència als 22.000 € a Metges Sense Fronteres. Jo he parlat amb Metges Sense
Fronteres, vaig estar dilluns, he estat parlant avui i jo els he plantejat el que plantege
avui a aquest Ple municipal, és a dir, al setembre bases amb criteris, amb condicions que
nosaltres posem, des de la Regidoria i des de l’Ajuntament, i que totes les
organitzacions i col·lectius que vulguen presentar un projecte de cooperació i d’ajuda
humanitària el puga presentar i, a partir d’ací, tots en les mateixes condicions, en base a
projectes.”

El portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS, indica: “Bona vesprada a tots, en
principi jo pense, Ferran, que sobrava la crítica que li has fet a Isabel Martínez, perquè
jo crec que no és així. Jo crec que la reflexió que va fer Isabel Martínez en aquell
moment, pense que és una reflexió no basada en aqueix moment per les circumstàncies
que es donen a Libèria sinó perquè veritablement Libèria, tal vegada, està clar que tota
l’Àfrica té un problema, però en aquest cas Libèria pensem molts que el té més greu
encara si és el cas, i per tant d’ací aqueixa reflexió que es va fer en aqueix moment. I jo
crec que sobrava això, sobrava això perquè en el meu cas, que vostè sap que compta
amb el meu suport en el tema social i que, a més, entenc perfectament, que jo no sé si es
poden donar donacions jo crec que l’Ajuntament no pot donar donacions perquè estem
treballant amb diners públics, i, per tant, qualsevol pesseta que es done cal justificar-la.
I, des d’aqueix punt de vista, em sembla correcte que es prenga aqueixa decisió
d’aprovar els dos punts i deixar el tercer en la seua suspensió, o suspès, fins que es
preparen les bases i es torne a portar a la comissió de pau i solidaritat. Per tant, en
aquest terreny, sàpiga vostè que comptarà, almenys, amb el suport del Grup de
Centristes i que, reitere una volta més, crec que s’ha passat amb Maribel en aquest tema.
Gràcies.”
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La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, exposa: “Mire vostè, jo no anomene
improvisació, vostè anomena improvisació al que jo anomene sensibilitat i jo no sé els
periòdics que llegirà o les associacions de drets humans de les quals serà membre i des
dels anys que ho serà, quan vulga jo porte el meu currículum i vostè porta el seu. Per
descomptat jo la caixa ximple la veig poc, la veig molt poc. Vostè ha contat, ho ha
contat, i evidentment jo, per circumstàncies, València arriba on arriba com a
organització de Metges Sense Fronteres i, normalment, encara que a mi em coneixen,
segurament li hauran dit que em coneixen en Metges Sense Fronteres, jo amb qui tracte
sol ser amb Barcelona, que és que centralitza l’operatiu. Mire vostè, ha plantejat la
donació i no ha plantejat una subvenció. Jo ja li vaig advertir que si al setembre espera
vostè a traure les bases, el previsible és que tota aqueixa partida desaparega. I, a més,
també li hauran informat Metges Sense Fronteres que ells sotmeten totes les actuacions
a una auditoria internacional, veritat que li ho han informat?, no li han dit això de
l’auditoria internacional?, no, no, és que li ho dic perquè, clar, vostè conta la subvenció
d’ací es dóna i no es pot fer. És a dir, hi ha una situació d’emergència, i li advertisc del
següent, pel tema del plantejament que vostè va dir, hi ha unes normes legals expresses
que regulen els projectes de cooperació. Li ho dic perquè s’ho vaja anotant, a veure si
després fem unes bases que no quadren i acabem emprenyant. Hi ha unes normes
nacionals i fins i tot internacionals de projectes de cooperació i de justificació, i,
efectivament, Metges Sense Fronteres, a partir de determinades quantitats no es dedica a
justificar perquè Metges Sense Fronteres és de les escasses associacions que s’està
declarada d’utilitat pública perquè el seu pressupost en cost i en administració és mínim,
es dedica a ajudes d’emergència, i per descomptat que jo i alguns més dels que estàvem
en la televisió no ens vam assabentar del de Libèria al dia d’ahir. Faça vostè el que haja
de fer, jo ja li vaig dir que és una situació d’emergència que ha aparegut denunciada pel
Partit Socialista, denunciada per organismes internacionals i s’hi està matant la gent i
massacrant. Si vostès no són capaços d’elevar això a 10 milions, no els eleven, no els
eleven, i dóna igual, i es renten la consciència. Ja veurem si després de tanta base i tanta
gaita, al final acabem pagant viatges de regidors al Sàhara, que això ix molt barat i és
molt solidari. I si vol li porte els antecedents. Gràcies.”

El regidor del grup EU, Sr. LÓPEZ-EGEA, manifesta: “No, la veritat és que està
bé que aquests temes es comencen a debatre en Ple. Jo parle d’improvisació i em
mantinc en la improvisació. Improvisació, perquè quan ací es planteja concedir
24.500.000 pessetes per a Iraq, ni tan sols s’havia parlat amb Metges Sense Fronteres.
Ni tan sols s’havia parlat amb Metges Sense Fronteres, i es llança en ple la idea, en un
debat sobre una moció relacionada amb la intervenció militar a Iraq, i a les braves, a les
braves, que és com ve funcionant vostè, a la brava, improvisant constantment. Vegem,
ací hi ha una tradició i es ve fent, a més per les diferents forces polítiques que han estat
governant, independentment del color i el signe, que és regular els projectes de
cooperació per bases. Amb uns criteris, evidentment, els criteris dels diferents grups
polítics o forces polítiques que han estat portant aquesta Regidoria, és probable que es
modifiquen els criteris de les bases, normal, en base al color, però s’ha funcionat en
base a bases. Com que no, Isabel?, a base de projectes de cooperació, treballarem amb
projectes, no parlar de donacions, projectes de cooperació, i jo insistisc, setembre, bases.
Perquè l’herència, l’herència, que a més em sembla una bona herència dels 24/500
milions, a mi em cau ara, he, em cau ara perquè porta des de març si no m’equivoque
malament en Tresoreria els 24.500.000 pessetes perquè s’han fet les coses malament,
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em cau ara. I ara hem de començar a gestionar aqueixos diners, però anem a gestionar-
los amb criteris, i jo he exposat ací, i ho vaig posar en la Comissió Informativa de
Serveis Socials i Comunitaris una sèrie de criteris. Una sèrie de criteris i un projecte, no
a les braves, un projecte estructurat i amb una visió de treballar al llarg de la legislatura.
Presente vostè el seu projecte i les seues idees, no m’improvise constantment, perquè no
funcionarem així, li ho dic, no funcionarem així. Jo he parlat amb Metges Sense
Fronteres, que, la veritat, em sembla gent molt seriosa, a mi personalment em van
produir una sensació magnífica i molt honesta i molt clara en els seus plantejaments. I
ells han entès perfectament que no es poden estar fent distincions, bases, i els he dit en
aqueixes bases presenteu un projecte vosaltres en el sentit del que hem estat parlant que
seria una bona línia d’actuació i ho han entès perfectament, perfectament.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Vostè confon el que és un
acord d’ajuda d’emergència amb un programa de cooperació al desenvolupament. Si
vostè pretén, quan en aquest Ple, i examine les actes de molts anys, s’ha votat i s’ha
aprovat una ajuda d’emergència, si vostè considera que la noció d’ajuda d’emergència
és compatible amb unes bases, amb una aprovació de Comissió de Govern, amb una
exposició al públic, amb una comissió de selecció, està vostè demostrant
perfectíssimament el nivell de coneixement que té. Açò era una ajuda d’emergència, és
més, si vostè parla amb Metges Sense Fronteres de Barcelona, i potser estiga en la
pàgina web, en la data en què es fa aquesta moció Metges Sense Fronteres estava
rebutjant suport governamental, del govern. Que ho hagen fet extensiu, a mi m’ho
explica així, jo també he parlat, però en el moment que es va aprovar la moció no era
improvisació, no era improvisació, es rebutjava ajuda governamental, de govern per
intervenir en el conflicte, a més jo en sóc sòcia, perquè ho sàpiga. Llavors, si vostè no és
capaç de diferenciar el que és una ajuda d’emergència, Sr. Ferran López-Egea, del que
és un projecte de cooperació, que la mar se’ns engula, vull dir, això vaja per davant. I ja
li dic, i li vaig demanar, i li vaig demanar perquè jo no vinc a discutir ací amb vostè, ni
és el tarannà dels segregacionistes, si hi ha un tema concret el recolzem. Ja li vaig dir a
vostè que ens passara a tots els membres de la comissió el seu programa, jo tinc
l’esborrany del tripartit de progrés, el tinc ací a la bossa de mà, i l’he llegit, si és aqueix
ens ho diu vostè i ja està. Però li advertisc una cosa, eh, poc de viatge recolzaré jo, poc
de viatge recolzaré jo al Sàhara de 40.000 duros de llavors per a visitar els campaments,
eh, dels regidors. Perquè amb aqueix, no, no, si ell no sap que estic parlant alguns dels
assistents saben perfectíssimament que estic parlant, però ho saben de sobres, eh, perquè
això va costar una pasta. Llavors, davant d’una ajuda d’emergència, una ajuda
d’emergència és una ajuda d’emergència que requereix antitetàniques, que requereix
aliments bàsics, llavors, vostè no està disposat a donar una donació?, no la done, no la
done, no passa res, que no està vostè disposat a elevar a 10 milions?, doncs tampoc els
done, ara no em confonga una improvisació amb un concepte com és una ajuda
d’emergència, i si vostè s’ha mirat les actes ací en aquest Ple s’han aprovat ajudes
d’emergència, sense bases, sense plecs, sense pliques i sense res. És a dir, comencem a
utilitzar el llenguatge bé, és a dir, d’improvisació res, ara vostè vol fer el seu programa
de projectes de col·laboració, nega l’ajuda d’emergència a Libèria, negue-la, ara no ens
diga idiotes als altres, eh.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Bona vesprada, és per a
ratificar el que ha dit Isabel Martínez, en el sentit que és cert que les ajudes



52

d’emergència, com el seu nom indica, mai han sigut aprovades ni amb bases ni res
d’açò. La qual cosa nega la improvisació que vostè ha dit que va tenir l’equip de govern
passat quan va portar a terme aquests acords. Vull dir-li també, per si no ho recorda, que
el pressupost es va aprovar a l’abril d’aquest mateix any, amb la qual cosa parlar
d’improvisació quan estem parlant del mes de febrer, bo, em sembla un poc de fort
perquè el que sí que determina, i a vostè això li ha d’agradar, és la planificació
claríssima que portava l’equip de govern. I simplement dir-li una altra cosa per a veure
si vostè s’aprèn la lliçó, és la següent: mire, nosaltres les bases dels programes mai les
hem fet d’acord amb el nostre color polític, sempre, o el 90% de les ocasions, les hem
aprovat per unanimitat en la comissió. Cosa que deixa ben clar el tarannà de diàleg que
ha tingut l’anterior equip de govern, espere que vostè estiga a l’altura nostra.”

El regidor del grup EU, Sr. LÓPEZ-EGEA, indica: “A veure, per aclarir algunes
coses. El que es va plantejar en la Comissió Informativa de Serveis Socials i
Comunitaris, al final, era per a Àfrica, no per a Libèria. Segon, sí que és cert que el
concepte d’ajuda d’emergència no és el mateix concepte que el de projecte de
cooperació a l’ajuda humanitària, el problema és què s’entén per ajuda d’emergència,
aqueix és el problema, perquè igual no entenem, la Sra. Isabel i jo no entenem el mateix
per aqueix concepte. Hi ha una via que a mi em van plantejar, ho dic pel tema de l’ajuda
d’emergència, que cal veure com es recondueix aqueixa situació perquè volem que una
part de la partida del 0,7 sí que vaja ací, que ells em van plantejar una via que es podria
estudiar, que és la via del conveni. Jo ho deixe caure perquè vam estar parlant hores, i és
una història que cal seguir parlant i veure com es pot plantejar en el sentit de l’ajuda
d’emergència, eh, veure com podem establir les vies oportunes en aqueix sentit. I per a
acabar, ho sent, però no he de fer referència al Sàhara. La veritat és que és dur aguantar
quan un poble amb 200.000 persones, que viu en un dels deserts més durs que hi ha, a
30 km de Tinduf, vivint de l’ajuda humanitària, de la solidaritat de molts ajuntaments i
molts col·lectius de solidaritat, de l’ajuda de NNUU, vivint després d’un desplaçament
l’any 75, després d’haver sigut bombardejat un poble, el Sàhara occidental amb napalm
per part del Marroc. Burlant-se que estiguem treballant per seguir aprofundint els llaços
amb un poble, el poble sahrauí, entorn a un agermanament que possibilitarà que puguen
establir-se llaços al llarg del temps, així com un treball de sensibilització al nostre
municipi, és d’un cinisme imperdonable, Sra. Isabel, d’un cinisme imperdonable.”

Durant el debat el regidor delegat de Serveis Socials presenta una esmena de
supressió que consisteix en l’eliminació del punt 3r de la part dispositiva del dictamen.

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 14 vots a favor del PSOE, EU,
Bloc i SCP, 3 vots en contra de SP i 7 abstencions del PP.

Per tot això, incorporada l’esmena aprovada al dictamen de la Comissió
Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, el Ple de l’Ajuntament, per 14
vots a favor del PSOE, EU, Bloc i SCP, 3 vots en contra de SP i 7 abstencions del PP,
ACORDA:

PRIMER: No acceptar la proposta plantejada per l’ONG Metges Sense Fronteres
de destinar l’ajuda atorgada per l’Ajuntament en concepte d’ajuda humanitària a les
víctimes i damnificats de la il·legítima guerra contra Iraq, al Fons d’Emergències que
disposa aquesta entitat, per tal com aquesta no s’ajusta a la voluntat de l’acord adoptat
pel Ple municipal.
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SEGON: Donar per complit l’acord plenari de data 24 de març de 2003 i en
conseqüència procedir a la tramitació de les ajudes als projectes de cooperació
internacional i sensibilització amb els països subdesenvolupats.

5 EXP. 242/03. NOMENAMENT VOCALS JUNTA RECTORA CONSELL
LOCAL AGRARI, REPRESENTANTS ASSOCIACIONS AGRÀRIES
D’AGRICULTORS, RAMADERS I REGANTS

Després de la dissolució de la junta rectora del Consell Local Agrari de Sagunt
en data 11 de juny d’enguany, com a conseqüència de la renovació de la corporació,
després de la celebració de les darreres eleccions locals, d’acord amb l’art. 10 dels
estatuts, la presidència del Consell Local Agrari de Sagunt, en data 1 de juliol de 2003,
va dictar resolució per la qual s’ordenava fer pública aquesta, als efectes que cada una
de les associacions agràries d’agricultors, ramaders i regants interessades del terme
municipal de Sagunt procediren a la designació d’un membre titular i el seu suplent per
a formar part de la junta rectora de pròxima constitució, mitjançant escrit presentat en el
Registre d’Entrada del Consell Local Agrari; a l’efecte, se’ls concedia com a límit
màxim fins al dia 18 de juliol de 2003 a les 14.00 hores.

Rebudes les comunicacions de les associacions agràries d’agricultors, ramaders i
regants, han sigut designats per aquestes els nous representants de la junta rectora de
pròxima constitució, que són els que a continuació es relacionen:
Pel sindicat CCOO PV

Sra. Amparo Aguilar Clofent (titular)
Sra. Amparo Ballester Mazcuñan (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Les Rambles”
Sr. Baltasar Quevedo Bru (titular)
Sr. José Mª Sanchis Cosme (suplent)

Per ASCOSA-AVA
Sr. Alberto J. Pallarés Devís (titular)
Sr. Enrique Amor Garrido (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Colomer”
Sr. Francisco Campillo Salvador (titular)
Sr. Manuel Salvador Arnau (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Paraíso”
Sr. Vicente Huerta Rel (titular)
Sr. José Dura Adell (suplent)

Per l’Agrup. Regants “El Quint”
Sr. Francisco Martí Caruana (titular)
Sr. Vicente Archiles Maties (suplent)

Per l’Agrup. Regants “El Pou Saguntí”
Sr. Francisco Martí Caruana (titular)
Sr. Vicente Archiles Maties (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “L’Ami”
Sr. Bernabé Gómez García (titular)
Sr. Francisco García Martínez (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sant Francesc”
Sr. José Goda Rodrigo (titular)

Per l’Agrup. Reg. “Ponera Alta”
Sr. Pascual Adrià Ripollès (titular)
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Per l’Agrup. Reg. “Figueroles”
Sr. Luis Alcaide Fabregat (titular)

Per l’Agrup. Reg. “El Baladre”
Sr. Ramón Peruga Martínez (titular)

Per l’Agrup. Reg. “Pou El Regló”
Sr. Salvador Calvo Martínez (titular)

Per COVAPA
Sr. Pasqual Adrià Ripollès (titular)
Sr. Juan Manuel Lluesma Melchor (suplent)

Per la Societat Cooperativa Valenciana de Sagunt
Sr. Antonio Gil Vitòria (titular)
Sr. Ricardo Juan Julve (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Cabanyal”
Sr. Vicente Domínguez Adrià (titular)
Sr. Francisco Belarte Borguñ (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sants Patrons”
Sr. Francisco Bellido Escrig (titular)
Sr. Vicente Archiles Matíes (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sant Miquel”
Sr. Vicente Miguel Peris García (titular)
Sr. Enrique Antoni Pitarch (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Els Partidors”
Sr. Luis Jaime Giménez Herrero (titular)
Sr. Vicente Graullera Monar (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Cabeçolet”
Sr. Manuel Caruana Monar (titular)
Sr. Juan Condomina Ramón (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Motor de Rodamilans”
Sr. Vicente Pedro Graullera (titular)
Sr. Rafael Benavent Miret (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “L’Esperança”
Sr. Francisco Belarte Borguñ (titular)
Sr. Vicente Domínguez Adrià (suplent)

Pel Sindicat i Jurat de Regs
Sr. Vicente Burdeus Claus (titular)
Sr. Francisco Civera Civera (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Entrambasagues”
Sr. Enric Ariño Giménez (titular)
Sr. Antonio Tripiana Teruel (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sant Joaquim”
Sr. Francisco Vera Rochina (titular)
Sr. Juan José Huguet García (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “La Malla”
Sr. Manuel Puig Cuervo (titular)
Sr. Vicente Blasco Andrés (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Pla de Maresme”
Sr. Baltasar Quevedo Bru (titular)
Sr. Rafael Benavent Miret (suplent)
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El Ple de l’Ajuntament de Sagunt, en la sessió extraordinària que tingué lloc el
dia 17 de juliol d’enguany, en el punt 5 de l’ordre del dia, va acordar quedar assabentat
de la designació per part dels grups polítics municipals de les persones que en la seua
representació integraran, en qualitat de vocals, els òrgans rectors dels organismes
autònoms (apartat b, art. 6.2 estatuts del Consell Local Agrari) i que, pel que fa al
Consell Local Agrari de Sagunt, són els que a continuació s’indiquen:

- Pel Grup Socialista: Sr. Miquel García i Benítez
- Per EU-Entesa: Sra. Rosa Vilalta i Villarroya
- Pel Grup Bloc-EV: (No li correspon per tindre la presidència)
- Pel Grup Popular: Sr. Francesc Zarzoso i Usina
- Pel Grup de Segregació del Port: Sr. Segio Paz Compañ
- Pel Grup CSP: Sr. Antonio Cardo Domínguez
Així mateix, en desconèixer-se en la data de celebració del Ple extraordinari

(17/07/03) els qui serien els nous membres de la junta rectora del Consell Local Agrari
designats per les associacions agràries d’agricultors, ramaders i regants per al present
mandat, ja que encara estava obert en aquell moment el termini per a presentar les
designacions dels nous membres, es va acordar en aquest Ple mantenir els representants
de dites associacions existents fins al dia 17 de juliol de 2003, que eren els següents:
Per ADS “Associació de Defensa Sanitària”

Sr. Juan Pedro Izquierdo Alegre (titular)
Sr. Salvador Pérez Gea (suplent)

Per ASCOSA
Sr. Alberto J. Pallarés Devís (titular)
Sr. Manuel Salvador Arnau (suplent)

Per Agrup. Reg. Caseta Alta
Sr. Miguel Sanchis Navarro (titular)
Sr. Víctor Giménez Sancho (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “L’Ami”
Sr. Enrique Mínguez Pérez (titular)
Sr. Antonio Domingo Martín (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Baladre”
Sr. Juan Tudón Esquer (titular)
Sr. Joaquín Cardo Mas (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Cabeçolet”
Sr. Manuel Caruana Monar (titular)
Sr. Juan Condomina Ramón (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Cau”
Sr. Vicente Viñals Pérez (titular)
Sr. Pedro Pi Gómez (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Colomer”
Sr. Francisco Campillo Salvador (titular)
Sr. Enrique Antoni Pitarch (suplent)

Per l’Agrup. Regants “El Quint”
Sr. Francisco Martí Caruana (titular)
Sr. Antonio Pérez Ramón (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Saguntí”
Sr. Francisco Marí Caruana (titular)
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Sr. Francisco Vera Rochina (suplent)
Per l’Agrup. Reg. “El Salvador”

Sr. Antonio Domínguez Martínez (titular)
Sr. Salvador Graullera Vera (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Entrambasagües”
Sr. José Goda Rodrigo (titular)
Sr. Manuel Salvador Arnau (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “L’Esperança”
Sr. Francisco Belarte Borguñ (titular)
Sr. Vicente Domínguez Adrià (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “La Mallà”
Sr. Manuel Puig Cuervo (titular)
Sr. Vicente Espuig Gil (suplent).

Per l’Agrup. de Reg. “La Placeta”
Sr. Eliseo Devís Batalla (titular)
Sr. Antonio Monzó Aleixandre (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Montiver”
Sr. Vicente Villalba Amigó (titular)
Sr. Nicanor Andújar Gómez (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Pla del Maresme”
Sr. Manuel Pomer Villalba (titular)
Sr. Rafael Benavent Miret (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Pla de l’Aljub”
Sr. Federico Martínez Rochina (titular)
Sr. Fermín Ramón Lafont (suplent)

Per l’Agrup. de Regants “Pla del Bou”
Sr. Vicente Aleixandre Alegre (titular)
Sr. Juan Condomina Ramón (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Huguet Pere Gil”
Sr. José Luis Godos Giménez. (titular)
Sr. Florencio Palasí Royo (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Rodrigo Montiber”
Sr. Vicente Moros Graullera. (titular)
Sr. Manuel Ruixo Villar (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Rodamilans”
Sr. Vicente Pedro Graullera (titular)
Sr. Rafael Benavent Miret (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Sant Francesc”
Sr. José Luis Soriano Martínez (titular)
Sr. José Goda Rodrigo (suplent)

Per l’Agrup. de Regants “Sant Joaquim”
Sr. Francisco Vera Rochina (titular)
Sr. Antonio Llorens Rodrigo (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Sant Miquel”
Sr. Vicente Miguel Peris García (titular)
Sr. Enrique Antoni Pitarch (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “El Cabanyal”
Sr. Francisco Peris Villalba (titular)
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Sr. Federico Martínez Rochina (suplent)
Per l’Agrup. de Reg. “El Paraíso”

Sr. José Durá Adell (titular)
Sr. Miguel Sanchis Navarro (suplent)

Per l’Agrupació d’Apicultors
Sr. Lluis Madrid Blazquez (titular)
Sr. Antonio Gómez Robles (suplent)

Per Comissions Obreres
Sr. Vicente García Bayer (titular)
Sra. Amparo Ballester Mazcuñan (suplent)

Per la Comunitat de Reg. “Els Gravals”
Sr. Vicente Navarro Alagarda. (titular)
Sr. Francisco Belarte Borguñ. (suplent)

Per la SAT núm. 2723 Pou “Els Partidors”
Sr. Vicente Gil Benet (titular)
Sr. Vicente Graullera Monar (suplent)

Per la SAT núm. 2724 Pou "Sants Patrons”
Sr. Francisco Bellido Escrig (titular)
Sr. Vicente Archiles Matíes (suplent)

Pel Sindicat de Regs
Sr. Rafael Alcaide Villar (titular)
Sr. Vicente Villalba Arnau (suplent)

Per la UGT
Sr. José Velasco Navarro (titular)

Per la Cooperativa Valenciana de Sagunt
Sr. Pascual Adrià Ripollès (titular)
Sr. Salvador Calvo Martínez (suplent)

Per la Societat Cooperativa Agrícola de la Vall del Palància
Sr. Francisco Català Forment (titular)
Sr. Juan M. Lluesma Melcior (suplent)

A la vista dels nous representants designats per les associacions interessades
d’agricultors, ramaders i regants, en el termini concedit a l’efecte en la resolució de la
presidència del Consell Local Agrari de data 1 de juliol de 2003, a la vista de l’acord
plenari de data 17 de juliol d’enguany i considerant que l’article 6 en el punt 2 dels
estatuts del Consell estableix com a membres que integraran la junta rectora del Consell
Local Agrari, en concret:

“a) El president del Consell.
b) Un representant municipal per cada un dels grups polítics amb presència a

l’Ajuntament de Sagunt, a excepció d’aquell a què pertanga qui tinga la presidència,
designat per aquest a proposta de cada un dels referits grups.

c) Un representant de cada una de les associacions agràries d’agricultors,
ramaders i regants.”

Per tot això, d’acord amb la proposta de la presidència del Consell Local Agrari,
el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Nomenar vocals de la junta rectora del Consell Local Agrari de
Sagunt els representants de cada una de les associacions agràries d’agricultors, ramaders



58

i regants que no van ser nomenats en l’acord plenari de data 17 de juliol de 2003 i que
són els que a continuació es relacionen:
Pel sindicat CCOO PV

Sra. Amparo Aguilar Clofent (titular)
Per l’Agrup. de Reg. “Les Rambles”

Sr. Baltasar Quevedo Bru (titular)
Sr. José Mª Sanchis Cosme (suplent)

Per ASCOSA-AVA
Sr. Enrique Amor Garrido (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Colomer”
Sr. Manuel Salvador Arnau (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Paraíso”
Sr. Vicente Huerta Rel (titular)
Sr. José Dura Adell (suplent)

Per l’Agrup. Regants “El Quint”
Sr. Vicente Archiles Maties (suplent)

Per l’Agrup. Regants “El Pou Saguntí”
Sr. Vicente Archiles Maties (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “L’Ami”
Sr. Bernabé Gómez García (titular)
Sr. Francisco García Martínez (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sant Francesc”
Sr. José Goda Rodrigo

Per l’Agrup. Reg. “Ponera Alta”
Sr. Pascual Adrià Ripollès (titular)

Per l’Agrup. Reg. “Figueroles”
Sr. Luis Alcaide Fabregat (titular)

Per l’Agrup. Reg. “El Baladre”
Sr. Ramón Peruga Martínez (titular)

Per l’Agrup. Reg. “Pou El Regló”
Sr. Salvador Calvo Martínez (titular)

Per COVAPA
Sr. Pascual Adrià Ripollès (titular)

Per la Societat Cooperativa Valenciana de Sagunt
Sr. Antonio Gil Vitòria (titular)
Sr. Ricardo Juan Julve (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Cabanyal”
Sr. Vicente Domínguez Adrià (titular)
Sr. Francisco Belarte Borguñ (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Els Partidors”
Sr. Luis Jaime Giménez Herrero (titular)

Pel Sindicat i Jurat de Regs
Sr. Vicente Burdeus Claus (titular)
Sr. Francisco Civera Civera (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Entrambasagues”
Sr. Enric Ariño Giménez (titular)
Sr. Antonio Tripiana Teruel (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sant Joaquim”
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Sr. Juan José Huguet García (suplent)
Per l’Agrup. Reg. “La Malla”

Sr. Vicente Blasco Andrés (suplent)
Per l’Agrup. Reg. “Pla de Maresme”

Sr. Baltasar Quevedo Bru (titular)
SEGON: Donar compte al Ple de la nova composició de la junta rectora del

Consell Local Agrari de Sagunt de pròxima constitució, la qual quedarà configurada
definitivament de la següent manera:

En representació de la corporació:
- Pel Grup Socialista: Sr. Miquel García i Benítez
- Per EU-Entesa: Sra. Rosa Vilalta i Villarroya
- Pel Grup Bloc-EV: (No li correspon per tindre la presidència)
- Pel Grup Popular: Sr. Francesc Zarzoso i Usina
- Pel Grup de Segregació del Port: Sr. Segio Paz Compañ
- Pel Grup CSP: Sr. Antonio Cardo Domínguez
En representació d’associacions d’agricultors, ramaders i regants:

Pel sindicat CCOO PV
Sra. Amparo Aguilar Clofent (titular)
Sra. Amparo Ballester Mazcuñan (suplent)

Per l’Agrup. de Reg. “Les Rambles”
Sr. Baltasar Quevedo Bru (titular)
Sr. José Mª Sanchis Cosme (suplent)

Per ASCOSA-AVA
Sr. Alberto J. Pallarés Devís (titular)
Sr. Enrique Amor Garrido (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Colomer”
Sr. Francisco Campillo Salvador (titular)
Sr. Manuel Salvador Arnau (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Paraíso”
Sr. Vicente Huerta Rel (titular)
Sr. José Dura Adell (suplent)

Per l’Agrup. Regants “El Quint”
Sr. Francisco Martí Caruana (titular)
Sr. Vicente Archiles Maties (suplent)

Per l’Agrup. Regants “El Pou Saguntí”
Sr. Francisco Martí Caruana (titular)
Sr. Vicente Archiles Maties (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “L’Ami”
Sr. Bernabé Gómez García (titular)
Sr. Francisco García Martínez (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sant Francesc”
Sr. José Goda Rodrigo (titular)

Per l’Agrup. Reg. “Ponera Alta”
Sr. Pascual Adrià Ripollès (titular)

Per l’Agrup. Reg. “Figueroles”
Sr. Luis Alcaide Fabregat (titular)

Per l’Agrup. Reg. “El Baladre”
Sr. Ramón Peruga Martínez (titular)
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Per l’Agrup. Reg. “Pou El Regló”
Sr. Salvador Calvo Martínez (titular)

Per COVAPA
Sr. Pasqual Adrià Ripollès (titular)
Sr. Juan Manuel Lluesma Melchor (suplent)

Per la Societat Cooperativa Valenciana de Sagunt
Sr. Antonio Gil Vitòria (titular)
Sr. Ricardo Juan Julve (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Cabanyal”
Sr. Vicente Domínguez Adrià (titular)
Sr. Francisco Belarte Borguñ (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sants Patrons”
Sr. Francisco Bellido Escrig (titular)
Sr. Vicente Archiles Matíes (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sant Miquel”
Sr. Vicente Miguel Peris García (titular)
Sr. Enrique Antoni Pitarch (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Els Partidors”
Sr. Luis Jaime Giménez Herrero (titular)
Sr. Vicente Graullera Monar (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “El Cabeçolet”
Sr. Manuel Caruana Monar (titular)
Sr. Juan Condomina Ramón (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Motor de Rodamilans”
Sr. Vicente Pedro Graullera (titular)
Sr. Rafael Benavent Miret (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “L’Esperança”
Sr. Francisco Belarte Borguñ (titular)
Sr. Vicente Domínguez Adrià (suplent)

Pel Sindicat i Jurat de Regs
Sr. Vicente Burdeus Claus (titular)
Sr. Francisco Civera Civera (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Entrambasagues”
Sr. Enric Ariño Giménez (titular)
Sr. Antonio Tripiana Teruel (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Sant Joaquim”
Sr. Francisco Vera Rochina (titular)
Sr. Juan José Huguet García (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “La Malla”
Sr. Manuel Puig Cuervo (titular)
Sr. Vicente Blasco Andrés (suplent)

Per l’Agrup. Reg. “Pla de Maresme”
Sr. Baltasar Quevedo Bru (titular)
Sr. Rafael Benavent Miret (suplent)

6 EXP. 25/02. PAI UNITATS EXECUCIÓ 1, 2 I 5 “NORD DEL
PALÀNCIA”. RECURS DE REPOSICIÓ
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Vist el recurs de reposició plantejat en data 30.6.03 pel Sr. RICARDO
RIBELLES VILLALBA contra l’acord adoptat en la sessió plenària de data 14.5.03, pel
qual s’aprovava provisionalment el PAI de referència.

Qüestió preliminar. Naturalesa de l’acte impugnat.
Convé tenir en compte que l’acord recorregut és l’aprovació provisional d’un

programa d’actuació integrada, pendent de l’aprovació definitiva per part de la
Conselleria d’Urbanisme, respecte a la solució de planejament que li serveix de
fonament i suport.

En aqueix sentit, en els PAI l’aprovació definitiva dels quals correspon a la
Conselleria d’Urbanisme, corresponent a l’Ajuntament l’aprovació provisional, cal
distingir un doble pla:

- Respecte de la solució de planejament, l’acord d’aprovació municipal, en ser
provisional, és un acte de tràmit, i per tant irrecorrible (art. 107 de la Llei
30/92, RJA-PAC).

- Respecte de la solució del programa pròpiament dit, i en concret respecte
dels extrems de gestió urbanística. L’última decisió administrativa sobre dits
extrems correspon a l’Ajuntament, si bé condicionats i pendents per l’acord
que la Conselleria adopte sobre la solució de planejament. En conseqüència,
dits extrems, encara que condicionats, són susceptibles de recurs davant de
l’Ajuntament, en existir ja una solució administrativa definitiva sobre ells.

El peu de recurs indicat a l’interessat en la notificació, ho és a aqueixos efectes.
En conseqüència, aquells extrems que el recurrent plantege i que es referisquen

al planejament, no són recorribles i hauran de ser plantejats com una al·legació a
plantejar davant de la Conselleria, a l’efecte que aquesta adopte una solució definitiva
sobre aquest.

Aquest Ajuntament només ha de pronunciar-se per mitjà de la contestació al
recurs sobre aquells extrems de gestió, definits en el programa recorregut.

Els arguments del recurs plantejat per l’interessat són els següents:
1. Respecte de la idoneïtat de l’àmbit proposat.
En tractar-se de criteris de sectorització, per ser l’àmbit del sector del

corresponent pla parcial, es considera que dit extrem és de planejament i que en
conseqüència s’està davant d’un acte de tràmit, en conseqüència irrecorrible en aquest
moment.

Se li donarà el tractament d’al·legació i es plantejarà davant de la Conselleria
d’Urbanisme perquè el tinga en compte per a la seua resolució definitiva.

No obstant això, com a anàlisi de fons municipal, cal fer les següents precisions
als efectes que la Conselleria d’Urbanisme les prenga en consideració i resolga el que
estime més oportú.

L’arquitecte municipal en el seu informe assenyala respecte aquestes el següent:
Respecte del recurs presentat pel Sr. RICARDO RIBELLES VILLALBA a

l’aprovació del PAI UE-1, 2, 5 el recurrent manifesta en primer lloc que la resta que
queda exclosa de la programació per la seua configuració irregular farà impossible la
seua ordenació detallada.

Ja vam contestar en el seu moment que els criteris de delimitació dels sectors de
plans parcials recollits en els arts. 17 de la LRAU, 6/94 i 17 i ss del Reglament de
Planejament de 1998, es complien en el PAI de referència, qüestió aquesta corroborada
pel mateix acord de l’òrgan autonòmic.
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A més, en el nostre escrit de contestació a l’al·legació formulada pel mateix
recurrent es va analitzar la viabilitat d’una proposta de planejament sobre el sector
exclòs de la present programació, arribant-se a la conclusió que era perfectament
viable desenvolupar una ordenació detallada i coherent. Contra aquesta anàlisi el
recurrent no aporta cap nova dada que permeta rebatre la seua conclusió.

Ja vam manifestar que la configuració de l’àrea edificable prové del Pla General
d’Ordenació Urbana, en limitar-se la protecció exclusivament a les corbes de nivell, i
que no estén aqueixa protecció a la totalitat de la part recaient a la N-340 va tenir com a
fi no perjudicar els propietaris dels terrenys afectats establint la qualificació de sòl no
urbanitzable protegit a terrenys que objectivament no el mereixien.

Afirmar que és la mateixa configuració la que impedeix un desenvolupament
correcte de l’ordenació detallada no és argument prou vàlid quan la major part de les
infrastructures pertanyents a les connexions de xarxa primària seran executades pel PAI
que es recorre, fonamentalment l’accessibilitat.

Com a observacions addicionals a les indicades en l’informe, cal indicar que
l’interessat reprodueix totes les argumentacions que ja havia plantejat respecte d’això en
el seu escrit d’al·legacions durant el període d’informació pública i a les quals se li va
donar la resposta oportuna.

La discrepància l’assenyala en el sentit que no considera suficients els
paràmetres usats per a arribar a la conclusió municipal.

No aporta cap argumentació nova.
La fonamentació municipal procedeix a acreditar la viabilitat de la resta d’àmbit

no inclòs en la programació, la no generació de desequilibris econòmics ni de
gravàmens per als propietaris no inclosos en la proposta.

L’ordenació detallada de l’àmbit exclòs haurà de fer-se en el seu moment, quan
es realitze l’oportú programa. El fet que s’haja de realitzar en aquests moments és una
exigència subjectiva del recurrent sense proporcionalitat i en la línia de l’exigència
gratuïta.

L’informe tècnic transcrit en l’acord recorregut motiva quines superfícies
edificables quedarien després de l’exigència dels distints estàndards dotacionals i
l’aprofitament a ubicar en aquestes, arribant a la conclusió de la possibilitat del seu
emplaçament dins d’uns paràmetres d’ordenació racional.

Un aprofitament global de 123.337 m2 de sostre a ubicar en 72.507 m2 de
parcel·la edificable.

Les premisses de residualitat, de desequilibre en el repartiment de càrregues i
d’inviabilitat que al·lega el recurrent no existeixen i per descomptat no es demostren,
limitant-se a formular-les però sense provar-les.

Els hipotètics avantatges que assenyala, en conseqüència, no s’hi poden recolzar
ni serveixen per a desvirtuar la proposta feta per agent urbanitzador.

D’altra banda convé tenir en compte que la Conselleria d’Urbanisme, en
l’informe de data 14.4.03, informa favorablement la proposta de planejament i en
conseqüència de la sectorització, la qual cosa és un argument addicional del seu ajust a
la legalitat.

Es considera en conseqüència que la dita al·legació hauria de ser desestimada.
No obstant això la Conselleria decidirà el que estime oportú.

2. Respecte de la protecció de l’alqueria d’Aigua Fresca.
Per part de l’arquitecte municipal s’informa el següent:
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El segon apartat del recurs es refereix a la protecció de l’alqueria d’Aigua
Freda, i diu l’afectat que va aportar al seu dia documentació acreditativa de la
declaració de Bé d’Interès Cultural de l’esmentada alqueria, i que tal document inclou
la muralla de tancament.

En aquest sentit hem de manifestar que, estudiats aquests documents, no
s’aprecia cap indici que permeta deduir amb la suficient precisió l’al·legació formulada,
estant encara pendent en el moment de l’acord aprovatori l’àmbit exacte de declaració.
No pot per tant subordinar-se un fet cert, com és el PAI del sector, a un d’incert, com
resulta ser l’àmbit a protegir. Sí que poden i han d’adoptar-se totes les mesures
precautòries que permeten i asseguren la protecció del monument, mesures ja previstes
en la Llei de Patrimoni.

Com a qüestions addicionals a les indicades en l’esmentat informe cal assenyalar
que en tractar-se de criteris de protecció d’un BIC, i de fixació d’usos en el pla que
preserven i protegisquen aquest, es considera que aquest extrem és de planejament i que
en conseqüència s’està davant d’un acte de tràmit, en conseqüència irrecorrible en
aquest moment.

Se li donarà el tractament d’al·legació i es plantejarà davant de la Conselleria
d’Urbanisme perquè el tinga en compte per a la seua resolució definitiva.

No obstant això, com a anàlisi de fons municipal, cal fer les següents precisions
als efectes que la Conselleria d’Urbanisme es pronuncie respecte d’això.

Afirma que “la muralla”, que segons el recurrent també està protegida, es veuria
afectada pel traçat del vial.

En aqueix sentit cal indicar el següent:
En la documentació del PAI figura un estudi arqueològic identificador dels

valors a protegir i preservar respecte de l’alqueria, grafiant l’àmbit d’aquests, no
incloent el que el recurrent denomina “la muralla”.

En l’informe favorable de 14.4.03 de la Conselleria d’Urbanisme, es fa al·lusió a
un informe de la Conselleria de Cultura, indicatiu, entre altres punts, de la necessitat que
la proposta municipal de planejament delimite l’àmbit d’allò susceptible de protecció
respecte de dit BIC, com a tal element.

Punt que l’Ajuntament fa en la documentació indicada del PAI, identificadora
dels valors a protegir.

L’anàlisi de l’informe de la Conselleria de Cultura remesa a la Conselleria
d’Urbanisme, en identificar els elements allí existents, identifica el mur com a
tancament de maçoneria ordinària, no assenyalant cap element essencial de protecció
d’aquest.

El recurrent no recolza en cap moment la seua afirmació que el que denomina
“la muralla” siga un element protegit, inclòs en el BIC.

D’altra banda, i respecte de l’entorn i la necessitat de redacció d’un pla especial,
en l’acord figurava la justificació que la visual del BIC estava garantida, donada la
distribució d’espais públics i la configuració de l’edificabilitat dels espais privats
contigus, d’escassa altura, la qual cosa feia innecessària la redacció del Pla Especial, per
haver redactat les previsions del Pla Parcial pensant en l’entorn d’aquest BIC.

Es considera en conseqüència que aquesta al·legació hauria de ser desestimada.
No obstant això la Conselleria decidirà el que estime oportú.

3. Respecte de l’excessiu import de les obres d’urbanització.
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L’interessat considera com a criteri insuficient el de la comparativa amb altres
unitats d’execució, i assenyala que fins i tot aplicant aquest criteri, el considera de cost
excessiu.

Per part de l’arquitecte municipal s’informa respecte d’això el següent:
Quant al cost d’urbanització, no pot establir-se la comparació d’aquest sector

amb qualsevol altre, que no tinga càrregues urbanitzadores semblants. Per aqueixa raó
prenem com a referència la veïna unitat UE-4, perquè, a part de la UE-3 del Nord del
Palància, és l’única que comparteix obres de connexió tan importants i singulars.

Això pot demostrar-se en el quadre següent referit a sòls residencials
urbanitzables:
SECTORES RESIDENCIALES 

CON PAI ADJUDICADO OTROS

ROTONDAS BULEVARES PUENTES SANEAMIENTO PLUVIALES ABAST.AGUA OBRAS DE DEFENSA

UE-1,2,5 N.Palancia SI SI SI SI SI SI SI

UE-4 N.Palancia SI SI SI SI SI SI SI

UE-3 SUNP-1 SI SI SI SI SI SI SI

SUP-2 OESTE NO SI SI SI SI SI NO

MINIFE SI NO NO SI SI SI NO

SUNP-6 NO NO NO SI SI SI NO

CONDICIONES

DE CONEXIÓN VIARIA

CONDICIONES

DE CONEXIÓN SERVICIOS

Però és que, a més, consultades dades del departament d’urbanització, fins i tot
en sòl urbà s’han adjudicat programes amb costos molt semblants (UE-24).

En conseqüència manca de fonament el que s’al·lega en aquest epígraf del
recurs.

4. Respecte d’escàs valor donat als terrenys d’aportació de la propietat.
Considera la valoració no ajustada als costos de mercat.
Per part de l’arquitecte municipal s’informa el següent:
En el tercer manifesta l’al·legant la seua disconformitat amb la proposta

juridicoeconòmica, per estimar elevats els costos del programa, i davall el preu de sòl
oferit.

Novament el recurrent no aporta cap dada que permeta provar el seu argument.
Ja vam demostrar en el seu moment l’espectacular augment experimentat pel preu del
sòl corroborat amb dades fefaents provinents de l’impost de plusvàlua, que se situen en
nivells iguals o inferiors al que resulta del programa, per la qual cosa no insistirem en
això.

Aquestes afirmacions són complementàries a les que ja havia realitzat
l’arquitecte municipal en l’acord recorregut, en el qual s’evidenciava que l’aportació
dels propietaris per m2 és valorada en 47’99 euros, enfront dels 27’05 euros/m2 en què
es valoraven els de la veïna U.A.4, amb només 2 anys de diferència. És a dir, un
77’46% d’increment, que no deixen marge de dubte respecte d’això.

En aqueix sentit cal indicar que les afirmacions realitzades per l’interessat sobre
els preus reals dels terrenys manquen del més mínim rigor i fonamentació, sense un
mínim contrast.

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor delegat d’Urbanisme, Sr.
FERNÁNDEZ, indica: “Bé, com consta en l’expedient hi ha un recurs de reposició
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contra el PAI de l’altra banda del riu, del que es coneix com a Nord del Palància, unitats
d’execució 1, 2 i 5. Bé, recorde, com vostès sabran, el 14 de maig es va aprovar de
manera provisional el PAI i el dia 30 de juny es va presentar un recurs de reposició. Un
recurs que, com saben, es desestima. Si han llegit l’informe del departament observaran
que hi ha una qüestió preliminar que és important de tenir en compte. En primer lloc,
perquè es tracta, és a dir, l’acte que ha fet l’Ajuntament és una aprovació provisional i
per tant l’aprovació definitiva li correspon a la Conselleria d’Urbanisme, i per tant hi ha
una sèrie de qüestions que apareixen en el recurs que d’alguna manera són irrecorribles
davant de l’Ajuntament, i que han de tenir la consideració d’al·legacions davant de la
Conselleria. En concret són aquelles qüestions que afecten a plantejament, en canvi les
qüestions que corresponen al que és la gestió del programa sí que serien competència, i
per tant serien recorribles davant del nostre Ajuntament. Bé, en l’informe es detallen els
arguments que es plantegen des del recurs de reposició i llavors es distingeixen
perfectament quins són aquells que són recorribles i els que no són recorribles. Les dues
primeres són irrecorribles, perquè són qüestions de plantejament, i per tant correspon el
seu dictamen a la Conselleria d’Urbanisme i les dues últimes sí que serien qüestions de
gestió del programa que serien recorribles davant de l’Ajuntament. En qualsevol cas, les
dues primeres han sigut unides com a al·legació i informades també desfavorablement
pel mateix departament, i les dues últimes han sigut desestimades. El primer dels
arguments contraris parla o posa en dubte la idoneïtat de l’àmbit proposat. En definitiva,
el que planteja el recurrent és que l’àmbit que està defensant haurà d’incloure tota una
zona que s’ha quedat fora, que ha quedat exclosa de l’àmbit. I la base de l’argumentació
del nostre plantejament o del nostre departament és que el PAI, tal com s’ha
desenvolupat, eh, les unitats d’execució 1, 2 i 5, respon als paràmetres que estan definits
en la mateixa llei i que, d’altra banda, la zona que ha quedat exclosa, que seria la zona
perimetral de la muntanyeta de l’Aigua Fresca, és perfectament viable. En qualsevol
cas, torne a dir que aquesta és una qüestió que és irrecorrible davant de l’Ajuntament
perquè correspon a un aspecte de plantejament i que, per tant, ha de ser la mateixa
Conselleria la que dictamine si està fet correctament o incorrectament. En qualsevol cas,
nosaltres vam informar que el fet d’haver exclòs una part de l’àrea del PAI, és
perfectament legalment i perfectament viable. I, a més, hi ha un informe favorable de la
Conselleria d’Urbanisme de 14/04/2003. Segona qüestió que es planteja en el recurs de
reposició és la protecció de l’alqueria de l’Aigua Fresca, com vostès sabran, l’alqueria
de l’Aigua Fresca és un bé, està declarada com un bé d’interès cultural, però no té un
àmbit definit en el sentit, i aqueixa seria l’al·legació o l’argumentació del recurrent en el
sentit que ell planteja que l’àmbit del VIC seria no sols l’alqueria sinó tota la muralla
perimetral. La Conselleria ens demana en el mateix informe favorable, que he comentat
abans, ens demana una delimitació, una proposta de delimitació que es va fer en el seu
moment, i en qualsevol cas, aquesta és una qüestió que jo em vaig trobar ja en marxa
quan vaig ser nomenat delegat, en qualsevol cas nosaltres hem demanat un esclariment a
la Conselleria de Cultura perquè determine l’àmbit del PAI. Perquè, i això és un aspecte
que jo pense que caldria deixar clar en el futur, la declaració d’un VIC, hauria d’anar
acompanyada, sobretot en aquests casos, d’una delimitació perquè no hi haja
interpretacions en aquest cas per part del mateix Ajuntament. He de dir, sobretot per a
les persones que desconeixen el cas, o desconeixen el PAI, que en el cas que la
delimitació fóra la que marca l’actual muralla estaria, diríem, en contradicció o afectaria
de forma important el que és el mateix plantejament. Per tant, aquesta és una qüestió
també de plantejament que completa la Conselleria i que per tant és irrecorrible davant
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del que seria el mateix Ajuntament. El tercer i el quart arguments del recurs de reposició
sí que són recorribles davant de l’Ajuntament, i, per tant, s’ha donat resposta per part
dels tècnics municipals, en concret per part de l’arquitecte municipal, sempre en el
sentit de desestimar els arguments. La primera d’aquestes qüestions el que planteja és
que els costos d’urbanització són excessius. Bé, vostès sabran que la unitat d’actuació,
aquestes unitats d’execució 1, 2 i 5 que es troben a la zona, podríem dir, estiga entre el
que és l’actual zona 3 i la carretera, la zona on està actualment ja urbanitzada i la
carretera, tindria el mateix tractament que puga tenir la 4, que estaria entre la zona
actual i Sant Cristòfol. I hem de dir que els costos d’urbanització són considerables però
bàsicament perquè les càrregues que tenen aquests PAI són molt importants perquè hi
ha tota una sèrie d’obres d’infrastructura com són els murs, com són els ponts que han
d’estar carregats. Per tant està justificat de manera sobrada els costos de les obres
d’urbanització i, a part, són equiparables als que tenen, podrien ser, altres zones que no
tenen tantes càrregues. I, finalment, la quarta qüestió que es planteja en el recurs de
reposició és, segons el recurrent, l’escàs valor que se li donen als terrenys que aporta la
propietat. Bé, en l’expedient comprovaran com hi ha un informe de l’arquitecte
municipal que justifica de manera sobrada, per comparació, que la valoració dels
terrenys d’aportació són perfectament legítims i que estan, diguem-ne, en els mateixos
paràmetres que són els equivalents. Per tant, i com a conclusió, aquest recurs de
reposició no seria tramitable en les dues primeres qüestions, en els dos primers
arguments, perquè són competència, la seua desestimació és competència de la
Conselleria d’Urbanisme, encara que s’aporte, per dir-ho d’alguna manera, s’aporta com
a al·legació a part que en un informe desfavorable per part dels tècnics i els dos últims,
el 3 i el 4, sí que són recorribles davant del nostre Ajuntament i es desestimen perquè
l’argument de l’arquitecte demostra, de manera fefaent, que efectivament ni els costos
d’urbanització ni el preu dels terrenys d’aportació estan fora del que serien paràmetres
de mercat. Per tant, com a conclusió, es tracta senzillament de desestimar el recurs de
reposició contra el PAI amb les unitats d’execució 1, 2 i 5.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, diu: “Bona vesprada a tots, vegem, SP en el seu
moment no va aprovar el PAI de les unitats 1, 2 i 5 per considerar que era una enorme
extensió de terreny la que es posava en funcionament amb aquest PAI. Cal tenir en
compte que tenim la 3 en funcionament i està aprovada la 4. Amb l’aprovació de la 1, 2
i 5 passàvem a tenir un sostre final de cinc mil i escaig habitatges que, sent realistes,
potser possiblement ni en 15 ni en 20 anys s’arriben a omplir. Nosaltres anem a votar-li
a favor la proposta que vostès porten perquè entre altres coses el que fan és reduir
l’àmbit d’actuació d’ampliar més la unitat 5 i, per tant, coincideix amb el nostre
plantejament. Però sí que volguérem dir-los una cosa que ja vam comentar en la
Comissió d’Urbanisme, tinc ací dos retalls de premsa, un de Las Provincias del dia
20/11/2002 en el qual el Partit Socialista, Segregació del Port i Esquerra Unida de
Sagunt critiquen l’augment desorbitat d’habitatges per als pròxims anys, i un altre que
és del 21/12/2002 que també diu que el PSOE i SP rebutgen que a la paret de Noguera
s’obren de 10 altures. Amb açò vinc a indicar si hi hauria cap possibilitat que vostès
admeteren, no que s’anul·len els PAI, perquè estan aprovats, però l’execució dels
projectes d’urbanització anaren seguint el criteri d’unitats. Hem fet la 3, o s’està fent la
3, està aprovada la 4 i ara vindria 1, 2 i 5. Llavors creiem que allò lògic seria admetre
una de les unitats, en aquest cas la 1, que està tocant la zona 3 que està en
desenvolupament en aquest moment, i conforme se n’anara omplint la 1 anar donant
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camí a la resta d’actuacions. Per què dic açò?, crec que ja ho hem expressat en més
d’una ocasió, per la quantitat de metres quadrats que es posaran a urbanitzar i durant
molt de temps, durant anys no hi haurà un sol habitatge. El creixement de Sagunt per
cap lloc apareix aquesta bogeria de metres quadrats en funcionament. Si totes les unitats
d’execució al Port, totes, tenen 5.600 habitatges i falten un muntó d’unitats per
començar i moltes de les començades no estan acabades, amb l’estirada que hi ha hagut
ja al Port, miren en quin camí estem des de l’any 92 que es va aprovar el Pla General,
imaginen-se a Sagunt gairebé un milió o un milió i escaig de metres quadrats que vénen
a tenir un sostre de 5 mil i escaig habitatges quan s’arribarà a omplir. Llavors la
proposta nostra i explicada en la Comissió d’Urbanisme seria que vostès volgueren
actuar per unitats, prioritzar la 1, la 2 o la 5 o la que vostès vulguen, però fent-les de
forma que no s’urbanitzen milers de metres quadrats que tardaran molts anys en omplir-
se amb habitatges i dels quals estarem pagant enllumenat, manteniment de vials i un
muntó de coses que no es corresponen amb la realitat. Llavors apliquen el sentit comú a
veure si vostès seguint un poc els criteris que feien patents en la premsa els tres partits,
bo, almenys dos que estan en l’equip de govern, i allò lògic seria que allò que vostès
deien ho porten a la pràctica ara. És més, ja que els tinc recollits i retallats li’ls donaré
perquè el fiquen en l’expedient, que vegen que són qüestions que vostès defensaven fa
poc de temps. Res més. Si veig que no el recullen vostès per al pròxim Ple, que serà al
setembre, tindran una esmena, una moció.”

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, Sr.
Marcel·lí, ja li vaig contestar en la Comissió d’Urbanisme. Vostè planteja el tema de
l’execució per fases. Bo, ja li vaig dir que un dels problemes, no?, de les condicions,
dels condicionaments del desenvolupament a l’altra banda del riu del nord del Palància,
que com vostè sap ha sigut una de les reivindicacions històriques del meu partit, abans
la UPV i ara el Bloc, i jo pense que ha de ser una de les maneres d’equilibrar la ciutat i
de cohesionar la ciutat, jo crec que s’ha de fer bé i s’ha de fer, no li diré que amb una
certa pressa, però sense pauses. És evident que el nucli històric, veritat?, no disposa de
moltes àrees on desenvolupar els PAI, i per tant estan totes concentrades, veritat?, al
nord del Palància, i és per això precisament que van juntes, no? Però ja li he dit abans
també, com li vaig recordar en la Comissió d’Urbanisme, que és una part molt cara
d’urbanitzar precisament perquè té tota una sèrie d’infrastructures, com ara els murs, els
ponts, que s’han d’encarregar necessàriament i que, per tant, només són d’alguna
manera, són més viables en la mesura que tenim una major extensió. Bo, jo l’única cosa
que li contestaré per a acabar, a pesar que tindrem en compte les seues consideracions
donada la seua experiència com a regidor d’Urbanisme i el seu coneixement de la
matèria, és que en qualsevol cas nosaltres, no s’ha llegit una novel·la de Proust, no sé si
llig literatura, es diu A la recerca del temps perdut. Jo pense que tenim molt de temps
perdut per a recobrar la nostra ciutat.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, exposa: “Jo el que tinc dubte és si t’has
assabentat o no t’has volgut assabentar de la meua intervenció, em sembla que és el
segon, assabentar-te sí que te n’has assabentat. Primera qüestió, per si no ho sabies,
perquè tu crec que llavors no coneixies ni si estava Sagunt per ací. Quan es va aprovar
l’altra execució a l’altra banda del Palància tu no sabies ni que estava Sagunt ací, i jo era
el regidor d’Urbanisme. Mira si fa, un del Port va ser el que va donar el canvi i si
coneixia bé que és el que necessitava Sagunt, que tinc molt clar que els saguntins no
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creuaran ni les vies ni la carretera, siga bulevard o no siga bulevard, eh, ho tinc molt
clar. I llavors l’eixida natural de la ciutat de Sagunt era l’altra part del riu, mira si ho
entenia, és a dir, no em dónes cap classe ni cap explicació que, abans que tu vages, algú
ha anat i ha tornat, i aqueix sóc jo. Segon, el que t’he volgut dir amb açò, el que t’he
volgut dir és que quan s’aprova el SUP-2 al Port, una de les peticions que fem en el
tracte que es fa d’urbanitzar el SUP-2 és fer dos sectors, l’oest i l’est. Mire si fa anys
que s’ha començat el sector oest, encara no s’ha omplit, i encara no s’ha començat el
sector est. Bo, en comptes de fer una sèrie d’habitatges aïllats per totes parts que es van
omplint amb el temps, sembla que el lògic era anar omplint i acabant zones. Això
mateix és el que li estic demanant per a Sagunt, no s’està demanant cap cosa rara ni que
no es faça, li estic indicant que se’l facen per sectors perquè la unitat 4 la tenen
aprovada també, sap vostè la superfície que té la unitat 4, i la quantitat d’habitatges que
n’ixen?, d’on trauran els ciutadans, de davall terra, o d’on els trauran?, perquè jo crec
que no els trobaran. És tal la quantitat de metres quadrats que han d’urbanitzar que és
impossible, home, apliquem la lògica i en comptes de fer tants milers de metres
quadrats, facen-los sectoritzant-los, però si no es diu que no es facen sinó que es facen,
estan aprovats ja, però facen-los de forma racional conforme la necessitat i no allà vaig
a tot. I li recorde una altra cosa, ja que està de regidor d’Urbanisme, comencen a
intentar cobrar els cent i escaig milions de pessetes de la part d’urbanització del SUP-1,
a l’altra banda del Palància, que s’han pagat amb solars del patrimoni municipal del sòl,
ja va sent hora, a veure si li entra a vostè les ganes i ho aconseguim, entesos? Res més.”

Per tot això, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa
d’Urbanisme, Inversions i Manteniment, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

PRIMER: Considerar les argumentacions recollides en els dos primers punts de
la part expositiva com a al·legacions, i remetre-les, amb el contrast municipal recollit en
el present acord, a la Conselleria d’Urbanisme, als efectes que les valore i decidisca allò
oportú en l’acord d’aprovació definitiva de la solució de planejament.

SEGON: Respecte de les argumentacions referides al PAI pròpiament dit,
recollides en els punts 3 i 4 de la part expositiva, procedir a la seua desestimació en via
recurs de reposició, i donar-li el tractament de pronunciament que posa fi a la via
administrativa.

7 EXP. 24/03. PROJECTE DE TRANSFERÈNCIES DEL PLA
HIDROLÒGIC NACIONAL. DICTAMEN MUNICIPAL

Vista la sol·licitud d’informe realitzada pel Ministeri de Medi Ambient, en data
3.6.03, RE núm. 8489, sobre l’assumpte de referència, s’informa:

L’arquitecte municipal, en data 6.6.03, ha emès el següent informe:
“Es tracta d’un canal sobre puntals que discorre de nord a sud. No hi ha

prevista cap connexió a la conca del Palància.
En relació amb el traçat en si, cal manifestar que l’obra del transvasament

discorre molt al nord del nostre terme a la zona de les Escales, per sòl qualificat com a
sòl no urbanitzable protegit, com pot comprovar-se amb la superposició del traçat
sobre el corresponent plànol del PGOU.
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Com a qüestions addicionals, cal destacar les següents:
1. El traçat que discorre pel terme de Sagunt és d’uns 1.500 m de longitud.
2. El criteri municipal en infrastructures elèctriques i gasístiques ha sigut el de

dictaminar el trasllat del traçat de les infrastructures a sòl no urbanitzable ordinari o
comú.

3. En el present cas s’ha de ponderar la circumstància que les característiques
concretes d’aquesta infrastructura, condicionada pel seu llarg traçat, no admet la
possibilitat de canviar indistintament de cota de rasant, cosa que determina un marge de
maniobra inferior al dels casos esmentats.

4. S’entén que la postura municipal ha de ser la de destacar que el traçat discorre
per sòl no urbanitzable protegit, segons qualificació del nostre PGOU, i en
conseqüència, que s’adopten les mesures encaminades que l’impacte que puga suposar
siga el menor possible, valorant, si fóra possible, la possibilitat de fer discórrer el traçat
per sòl no urbanitzable ordinari.

En tractar-se d’una infrastructura no prevista en el PGOU, l’òrgan competent per
a pronunciar-se sobre el tema és el Ple de la corporació.
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Obert el primer torn d’intervencions, el regidor delegat d’Urbanisme, Sr.
FERNÁNDEZ, diu: “Bona vesprada de nou, bé, se’ns demana per part del Ministeri de
Medi Ambient un dictamen municipal sobre el projecte de transferència que està inclòs
en el Pla Hidrològic Nacional, bàsicament és perquè hi ha una part del transvasament
que passa pel nostre terme municipal. No entrem per tant ara a valorar ni la
conveniència ni la preferència pel Pla Hidrològic Nacional, no és aquesta la qüestió,
sinó bàsicament es tracta d’aprovar un dictamen que jo pense que és un dictamen tècnic,
exclusivament tècnic i que hauran pogut llegir en l’expedient. L’expedient literalment
diu: es tracta d’un canal sobre puntals que discorre de nord a sud, no hi ha prevista cap
connexió a la conca del Palància. Jo pense que és una qüestió que els ciutadans han de
saber, és a dir, el Pla Hidrològic Nacional i el procés de transvasament no té cap
incidència a la nostra comarca, no hi ha cap connexió prevista. En relació amb el traçat
en si cal manifestar que l’obra del transvasament discorre molt al nord del nostre terme
a la zona de les Escales, pel seu sòl classificat com a sòl no urbanitzable protegit, com
pot comprovar-se amb la superposició del traçat sobre el corresponent pla del PGOU.
En definitiva, perquè la gent conega el tram, va a la zona d’Escales, a la part nord del
que és la carretera del que va la Vall a Algar, a uns 500 metres, i l’única consideració
que es fa des del departament és que passa per sòl no urbanitzable d’especial protecció.
Aquesta és una de les consideracions perquè des de l’Ajuntament i des del departament,
amb caràcter general, es demana que totes les obres d’infrastructura que travessen el
nostre municipi no ho facen per sòl protegit. En aquest cas travessa sòl protegit, també
som conscients que una altra alternativa seria poc viable i, en definitiva, és l’única
consideració important que li fem al Ministeri. Per tant, nosaltres l’única cosa que
plantegem és l’aprovació del dictamen municipal.”

Durant el debat, el Sr. Chover abandona momentàniament la sessió.

Per tot això, d’acord amb el dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme,
Inversions i Manteniment, el Ple de l’Ajuntament, per 23 vots a favor i 1 abstenció del
Sr. Josep Lluís Chover (en virtut de l’art. 100.1), ACORDA:

PRIMER i únic: Fer seus l’informe tècnic i jurídic indicats en la part expositiva,
i assenyalar al Ministeri de Medi Ambient les circumstàncies que s’hi indiquen.

En aquests moments el Sr. Chover es reintegra a la sessió.

8 SECRETARIA GENERAL: EXP. 13/03-M. PROPOSICIÓ SP
REVOCACIONS DELEGACIONS PLE EN COMISSIÓ DE GOVERN

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per SP, que diu:
“De conformitat amb el que disposa el Reglament d’Organització, Funcionament

i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, la regidora que subscriu eleva al Ple
municipal per a la seua consideració la següent MOCIÓ:

Amb la finalitat de tornar les competències previstes legalment a favor del Ple
municipal en la seua condició d’òrgan representatiu màxim dels ciutadans del municipi,
es proposa al Ple que adopte acord del tenor literal següent:
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- Acordar la devolució de les competències previstes en l’art. 22 de la Llei 7/85
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, que van ser transferides a la
Comissió de Govern.”

A les 18 hores i 35 minuts s’acorda una recessió, i es reprèn la sessió a les 18
hores i 50 minuts.

Durant el debat l’equip de govern presenta una esmena a la totalitat.
Llegida l’esmena, que diu:
“Vista la proposició el grup municipal de SP que es presenta a la consideració

del Ple de la corporació en la sessió ordinària celebrada el proper 31 de juliol
d’enguany, i en la part dispositiva de la qual com a proposta d’acords es proposa:
“Acordar la devolució de les competències previstes en l’article 22 de la Llei 7/85 de 2
d’abril, reguladora de les bases de règim local, que van ser transferides a la Comissió de
Govern”.

Del que assenyala la proposició es desprèn que el que s’estiga instant del Ple de
la corporació és la revocació de l’acord plenari de 14 d’abril de 1997, pel qual es
delegaven determinades atribucions del Ple de la corporació en la Comissió de Govern,
acord que és necessari matisar per tal com amb la Llei 11/1999 de 21 d’abril, de
modificació de 21 d’abril, es van modificar substancialment les competències que la
Llei del règim local atribuïa als òrgans necessaris de les corporacions locals i les vigents
bases d’execució del pressupost, també van delegar en la Comissió de Govern
determinades atribucions que la llei reguladora de les hisendes locals conferia
inicialment al Ple de la corporació.

Amb vista al manteniment de la més adequada sistemàtica i aclarir les
competències que sent inicialment del Ple es deleguen en la Comissió de Govern, cal
donar una nova redacció a la proposició, la qual cosa suposa una esmena a la totalitat.

La delegació de competències del Ple en la Comissió de Govern ve legalment
establida en l’article 22 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim
local (en la redacció donada per la Llei 11/99 de 21 d’abril i en una aplicació de l’article
97.5 del reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les corporacions
locals aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, és possible la
presentació d’esmena a les proposicions presentades per qualsevol membre de la
corporació mitjançant escrit presentat al seu president abans d’iniciar-se la deliberació
de l’assumpte.

Es presenta la següent esmena a la totalitat a la proposició del grup municipal de
SP sobre revocació delegacions de Ple en la Comissió de Govern comprensiva en la
següent proposta d’acord:

Primer: revocar l’acord plenari de data 14 d’abril de 1997 (delegació
d’atribucions del Ple en la Comissió de Govern) la part dispositiva de la qual assenyala:

“Delegar en la Comissió de Govern les següents competències plenàries:
a) L’exercici d’accions administratives i judicials i la defensa dels

procediments incoats contra l’Ajuntament.
b) Les funcions de junta administradora del Pòsit Municipal.
c) L’alienació de béns i drets del municipi i la transacció sobre aquests, llevat

que requerisquen d’una majoria especial.
d) Totes les competències en matèria de contractació administrativa o subjecta

a dret privat, llevat que requerisquen una majoria especial.
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e) Aprovació de projectes, memòries i plecs quan la contractació siga de la
competència de la Comissió de Govern.”

Segon: revocar, assumint el Ple de la corporació les competències que li són
pròpies, la base 34 de l’execució del pressupost els seus apartats 3 i 13, que literalment
diuen:

3. En casos excepcionals, que així es justifiquen, la Comissió de Govern podrà
ampliar el nombre d’anualitats així com elevar els percentatges a què es refereix
l’apartat 3 de l’article 155 de la llei reguladora d’hisendes locals.

13. La declaració de crèdit no disponible, previ informe d’intervenció sobre
l’estat d’execució de les despeses.”

Obert el primer torn d’intervencions, la portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ,
indica: “Bona vesprada, el contingut de la moció ja el coneixen vostès i és el que s’ha
demanat que s’adopte per l’equip de govern en base al principi de coherència. Fixe’s, i
vaja per davant, a mi no se m’acudeix insultar cap membre de la corporació, perquè el
Grup Municipal Segregacionista podia no sols haver demanat la devolució de
competències de l’article 22 de la Llei 7/85, sinó que podia haver tret les actes del
Congrés de Diputats i les actes de multitud d’instàncies públiques on Esquerra Unida
plantejava que la Llei 7/85 era una llei netament presidencialista. I tots sabem que les
competències que se li han quedat al Ple municipal són prou poques, prou poques.
Llavors, en aqueix sentit de donar participació i de donar transparència ens hem limitat
a demanar que es tornen les competències de la Llei 7/85 del 2 d’abril. Estem esperant
que ens donen una contestació encara que jo, la veritat, després del Ple que es va
presentar la moció, en l’esborrany que tinc jo de pacte de progrés venia tot el contrari.
Llavors, vostè ens va demanar, Sr. Ferran López-Egea, que li donàrem el termini d’un
mes, doncs res, ara ens explica la delegació de competències vostè o el portaveu.”

El regidor del grup EU, Sr. LÓPEZ-EGEA, indica: “Bo, presentar una esmena a
la totalitat, esmena, la llig textualment i així avancem: esmena a la totalitat que
presenten els grups municipals Socialista, EU-L’Entesa i el Bloc a la proposició de SP
de devolució de les competències al seu dia delegades a la Comissió de Govern en el Ple
de la corporació. Vista la proposició del Grup Municipal de SP que es presenta a la
consideració del Ple de la corporació en la sessió ordinària celebrada el pròxim 31 de
juliol d’enguany, i en la part dispositiva del qual com a proposta d’acords es proposa:
acordar la devolució de les competències previstes en l’article 22 de la Llei 7/85 de 2
d’abril, reguladora de les bases de règim local, que van ser transferides a la Comissió de
Govern, resultant que del que assenyala la proposició es desprèn que el que s’estiga
instant del Ple de la corporació és la revocació de l’acord plenari de 14 d’abril de 1997,
pel qual es delegaven determinades atribucions del Ple de la corporació en la Comissió
de Govern, acord que és necessari matisar per tal com amb la Llei 11/1999 de 21
d’abril, de modificació de 21 d’abril, es van modificar substancialment les competències
que la llei del règim local atribuïa als òrgans necessaris de les corporacions locals i les
vigents bases d’execució del pressupost, també van delegar en la Comissió de Govern
determinades atribucions que la llei reguladora de les hisendes locals conferia
inicialment al Ple de la corporació. Resultant que, amb vista al manteniment de la massa
adequada sistemàtica, aclareix les competències que sent inicialment del Ple es deleguen
en la Comissió de Govern és necessari donar una nova redacció a la proposició, la qual
cosa suposa una esmena a la totalitat. Considerant que la delegació de competències del
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Ple en la Comissió de Govern ve legalment establida en l’article 22 de la Llei 7/85, de 2
d’abril, reguladora de les bases del règim local, en la redacció donada per la Llei 11/99
de 21 d’abril i en una aplicació de l’article 97.5 del reglament d’organització,
funcionament i règim jurídic de les corporacions locals aprovat per Reial Decret
2568/1986 de 28 de novembre, és possible la presentació d’esmena a les proposicions
presentades per qualsevol membre de la corporació mitjançant escrit presentat al seu
president abans d’iniciar-se la deliberació de l’assumpte. Es presenta la següent esmena
a la totalitat a la proposició del grup municipal de SP sobre revocació delegacions de
Ple en la Comissió de Govern comprensiva en la següent proposta d’acord, primer:
revocar l’acord plenari de data 14 d’abril de 1997, delegació d’atribucions del Ple en la
Comissió de Govern la part dispositiva de la qual assenyala: delegar en la Comissió de
Govern les següents competències plenàries. Totes aquestes competències són les que
plantegem tornar al Ple. L’exercici d’accions administratives i judicials i la defensa dels
procediments incoats contra l’Ajuntament. Les funcions de junta administradora dipòsit
municipal. L’alienació de béns i drets del municipi i la transacció sobre el mateix llevat
que requerisquen d’una majoria especial. Totes les competències en matèria de
contractació administrativa o subjecta a dret privat, llevat que requerisquen una majoria
especial. Aprovació de projectes, memòries i plecs quan la contractació siga de la
competència de la Comissió de Govern. Segon: revocar assumint el Ple de la corporació
les competències que li són pròpies, la base 34 de l’execució del pressupost els seus
apartats 3 i 13 que literalment diuen; en casos excepcionals, que així es justifiquen, la
Comissió de Govern podrà ampliar el nombre d’anualitats així com elevar els
percentatges a què es refereix l’apartat 3 de l’article 155 de la llei reguladora d’hisendes
locals. La declaració de crèdit no disponible, previ informe d’intervenció sobre l’estat
d’execució de les despeses.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “És una qüestió d’ordre.
Permeta’m que m’estalvie esmentar l’article perquè no l’he trobat així ràpidament, però
és conegut de tots que els expedients han d’estar complets en secretaria. Aquesta
proposició de SP té un mes i no s’hi val, no s’hi val, vulnera tots els drets de l’oposició,
vulnera la nostra posició de defensa en aquest assumpte, vulnera la transparència
municipal que ha de regir els actes que dicte aquest Ajuntament el que vostès vinguen
ací a llegir-nos semblant patracol sobre el que pensen que s’ha de fer sobre les
competències que han d’anar a Ple. No he vist cosa igual en vuit anys i el que va de
legislatura que porte a l’Ajuntament, no he vist cosa igual. És absolutament indignant, li
pregue que vist l’atracament que ens volen realitzar, en comptes de fer-nos un
atracament ens asseguem durant uns minuts amb el secretari, vegem l’abast que té la
modificació que ens plantegen, però com vostè entendrà, com que no ens han donat ni
una punyetera còpia de l’escrit perquè el puguem tan sols llegir, a mi se m’ha quedat el
que se m’ha quedat del que ha llegit Ferran. Així que li pregue que faça una recessió
d’un quart d’hora o vint minuts, anem part dels grups municipals a veure l’assumpte,
ens explique el secretari en quins termes està la delegació i puguem saber si hem de
votar que sí, si podem votar que no, ni ens anem a abstenir, si complirem amb el nostre
programa, etc. Li pregue que faça aqueixa recessió de quinze o vint minuts.”

El portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “De nou bona vesprada,
home, la veritat és que ens haguera agradat, com deia Alfred, que aquest tema
l’haguérem pogut tractar amb més tranquil·litat i amb anterioritat per a no agafar-nos
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com se’ns ha agafat un poc de sorpresa. Jo ja vaig dir en el Ple anterior que, bo, que
nosaltres aprovem que aquestes competències es retiraren del Ple i es portaren a la
Comissió de Govern perquè enteníem que amb això el que es feia era agilitar la gestió, i
per tant seria d’una irresponsabilitat perquè no sé, ara que estàs a l’oposició plantejar la
postura contrària. És cert que hi ha hagut per part de l’equip de govern, bo, entén que en
el seu programa electoral hi havia una proposta de passar aqueixes competències al Ple,
i, bo, ells sabran el que fan i, per tant, des del nostre punt de vista, ens sembla bé. N’hi
ha una que no es traspassa, que és el reconeixement extrajudicial de crèdits, però creiem
que, per descomptat, bo, els que estem en contra d’aquest plantejament, pensem que
d’alguna manera aquelles persones que sí que entenen (m’estic enrotllant com les
persianes), aquelles persones que sí que entenen que és el Ple el que ha de debatre
pràcticament la totalitat dels acords que estaven en Comissió de Govern o que eren
delegació de l’alcalde, bo, jo crec que s’ha donat un pas important i que, per tant, jo crec
que s’hauria de recolzar ja que, llevant el reconeixement extrajudicial de crèdits, la resta
de competències han passat al Ple, que això és el que la majoria dels que estan ací
supose que volien.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, indica: “Mire vostè, i jo li ho he
criticat al Sr. Ferran López-Egea indignada. El que fa vostè no s’ha fet mai ací, i és
portar una relació de competències que excepte jo, que sóc funcionària d’administració
local i em poden sonar perfectament, els altres no tenen ni idea. Això s’anomena caçar a
ull, això no és un tarannà participatiu, això és amagar la pedra fins a l’últim moment. I,
fixe’s, si el tarannà nostre ha sigut i és amb vostès diferent. Quan un té un tarannà
democràtic i participatiu, quan un diu en el seu programa electoral que fins a les
competències de l’Alcaldia les delegarà en el Ple, no signa un acord tripartit dient que
aniran totes a la Comissió de Govern, que el tinc ací, quan el facen públic, si
s’atreveixen a fer-lo públic el pacte que ha firmat EU, a veure si el fan públic, crec que
l’han de traduir al valencià, doncs el tradueixen vostès i l’ensenyen als seus votants i a
la població. Mire, jo li dic una cosa, ací no és qüestió de fixar competència, si hi ha un
tarannà democràtic es tornen les competències que la llei de règim local marca al Ple.
Per què no tornen el reconeixement d’obligacions?, perquè és un tema que pica, i vostès
prefereixen coure-se’l fora i a esquena de, així de clar. Com un altre muntó de coses. I
fixe’s que he començat la meua intervenció dient que no li demanava a vostès el que
vostès han cridat i ha denunciat a boca plena, i era una llei presidencialista, i una llei
que llevava a l’òrgan més representatiu de les corporacions locals el debat i la
deliberació. Això no són paraules meues, eh, aqueixes són paraules de Julio Anguita al
Congrés dels Diputats. Sap que li dic?, que com que tenen 13 vots recolzaran açò i ho
van a traure, ara li dic una cosa: a mi se’m cau la cara de vergonya, de vergonya, de
vergonya democràtica, que vostès a escassos fa un mes i mig li estigueren dient als
votants del Port que les competències de l’Alcaldia les tornarien al Ple i que jugarien
participativament, i ara vénen vostès amb gestos d’última hora com tafurs de a pesseta
presentant això. Això és el que desencanta la gent a l’hora de votar esquerra, és a dir,
estàvem segrestats amb el PP i ara estem un poc menys segrestats. Continuem igual, i
vostès ho estan demostrant contínuament, vostès ho estan demostrant contínuament.
Fiquen-se el Pòsit als nassos, home. És a dir, que agarren vostès competències de a xavo
i les especifiquen, però el reconeixement extrajudicial, el que ací es debata planejament
i es debaten programes de PAI, això no ho van a tornar, ni se’ls ocorrerà. Ja veurem ara,
perquè amb la moció de patrimoni municipal de sòl, ja veurem on arribem i on ens
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quedem, després del que hem dit, i hem venut, i hem anunciat, i ens hem posat la xapa
de denunciar. A mi, tinc molt clar que no s’aprovarà això perquè no hi ha tarannà
democràtic, hi ha tarannà d’amagar i fan el que feia la dreta, però damunt amb menys
classe. Perquè jo en quatre anys, i ho he de dir amb la cara molt alta, no li he vist una
jugada d’aquest calibre al portaveu del PP. El de vostès no té nom, perquè si vostè té un
tarannà democràtic, el porten vostès a comissió, el proposen i l’haguérem debatut sense
haver d’interrompre i tal. I jo li dic una cosa, a l’hora de caçar a ull alguns sabem millor
que altres, encara que siga per professió. Això a vostès i a les sigles que representen, és
a dir, vaja, estan embrutant el nom de l’esquerra, així li ho dic de clar. I ara aproven i no
reconeguen i no tornen planejament, no tornen els PAI, no tornen alienacions de
patrimoni, facen el que els done la gana que per a això tenen 13 vots i per a això EU va
firmar en el pacte de progrés que totes les competències anirien a la Comissió de
Govern. I si vol li trac ací l’esborrany que m’han passat militants d’EU, si vol li’l trac.
Ara, per favor, que tot el món sàpiga que vostès diuen i venen una cosa i després fan la
que els ix dels nassos. És a dir, la doble moral. I li diré una altra cosa, per algun article
d’opinió, quan algú es queixava que el ciri era molt llarg i que ens posàvem nerviosos
els afins de la dreta. Amb el tema dels alliberats hi ha una cosa que els demòcrates i
algunes persones d’esquerra tenen superades. És a dir, la concepció que estan
demostrant vostès en aquest Ple és una concepció de mane i ordene, perquè, mire vostè,
a la comunitat autònoma, a les cambres legislatives dels estats europeus, al parlament
europeu, a la diputació i als ajuntaments grans no es fa una distribució d’alliberats com
la que han fet vostès. Però vostès en el fons, no, i acabe ja, no, no, però ho dic a recer de
la participació, vostès, vostès que parlen de participació i que no tenen por a l’opinió
pública i que són democràtics i que vinga el debat i la transparència, vostès tenen en el
fons una concepció tan autoritària del comandament i del govern que a mi se’m cau,
però, vaja, l’ànima als peus. Governar democràticament, i acabe ja, és tenir assumit que
el que governa, però l’oposició també governa perquè fa les seues propostes, formula
els seus debats i es baralla per l’interès públic. Aqueixa concepció que l’oposició també
fa labors de govern, en el seu paper, però també, perquè pot presentar propostes, pot
esmenar millorant, aqueixa que és democràtica d’un govern democràtic li queden a
vostè, almenys, tres triennis de regidor electe per a entendre-la. Vostès tenen una
concepció d’ordeno y mando, autoritària i antidemocràtica, i ací, en aquesta moció, ho
han demostrat amb una potència que lamentablement li ho he de dir a la cara. No li he
vist al PP en la vida fer una jugada tan bruta com la de vostès, a més així.”

El regidor del grup EU, Sr. LÓPEZ-EGEA, diu: “En el segon Ple extraordinari,
en el segon, ens van portar la moció per a tornar-li competències al Ple, en el segon.
Que no ens van deixar ni respirar, ni respirar, tarannà democràtic, en el segon. Però a
més porten una moció que diu literalment: acordar la devolució de competències
previstes en l’article 22 de la Llei 7/85 de 2 d’abril. A veure, algú coneix les
competències de la Llei 7/85 de 2 d’abril?, algú les coneix?, perquè les vau portar en
aqueixos termes, en aqueixos termes. I vaig haver de sentir allò de: que ens hem menjat
un gripau, que no vam voler aprofundir en el tema, que EU fa una cosa a l’oposició i
una altra en el govern. Mire vostè, no, EU no fa una cosa a l’oposició i una altra en el
govern, entesos?, fa exactament el mateix i a partir d’ací entre en la meua intervenció.
L’equip de govern format pels tres grups polítics, i jo vull recordar que hi ha tres grups
polítics, vam estar analitzant les competències plenàries i les modificacions producte de
la Llei 11/99, arribant al final del debat i tenint en compte els matisos, i dic matisos, de
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les diferents forces polítiques que conformen l’equip de govern, a una síntesi basada en
la devolució de totes les competències al Ple delegades en Comissió l’any 97 així com
les que es recullen en les bases d’execució de la Llei 11/99. El debat sobre les
atribucions i competències del Ple municipal, la Comissió de Govern i l’alcalde és un
debat vell que s’ha vingut reproduint en plens municipals en diferents legislatures. Si
fem memòria, l’any 89, quan l’alcalde era el Sr. García i Felipe i el Sr. Marcel·lí Gil,
avui membre de SP, formava part de l’equip de govern, el debat sobre la delegació de
competències del Ple a la Comissió de Govern ja es reproduïa. L’acta del ple municipal
celebrat el 28 de juliol de 1989 aprovava, a proposta de l’equip de govern format llavors
pel CIPS i el CDS delega les següents competències del ple a la comissió de govern:
alienació de béns i drets del municipi i transacció sobre el mateix llevat que
requerisquen majoria especial; competències en matèria de contractació d’obres, serveis
i subministraments llevat que exigisquen majoria especial; aprovació de projectes,
memòries i plecs quan la contractació siga de la seua competència. No és l’única vegada
que es deleguen competències del ple a la comissió de govern, ni és l’única vegada que
el Sr. Marcel·lí Gil vota en aquesta direcció. Fem novament memòria i tirem d’actes. El
14 d’abril del 97 i amb el Sr. Marcel·lí en l’equip de govern, CIPS i en companyia del
PP, es tornen a buidar al ple de les següents competències, i llig textualment perquè no
són competències insignificants: l’exercici d’accions administratives i judicials i la
defensa dels procediments incoats contra l’ajuntament; les funcions com a junta
administradora del pòsit municipal; l’adquisició i alienació de béns i drets del municipi i
transacció sobre aquests; totes les competències matèria de contractació administrativa
subjecta a dret privat; aprovació de projectes, memòries i plecs quan la contractació siga
de competències a la comissió de govern. És a dir, cal fer memòria, al 88 i al 97 s’han
estat llevant competències al ple. El PP per la seua banda, dins de la seua lògica i tal
com va manifestar el Sr. Castelló en el ple anterior, perquè no està disposat a donar-li
competències al ple, i ho entenem perfectament. Aquest equip de govern és qui torna les
competències al ple establint una doble devolució, d’una banda retalla les competències
a l’Alcaldia passant-les a comissió de govern, i d’ací el que hem dit repetides vegades
d’una llei presidencialista, igual que succeeix a l’equip de govern, igual que succeeix en
altres ciutats, entre elles Còrdova. I d’altra banda esmena a la totalitat que avui
presentem es tornen totes les competències que se li van llevar al 97 al ple municipal,
fins i tot s’amplien les competències tenint en compte les bases d’execució producte de
la redacció de la Llei 11/99. Sí que és cert que hi ha una competència que roman en
comissió de govern, però també és cert que en la comissió informativa d’hisenda tots els
grups polítics tindran informació amb detalls d’aquesta matèria.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “Bona vesprada, mire, la nostra
postura crec que no és dubtosa en aquest tema, és exactament la mateixa que li he dit al
Sr. Cortés, per alguna cosa som del centre, Miquel Àngel, de tota la vida. A mi el que
em fa riure és que es diga que en aquest poble ha guanyat l’esquerra, això sí que em fa
riure, quan ha guanyat claríssimament el centre, però, vaja, que Miquel Àngel i jo som
del centre de tota la vida. Bé, la nostra postura, com la de Miquel Àngel, està claríssima,
és a dir, nosaltres, si governàrem, si nosaltres haguérem de decidir ací haguérem decidit
el que van decidir vostès, manar la majoria de competències a comissió de govern, que
és la que pensem que ha de governar, i el ple ha de ser més un òrgan de control. Això és
el que faríem nosaltres, però vostè no es fique amb nosaltres, això és el que nosaltres en
el nostre programa hem dit a la ciutadania, i això és el que haguérem fet si haguérem
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governat. Vostè ha enganyat la ciutadania, i vostè ha traït els seus votants, que és ben
distint, que és ben distint. Veig que açò no causa tant de riure. He de donar-li
l’enhorabona per la forma en què vostè engul gripaus en aquest ple sense tan sols
pestanyejar, com encaixa, no pestanyeja, li estan dient veritats com a punys i vostè ni
pestanyeja, després sí, en reunions del partit es dedica a fer declaracions a la premsa, a
insultar la gent, a dir-nos després ho parlaré en precs i preguntes del tema, genocides i
coses d’aqueixes, no? Però ací en el ple vostè està relativament moderat. Quina llàstima
que no veja entre el públic Paco Aguilar o a Pilar Blasco o a Zaplana, als qui he sentit
ací, en persona, en directe, sentir com deien que li llevàvem transparència al ple, que
estàvem deslegitimant el màxim òrgan de govern de l’ajuntament, que estàvem furtant
la participació i que això ho fèiem perquè érem de dretes. En canvi vostès incompleixen
el seu programa d’esquerres i no passa res. Mire, vostè diu que creu en la transparència
però vostè no és transparent. Vostès diuen que creuen en la participació, però no donen
participació. Vostès diuen que a tots ens donen igualtat, però no ens tracten pel mateix
arrasador. Vostès diuen que tenen el tarannà de l’esquerra, però tenen un tarannà que es
carrega per complet el diàleg i utilitzen sempre que poden la prepotència. Mire, vostè
ens va dir en el ple passat que li diguérem el que volguérem si no tornaven les
competències al ple, i li ho estem dient, li ho estem dient, vostè pensava que s’ho
mereixia, veritat?, doncs sí que s’ho mereix. Vostè i el seu grup, com veuran, ni una
sola crítica al Partit Socialista, que sempre ha sigut clar amb aquest tema menys quan ha
estat a l’oposició, i ni una crítica al Bloc, perquè sempre han sigut clars amb aquest
tema, ni una, només a EU. Digueu-me el que vulgueu. Diu que per la seua banda quasi
SP va voler enganyar ací a tots quan va portar la moció, ho tenia vostè molt fàcil, no
haver admès la urgència de la moció, però com que vostè és participatiu la va admetre,
em sembla bé, però assumisca la seua responsabilitat com a equip de govern, si aqueixa
moció va anar al ple va ser perquè vostès van voler, perquè l’alcaldessa en nom de
l’equip de govern la va ficar en el ple, eh, és una decisió seua, no se la vulga ara atribuir
a SP. En qualsevol cas, mire, vostè la va tenir dos o tres dies per a estudiar-la, nosaltres
el patracol il·legible que ens ha portat ací ens l’ha llegit, no ens ha donat ni una còpia,
fixen-se quina diferència de tarannà, de l’esquerra de Maribel a l’esquerra seua, fixa’t si
hi ha diferència. Té alguna cosa a veure més amb la gent del PCE que he conegut jo al
nostre poble del que té a veure vostè. Vull dir-li d’altra banda que ha llegit textualment
la moció, i ens ha dit que hi ha una doble devolució al ple, d’una banda la de l’assumpte
de la comissió de govern i tal, i d’altra banda, que s’ha delegat moltes coses de
l’Alcaldia en la comissió de govern, i a mi què més em fa! I als 25 regidors què més els
fa, EU sempre ha parlat de delegar competències en el ple, no en la comissió de govern.
Home, vaja gràcia, clar, com que està governant, vostè se la torna al ple i ja s’ho fa, que
jo sí que ho haguera fet però perquè sóc del PP i sóc de centre, però vostè ho ha de
portar al ple. Però, sap per què?, perquè el nostre és un compromís amb els ciutadans i
vostès deien que calia tornar les competències de l’Alcalde al ple, literal, punt 11 del
programa d’EU, acabat de traure d’internet, al ple, no em torne a tangar, no em torne a
tangar, no em vulga tangar, no reenganye els seus votants. Vostè volia tornar les
competències de l’alcalde al ple, no, home, no, no et perdes en els continguts i en la
filosofia, vota el que has de votar ací. Vostè volia tornar les competències al ple i ací ho
posa, quines competències?, totes les que puguen ser tornades per la comissió de govern
o l’Alcaldia al Ple, o no?, o ací posava vostè alguna cosa?, menys aquelles que
s’estimen, no, no, tornar les competències de l’alcalde al ple, això significa, com a
jurista que sóc, i així cal entendre-ho i interpretar-ho, excepte aquelles que són
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indelegables, o no? Bé, li dic, acabe, acabe, no és una doble devolució al ple, ara sembla
que ja no ho tornen una vegada, ara sembla que ho tornen dues vegades, no, és una
doble traïció als seus votants, la de dir-ho, la de venir ací a vendre’ns la cabra, la de dir-
nos que si vostès no feien això que li diguérem el que volguérem, ja li ho hem dit. Jo ja
m’he quedat tranquil. Jo de vostès, si governara, no tornaria cap competència al ple, les
mantindria, però vostè ha fet la doble traïció d’ara vendre el que li havia dit als seus
votants i enganyar-los i canviar la lletra d’aqueix contracte tan important que és el
programa, i que per a vostè és fins sagrat, crec que ha dit. Lamentable.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, exposa: “Sí, hi ha hagut ja dues
intervencions. Vegem, jo quan estava llegint la meua moció estava dient que amb un
tarannà, amb un tarannà de diàleg no estava exigint-los a vostès pel que no els havia
donat temps, jo és que em crec això de la participació encara que no porte la xapa,
perquè en definitiva és el tarannà i els actes i els fets el que acredita un tarannà
progressista i un tarannà igualitari i un tarannà d’avançar, i un tarannà de construir
solidàriament i no les xapes o les sigles, eh, aqueixes no donen butla, li ho he dit ja
diverses vegades. Ni a l’església catòlica que les va inventar li han donat credibilitat a
les butles. I, en aqueix sentit, jo fins he sigut prudent i no he tret el programa perquè jo
també tinc internet, i vostès estan venent ací una cosa que és, és a dir, fixe’s, si a més a
mi em fa pena parlar així. És a dir, vostè està venent que han fet una doble devolució de
l’alcalde a la comissió de govern, home, per l’amor de Déu, vostès estan en un pacte de
govern i el Bloc amarra, i el Bloc vol que l’Alcaldia no tinga només les competències,
les faves s’han de coure en comissió de govern, o vostès, senyors del PP, quan van
delegar l’alcalde en la comissió de govern, ho van fer per progressistes?, us van lligar, ja
està. És que cal tenir la cara dura, és que cal tenir la cara molt dura, però molt dura, és a
dir, molt dura, eh, molt dura. I a mi açò em fa vergonya haver de dir-t’ho davant d’una
càmera de televisió, em fa vergonya, vergonya, i, efectivament, quan agafes l’acta de la
sessió anterior jo no vaig dir que Marcel·lí, no, no, no, jo tinc en la memòria, refrescar la
memòria és important sobretot per als segregacionistes, i els segregacionistes
democràtics, siguem d’esquerres, de dretes o de centre. Jo et vaig dir que
tradicionalment s’havien llevat les competències al ple, tots els governs menys el PSOE
quan estava a l’oposició, que bramava, després feia el que li donava la gana, perquè
aquests són els del gat negre i els del gat blanc, que els dóna igual. I et vaig dir: ara hi
ha possibilitat de ser transparents, ara hi ha possibilitat de governar d’una altra forma. I
ni tan sols us vaig demanar que tornàreu el que havíeu promès als votants del Port, pel
compte que em porta que jo sóc portenya, que era les competències a l’Alcaldia, ni tan
sols, mira si hem anat senyors amb EU, mira si hem sigut demòcrates, mira si no hem
atabuixat, mira si no us hem atabuixat. Atabuixar un grup municipal perquè en un ple se
li demane que done curs, a més en pla supertranquil, a veure per on respira EU, a veure
si és veritat que canviarà aquesta forma de governar i aquest tarannà democràtic. Jo et
vaig demanar una cosa legal, tu havies promès més de la legalitat. Havies jurat davant
dels votants que aquest ple debatria fins a les competències de l’Alcaldia i ni tan sols
t’ho vaig demanar jo ni el meu grup, vam dir, vegem si és cert. I no he fet declaracions
en contra, i ara m’estàs dient que t’estem aclaparant?, ara estàs venent-nos ací a 25
regidors i a la ciutadania que has fet la revolució de què, del gafet, per tornar-li-les a la
comissió de govern?, que no sabem tot el món què passa en les comissions de govern?, i
no tornes les competències que són el reconeixement d’obligacions. Mira, jo només et
dic una cosa, aprovareu la moció com l’aprovareu, però tota la gent, tota i sobretot la
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gent jove que té valors d’esquerra, quan aprenga que una cosa és el discurs de dir i una
altra de fer, l’anem afonant, l’anem afonant. I això és el que ha afonat sempre a
l’esquerra, la falta de tarannà democràtic en aquest punyeter poble, o en aquests dos
nuclis, i la doble moral i el discurs de doble moral. Això, aqueixos són els pilars que jo
vaig aprendre des de jove a respectar, vosaltres els esteu xafant contínuament, i, de
veritat, que lamente una cosa, haver d’estar-vos donant bufetades a vosaltres, perquè
aquests es queden més amples que l’aigua, i aquests, imagina’t tu, poc bé. I no et
cregues que m’agrada, però a mi se’m cau la cara de vergonya ara votar aqueixa
parrafada. I et dic una altra cosa, a nivell de picaplets, quan jo plantege l’article 22 de la
Llei 7/85 estic plantejant l’article 22 vigent, ara si vols que ens tornem cursis, quan faça
una moció diré: la llei reguladora de bases d’hisenda local del 14 d’abril és 7/85,
modificada pel Reial Decret tal de l’any tal, el decret legislatiu de 1996 amb
l’addicional tal i la derogació causada... Eh, si vols que juguem a coentor, hi juguem,
però quan jo vaig dir això de l’article 22 és l’article 22 vigent. I ara, a fer el quadre una
vegada més, que per descomptat ja hi ha gent que m’ha aturat pel carrer i m’ha dit: vaja,
vaja, que ja ens val. Dic, efectivament, vaja que ja ens val.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 13 vots a favor del PSOE, EU i
Bloc, 3 vots en contra de SP i 8 abstencions del PP i SCP; per això el Ple de
l’Ajuntament ACORDA:

PRIMER: Revocar l’acord plenari de data 14 d’abril de 1997 (delegació
d’atribucions del Ple en la Comissió de Govern) la part dispositiva de la qual assenyala:

“Delegar en la Comissió de Govern les següents competències plenàries:
f) L’exercici d’accions administratives i judicials i la defensa dels

procediments incoats contra l’Ajuntament.
g) Les funcions de junta administradora del Pòsit Municipal.
h) L’alienació de béns i drets del municipi i la transacció sobre aquests, llevat

que requerisquen d’una majoria especial.
i) Totes les competències en matèria de contractació administrativa o subjecta

a dret privat, llevat que requerisquen una majoria especial.
j) Aprovació de projectes, memòries i plecs quan la contractació siga de la

competència de la Comissió de Govern.”
SEGON: Revocar, assumint el Ple de la corporació les competències que li són

pròpies, la base 34 de l’execució del pressupost els seus apartats 3 i 13, que literalment
diuen:

3. En casos excepcionals, que així es justifiquen, la Comissió de Govern podrà
ampliar el nombre d’anualitats així com elevar els percentatges a què es refereix
l’apartat 3 de l’article 155 de la llei reguladora d’hisendes locals.

13. La declaració de crèdit no disponible, previ informe d’intervenció sobre
l’estat d’execució de les despeses.”

9 SECRETARIA GENERAL: EXP. 14/03-M. PROPOSICIÓ SP SOBRE
MODIFICACIÓ ESTATUTS CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per SP, que diu:
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“Per tal com l’aprovació dels estatuts del Consell Econòmic i Social aprovada en
sessió plenària de data 28 d’abril de 1992 preveia que s’hi incorporaria un representant
de cada grup polític municipal, representació que a posteriori i mitjançant acord plenari
de data 29 de juny de 2000 va ser modificada per l’anterior equip de govern limitant la
participació únicament a regidors de l’equip de govern, en concret a aquells que
detingueren la delegació de Promoció Econòmica, d’Inversions i Obres Públiques i de la
Presidència del Consell Agrari, i amb la finalitat de tornar al dit Consell la representació
inicialment aprovada, la que subscriu proposa al Ple municipal l’adopció del següent
acord:

- Deixar sense efecte la modificació de l’antic art. 7 dels estatuts aprovada en
sessió de data 29 de juny de 2000 per la qual es va impedir la representació
en l’esmentat Consell Econòmic i Social als representants dels grups polítics
municipals, aprovant-se en conseqüència la redacció inicialment aprovada.

- Sense prejudici que pel regidor delegat responsable de la dita matèria es
plantege al Ple municipal les modificacions que estimara pertinents a fi de
garantir una major participació de les entitats sindicals, empresarials,
públiques i institucionals que en formen part o pogueren integrar-se en un
futur.”

Obert el primer torn d’intervencions, la portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ,
exposa: “Vegem, dins de la campanya, és que és el mateix, és que és el mateix. Llegiré
la moció, és a dir, jo i el meu grup ens creiem les coses que diem i procurem ser
coherents i si ens equivoquem ho diem i no passa res, si ací ningú som perfectes, ara ve
una altra devolució de competències al consell econòmic i social, que és: que
l’aprovació dels estatuts del consell econòmic i social, aprovada en sessió plenària de
data 28 d’abril de 92, preveia que s’hi incorporaria un representant de cada grup polític
municipal. Representació que a posteriori i mitjançant acord plenari de data 29 de juny
de 2000, va ser modificada per l’anterior equip de govern, limitant la participació
únicament a regidors de l’equip de govern, en concret aquells que detingueren la
delegació de promoció econòmica d’inversions i obres públiques i de la presidència al
consell agrari, i amb la finalitat de tornar al dit consell la representació inicialment
aprovada es proposa al ple municipal l’adopció del següent acord: que es deixe sense
efecte la modificació de l’article 7 dels estatuts aprovada en sessió de data 29 de juliol
de 2000, per la qual es va impedir la representació en l’esmentat consell econòmic i
social als representants dels grups polítics municipals. Aprovant-se en conseqüència la
redacció inicialment aprovada. Sense perjudici tot això que pel regidor delegat
responsable de la dita matèria es plantege al ple municipal les modificacions que
estimara pertinents a fi de garantir una major participació de les entitats sindicals,
empresarials, públiques i institucionals que en formen part o pogueren integrar-se en el
futur. Ací és el mateix, el que vostè anomena acaçament i derrocament, jo ho anomene
ser coherent i tenir conviccions, aqueixa és la diferència. El que vostè es pren com un
atac i el seu grup, jo m’ho prenc com un exercici democràtic de coherència, i en aqueix
plantejament ens tindrien al seu costat, ens tindrien sempre al seu costat, sempre,
sempre. Jo m’he fet segregacionista per ser democràtica, i ser d’esquerres, si no, no, no
m’hauria fet segregacionista, fixe’s vostè quines coses. Ací ocorre el mateix, tornaran
vostès?, modificaran els estatuts?, no, no, però li ho estic dient pel tema del tarannà. No,
vostè ha venut el d’una altra forma de governar, si vol em dirigisc a tots, no, no, jo em
dirigisc al ple municipal, em dirigisc especialment a aquells que van vendre una altra
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forma de ser i una altra forma de governar, a aquells que van prometre participació i a
aquells que van prometre transparència i pactes amb els veïns i que la participació
ciutadana anava endavant. En aquest sentit, i dins de l’aprofundiment del que és una
participació i un tarannà democràtic, se’ls demana a vostès que voten la modificació de
l’article 7 dels estatuts, perquè hi haja un representant de cada grup municipal. Per què?,
perquè dreta, esquerra, centre, pseudoesquerra, o el que vostès vulguen, tots i cada un de
nosaltres hem sigut votats pels ciutadans i les ciutadanes d’aquest ple, i és important el
consell econòmic i social. Ara ja veurem del que deia el seu partit, Sra. Calero, fixe’s, la
crida d’atenció m’ha vingut bé. El Sr. Paco Crispín, i tot el grup socialista dels quals té
vostè ací representants, abandonàvem el ple en alguna ocasió, quan es va votar el punt
dels estatuts, i eixíem i ens absteníem en qualsevol tema precisament denunciant la falta
de participació que havia fet el PP i el Bloc privant de representació. És així o no, Sr.
Miquel García?, se’n recorda que no votàvem mai? Perquè ens havien impedit la
participació i la primera vegada eixim i després dèiem: ens abstenim perquè se’ns
impedeix la participació. No, no, si estic parlant de tarannà, no, no, si és a recer de la
intervenció. El seu partit denunciava la supressió d’aquesta participació, ara governa
vostè, què farà el partit socialista governant?, farà?, doncs és això el que espere, saber.”

El portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “Quina vesprada calenteta,
eh. Bé, quan parlem de participació, està clar que estàvem parlant del punt anterior, que
era un punt important encara que nosaltres no estiguérem d’acord perquè ja ho hem dit
clarament quin era el nostre plantejament i quin segueix sent el nostre plantejament,
sobretot, el plantejament d’aquelles persones que hem tingut la sort de governar aquest
poble. Açò, jo crec que és un tema que s’està equiparant a l’anterior i jo crec que no té
res a veure, en absolut, res a veure. Vegem, estem parlant d’un consell assessor, i per
tant, quan en el seu moment, des del PP, el Bloc i el Grup Mixt es va dir que no era
convenient que entraren els partits polítics dins dels consells assessors era perquè
estàvem convençuts que la millor manera que funcione un consell assessor és que estiga
integrada per aquelles persones, per aquelles associacions que veritablement tenen
alguna cosa a dir i alguna cosa a assessorar. Perquè és un consell assessor que en cap
moment pren cap decisió sense que al final no siga aqueixa decisió portada a aquest ple
per a votar-la, per tant és aquest ple el que ha de debatre políticament si el que s’ha
acordat en aqueix consell assessor per les persones que veritablement han d’assessorar
al regidor. A mi no m’han d’assessorar els partits polítics, si estem parlant de comerç o
si estem parlant del consell econòmic i social. A mi m’han d’assessorar les persones, si
són els comerciants, els comerciants, i si és el consell econòmic i social, els distints
sectors econòmics d’aquesta ciutat i després ja portarem ací al ple a debatre
políticament què és el que volem, i si hi estem d’acord o no i que cada u faça la seua
valoració. Però a nivell d’assessorament, molt bé, vostès volen que no servisca per a res
el consell econòmic i el consell de comerç, ho tenen molt senzill, aproven aqueixa
esmena, aproven aqueixa moció i fiquen tots els partits polítics en els consells assessors.
I veurà com a partir d’aqueix moment el que ha funcionat prou bé funcionarà, li
garantisc, prou malament.”

La regidora del grup PSOE, Sra. CAMPAYO, exposa: “Ja, és que m’agradaria
que estiguera per a contestar-li, però si no està, exposaré el meu... Hola, bona vesprada a
tots i a totes, en primer lloc aquest equip de govern vol puntualitzar, i m’agradaria dir
expressament a la Sra. Martínez, vol puntualitzar aquest equip de govern des de la
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consideració al principi participatiu, el nostre reconeixement als òrgans de debat que
habilite vies de participació dels agents socials i el nostre suport, el nostre suport a la
participació dels agents econòmics i socials en l’activitat pública. Per tant, volem
expressar el nostre reconeixement i suport a l’esperit, al sentit, al que significa el consell
econòmic i social com a òrgan consultiu i assessor, com a òrgan participatiu dels agents
socials i com a òrgan dinamitzador de l’activitat econòmica i social d’aquest municipi.
És intenció d’aquest equip de govern impulsar fermament el dit consell, garantir el seu
funcionament, i avançar a l’obertura de la participació de tots els agents econòmics i
socials. Evidentment la realitat és canviant, la situació actual no és la mateixa de fa 11
anys, ni 3 anys, i per tant està clar que haurem d’adaptar-nos a les circumstàncies
actuals. Des del respecte i el reconeixement al dit consell no volguérem pronunciar-nos
respecte a qualsevol canvi o modificació del mateix sense prèviament haver escoltat i
haver consultat els agents socials que el componen i agents socials que el pogueren
compondre, a fi de poder arribar a un consens entre tots. El pròxim mes de setembre
està previst convocar els representants del consell econòmic i social en la sessió dels
quals es considerarà i es valorarà si convé o no la modificació. I sense oblidar sempre
l’esperit d’aquest consell que és òrgan consultiu i assessor d’aquest ajuntament. Per
tant, Sra. Martínez, estic segura que vostè entendrà perfectament que no tinguem cap
decisió en aquests moments sense prèviament haver fet partícip el consell econòmic i
social de la seua pròpia modificació, si així requereix. Sra. Martínez, sí que tenim una
altra forma de ser i una altra forma de governar. Gràcies.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Benvolguda Aurora, li pots dir
caramel, saps que és una frase que diu una amiga meua, tu estàs ara invocant altres
agents socials i a més et reivindiques, et reiteres, et reafirmes en el caràcter de consell
assessor i consell participatiu. Se t’oblida una cosa i és que per a tu, i per a l’equip de
govern, la participació té sigles, o tu te n’aniràs del consell a l’espera del que et diguen
els assessors econòmics i socials?, perquè tu ets agent social, tu, com a partit socialista?,
sí, veritat? Jo no sóc agent social, no, que va, jo que seré agent social, tu, que ets agent
social, els altres no som agents socials. Ja decidiràs, amb els agents socials i econòmics,
tu, les teues sigles, les del Bloc, i les d’EU, el que és bo o no és bo oïts els agents
socials. Això és genial, és a dir, això se li diu arrissar, és en expressió d’un estadista
anglès dir que tot canvia perquè res canvie. Mira, ací s’ha argumentat el caràcter i la
condició de consell econòmic i social. Quan el PP i, en concret, la Sra. Contreras, va
argumentar el perquè de sobte s’eliminava la representació de tots els partits i es
quedaven tres regidors, argumentava una cosa que era molt divertida, i posava com a
exemple el consell econòmic i social, a nivell nacional, i també l’òrgan, en la mateixa
matèria, de la Generalitat Valenciana. I la Sra. Contreras deia: és que estan integrats per
tècnics, i com que ací no hi ha directors generals, què li farem?, no arribem a tant, anem
els càrrecs polítics. Magnífic! És a dir, és un consell assessor i consultiu, però jo, que no
sóc càrrec tècnic, ni ella, ni el senyor del Bloc, perquè crec que el del Bloc, que era el
president del Consell, és professor, no sé si de llengua o de matemàtiques, em dóna
igual, ells sí que anaven perquè com vostè molt bé diu són agents socials. És a dir, que
fa vostè un brindis al sol de la participació per a uns i de la total negació de participació
per a altres. Llavors, està claríssim. Quan dividisquen, si divideixen, el municipi per
districtes, que els representants dels ciutadans electes, com que som de segona categoria
i els nostres votants també, no tindrem participació en aqueixes assemblees de
districte?, veritat que es bastarà vostè com a agent econòmica?, o l’altre de
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participació?, o l’altre de vies i repavimentació per a parlar amb els veïns? Tenen vostès
una concepció en el fons tan autoritària, tan autoritària del que és governar, tan poc de
tarannà democràtic i, a més, tan basta i per tant tan arrogant per a algú com jo, que estic
educada, no dic que encerte sempre i em puc equivocar, i ficaré la pota, i moltes
vegades trairé o donaré unes entropessades, però jo estic educada en valors d’esquerres,
que resulta patètic, resulta patètic. És a dir, que vostès al setembre, com a agents socials,
amb sigles, excloent els altres agents socials, es reuniran i sentiran els econòmics. Mire
vostè, sap el que li dic?, ja acabe, sap el que li dic?, que no tenen vergonya torera estar
parlant de participació, de consells assessors, mantenir-se vostès com a càrrecs polítics i
criticar l’oposició, que era el seu partit, criticar i negar-se a votar qualsevol acord
denunciant aqueixa participació i ara eixir amb la cançoneta que els sentiran, veritat?
Per a sentir-los no cal que estiga vostè, vagen-se vostè del consell, que se’n vagen els
representants polítics, que hi vagen tècnics municipals perquè és un consell assessor. En
comptes d’anar vostè, que vostè i la seua professió, crec que és vostè assistent social,
vostè d’economia o treballadora social ha d’entendre com jo, que hi vagen els tècnics.
Com que per favor?, és que és molt fort, eh. Home és molt fort el que s’està sentint i
damunt amb brindis al sol del consell econòmic, és que cal tenir la cara com volent dir:
no, ens reunirem amb els agents socials, ens muntarem els districtes, les competències
es tornen, però... Home, si teniu, esteu demostrant, no, que acabe ja, tal concepció
autoritària del que és governar des d’un tarannà d’esquerra i progressista que, encara
sort, encara sort, que no estem en una situació històrica com la de la Unió Soviètica
l’any 17, perquè si estigueres tu, no, no, no, ho dic molt clar, si estigueres tu, Rosa, em
faries por, així t’ho dic de clar.”

Obert el segon torn d’intervencions, el portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, diu:
“Bona vesprada a totes i a tots, és una llàstima que quan un s’ompli la boca de
participació no se’n recorde que va votar en contra quan els ciutadans demanaven un
referèndum amb la Tèrmica. És una llàstima. No se’t va caure l’ànima als peus en
aqueix moment. Bé, l’article 130 del ROF parla que la finalitat dels consells sectorials,
eh, adequaré açò, és la de canalitzar la participació dels ciutadans i les seues
associacions, m’imagine que dóna igual però, bo, bo, dóna igual, bé. La funció,
l’informe i proposta en relació amb iniciatives municipals, la voluntat d’aquest equip de
govern, no és únicament en el cas d’aquest consell econòmic i social, sinó en la resta de
consells sectorials, els creats i els que no es van arribar a crear i ningú va alçar la veu
demandant-los. En fi, com deia, la nostra voluntat és posar en marxa els nous consells
que fan falta i dinamitzar els existents. Per a nosaltres el consell sectorial és un espai
d’assessorament entre teixit social i qui pren decisions, no és un espai per al debat
polític, perquè per a això considerem que estan les comissions informatives, està el ple,
i, clar, sí que és veritat que una proposta en aquest sentit privaria els consells sectorials
de grans oradors que ha donat aquest ple, no? Però jo crec que sens dubte, i sobretot la
gent que vol anar a sopar a casa, jo crec que ho agrairia, no? Jo crec que no té res a
veure el que s’ha plantejat d’aquest tema amb la participació. Precisament els consells
sectorials estan enfocats per a ser un òrgan on l’ajuntament té una connexió, no hi ha
una representació política, sinó que hi ha una connexió municipal amb el teixit
associatiu, una connexió municipal, no és una comissió informativa. Amb la qual cosa
no sé què té a veure aquest tema amb la participació, que sobretot de l’oposició i de la
resta de grups. A mi en aquest context, a mi m’agradaria que quan es parla de
participació, perquè hi ha gent que sembla que s’ha desdejunat aquesta legislatura, quan
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es parla de participació es llegira molt més, tant que es parla i que es coneix de
l’experiència de Portalegre que es coneix més que ningú, més que els que estem ací. A
Portalegre, precisament, els consells assessors funcionen sense representació política, és
simplement una connexió dels ciutadans amb l’administració, i el ple és el que vota les
decisions, d’acord o no, amb la qual cosa dictamina un consell sectorial. D’ací on un ha
de posicionar-se políticament, ací està on es posiciona. I jo, i ja per a acabar perquè sí
que volia ser breu, a mi m’agradaria recordar-li a la portaveu de SP que vostè, Sra.
Martínez, no està en l’equip de govern, vostè no està governant, és a dir, a veure si li
queda clar, vostè no està governant. Vostè està accelerant ací d’alguna manera el cotxe
perquè l’equip de govern vaja a entropessada, a entropessada sense intentar sense ni tan
sols deixar un mes perquè vagen rodant les coses. I jo li anuncie, li anuncie, que no
anirem per ací, l’equip de govern porta un mes en aquest Ajuntament i prendrà
decisions i aplicarà el programa, jo no sé si l’esborrany aqueix que té vostè, aqueix que
és tan privat, però que vostè cada vegada el trau per ací, jo no sé com de privat serà, o el
que siga, eh, quan siga públic serà la primera a conèixer-lo, serà la primera a conèixer-
lo. I li advertisc, aquest equip de govern no tolerarà més entropessades, anirem en la
nostra línia, anirem en la nostra línia. Per tant, jo li anuncie que votarem en contra
d’aquesta proposta. Entesos? Moltes gràcies.”

La regidora del grup PSOE, Sra. CAMPAYO, diu: “Bo, Sra. Martínez, qualsevol
diria que vostè no té participació, se li ompli la boca de participació, però com és
possible que diga ací no li donem entrada perquè vostè participe quan acapara
pràcticament el 80% del temps d’aquest ple? Jo crec que no ha entès el que és el sentit
ni l’esperit del consell econòmic i social. De totes maneres jo tampoc ací, no ens hem
pronunciat respecte, però, bo, avançant-se vostè ja, també volguera avançar-me jo per al
mes de setembre i recomanar-li per a aquest estiu que es llija, i a més ho dic amb tot el
respecte, que es llija la Llei 21/91 del 17 de juny de creació del consell econòmic i
social de l’estat espanyol i la Llei 1/93 del 7 de juliol, que supose que la coneixerà, i si
no la coneix sí que li ho recomanaria perquè així evitaríem més debat. Jo només dir-li
que l’única cosa que s’ha adaptat l’any 92 no hi havia normativa que regulara el consell
econòmic i social i a partir de l’any 2000 apareix una normativa que el regula, i aquesta
és la que li indique. Només és això. Gràcies.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Pel descomptat que l’equip de
govern ha d’anar en la seua línia, no et preocupes que no descarrilareu a la velocitat que
aneu, no et preocupes. Aneu en la vostra línia, però, bo, no t’enutges, cal ser un poc més
tolerant encara que sigueu d’esquerres, heu d’entendre que nosaltres ací també estem
per a alguna cosa, i que si a nosaltres ens han votat 9.000 persones i ens heu deixat en
l’oposició, almenys deixeu-nos que controlem i fiscalitzem el que fa l’equip de govern.
Perquè això no és tan greu, no?, dic jo, o que parlem una vegada al mes en aquest ple és
greu?, us fa por que parlem i que diguem el que pensem?, tan greu és?, oi que no? Veus,
no us poseu nerviosos, que no passa res, em puc posar nerviós jo, que és el típic, però
vosaltres no, home! Quina defensa ha fet Aurora del consell econòmic i social,
impressionant, impressionant, tan impressionant com va ser veure fa només uns mesos
que el seu propi grup se n’anava d’aquest hemicicle perquè estava en contra del que ella
defensa. Que impressionant!, quina incoherència!, quin rebombori van muntar!, quina
roda de premsa!, quins qualificatius!, i ara resulta que Miquel i Núria, que estaven allí,
on van dir blanc ara diuen negre i no passa res, i la presidenta de la corporació, que era
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candidata i que segurament va estar dilucidant amb el grup què feien i van dir: tots fora,
que cal muntar un ciri, ara està d’acord amb açò. No sé si és per ignorància o per mala
fe, supose que serà per ignorància que han estat dient-nos que, però on van els partits al
consell econòmic i social?, on tindran representació el consell econòmic i social?, a mi
em sembla bé com està, eh, jo dic el mateix que abans, a mi em sembla bé com està i no
tinc cap problema. Però vostès han de ser un poc més coherents, jo no sé, ja dic, supose
que és que no se l’han llegit i ja està, però, clar, no furten a la gent el fet que sí que és un
consell assessor, el que ha dit Miquel Àngel, tal, gent que sap d’açò, perquè la banca,
els agricultors, sectors comercials, sindicats, molts sindicats, hi havia dos de
comissions, dos d’UGT, va ser molt benèvola en la negociació pel que s’ha vist, M.
Dolors, etc. Però, home, que no hi haurà regidors en aqueix consell econòmic i social?,
veritat que sí?, veritat que estarà, crec que era el regidor d’inversions, el regidor de
promoció econòmica, el regidor que siga president del Consell Agrari?, eh, ho sabíem o
no ho sabíem? Perquè si ho sabíeu, heu intentat enganyar-nos en dir que no hi hauria
participació política, perquè és mentida, i si no ho sabíeu, fatal. Perquè venir a fer
aqueixa defensa contant-nos uns romanços que no hi ha qui els sostinga, crida
poderosament l’atenció, no? Per tant, aqueix esperit i aqueix sentit que emana del
consell econòmic i social, nosaltres el comprenem i entenem que, en cert punt, algun
tipus de presència ha de tenir l’equip de govern, però no s’escuden en històries, no
s’escuden en paranoies que no ha d’haver partits polítics perquè sí que n’hi ha, però
només els seus, només estan els seus. Si no ho sabien, s’han assabentat ara mateix.
M’ha semblat, per a acabar, especialment desafortunat l’exemple de Miquel Àngel
Martín de la participació quant al referèndum de la tèrmica i la regasificadora, m’ha
semblat desafortunat després de les fotos que han aparegut en premsa, saps, Maribel?
Perquè potser t’ha volgut deixar malament a tu, que tu no vols participació perquè ets el
referèndum, ells sí que el volien, ells sí que el volien, el referèndum. Vegem si la
participació arriba que també vulguen fer un referèndum i el presenten ací perquè es
vote en aquest ple el referèndum, perquè ja que s’han engolit la regasificadora ara
sembla que els temes van per altra banda i que això no mata tant. Res més i moltes
gràcies.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, exposa: “Hi ha hagut un tema tècnic,
seré molt breu, perquè no havia intervingut ningú i jo li he dit que resava en aquest
assumpte, per això m’he estès. Vegem, el Sr. Castelló t’ha dit el mateix que jo. Per
descomptat que quan la que va presentar, perquè veges que som iguals, la que va
presentar a proposta de Comissions Obreres, alguns dels quals porteu en la llista
l’activació del consell econòmic i social va ser SP. Això que et vaja de moment. És a
dir, que no tenim cap fixació nerviosa amb ningú, el que pensem ho fem i ho creiem.
Segon, el que dius tu de la llei reguladora del consell econòmic i social de l’estat, clar, si
va ser el que va argumentar M. Dolors, per cert amb prou més gràcia que tu, que va dir
que eren només tècnics, clar, te n’aniràs tu del consell econòmic i social?, no. Se n’anirà
el president del Consell Agrari, que és el Sr. Quico?, tampoc, o Sr. Francesc?, se
n’anirà, tampoc. Estareu allí. Per tant seguiu fent del vici virtut, i acabe ací. Llavors, si
vols fer un consell econòmic sectorial, busca tècnics de comerç, tens un enginyer
agrícola, tens una sèrie de gent i coordina perquè precisament aqueixa va ser
l’argumentació del PP per a dir que els altres no hi anàrem. T’agafes l’acta del ple quan
el Partit Socialista va abandonar, i estava la Sra. Calero, indignat el ple, indignat el ple
pel tema del consell econòmic i social, i ara ací no passa res. Quant al referèndum, jo
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aquesta qüestió, quan va eixir això de la regasificadora, la vam plantejar i li vaig dir als
companys que per què no es demanava a Castelló. Ací es demanava un referèndum
perquè tocava demanar-lo però EU, i això, el full informatiu el vaig fer jo, perquè ho
sapieu, que es va repartir pel poble, EU i el PSOE a Castelló aplaudien amb les orelles
per la regasificadora i la tèrmica, i estaven ubicades a uns 180 metres dels habitatges de
la Marjaleria i a uns cent poquet dels dipòsits gegants (no s’entén el següent que diu).
Ara, acabe ja, no, estic contestant, per què no li ho diu vostè al seu soci de govern?,
diga-li-ho vostè al seu soci de govern que ha tret el tema de la regasificadora, no m’ho
diga a mi. Vostè ha de ser equànime, vostè presideix i dirigeix i per ara no ho està fent
malament, de moment. Llavors, ara, ara, no, no, de moment, jo no tinc queixes de vostè,
de moment, fins a la data, passa res? Entesos, però ara ja que governeu vosaltres, el
Bloc, i el PSOE ara podrem fer el referèndum de la regasificadora. Jo t’emplace que
faces un referèndum de regasificadora i de tèrmica, i que tots aqueixos que anaven
davant de la manifestació dient que això era una porqueria i que ara l’aplaudeixen,
aquests senyors i els del PSOE, que agafen i li expliquen a la ciutadania com en el
noranta i pocs, amb el Garbí, era una meravella i hi hauria fins a banys d’aigües
calentes, al 95. Després era una bomba. No, a més, acabe, després era una bomba i ara
és una meravella. I a més et dic el següent, si és per diners no produiria una hecatombe i
hi havia 20.000 morts, què són 20.000 milions de pessetes amb 2.000 morts?, així de
clar, o no?, a Castelló no passava res, home, que estava a 100 metres de dipòsits
gegants, que jo treballe a Borriana i me’n vaig anar a l’ajuntament i ho vaig veure, però
ací era una bomba, perquè si fa falta, què són 18.000 milions de pessetes? Res, endavant
amb els fanals, a veure si convoqueu el referèndum, que a mi em sembla molt bé. El que
no em sembla molt bé és que ací sí i a Castelló no.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 3 vots a favor de SP, 8 abstencions del
PP i SCP i 13 vots en contra del PSOE, EU i Bloc, ACORDA:

No aprovar la proposició amunt transcrita.

10 SECRETARIA GENERAL: EXP. 15/03-M. PROPOSICIÓ SP SOBRE
COMPAREIXENÇA ALCALDIA, REGIDORS DELEGATS I PRESIDENTS
ORGANISMES AUTÒNOMS

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per SP, que diu:
“Com és conegut de tots els membres de Ple, recentment ha tingut lloc el

nomenament de regidors delegats per l’Alcaldia Presidència, igualment s’ha procedit a
l’elecció dels presidents dels organismes autònoms i al nomenament de regidors amb
delegacions especials.

En la constitució del nou consistori que va tenir lloc a finals de juny pel nou
equip de govern es va ressaltar com a tasca fonamental d’aquest el disseny d’una nova
forma d’estructuració i organització dels serveis municipals de cara a garantir la major
participació de la ciutadania. Per a això, es va argumentar que resultava necessari
l’estudi i valoració dels serveis municipals a fi d’aconseguir l’expressat objectiu. Aquest
estudi i valoració permetria al seu torn fixar les línies mestres d’actuació i les prioritats
a establir.
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Per tot això, el Grup Municipal Segregació del Port proposa al Ple municipal
l’adopció d’acord amb part dispositiva del següent tenor literal:

“Que el Ple ordinari a celebrar en el proper mes de setembre es procedisca a la
compareixença de l’Alcaldia Presidència i dels regidors delegats i responsables dels
organismes autònoms a fi que hi donen compte de les següents qüestions:

- Estudi i valoració dels serveis municipals dels quals són responsables, les
conclusions i les línies d’actuació a adoptar, de cara a garantir la gestió participativa de
la ciutadania i la millora en l’eficàcia de la gestió municipal, cost econòmic estimat i
propostes d’organització a realitzar”.

Obert el primer torn d’intervencions, la portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ,
manifesta: “No, mira, no necessite aigua, el que necessitaria seria més coherència, que
això refrescaria més l’ambient, però, gràcies, t’ho agraïsc, més coherència. No és un
problema de mamà, és un problema que tu no et creus algunes coses i jo sí, és així de
senzill. Bo, tornant al tema, i açò tampoc és amb ànim de crispar, se’ls està demanant
perquè reestructuraran l’ajuntament, pel que es veu compraran Bancaixa com una
mesura provisional de 800 milions, eh, que és una cosa barata i pràctica i operativa, eh, i
distribuirem la gestió administrativa a través d’un altre model de gestió. El que se’ls
demana és que vostès al setembre, en el ple de setembre a finals, que ja han passat 100
dies llargs, que ens expliquen cada regidor delegat i responsable dels organismes
autònoms i l’alcaldessa, quan vostè té una àrea, Sra. Alcaldessa, quan vostè té una àrea
que és de coordinació de projectes, de macroprojectes, que ens expliquen als ciutadans i
ciutadanes i als càrrecs electes municipals, quin és l’estudi i valoració dels serveis
municipals dels quals són responsables, les conclusions i les línies d’actuació a adoptar,
perquè ja estaran estudiant vostès, i estaran valorant, cara a garantir la gestió
participativa i la millora en l’eficàcia de la gestió. El cost econòmic estimat, si més o
menys té una idea, i les propostes d’organització a realitzar. Segons aquesta moció, el
Sr. Secretari, en una ostentació de finor jurídica, diu que ara ben donat l’objecte de la
multicompareixença sol·licitada, donar compte en cada una de les àrees de l’estudi i
valoració, ens trobem en presència d’una sol·licitud realitzada, no a fi de respondre a les
preguntes que se li formulen sobre la seua actuació als regidors, és a dir, per a respondre
en la seua gestió, sinó abans bé se sol·licita per a explicar actuacions futures,
conclusions les d’actuació. Mire vostè, açò no deixa de ser una opinió perquè jo crec
que gestionar suposa prèviament tenir una composició de lloc i tenir un model
d’organització, i vostès, en el ple anterior van dir: bo, no ens atabuixen, deixen-nos
perquè presentarem un model. Jo crec que presentant-lo a finals de setembre no passa
absolutament res, a més, algun model per ací jo ja he vist que se m’ha passat que tenen
vostès ja disseny. Llavors, vostès expliquen com, quina conclusió, però deia: escolta,
som regidors delegats, serveis, explicarem quines prioritats dels serveis hi ha, quina
organització hi haurà, quin cost estimat té, i quin model plantegen. I, vaja per davant,
que açò se li ha demanat perquè ho tingueu molt clar, Sr. Cortés, veritat que jo a vostè li
he fet comparèixer dues o tres vegades, i a un muntó de regidors delegats?, hi ha hagut
algun problema? Simplement, que es vote, clar, exacte, no, no, però a més és que cal
explicar aqueix projecte als regidors i que opinem. Se us demana simplement que
expliqueu l’anàlisi de serveis i quines prioritats perquè el pressupost estarà al caure, i en
funció d’això.”
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El portaveu del grup Bloc, Sr. CIVERA, indica: “Gràcies, gràcies, Maribel,
moltes vegades quan parles jo no sé si tens més enginy per a enrotllar-te amb el tema o
per a suggerir cada vegada mecanismes més complicats per a veure si arribem al final a
un ajuntament que siga inviable del tot. Jo crec que l’ideal estaria perfecte, és qüestió
d’anar parlant i que el parlar ens ocupe tot el temps per a veure si així, parlant, potser les
coses se solucionen millor. Mira, Maribel, les comissions, els ens autònoms tenen els
seus consells, les seues reunions on es parla dels projectes, de les realitzacions i es
valoren, i es valoren, en el meu sí, en el meu sí, en el que porte jo sí, i crec que això ho
hem de fer tots, i si no ho fan com a proposta, com a proposta si algun ens autònom no
ho fa, pense que com a proposta no estaria malament, però que a més d’això convertint
també el ple en un fòrum on hàgem de repetir una vegada i una altra les qüestions que ja
s’han parlat en els diferents consells autònoms, és que, escolta, Maribel, és que ets
enginyosa al màxim, però és veritat, jo et podria a tu escriure un llibre de 200 pàgines
d’una cosa en el temps va passar en cinc minuts, però, clar, quin és el problema?, quina
és la contradicció?, que al final només ens dedicaríem a parlar i res a fer. Aquest és el
problema moltes vegades de la teua concepció de les coses, no estic completament
d’acord, en absolut d’acord amb el teu. Per tant, nosaltres, el nostre grup i l’equip de
govern, evidentment, no estarem per això, no. Les institucions, les comissions
informatives, els ens autònoms es regiran en els seus òrgans i si necessiten modificar-
los es proposarà la seua modificació. Jo tinc les meues propostes de modificació, i es
parlarà en el seu moment, que tot el món està d’acord a transformar-lo i canviar-lo,
doncs el canviem, que no, no el canviem, i continuarem tal. Però seguim el procés que
marque l’equip de govern i que lògicament el plenari ho sabrà en el seu moment,
evidentment.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, manifesta: “Bé, bona vesprada una altra
vegada. La primera cosa, espere que el to de la meua anterior intervenció no haja sigut
interpretat pel Grup Popular com a amenaçant, simplement era la forma, eh, ho dic
perquè igual, a veure si, eh. Bé, tornem un poc al que es plantejava en l’anterior moció,
en l’anterior proposta. A un mes, que no sé si ràpid o lent, o si el tren va lentament o
molt de pressa, però la veritat és que sí que ha sigut un mes prou intens i crec que en
això coincidirem tots, o almenys els que governem. Doncs bé, a penes a un mes, el grup
de SP ens planteja que en un ple ordinari, en un ple ordinari, com aquest, vaja, com el
d’avui, s’aborde com a únic, m’imagine com que com a únic punt de l’ordre del dia, eh,
perquè, clar, en un ple ordinari, l’estudi i valoració dels serveis municipals amb
compareixença de responsables dels diferents organismes, etc., etc. Bé, jo la veritat és
que sembla mentida a vegades, Isabel, que tu treballes en l’administració local, és a dir,
estàs plantejant que en un mes o en dos mesos pràcticament, o dos mesos i mig,
nosaltres fem un disseny del que farem en quatre anys, pressupostat, és el que m’ha
semblat al meu entendre. Bé, jo de totes maneres et conte, perquè, si no, si l’interprete
d’aqueixa manera seria com si jo haguera pensat fa quatre anys que vosaltres en un any
havíeu d’haver tingut l’expedient de segregació. Que a mi no se m’ocorreria que en un
any podríeu tenir-lo, no? Llavors, això em semblaria, en aqueix cas ho entendria a més,
no? Jo crec que, bo, que en aqueix tema el cas de tractar-lo i si l’equip de govern
pensara que la millor forma és un ple per a donar tot aqueix tipus d’informació, que a mi
em sembla perfecte, jo crec que, vaja, no crec que fóra un ple ordinari el més
interessant, podria ser perfectament o bé una audiència pública, on realment estigueren
tots els ciutadans i pogueren assabentar-se d’aqueix tipus de propostes, i posteriorment
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en un ple on es debateren. Jo crec que, perquè és el que vam parlar abans, jo, Alfred, jo
estic d’acord que l’oposició heu de fiscalitzar i controlar les decisions de l’equip de
govern, però coincidiràs amb mi que no prendre les decisions que hauria de prendre
l’equip de govern, eh, que per a això s’anomena equip de govern. En aquest cas,
nosaltres, hi ha una voluntat molt clara de donar a conèixer el pacte que algú ha batejat
de progrés, nosaltres no el vam anomenar així, però, bo, per ací funciona com a pacte de
progrés, aqueix esborrany que té Isabel, m’imagine que igual circularà per ací, però, bo,
la idea és donar-la a conèixer, la idea és donar a conèixer les propostes, perquè tant de
reestructuració com s’ha plantejat, perquè sí que és cert que cal afrontar aqueix repte i
crec que és un dels reptes més importants que ha d’afrontar aquest ajuntament. Aqueix i
de les empreses públiques també, cal afrontar-lo, no? Jo crec que és un repte que està
ací. L’equip de govern, des que ha pres possessió, està treballant en això, i, per tant,
repetisc un poc el mateix que he repetit en l’anterior moció, nosaltres, en un temps breu,
en el que marquem nosaltres, plantejarem quines són aqueix tipus de propostes, que
esperem que no faça falta i que jo crec que serà necessari fer-ho i innegablement abans
de l’aprovació del pròxim pressupost i, quan prenguem aqueixa decisió, es donarà a
conèixer perquè la manera en què es tractarà aqueix tema, que jo crec que seria perfecte
tractar-lo en un ple, però també seria perfecte tractar-lo en una audiència pública de
ciutat on els ciutadans directament pogueren fer qüestions sobre aqueix punt. Moltes
gràcies.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, exposa: “Bona vesprada, igualment,
sense ànim de crispar, Sra. Martínez, no ens pose deures, que no ens pose deures. Som
ja majorets i podem autoimposar-nos els deures que considerem oportuns, tampoc es
regisca vostè en coordinadora de l’equip de govern, vostè no pot situar-se en un lloc que
no li correspon. L’equip de govern té una coordinadora que és l’alcaldessa, no s’arrogue
aqueixa responsabilitat perquè vostè no la té. Vostè no ens marcarà els temps, encara
que manege amb molta destresa el nostre programa, el dels tres i totes aqueixes coses, i
revise propostes i intervencions anteriors i tinga tota la documentació per a tractar
d’agafar-nos en contradiccions, vostè no ens marcarà les pautes de treball de l’equip de
govern, ni ens marcarà els temps. Els temps els marcarà l’equip de govern i les pautes
també les marcarà l’equip de govern. El debat sobre les línies d’actuació,
desenvolupament de programes o projectes es produeix bàsicament quan es presenta el
pressupost anual, i li recorde que el primer pressupost que aquest equip de govern farà,
serà el de l’any 2004. Amb aqueix projecte pressupostari tindrà informació de les
propostes, de les prioritats de l’Alcaldia, de les seues delegacions i de tots els
organismes autònoms. Per descomptat vostès estan obligats a exercir el control de
l’acció del govern. En la seua funció em sembla perfecte. Tenen mecanismes per a fer-
ho. Poden fer les preguntes que estimen oportunes. Cada pregunta és en si mateixa una
compareixença de l’equip de govern per a donar resposta al que vostès pregunten, facen
les que estimen convenients, no demanen una multicompareixença no reglada, i com diu
l’informe del secretari, que excedeix totalment el contingut de l’obligació. Per
descomptat no pujarem aqueixa proposta trampa, encara que vaja demagògicament
adornada amb frases com a gestió participativa de la ciutadania, eficàcia de la gestió
municipal, etc., etc. Pel que hem vist, en aquest escàs mes que estem ací, li avance que
assumirem totes les accions que ens corresponguen reglamentàriament com a equip de
govern, però exàmens voluntaris per a vostè, cap. Si la seua pretensió és la de construir,
i ja que vostè es ve manifestant repetidament com una persona d’esquerres i per l’èmfasi
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que fa jo diria que més d’esquerres que ningú, si és així i té propostes compatibles amb
el nostre programa, aporte-les, valorarem la seua viabilitat, i tractarem de traure-les
endavant, però no ens marque els temps ni pretenga manejar les prioritats. Aqueixes les
manejarà l’equip de govern.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Lamente que haja de sofrir
aqueixes crítiques l’amic Manolo Civera i el Bloc sobre el dèficit de participació
ciutadana que hi ha hagut en els últims sis anys per tal com és una delegació que van
portar ells, i jo pensava que l’havien fet millor del que pensen els seus companys de
govern, però, bo. Si volen un braç, o un muscle on poder plorar, ací estem nosaltres.
Nosaltres respectem la seua gestió en les delegacions. És cert, és cert el que ha dit
Miquel Àngel que és veritat que el procés de govern l’ha de marcar l’equip de govern, i
jo, que sóc coherent, ho he dit quan estava governant i ho dic quan estic a l’oposició. És
possible que amb el seu afany de controlar l’acció de l’equip de govern, Maribel haja
sigut un poc excessiva en la redacció de la proposició, i haja motivat que hi haja una
sortida legal per al tema aquest. És com si diguérem: vull que compadisquen tots els
ministres, tots els secretaris d’estat en les Corts per a explicar-me de tots els seus
projectes, bo, això és difícilment traduïble a la realitat parlamentària de la mateixa
forma que ací és difícil traduïble a la realitat municipal. Ara bé, que no se li oblide a
l’equip de govern, i ho vam dir en el primer ple, que independentment de les audiències
públiques que vulguen fer, que estan en el seu perfecte dret, totes les que vulguen pot
fer, nosaltres, els 12 que estem ací que representem tants ciutadans com ells, tenim
perfecte dret, més em diu Miquel Àngel, tenim perfecte dret de controlar la seua acció
de govern ací i la llei ens empara, si no crec que ho tindríem un poquet negre vistos els
tarannàs que estan demostrant. Però la llei ens empara, i la llei ens empara demanant per
exemple que es lligen les resolucions d’Alcaldia, com hem fet, fent precs i preguntes a
l’equip de govern, com posteriorment farem, i també, com no, demanant la
compareixença de regidors. I ho anem a fer, i ho anem a fer. Perquè hi ha moltes coses,
hi ha moltes coses i ho anem a fer, nosaltres hem comparegut quan ens ha tocat i em
sembla molt normal, és lògic. Només faltaria que a l’oposició se li llevara la capacitat
de demanar que compareguen de parlar, ja és que seria el màxim, si l’oposició només
està per a això, senyors, per a controlar, per a fiscalitzar, per a opinar sobre el que estan
fent vostès en el govern i vostès faran tot el que puguen, amb la millor de les seues
voluntats, estic segur, amb errors i amb encerts. I, en aqueix sentit, no dubten que
nosaltres demanarem compareixença de regidors, clar que sí, sap per què?, mire, perquè
espere que siga en les comissions informatives no han funcionat fins al moment, però
vostès estan plantejant coses tan importants com fer una reorganització física de mitjans
humans, de mitjans materials i fins i tot d’edificis. Estan plantejant la compra d’un
edifici de diversos centenars de milions de pessetes, estan plantejant executar un nou
edifici. Tenen assumptes, com el d’Infoenvest, que també ix en la premsa, que ens
agradaria saber per on pensen que han d’anar els trets, de la mateixa forma. Això és una
qüestió de l’Ajuntament de Sagunt, Marcel·lí, també. Ens agradaria saber, ja que pensen
que la SAG és una empresa desastre, sí, la SAG corre algun perill que vostès se la
carreguen o no, o de si de veritat es creuen que els seus preus no són competitius, o
quines són les mesures que faran perquè la SAG funcione. Ens agradaria participar
d’alguna mesura en el disseny del bulevard de la 340 quan el tinguen redactat, en
comptes d’assabentar-nos per la premsa de per on van els trets i que es carregaran el
Civis. Com després li preguntarem en precs i preguntes, ja que ens sembla un poc
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precipitat anar a una compareixença. Ens agradaria haver sabut aqueix pla de platges de
la policia de platges tan brillant i amb aqueixos èxits que està tenint quant a la seguretat
ciutadana, en què consistia, només saber en què consisteix. Després ja criticarem o no,
però, clar, és molt més fàcil per a l’equip de govern eixir en la premsa dient: farem açò,
que és meravellós, tal i qual. Però, clar, com que nosaltres no el coneixem, jo què sé, a
improvisar, no?, etc., etc., què passarà amb la regasificadora?, què passarà amb
l’ampliació del port?, què pensen vostès del Megaport?, què pensen vostès de Parc
Sagunt en la seua fase segona? I tantes i tantes coses que hi ha en aquest Ajuntament
que ens agradaria que se’ns donara compte en aquest ple, o en comissions informatives i
en aquest ple, de quina és la seua situació, i entenga-ho! I perdone que li diga una cosa,
amb més dret, amb més dret que qualsevol dels ciutadans que es presenten a audiència
pública, que té tot el dret del món a conèixer-lo i que vostès s’ho diguen, però nosaltres
hem sigut votats precisament, tal com ha quedat configurat l’Ajuntament, per a això, per
a controlar i per a fiscalitzar. I no dubten que aquest ple serà un bon exemple que
l’anem a fer durant els quatre anys si aquest equip de govern blindat dura aqueixos
quatre anys.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, indica: “És que és més del mateix,
és més del mateix. Jo no pense ser la coordinadora de l’equip de govern, ni de marcar
passos, ni de posar aprovats i suspensos. Jo estic limitant-me a exercir un dret que em
dóna la llei, i a més ni tan sols jo vaig a fiscalitzar i a controlar, ho puc fer, estic
demanant informació. Jo ja sé, a més és molt curiós, Sr. Civera, perquè vostè quan
estava amb el PP es posava com un basilisc i li deia als del PSOE, que tu no governes!,
ho tens clar. Perquè vostè sempre ha confós el que és un exercici democràtic de
preguntar i d’interpel·lar, vostè es pensava que fer una moció, una moció que la llei ens
dóna el dret a plantejar al ple i al consistori una moció, o dues o tres, una vegada al mes,
vostè a això li deia dirigir l’acció de govern i no recordava que governava vostè, no els
altres. Això és un tarannà autoritari. En el mateix sentit, Sr. Chover, si açò és normal,
per què he explicat jo, una multicompareixença, bé, no hi ha problema, jo els sentia a
vostès dir que organitzarien, a mi em passa com al Sr. Castelló, jo m’estic assabentant
d’un cementeri internuclis, de no sé quines històries, que el pla de nuclis el van a tirar
avall, de vull dir, que uns estan a favor i altres en contra de la regasificadora, que uns
volen fer un edifici internuclis i altres torna-li la trompa al xic. Tot això són decisions
importants i vostès no informen, no informen. Llavors, l’única cosa que demanava jo,
era: senyors, a finals de setembre, a finals de setembre que els regidors delegats, perquè
vostès deien done’ns temps per a saber com van els serveis per a fer-nos-en una idea.
Bo, un té un programa polític, el té o no el té?, el té. Un demana informes, s’assessora,
veu el servei i per al pressupost ja té unes prioritats i una anàlisi feta perquè, vostè, quan
ha dit que ha d’aprovar el del 2004, que el pensa aprovar, Sr. Chover, al novembre del
2004?, perquè els pressupostos han d’estar aprovats inicialment abans del 15 d’octubre
de l’any anterior, entesos?, i això no és marcar pas, això el diu la llei. Llavors, jo ni els
examine ni els suspenc, ja els examinarà i els suspendrà la ciutadania. Ara, no vinga ací
amb una lectura paranoica del que és un tarannà democràtic, que jo no he tingut
problemes amb el PP, o si els he tingut han sigut prou més suaus dels que estan vostès
plantejant ací, que volen comparèixer tres?, compareguen tres, que no?, no
compareguen. Si vostès tenen majoria, tenen majoria. Mire si jo no els marque, ara,
vostès a finals de setembre no tindran clar quines són les prioritats de servei i aqueixa
organització tan, bo, tan alternativa i tan moderna que ens han venut, no passa res,



92

vénen ací i diuen, escolta, que encara no ho tenim clar, i ja està i tot el món ens
assabentem. Jo em vaig oferir a vostè en les comissions informatives perquè els
continguts són roïns. Jo no plantege les coses per estar ficant-los el dit a l’ull, eh, és
perquè jo em crec que açò pot funcionar d’una altra manera. Ara, si vostè això ho pren
així. I quan jo faig una esmena o faig una moció, exercite un dret que em dóna la llei,
perquè per a això molts, molts han passat presó i han mort perquè hi haja llibertats i
perquè les formes de governar siguen diferents, així li ho dic, no em diga vostè que li
estic marcant els ritmes, quan el dia de demà estiga vostè a la banqueta, si jo no li
respecte els seus drets m’ho critica, que espere, crec que no arribarà aqueix dia. I açò
que m’està sentint vostè a mi, ho deien vostès a l’oposició. És a dir, i ningú parlava de
ritmes ni de fer autoexàmens voluntaris, ni de traure revàlides. Açò és el funcionament
normal d’una corporació. Ara, vostès volen anar a comissions informatives?, ens donen
la documentació, ens donen un temps per a elaborar propostes, i les elaborarem
conjuntament i les millorarem entre tots. Això sense problemes. Quant duraven les
comissions d’Hisenda, Manolo?, cinc minuts. De què et queixes?”

Durant el debat, a les 20 hores, l’alcaldessa abandona momentàniament la sessió,
i la substitueix en la presidència el primer tinent d’alcalde, Sr. Martín, fins a les 20
hores i 12 minuts en què es reintegra a la presidència.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 10 vots a favor del SP i PP, 14 en vots
en contra del PSOE, EU, Bloc i SCP, ACORDA:

No aprovar la proposició dalt transcrita.

A les 20 hores i 15 minuts l’alcaldessa s’absenta momentàniament de la sessió, i
és substituïda en la presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Martín, fins a les 20
hores i 20 minuts en què es reintegra a la presidència.

11 SECRETARIA GENERAL: EXP. 16/03-M. PROPOSICIÓ SP SOBRE
RENÚNCIA SUBVENCIÓ PLA DE NUCLIS 2003

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per SP, que diu:
“El passat dia 24 de juliol d’enguany va aparèixer en premsa el rebuig de l’equip

de govern a una ajuda de 30.000 euros provinents del Pla de Nuclis 2003 de la
Diputació per a estudiar i millorar la infrastructura a la sèquia del Rei, a fi d’aconseguir
el màxim rendiment d’evacuació d’aigües que puga oferir.

En paraules del regidor de Manteniment i regidor al seu torn de Patrimoni i
Contractació, Miquel Àngel Martín, s’afirmava que “aquesta actuació no té sentit
perquè no està catalogada com a prioritària pels serveis tècnics, de manera que el seu
impuls respon a la decisió política de l’anterior equip de govern”, i assenyalava a més
que “invertir aqueixos diners públics en un lloc on els urbanitzadors estan obligats a
intervenir ens sembla tirar els diners, sobretot tenint en compte que segons els tècnics
no implicava cap tipus de mesura preventiva enfront de les inundacions.”



93

Mostrant la nostra oposició en aquest tema, per entendre necessària la referida
inversió a la zona d’Almardà, i lamentable la renúncia a una subvenció, ES PROPOSA
al Ple de l’Ajuntament que adopte del següent acord:

1r. Revocar l’acord de la Comissió de Govern de data 23 de juliol de 2003, pel
qual es renuncia a la subvenció del Pla de Nuclis 2003, per a la realització de l’obra de
millores d’infrastructures a la sèquia del Rei i el seu entorn.”

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ,
manifesta: “Llig el text de la moció: el passat dia 24 de juliol d’enguany va aparèixer en
premsa el rebuig de l’equip de govern a una ajuda de 30.000 € provinents del pla de
nuclis 2003 de la Diputació, per a estudiar i millorar l’estructura de la sèquia del Rei, a
fi d’aconseguir el màxim rendiment d’abocament d’aigües que puga oferir. En paraules
del regidor de Manteniment i regidor al seu torn de Patrimoni i Contractació, Miquel
Àngel Martín, s’afirmava que aquesta actuació no té sentit perquè no està catalogada
com a prioritària pels serveis tècnics de manera que si un pols respon a la decisió
política de l’anterior equip de govern. Assenyalava a més que invertir aqueixos diners
públics en un lloc on els urbanitzadors estan obligats a intervenir ens sembla tirar els
diners, sobretot tenint en compte que segons els tècnics no implicava cap tipus de
mesura preventiva enfront de les inundacions. Mostrant la nostra posició en aquest
tema, per entendre necessària la referida inversió a la zona d’Almardà i lamentable la
renúncia a una subvenció es proposa a l’ajuntament en ple l’adopció del següent acord:
1. Revocar l’acord de comissió de govern de data 23 de juliol de 2003 perquè es
renuncia a la subvenció del pla de nuclis 2003, paralització de l’obra de millora en
infrastructures a la sèquia del Rei i el seu entorn. Sagunt, 25 de juliol de 2003.”

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “Bé, aquesta és una
de les qüestions que primer vaig haver d’abordar, i que d’alguna manera (la Sra.
Maribel és que no té prou a parlar en el ple sinó que a més parla fora i no ens deixa
intervenir). Bé, la qüestió és que és, vaja, de manera casual pràcticament, va arribar, en
aquest cas, a mi, com a regidor d’Urbanisme, se’m va fer una pregunta sobre unes obres
que s’havien adjudicat per a intervenir a la sèquia del Rei. Bé, jo dins del departament
vaig intentar saber com s’havien adjudicat, a quin interès, o quin era l’objectiu de les
obres i la meua sorpresa és que el departament d’urbanisme no sabia res d’aquestes
obres, no sabien res. Evidentment, és una zona que s’està desenvolupant i que, per tant,
se suposa que té alguns càrrecs en els PAI que s’estan desenvolupant en el sector. Clar,
les obres en principi s’executen en una zona que serà tractada de manera integral, o
almenys, aqueixa és la nostra idea pels projectes d’urbanització de la zona d’Almardà. I
enteníem, i així ho van ratificar els tècnics d’urbanisme, que era una obra que havia
d’anar a càrrec del sector del SUNP-4. Clar, jo no em vaig quedar satisfet només en
aquesta qüestió perquè podia ser una obra precisa, podia ser urgent, i per tant em vaig
posar en contacte amb el departament de manteniment i amb el senyor regidor per a
veure de què es tractaven les obres, no? Els tècnics de manteniment, i segurament
després donarà més detalls el Sr. Martín, ens van dir que l’obra efectivament no era
prioritària ni que tampoc era especialment necessària, no? I clar, tenint en compte que
d’una banda les obres que sí que són necessàries seran adjudicades o carregades en el
sector del SUNP-4 com així vam manifestar reiteradament pels responsables jurídics
d’urbanisme i com a més no era una obra considerada, segons els tècnics de
manteniment, estrictament necessària ni urgent, la veritat és que com a responsable



94

polític, veritat?, consideràvem que destinar 60.000 €, perquè sabem que en la premsa ha
eixit que és que vam renunciar a 30.000 €, no, és que el que no volem és gastar-nos
innecessàriament 60.000 €, senzillament això. Les obres urgents a la sèquia, les
escometrem des del Consell Agrari com sempre perquè les sèquies estiguen en
condicions i puguen evacuar de manera adequada les aigües que estan provocant de
manera crònica problemes a la zona d’Almardà. I, evidentment, nosaltres el que vam
considerar és que ha d’haver-hi un pla que li done solució de manera definitiva a aquest
problema crònic d’Almardà, i que una obra com la que estava contemplada no
solucionava a més, com he dit abans, havia de ser carregada en un projecte definitiu en
el SUNP-4. Recordem que el SUNP-4 és un, de fet no està homologat, ni s’ha aprovat el
pla parcial, veritat, Castelló?, no s’ha aprovat en la comissió territorial d’urbanisme,
entre altres coses perquè l’estudi hidrològic, i hídric ha de contemplar mesures de
correcció perquè és una zona afectada pel PATRICOVA, perquè té grau 3
d’inundabilitat, i això s’ha de corregir perquè aqueix projecte siga aprovat
definitivament, i, per tant, estem veient tota una sèrie de problemes. El que no pot fer
l’ajuntament és, de manera gratuïta, gastar 60.000 € en un projecte que després ha
d’escometre, veritat?, el propi urbanitzador i que a més nosaltres estem intentant que
tinga la millor solució. I d’altra banda també li comunique que hem tingut una reunió
precisament amb l’urbanitzador per a manifestar-li la nostra preocupació, i estem
estudiant la possibilitat de construcció d’un canal de gran capacitat des del límit amb el
terme de Canet fins al F1, que és d’alguna manera la condició. Perquè aquest PAI va ser
aprovat de manera provisional i de manera condicionada. I evidentment entre les
condicions, segons plantegen els tècnics, hi ha la de solucionar el problema de les
aigües pluvials. D’acord?, i ja el Sr. Martín ja li aclarirà algunes qüestions més referents
al departament de manteniment.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, exposa: “Vegem, per deixar clara la situació.
Nosaltres anem a recolzar-los la moció, però recolzarem la moció perquè a més té sentit
i, clar està, no sols cal passar dies per aquesta casa sinó anys per a entendre algunes de
les coses que a vegades tenim a la mà. Vegem, el SUNP-4 és un PAI en principi aprovat
però amb problemes a aclarir a la Conselleria, però algú té algun inconvenient que vinga
una subvenció de Diputació i aqueixa subvenció es rebaixe el cost de les obres dels
ciutadans que formen el PAI del SUNP-4?, hi ha algun inconvenient?, hi ha algun
inconvenient per l’equip de govern que l’ajuntament pague els 60.000 € que li
corresponen (els 10 milions de pessetes) i després se’ls detraga de la seua part
d’obligació de l’obra urbanitzadora del PAI-4 que seran al voltant d’uns 130 milions de
pessetes?, perquè ens correspon el 10% de l’aprofitament. Bo, què passa si l’ajuntament
aprofita la subvenció, va bé als ciutadans perquè aconseguim rebaixar l’import de les
obres i el que pague l’ajuntament el detrau de les obligacions que tindrà en el PAI del
SUNP-4. Quin problema veuen vostès amb això?, si l’única cosa que farem serà
millorar la gent. No esteu ací per a millorar la gent?, doncs aqueixa és una forma de
rebre una subvenció i donar aqueix camí, 5 milions de pessetes passats a diners serà el
que es descomptarà del cost del PAI del SUNP-4. I els 60.000 que pague l’ajuntament,
és a dir els 10 milions de l’ajuntament, es poden detraure, com que no? De la quantitat
de diners que haja d’aportar l’ajuntament en el 10% que estaran per 130 milions de
pessetes perquè el PAI val uns 1.300 milions, o 1.400. Si n’avancen 10 després en el
compte de resultats ja tindrem una part pagada, però, bo, no perdrem una subvenció que
seria el lògic, seria el lògic. I damunt aqueixa actuació encara que puga ser en el temps
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un poc dilatada es farà de cara a allò que es vol evitar, les inundacions. Bo, jo no li veig
quin problema tenen vostès a admetre una subvenció i la part de l’ajuntament ser a
compte. Per això li dic que nosaltres se la recolzarem perquè creiem que és lògica. I ara,
Sra. Alcaldessa, amb el seu permís, jo volguera fer un incís fora de l’ordre del dia si
vostè m’ho permet, perquè volguera aclarir una xicoteta qüestió, serà molt curt, si m’ho
permet ho dic, i si no, no.

Vegem, per part d’un company d’EU, s’ha fet referència a la meua persona en
altres actuacions d’equip de govern, jo li puc recordar que en una d’elles, en la segona
que vaig estar, vaig estar només uns mesos, van tardar molt poc de temps a donar-me la
porta i anar-me’n, això era per alguna cosa, sap? I serietat, serietat, vostè haurà de
nàixer per a ensenyar-m’ho, serietat i moltes més coses. Mire, jo no he sentit mai en la
premsa ni el ràdio ni en la televisió, en cap mitjà, dient que faria el que vostès després
han fet, és a dir, a mi ningú em podrà dir és que deies una cosa i després has fet una
altra. I jo vaig començar a tenir problemes, vull aclarir-t’ho perquè sembla que no ho
tens clar, que tenia problemes dins del meu grup perquè estava fins al pirri de tenir gent
que a l’oposició deia una cosa i en l’equip de govern es deia una altra, estava fins allà
dalt, saps?, i als pocs mesos d’estar en l’equip de govern em van obrir la porta i em van
dir, a ta casa!, encara que no me’n vaig anar a ma casa, em vaig quedar ací donant tota
la guerra que vaig poder i un poc més. Una guerra lògica, el que havia de recolzar ho
recolzava, ho posara qui ho posara davant de la taula, eh. És a dir, vull aclarir-te que
sembla que m’has fet esment com una actitud desqualificadora de què he fet en un
moment i què és el que demane ara, més o menys vinc demanant el que he demanat
sempre. Sra. Alcaldessa, moltes gràcies per deixar-me intervenir.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, diu: “Bé, tornant un poc a l’origen de la
moció, el responsable d’Urbanisme ja ha fet un poc les apreciacions respecte a com ens
vam assabentar d’aquesta intervenció. És cert que quan ell ho comenta, la primera cosa
que tenim és una reunió amb els tècnics de manteniment i amb gran part dels tècnics
d’urbanisme i el que es planteja i una de les qüestions fonamentals que se’ls planteja als
tècnics és si aquesta intervenció, tenint en compte la situació de risc de pluges era
imprescindible o era necessària. La contestació dels tècnics és que no, que és, per posar-
vos en paraules d’aquella conversa col·loquial, són tiretes a la sèquia de Gabau. Arran
d’això, des del departament de contractació, es fan les gestions amb la Diputació per a
veure si és possible modificar el projecte i executar-lo en una altra zona d’Almardà que,
en concret, que poguera estar deteriorada sobretot pel pas de camions i tal. Quan es
parla amb Diputació, Diputació planteja que a les altures del projecte és impossible
modificar el projecte. Amb la qual cosa la decisió que es planteja és de, no de renunciar
a, jo crec, renunciar a 30.000 € sinó de jo crec que estalviar o aconseguir destinar
60.000 € a una altra zona o un altre lloc d’Almardà que siga prioritari. En concret, per
què plantegem i per què apareix en la moció que és una decisió política? Home,
nosaltres entenem que quan els tècnics no li donen prioritat a una intervenció per les
qüestions que no entraré perquè és un tema que, com comentava Francesc, quan hem
aterrat ens l’hem trobat, pensem que la decisió de destinar els diners allí és una decisió
política, no és una decisió tècnica perquè a més és la primera cosa que vam preguntar, i
els vam preguntar si realment era necessari i urgent fer aqueix tipus d’intervenció. Ells
ens plantegen que no, sumat a la qüestió que plantejava el regidor d’urbanisme respecte
a les obres i la necessitat d’actuar per part de l’urbanitzador. Amb la qual cosa, fent tot
l’esforç possible per a poder destinar aqueixos diners a una altra obra, des de Diputació
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se’ns diu que no, amb la qual cosa vam plantejar la renúncia a la subvenció de 30.000
€.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “La veritat és que esperava
que en el ple donaren alguna explicació una mica més creïble, més sòlida, que el que
estan repetint que ja van comentar en la comissió. Perquè la veritat és que crida
l’atenció les declaracions que van fer en el sentit, deien: aquesta actuació no té sentit
perquè no està catalogada com a prioritària pels serveis tècnics. Que jo sàpiga cap
actuació està catalogada com a prioritària pels serveis tècnics, cap, cap, cap. Però què és
el que marca les prioritats de l’ajuntament?, el pressupost. Per què sí que hi havia
consignació pressupostària per a aquesta obra?, perquè s’entenia prioritària. Per què es
va demanar la subvenció a la Diputació?, perquè enteníem que calia escometre-la,
nosaltres i el Bloc. Estic repartint com podeu apreciar un poc a cada un, perquè ningú se
m’enutge. Clar, jo al·lucine, jo al·lucine que l’anterior equip de govern sol·licitara una
subvenció per al pla de nuclis que els solem demanar des de fa tres o quatre anys per a
Almardà, des que va eixir aqueixa nova vessant de subvencions de la Diputació que és
relativament nova, l’hem demanat sempre per a Almardà. Sempre hem arreglat algun
problema que té a veure amb les pluges, amb les inundacions i tal, amb una inversió
moderada, açò, 15 milions de pessetes, 20 milions de pessetes, 10 en alguna ocasió, el
que ens donava. I que aqueixa inversió que sí que era bona l’any passat ara resulte que
és roïna, no ho comprenc. Sincerament no ho comprenc. Se sorprenen que en urbanisme
no se sàpiga res d’això. Mire, urbanisme urbanitza, inversions inverteix, però hi ha una
comissió de govern, hi ha un equip de govern, hi ha reunions de l’equip de govern, hi ha
xarrades entre membres de l’equip de govern, i hi ha pressupostos municipals que
determina on s’invertirà aqueix any. Que els tècnics d’urbanisme no sabien res?, no, no
perquè és un projecte que encarrega inversions, on l’encarrega?, a manteniment, perquè
el projecte és de manteniment. Sincerament, no entenc com després poden dir que hi ha
personatgets del PP que amenacen de tallar l’aixeta, no ho entenc, no els fa falta, vostès
sols la tanquen, vostès sols la tanquen. Però, a vostès els sembla normal amb el que són
5 quilos i el que costa barallar 5 quilos per ací i per allà per a poder fer coses que
després es puga dir que era una subvenció, què es pensen?, que no hem parlat amb els
veïns d’Almardà?, vostès han parlat amb els veïns d’Almardà per a dir que no a aqueixa
subvenció?, veritat que no?, veritat que no els han donat participació?, veritat que l’han
llevat perquè els ha donat la gana a la comissió de govern? L’excusa que això és una
obra que va carregada al sector SUNP-4, no em val, i no em val perquè és mentida.
Perquè si veuen vostès el projecte que va fer manteniment i que el va fer com fèiem
nosaltres sempre els projectes, és a dir, dient 18 coses perquè si fallava una la
dedicàvem una altra vegada al projecte i així no passava res, saps?, perquè la Diputació
engul i et paga perquè com que està englobada dins del projecte. Però vostès l’han vist?,
vostès l’han vist de veritat?, han arribat a veure el projecte?, a veure si el trobe el
planolet, un moment. Descompte’m temps, per favor. Ací està, val, això està dins del
SUNP-4?, miren, veuen tot aquest xoriço que és el sòl urbà d’Almardà, el veuen?, va
des d’ací fins allà, des del polígon C, crec que és açò, des del C fins al H. Bé, resulta
que en tot açò el SUNP-4 limita amb aquest tros, no limita amb tot aquest. Ara, diu el
nou regidor que ja han començat a tenir negociacions amb l’urbanitzador perquè faça ell
tot. Ah, molt bé, traga-se’l, traga-se’l que faça tot. Però aqueix PAI que està suspès,
Quico, aqueix PAI que està suspès per les qüestions que has dit, més o menys, quan
començarà a fer obres?, d’ací a tres anys, dins de quatre?, quan estarà solucionat el tema
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de les pluvials a Almardà a través del SUNP-4?, dins de cinc? I quan vinga la gota freda
què els diràs als veïns? Ah, és que ha plogut una barbaritat. Vostès no saben, vostè no
sap, Sra. Alcaldessa, que hi ha actuacions en aquest àmbit que no cauen de totes
maneres en el SUNP-4?, per exemple, si vostè diu que va fins al F1, val, jo m’ho crec,
fins al F1. I del F1 fins a la desembocadura, no hi ha res a fer?, no li han preguntat als
tècnics si no hi ha res a fer fins a la desembocadura?, ho podien haver preguntat.
Segurament tenen un problema i és que no han passat les gotes fredes que hem passat
nosaltres, i no han resseguit allò quan les sèquies desbordaven, quan queien 150 litres,
quan havien caigut només 100 l’endemà, als tres dies han tornat, han tornat a anar i han
estat, no sé, 15, 20, 30 vegades que hem estat nosaltres allí. Vostès no saben que la
desembocadura de la Gola de l’Estany se cega perquè l’espigó està destrossat?, no es
podria reparar aqueix espigó amb aqueixos diners?, no es podria destinar a això?, només
a això. Per dir-los un exemple, no estava l’espigó ací dins?, sí, sí que està, mire, i té un
cercle i tot. Ah, no estem tan ximples, però vostès diuen que no i ja està. Clar, perquè
ens diran a nosaltres res, si només ens hagueren consultat a nosaltres: escolta, i vosaltres
què penseu?, haguera dit, dedicar-lo ací, dedicar-lo a açò i ja està, i no passa res. Però
dir que no a una subvenció, això sí que és sagrat, la participació també encara que no
l’exerciu, però això sí que és sagrat. Amb el que costa agafar diners per ací, mare meua
de la meua vida! Escolta, que marcaran les prioritats els tècnics?, bo, a nosaltres no ens
les marcaven. Quan vostès estaven amb nosaltres, a nosaltres no ens marcaven les
prioritats els tècnics, les prioritats les marquen els polítics degudament informats pels
tècnics perquè si no sobrem tots. Clar, tots funcionaris, i nosaltres a casa perquè perquè
ens peguem ací en els plens ja em diràs tu. Curiós, eh. Mire, si acabe de seguida, diu
que cap tècnic, fixen-se quina finor, la utilització del llenguatge, cap tècnic els ha dit
que això siga necessari ni urgent, perdó, necessari ha dit, no, no, no, espera, espera que
ho tinc apuntat, és que porte un rebombori de papers, necessari ni imprescindible, és
imprescindible?, què és imprescindible? Mira que és important que tiren ànecs al Grau i
ho volen llevar, però tampoc és imprescindible, no?, i necessari?, tampoc, res és
necessari. Açò aguantarà igual si plouen 500 litres, doncs res, tots a l’aire i ja està, però
em falta que em diguen una cosa abans que acabe la moció, quines gestions polítiques
han fet?, a qui ha cridat l’alcaldessa?, a qui ha cridat algun delegat per a assabentar-se
per l’assumpte?, diguen-me quines crides han fet, per favor. Demane que em contesten a
aqueixa pregunta.”

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, diu: “Bé, contestaré, jo crec
que podré contestar al Sr. Marcel·lí i al Sr. Castelló al mateix temps. Mire, Sr. Castelló,
jo sóc un regidor que comença una legislatura i, en principi, jo crec que aquesta ha de
ser una de les marques, és que els tècnics estan per a consultar-los, veritat? Com que els
tècnics estan per a consultar, quan hi ha qualsevol dubte es consulta els tècnics, i això és
el que hem fet, perquè una de les nostres prioritats polítiques evidentment és solucionar
el problema de la inundabilitat d’Almardà. Una altra de les nostres prioritats és no
gastar diners innecessàriament, li ho torne a repetir, innecessàriament, i si a mi els
tècnics d’urbanisme em diuen que la solució, i ja li ho he dit abans i li ho torne a repetir,
des de Canet fins al F1 seran a compte del SUNP-4, i si a més fem una proposta amb
l’urbanitzador del SUNP-4 i, evidentment, es dóna per entès que la solució serà a
compte del SUNP-4 jo he de suposar que no he de tirar 60.000 € en una obra que no és
necessària i que a més no li toca a l’ajuntament, li ho torne a repetir. I, de pas, al Sr.
Marcel·lí, jo evidentment davant de vostè m’he de llevar el barret perquè té una gran
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experiència, una gran saviesa, però crec que no ha entès el que li he dit. És que l’obra
que estava prevista no té res a veure amb l’obra que s’ha de fer de forma definitiva,
aqueix és el problema, no té res a veure amb l’obra que s’ha de fer de forma definitiva,
perquè aquest problema, torne a repetir, que s’ha de solucionar de manera definitiva i
que, com tots sabem, i no sols el Sr. Castelló, Almardà s’està inundant un any darrere
d’un altre. I s’estan fent urbanitzacions que si no porten aparellades solucions
definitives incrementaran encara molt més el risc d’inundació, i d’això es tracta.
Llavors, per tant, Sr. Castelló, jo crec que vostè ha entès perfectament el que li he dit, i
el que jo li he dit està basat en els informes dels tècnics. Jo de moment marcaré, com
estem marcant, moltes de les prioritats i de les línies polítiques d’actuació. Però en
qüestions d’aquestes que ja vénen donades, d’equips anteriors, hem de valorar quin és el
millor interès públic. I el que no podem fer és destinar uns diners, que són 10 milions de
pessetes, veritat?, perquè jo crec que això qualsevol ciutadà ho pot entendre, no? És a
dir, jo no vull 5 milions de pessetes si m’he de gastar 10 milions de pessetes que no em
serveixen per a res, què he guanyat?, no he guanyat res, he perdut 10 milions de
pessetes. I, clar, i ja parlar que això pot repercutir en els propietaris del SUNP-4 i a
veure de quina manera això es pot, home, això ja em sembla que no té molt de trellat,
Sr. Marcel·lí, no té molt de trellat. Jo crec que el SUNP-4 tindrà els càrrecs que li
toquen i que li marca l’ajuntament, sempre que estiguen dins de la llei, i evidentment
això és el problema dels propietaris o dels promotors o dels urbanitzadors del SUNP-4,
no de la resta dels ciutadans encara que l’ajuntament tinga un dret del 10%. Però que
s’hagen de pagar 10 milions en una obra que, torne a repetir, els propis tècnics ens diuen
que és innecessària, i que a més ha de ser carregada en el SUNP-4, senyors, nosaltres
estem ací per a defensar tots els drets dels ciutadans, no dels promotors.”

El regidor del grup SP, Sr. MARCEL·LÍ GIL, diu: “Mire, Sr. Fernández, jo crec
que tot se centra que és una qüestió política i punt, i res més. Qualsevol projecte que es
faça, si es fa pensant el que s’ha de fer és difícil que no valga per a res, jo no m’ho crec,
ho tens clar? I tinc molt clar, i tinc molt clar que si jo participe en una despesa que puc
repercutir després a l’obra urbanitzadora ho vaig a fer. Però si políticament vosaltres no
ho voleu acceptar perquè és un projecte que ve de l’equip anterior o no sé què, que al
cap i a la fi estàveu ficats en ell, l’estranyesa és que es deixen perdre 5 milions de
pessetes perquè damunt hi ha perill que gastem 10, que gastem 10 que no els perdràs.
Però cal fer les coses ben fetes i això és el que jo ara volia eixir en la meua segona
intervenció per a fer una esmena d’addició, i al punt u que teniu lloc vosaltres en la
vostra moció indicar, després in voce, indicar que en la part que nosaltres exposem com
a Segregació del Port, indicar que les despeses de la subvenció que vinguen de
Diputació es repercutisquen en els propietaris del SUP-4 i els diners que haja
d’intervenir l’ajuntament, aqueixos 10 milions de pessetes, siguen a compte del 10%
que ha de pagar l’ajuntament a les obres d’urbanització. I això està més clar que l’aigua
si es vol fer i es vol treballar des de l’equip de govern, sense cap problema. Home, un
projecte que de principi ve, em diuen vostès que no val per a res, escolte, Sr. Castelló,
vostè que tenia aquest, això pot ser cert?, que la gent no ha mirat una de les parts a
realitzar gastant-se 10 milions de l’ajuntament i 5 a la diputació i no val per a res, els
mateixos tècnics diuen una cosa i després en diuen una altra?, no m’ho crec. Heu de dir
que açò és una qüestió política que no la voleu acceptar i val, si teniu tretze vots la
traureu i punt. Però jo crec que es perd una ocasió molt bona de tenir una subvenció i
després les despeses que fem per part de l’ajuntament ser a compte del que l’ajuntament
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ha de pagar al seu dia. És a dir, repetisc un poc el sentit de la meua intervenció ara, que
seria que l’import de la subvenció rebaixaria el compte dels diners a pagar pels
propietaris i els 10 milions de l’ajuntament serien a compte del 10% que hauria de pagar
de l’obra urbanitzadora. Res més.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, manifesta: “Bé, bona vesprada una altra
vegada, jo crec que, bo, un veu aquest tipus de decisions, veu possiblement a la tele
l’amenaça de gota freda i se li encén la bombeta, eh. Mira, us llegiré un text, un paràgraf
que diu així, diu: és per tant que entenem que està justificat preveure actuacions sobre
l’escorredor real, que redundant no posa fi als problemes d’inundacions, amb l’objectiu
d’aconseguir el màxim rendiment de l’evacuació d’aigües que puga oferir. Aquesta és la
memòria valorada que envia el departament de manteniment d’obres i manteniment i
que s’envia a través d’una carta de l’anterior alcalde, Silvestre Borrás i Azcona, el 26 de
setembre de 2002. Amb la qual cosa, vaja, jo crec que en aqueix moment es coneixia
perfectament que aqueixa intervenció no evitaria les inundacions a Almardà. Però,
encara hi ha més, és a dir, és una cosa que no hauria de dir jo perquè jo crec que ho
hauríeu de conèixer perfectament l’anterior equip de govern. Una de les intervencions
que es planteja en el pla de nuclis va ser executada al gener d’enguany, executada, això
ho sabíeu, que va ser executada. Bo, llavors, com veieu, hi ha una part que és la part, el
capítol 3 si no m’equivoque que va ser executat per una altra empresa, dins del
programa de terraplenament de manteniment per a descentrar per una qüestió
d’urgència, i es va fer, que era potser un poc de les més importants. Però és que a més
dels 60.000 la part que ha de contribuir l’ajuntament en aquesta subvenció és que ni tan
sols està contemplada específicament com una partida pressupostària destinada a
aquesta obra, la teníeu ací a la bossa de manteniment, de terraplenament i tal, i si cal
traure es trau i, si no, no es trau. Amb la qual cosa jo crec que aqueixa serietat d’aqueix
tipus d’obres es demostra sobretot en un ajuntament quan s’ajusta als pressupostos, no
deixant ací els diners i a veure què passa. Després respecte al pla de nuclis, la veritat és
que sí que hi ha moltes decisions polítiques, no?, hi ha molts tipus de decisions
polítiques. Jo, per exemple, mirant el que es refereix per part de la Diputació el Pla de
Nuclis, diu: el Pla de Nuclis de la Diputació de València està dotat amb 500 milions de
pessetes de pressupost i té com a objecte cobrir les necessitats en matèria
d’infrastructures dels nuclis de població dependents d’un municipi superior. Vostès,
durant aquests últims anys, perquè jo crec que no s’ho va a inventar la Diputació, li
diuen a aquest ens supramunicipal que a Sagunt hi ha quatre nuclis, els Partidors, Grau
Vell, Almardà, les Basses i Sant Josep, aqueixos quatre nuclis per a poder intervenir. I
en els últims anys vostè acaba de dir que només ha intervingut a Almardà, jo, el que
políticament seria qüestió que vostè responguera als veïns de les Basses i Sant Josep per
què no s’ha destinat cap projecte en els últims anys a aqueixa zona, com perfectament
ho podrien fer als veïns dels Partidors, als veïns del Grau Vell, un poc per donar-los a
conèixer aqueixa informació de per què aquests diners no s’han invertit en aquestes
zones, que jo crec que també com a ciutadans d’aquest municipi, jo crec que es deuen
una explicació de l’anterior equip de govern. I després ja, per a finalitzar, jo, vaja, jo
crec que, jo pensava o almenys tenia en major altura política al Sr. Castelló, però
qüestions com aquesta, Castelló, la despesa en nòmines els obliga a retallar inversions.
Açò és pura demagògia, pura demagògia barata, però a més de la més barata, aqueixa
que pareix que tant et molesta, eh, però això és pura demagògia. Vostè, potser, i algun
dels seus companys de bancada podria passar a conèixer-se en aquesta legislatura, jo sí
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que veig la tele, igual com els Serrano, per aquesta qüestió de com els agrada moure la
demagògia i funcionar d’un costat per a un altre. Nosaltres en cap moment ens hem
queixat ni hem dit que no vagen a subvenir subvencions a Sagunt, si això no han parat
de dir-ho vostès des que va començar la campanya electoral, ve vostè ací dient que
s’estan queixant que a partir d’ara no els arribarà subvencions, si nosaltres no hem obert
la boca a aqueix nivell. Nosaltres lluitarem i defensarem totes les subvencions que
puguen venir, però el que no farem és malgastar diners, això tinga-ho segur i tinga-ho
present. I per l’altre costat, vostè, sembla mentida, o, bo, o li agrada o li encanta la
demagògia o vostè, bo, vaig acabant, vostè que vol l’ajuntament es mou d’un capítol al
capítol 1 per a pagar sous de qui siga, no?, jo crec que porta ja prou temps en aquest
ajuntament. Però la veritat, la veritat i el que sent, és aquest tipus d’actituds, i més en
vostè. Moltes gràcies.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Mire, Sr. Martín, l’oposició,
com que no governa sinó que controla, es pot permetre certes llums i certs escarafalls.
L’equip de govern no es pot permetre renunciar a subvencions, saben per què?, és que a
més l’argument que és que no val per a res, per a què tirarem els diners, és que és
mentida, si el que estem negant és que això és mentida, que no enganyen la gent, i li ho
dic tot seriosament. Això que vostè diu que és demagògia ho pense de veritat, sí, sap per
què?, creixerà tantíssim, ha de créixer tantíssim la partida per a fer front els seus sous
que d’algun lloc els van a haver de traure, sap?, i o comencen a llevar inversions o no
arribaran, i és així. Ja ha vist que en la meua primera intervenció no he dit res però ara
que ho trau vostè m’ho crec. Van a haver de llevar diners d’altres coses, és que el
pressupost està quadrat, el pressupost està quadrat i si pugen ara tot el que el van a pujar
el van a haver de llevar d’un altre lloc innegablement. Mire, jo no m’he inventat això
dels talls d’aixeta i que vostès no han dit res. L’alcaldessa en un especial del Levante de
festes se li ocorre dir que personatgets del PP li han dit que tancaran l’aixeta, això és
impresentable, això és impresentable, et poses com et poses Miquel, impresentable,
noms i cognoms del personatget, val?, noms i cognoms del personatget, home, digues-lo
si vols, ja et dic que sí, vaig donar-lo, fes el que vulgues, fes el que vulgues, clar que sí
que el pots dir. És a dir, neguem la major, és mentida que no servisquen per a res. Xe,
Civera, per què fa quatre mesos sí que servia i ara no serveix?, li ho expliques tu o li ho
explique jo a Quico. Sí, ja li ho explicaràs tu, que no et veig molt centrat. Miren, em
sembla molt bé que diga Quico que arribarà fins al F1, bo, del F1 fins al mar hi ha molt
de tros, em crec el seu, li he dit abans, no m’ho repetisca. Del F1 fins al mar hi ha molt
de tros, hi ha molt de tros. I això que l’obra no ha de veure res amb l’obra definitiva, si
no coincideix ni el lloc, clar que no, si està vostè negociant a veure què és el que
passarà, clar, clar que no ha de coincidir però la qüestió és que es pot utilitzar molt bé
aqueixos diners, tal com va decidir l’anterior equip de govern. No sé si van votar a favor
la resta de grups però he fallat i no ho he mirat. I d’altra banda està i li reitere el tema
del temps, quant tardarà a fer l’obra del SUNP-4?, tres anys, quatre, cinc, vostè ho sap?,
li l’acaben de suspendre, no el suspenen projecte d’urbanització, reparcel·lació,
replantejaments, bo, bo, per riure, l’excusa és de riure. Miquel Àngel, les primeres obres
del Pla de Nuclis que van eixir per la Diputació, s’anomena Nuclis i aldees. Nosaltres
no cabem, nosaltres no cabem però les vam demanar i si cola, cola, eh, com fem amb
aqueixes coses. Vosaltres dieu que no, i nosaltres encara que no capiguem en les Basses,
nosaltres les fiquem per si cola, bé. Les primeres obres les vam destinar al barri de Sant
Josep. Les segones obres les vam destinar al Grau Vell, aqueix camí que està
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pavimentat no és que ha vingut Déu i ha fet un miracle, el vam pavimentar nosaltres i
ens va costar, i ens va costar. Hem fet coses en altres barris, què passa?, que
posteriorment quan s’ha aguditzat el tema de les gotes fredes hem vist que
d’urbanitzacions antigues, no de les noves, d’urbanitzacions antigues sorgeixen
problemes amb les inundacions i, per això, hem destinat allí bona part dels plans i, per
descomptat, moltíssimes altres obres amb fons públics, moltíssimes altres obres. En fi,
ah, pel que deia Marcel·lí, no crec que es puga repercutir açò en l’àmbit del SUNP-4
quan és una obligació que no els hem posat ja, com ha dit Quico que ha après
l’assumpte, és una aprovació provisional i condicionada. No estava entre les condicions
que va posar l’ajuntament perquè entenc que serà difícil. A part que l’àmbit no
coincideix, és una aplicació fora de l’àmbit amb la qual cosa encara és més difícil. I, a
part, que si ho fem del cost que suporta l’ajuntament, nosaltres saps que des de fa molt
de temps sempre rebem els terrenys lliures, és a dir, sense càrrega urbanística, amb la
qual cosa ens el podríem descomptar. Per això em sembla que no pot anar bé. I ara
anem al moll de la qüestió. No em digues demagog, Miquel Àngel, resulta que tenim 11
regidors de l’equip de govern i una alcaldessa alliberats. Els he demanat expressament
que em digueren quines gestions polítiques, per algun representant polític d’aquest
ajuntament s’ha fet amb la Diputació, i no m’han dit res. És a dir, el gros no és ja que es
perd la subvenció, és que ni es baralle, és que es diga que no perquè sí, per a què volem
regidors?, si decideixen els tècnics el que és prioritari i el que no, i si els polítics no
barallen les inversions. Si per a això no cal estar alliberat, se’n va un a casa a veure la
televisió, els Rodríguez o el que vulga vostè i s’asseu ací i la veu tranquil·lament. Mare
meua de la meua vida!, mare meua de la meua vida! Recorde que quan vam fer la moció
de censura, una de les qüestions bàsiques i que li preocupava a Silvestre sobremanera
era el tema de les inversions, sabeu per què?, perquè nosaltres dèiem que calia anar a
buscar les ideacions de forma activa i que no podíem estar esperant que ens vingueren,
molt menys les que t’arriben dir-los que no, això ja és el món al revés. Lamentem, el
nostre grup, profundament que hagen dit que no a aquesta subvenció. Lamentem
profundament que no facen falta personatgets del PP per a tallar l’aixeta perquè només
vostès la tallen. Lamentem profundament que no es facen obres a Almardà per a pal·liar
en la mesura que es puga, en la mesura de 15 milions de pessetes algun risc
d’inundació, que n’hi ha, que n’hi ha i moltes i en tres o quatre anys poden fer molta
feina. I lamentem fins a l’extrem el fet que ningú d’aquest equip de govern haja fet ni
tan sols una sola gestió política per a parlar, no sols amb la Diputació, sinó amb algun
membre de l’anterior govern per a dir, que et sembla tal, qual, una crida. Jo ja no tinc el
mòbil gratis però si em crideu us atendré gustosament. Em sembla realment
lamentable.”

Durant el debat el regidor Sr. Marcel·lí Gil presenta una esmena in voce
d’addició, que consisteix a afegir el següent tenor literal:

“... al punt u que teniu posat vosaltres en la vostra moció, indicar que en la part
que nosaltres exposem com a Segregació del Port, indicar que les despeses de la
subvenció que vinguen de la Diputació es repercutisquen en els propietaris del SUP-4 i
els diners que haja d’intervenir l’Ajuntament, aqueixos 10 milions de pessetes, siguen a
compte del 10% que ha de pagar l’Ajuntament en les obres d’urbanització. És a dir,
repetisc un poc el sentit de la meua intervenció ara, que seria que l’import de la
subvenció rebaixaria el compte dels diners a pagar pels propietaris i els 10 milions de
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l’Ajuntament serien a compte del 10% que hauria de pagar de l’obra urbanitzadora. Res
més.”

Esmena que, sotmesa a votació, és rebutjada per 10 vots a favor de SP i PP, 14
vots en contra del PSOE, EU, Bloc i SCP.

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 11 vots a favor de PP, SCP i SP, 13 vots
en contra del PSOE, EU i Bloc, ACORDA:

No aprovar la proposició dalt transcrita.

12 SECRETARIA GENERAL: EXP. 17/03-M. PROPOSICIÓ SP SOBRE
SUPORT AL PLA HIDROLÒGIC NACIONAL

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per SP, que diu:
“El Govern d’Espanya sol·licitarà en breu a la Unió Europea el finançament de

les infrastructures del transvasament de l’Ebre a les conques del Xúquer i del Segura i a
les províncies de Barcelona i Almeria. El transvasament de l’Ebre és de vital
transcendència per al desenvolupament econòmic i social de la Comunitat Valenciana,
com ho són altres projectes i obres recollits en el Pla Hidrològic Nacional, per als quals
també s’ha sol·licitat o se sol·licitarà finançament europeu, com el transvasament
Xúquer-Vinalopó. En conjunt, el Pla Hidrològic Nacional consolida més de 30.000 llocs
de treball i pot tenir una oferta laboral de nous llocs de treball superior a aquesta xifra.
Les gestions que ha iniciat el Govern d’Espanya amb la Unió Europea per a obtenir el
finançament d’aquest important projecte estan avalades per la immensa majoria dels
ciutadans espanyols i per gairebé la totalitat de les associacions de regants i agricultors,
així com per la majoria dels governs autonòmics, diputacions, ajuntaments i altres
institucions públiques.

La necessitat d’aconseguir el finançament d’aquest projecte xoca amb l’actitud
de càrrecs públics del PSPV-PSOE (comissari Solbes, eurodiputats socialistes
valencians) que estan adoptant en la Unió Europea, on tracten d’impedir que es destinen
fons per a aquest projecte, en clara connivència amb les actuacions d’altres socialistes
espanyols (Marcelino Iglesias, Pasqual Maragall, José Luis Rodríguez Zapatero, etc.),
totalment contràries als interessos de la Comunitat Valenciana.

Davant d’aquestes actuacions perjudicials per als interessos de la Comunitat
Valenciana i d’Espanya que podrien impedir, i de fet ja estan obstaculitzant, el
finançament del Pla Hidrològic Nacional i del transvasament, considerem convenient
que aquest Ajuntament es pronuncie de forma clara davant de les altres institucions
públiques per considerar que aquest és un projecte d’interès general, no sols per a la
Comunitat Valenciana i per a Espanya, sinó també per a la pròpia Unió Europea.

Per tot això, presentem, per al seu debat i votació, la següent moció:
1. L’AJUNTAMENT de Sagunt manifesta el seu recolzament i suport al

finançament amb els fons de la UNIÓ EUROPEA del PLA HIDROLÒGIC
NACIONAL i dels projectes contemplats en els seus annexos, especialment pel que fa a
les obres del transvasament Xúquer-Vinalopó, i de l’Ebre a les conques del Xúquer,
Segura i províncies de Barcelona i Almeria.
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2. L’AJUNTAMENT de Sagunt ratifica la consideració del Pla Hidrològic
Nacional i de totes les obres que s’hi inclouen com a obres d’interès general no sols per
a Espanya, sinó també per al conjunt de la Unió Europea, per la qual cosa n’han
d’obtenir el corresponent finançament.

3. En conseqüència de tot això, l’AJUNTAMENT de Sagunt insta que es
revoquen totes aquelles actuacions portades a terme en les institucions comunitàries per
càrrecs públics de la nostra Comunitat i que s’oposen a la consecució de finançament
europeu per als projectes contemplats en el Pla Hidrològic Nacional.

4. Que es trameta el resultat d’aquest acord al Govern d’Espanya, al Congrés
dels Diputats, al Senat, a les Corts Valencianes i a les institucions de la Unió Europea.”

Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ,
indica: “Silvestre Borrás i Azcona, president del Grup Popular en aquest ajuntament, a
l’empara del que estableix l’article 91 paràgraf 4 del ROF, presenta la següent moció de
suport i adhesió a favor del Pla Hidrològic Nacional i del transvasament de l’Ebre a la
Comunitat Valenciana i emanant de la voluntat de la societat civil valenciana. Exposició
de motius: el govern d’Espanya sol·licitarà en breu a la Unió Europea el finançament de
les infrastructures del transvasament de l’Ebre a les conques del Xúquer i del Segura, i a
les províncies de Barcelona i Almeria. El transvasament de l’Ebre és de vital
transcendència per al desenvolupament econòmic i social de la Comunitat Valenciana,
com ho són altres projectes i obres recollits en el PHN per als quals també s’ha
sol·licitat, o se sol·licitarà, finançament europeu com el transvasament Xúquer –
Vinalopó. En conjunt, el Pla Hidrològic Nacional consolida més de 30.000 llocs de
treball i pot tenir una oferta laboral de nous llocs de treball superior a la dita xifra. Les
gestions que ha iniciat el govern d’Espanya amb la Unió Europea per a obtenir el
finançament d’aquest important projecte estan avalades per la immensa majoria dels
ciutadans espanyols, i per gairebé la totalitat d’associacions de regants i agricultors, així
com per la majoria dels governs autonòmics, diputacions, ajuntaments i altres
institucions públiques. La necessitat d’aconseguir el finançament d’aquest projecte xoca
amb l’actitud que càrrecs públics del PSOE, Solves, eurodiputats socialistes valencians,
estan adoptant en la Unió Europea on tracten d’impedir que es destinen fons per a
aquest projecte en clara convivència amb les actuacions dels altres socialistes espanyols,
Iglesias, Maragall, Rodríguez Zapatero, etc., totalment contràries als interessos de la
Comunitat Valenciana. Davant d’aquestes condicions perjudicials per als interessos de
la Comunitat Valenciana i d’Espanya que podrien impedir, i de fet ja estan
obstaculitzant el finançament del Pla Hidrològic Nacional i del transvasament.
Considerem convenient que aquest ajuntament es pronuncie de forma clara davant de
les altres institucions públiques per considerar que és aquest un projecte d’interès
general, no sols per a la Comunitat Valenciana i per a Espanya sinó també per a la
pròpia Unió Europea. Per tot això presentem per al seu debat i votació la següent moció:
1. L’ajuntament de Sagunt manifesta el seu recolzament i suport al finançament amb
fons de la Unió Europea del Pla Hidrològic Nacional i dels projectes contemplats en els
seus annexos, especialment el que es refereix a les obres del transvasament Xúquer –
Vinalopó i de l’Ebre a les conques del Xúquer, Segura i províncies de Barcelona i
Almeria. 2. L’ajuntament de Sagunt ratifica la consideració del Pla Hidrològic Nacional
i de totes les obres que en el mateix s’inclouen com a halos d’interès general no sols per
a Espanya, sinó també per al conjunt de la Unió Europea. Pel que obtindran d’aquesta el
corresponent finançament. 3. En conseqüència de tot l’anterior l’ajuntament de Sagunt
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insta que es revoquen totes aquelles actuacions portades a terme en institucions
comunitàries per càrrecs públics de la nostra comunitat, i que s’oposa a la consecució de
finançament europeu per als projectes contemplats en el Pla Hidrològic Nacional. 4.
Que es trameta el resultat d’aquest acord al govern d’Espanya, al Congrés dels Diputats,
a les Corts Valencianes i a les institucions de la Unió Europea. Bé, aqueixa és la moció.

No obstant això si li sembla a la Sra. Calero per tal com que són les 9 i que
s’havia instaurat el costum que a les 9 parlara el públic, si no tenen inconvenients i si hi
ha alguna paraula del públic, ens sembla lògic que intervinga el públic i després seguim
amb la sessió, però és una qüestió que deixe al seu albir com és lògic. (La Sra.
Alcaldessa contesta: però acabe el punt, Sr. Castelló, i li donem la veu al públic.)

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, exposa: “Sembla evident que el PP i
els seus estrategs han decidit que encara es pot traure un poquet més de suc, un poquet
més de rendibilitat mediàtica al tema del Pla Hidrològic Nacional, i els fa entrar al ple
de l’ajuntament de Sagunt una nova entrega, ja no sé quantes en van, ja és inenarrable,
del suport i adhesió que pel que sembla el govern d’Espanya necessita per a portar
endavant el seu Pla Hidrològic Nacional. Aquest projecte ha sigut en els últims anys,
pràcticament des del seu començament, i pretenen que seguisca sent el vaixell almirall
de l’estratègia d’oposició a l’oposició que a la Comunitat Valenciana estan practicant
amb tant d’èxit i que han practicat durant aquests últims anys de govern. Resulta que
tenen majoria absoluta en el govern d’Espanya en les Corts nacionals, tenen majoria
absoluta a la Comunitat Valenciana, que decideixen sobre allò diví i sobre allò humà,
però si entropessen amb algun escull la culpa la té l’oposició, ells no. Però els sembla
poc i en aquest escrit, en l’exposició que fan, posen nom i cognoms de dirigents del
partit socialista els quals, pel que sembla, són els últims responsables que el projecte no
vaja cap a endavant. Sembla un acudit, sembla un acudit. Miren, els suports i adhesions
indestructibles d’àmbit popular institucional al cap i als seus projectes recorden
pràctiques d’altres temps, i creiem que són totalment innecessaris en la pràctica
democràtica, en la qual afortunadament té veu el govern, però també té veu l’oposició.
El govern d’Espanya està totalment legitimat per a promoure i desenvolupar projectes
com el Pla Hidrològic Nacional, i així ho entenem tot el món quan va aprovar la llei
corresponent a aquest projecte fa ja més de dos anys. Per cert, sense consensuar amb
altres forces polítiques que també estan legitimades per a plantejar els seus desacords
públicament. Que el govern d’Espanya necessite el suport de l’ajuntament de Sagunt per
a executar unes obres d’infrastructura aprovades per llei i que se suposa que tenen
dotació econòmica suficient, és simplement una broma. És que no ho van a executar si
no reben el suport unànime de la població i de totes les institucions?, fins quan seguiran
utilitzant aquest projecte com a arma llancívola contra l’esquerra política?, quantes
vegades més portaran aquest tema als plens? Les eleccions autonòmiques i municipals
ja van passar. Evidentment passejaran el Pla de cara a les generals de 2004 i, potser, si
els va bé, allarguen la qüestió fins a les següents autonòmiques del 2007, per què no?, si
la conclusió és que aquest projecte no avança per culpa de l’oposició. Vostès creuen que
el Pla Hidrològic Nacional és el millor projecte possible?, doncs executen-lo. No
demanen suports i adhesions sobre una cosa que no han consensuat, ni han buscat el
més mínim acord. El que l’exposició de motius anomenen el secretari general del
PSOE, José Luis Rodríguez Zapatero i l’associen a actuacions totalment contràries als
interessos de la Comunitat Valenciana, ens sembla simplement esperpèntic, és
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inacceptable. Les adhesions indestructibles les practiquen vostès, nosaltres no, no ens
comprometem. Votarem evidentment que no a aqueix suport.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Sembla que no s’ha entès el
sentit de la moció, i entenc que vostès diguen que no volen parlar del tema perquè amb
aqueixos vaivens d’opinió que sobre el tema han tingut, possiblement si avui diuen
blanc demà diran negre o gris o blau marí. El projecte indubtablement tirarà cap a
davant. En cap moment es posa en dubte la moció. Del que s’està parlant és de no posar
en perill el finançament europeu de la part del projecte. Això és el que es diu. Estiga’s
segur que el govern de la nació no dirà que no a la subvenció de la Unió Europea per al
Pla Hidrològic Nacional, l’agafarà encara que haja de posar molts diners, però l’agafarà.
I del que es tracta és que aqueixa inexplicable actuació d’alguns grups polítics demanant
que no es finance per la Unió Europea una obra que és bona per a la Comunitat
Valenciana se seguisca realitzant, i aqueix és el tema, res més, eh, res més. Que no
entenguen el que nosaltres pensem sobre el tema de PHN quan ja han passat les
eleccions, jo sí que ho comprenc, però és la mentalitat que tenen vostès. La guerra
d’Iraq i el Prestige per a vostès van existir mentre hi havia eleccions, des que hi ha
hagut les eleccions ja s’han oblidat d’això, nosaltres no, sap per què?, perquè hi ha
eurodiputats valencians del seu grup que han votat en contra del finançament de la Unió
Europea. I perquè hi ha presidents autonòmics pertanyents al seu partit que estan
presentant al·legacions perquè es finance per la Unió Europea un projecte de summa
importància per a la nostra comunitat. I Zapatero s’esmenta perquè va alçar la mà al
congrés votant en contra del Pla Hidrològic Nacional. I s’ha oblidat esmentar Pla perquè
també el va votar, encara que després ací va dir que no, però després a Madrid va dir
que sí. Però ara ací ha tornat a dir que no. I després en les Corts es van abstenir. Per això
se’ls esmenten, ni més ni menys, només volem que es demostre que, per part d’aquest
ajuntament, estem en contra que es pose trava al finançament europeu del projecte, res
més, res més. Gràcies.”

El portaveu del grup Bloc, Sr. CIVERA, manifesta: “No volia deixar passar
l’oportunitat. En el nostre partit, respecte d’això del Pla Hidrològic Nacional, hi ha
divergències d’opinions. Nosaltres estem d’acord que fa falta un Pla Hidrològic però
aquest Pla Hidrològic no és el nostre, aquest no és el nostre. Personalment estic
totalment en contra del transvasament de l’Ebre, totalment en contra. Però no perquè
vulga jo, que no tinc massa idea d’aquestes qüestions, d’aquests projectes faraònics,
perquè açò, la piràmide Tutancamon, açò és picata minuta, però jo no arribe a tant, jo no
arribe a tant. Jo el que veig és que el que no em cap en el cap és que l’aigua que faria
falta a Aragó i a Catalunya es renuncie també per un Pla Hidrològic i se’n vaja a zones
que estan desbocades en un creixement que no és precisament fonamental i prioritari
l’aigua de l’Ebre. Si és fonamental i prioritari possiblement aqueixa aigua hauria d’anar
a zones deprimides d’Aragó i de Catalunya. Jo insistisc en un aspecte que havia dit el
company Chover, jo crec que açò té un poc també de broma de veritat, no?, perquè això
de la paella, això dels equatorians aquells que vau fer venir d’Ejido i de tot allò allí a la
paella, perquè després resulta que la gent que va ser a la paella de Sagunt i això tampoc
es va quedar allí a la paella, els que van venir, els que treballaven als camps d’Almeria
són els que es van menjar la paella i, després, resulta que va sobrar un muntó de paella.
No la vau portar a asils o no sé què, no ho sé. Jo, la meua postura, jo crec que es va fer
allí molta demagògia i encara es continua, però volguera contar dues anècdotes. Una és



106

que com que a mi em preocupa li vaig dir jo al president de la sèquia major, escolta,
Català, però, vegem, nosaltres amb açò del Pla Hidrològic, suposem que us ho creieu
perquè us ho conte, però què traureu vosaltres amb açò?, diu, home, nosaltres hem anat
a Madrid i ens han promès que ens faran una portella, ens faran una portella. Una
portella, per a què?, jo no sé si la portella serà un rotllo o un tub o que és perquè isca
aigua, jo em sembla que això és un poquet desaforat. Quan ací, el problema de l’aigua,
amb el reaprofitament de l’aigua que tenim, podem solucionar almenys l’agricultura.
Però és que després jo, és el que diu un amic, em contaven l’altre dia un senyor que va
dir, em van dir: tota l’aigua, em jugue una paella, però no tan gran com aquella que vau
fer al riu, més xicoteta, em jugue una paella, pague jo una paella si no em bec jo tota
l’aigua que arriba a Sagunt per aqueix canal. És a dir, que ja sabem una persona que és
capaç de beure’s tota l’aigua que arribe ací. Però jo, no em jugue perquè potser arriba.
Sabeu que l’Ebre només té tres o quatre mesos que podria acostar aigua a aqueixa
portella, i jo per si de cas tal, però volia dir simplement una cosa, si es fa jo quasi
m’alegraré, perquè quan vaig al poble de la meua dona jo passaré per allí, jo em deixaré
caure en una barqueta i arribaré ací a les Escales. Jo, em sembla que de bromes ja està
bé. Si realment creieu que aqueixa obra faraònica va al servei d’aquest poble, d’aquest
país, feu-ho, mèrit vostre. Jo estic convençut que serà un dispendi i que no solucionarà
problemes d’aquest país, sobretot de l’agricultura no ho va a solucionar. Desenvoluparà
més les zones turístiques evidentment i potser són els agrícoles d’Almeria, Múrcia, que
em sembla molt bé, però que podrien venir d’altres conques perfectament.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, assenyala: “Bé, com que jo crec que tots
sabem en aquests moments, l’aigua està clar que és un recurs natural essencial, la seua
creixent escassetat i contaminació suposa un dels desafiaments ecològics per al futur, i
actualment, segons l’ONS, crec que origen de més de sis milions de morts a l’any. Ací
el que se’ns planteja amb aquest Pla Hidrològic és fonamentalment un creixement
incontrolat del consum. En vistes d’açò la política del govern del PP segueix basant la
política de l’aigua en la qüestió de l’oferta, i pel que sembla el Pla Hidrològic, jo crec
que és un nom que està equivocat perquè són unes sigles que fonamentalment el que
oculten és un transvasament, el transvasament de l’Ebre. Per tant es renuncia a una
qüestió integrada de l’aigua al nostre país, en tot l’estat. Perquè si al Pla Hidrològic li
llevem el transvasament de l’Ebre, la veritat és que no sé si queda P, la H, o la N. Per
tant estem davant d’un transvasament físicament impossible pels plantejaments que
qüestiona, econòmicament inviable, i açò vostès ho saben, amb greus conseqüències
socials i, per descomptat, amb un gran impacte mediambiental. Un projecte que implica:
absència d’estudi d’alternatives, menyspreu de l’Ebre i del seu delta, impactes en les
conques receptores, mala qualitat de l’aigua, cost energètic insostenible i un balafiament
de recursos econòmics. Per tant, estem davant d’una política, una política del PP, la
política de l’aigua, clarament insostenible, de cap manera basada en criteris integrals ni
d’estalvi ni de reutilització. Però encara així vostès saben que hi ha un problema de
finançament, i aqueix problema de finançament ve derivat, no per les actuacions de cap
partit polític ni cap organització ni cap govern autònom, sinó perquè vostès saben, i
haurien de saber-ho si no ho saben, que el seu ministre Jaume Matas, quan planteja el
Pla Hidrològic està incomplint gran part de la directiva marc de l’aigua i la carta
europea de l’aigua. I ací és on tenen vostès el problema, el problema no el té cap líder
d’opinió ni cap líder polític, el problema és que possiblement que aquest projecte se’l
tomben a Europa, però precisament perquè estan incomplint directives europees. Perquè
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vostès a més controlen tots els grans organismes i les institucions públiques implicades,
tenen majoria al parlament europeu. Llavors vénen ací amb una moció que a més ve
precuinada, vostès només reomplin el que està en blanc, açò és gairebé com una
instància, reomplin el que està en blanc, ho signen, li posen l’encuny, i al registre. En fi,
jo personalment m’haguera agradat més aquesta bel·ligerància i aquesta preocupació pel
problema de l’aigua, amb els anys que hem tingut a Algar la presa sense comportes,
l’aigua que s’ha perdut per ací, i les nits que ens ha fet passar, i el Sr. Silvestre ho sap.
Les nits que ens ha fet passar la presa d’Algar. Però, bo, en definitiva, jo crec que, bo,
no és cap secret la postura d’IU ni d’EU en el tema del Pla Hidrològic, amb la qual cosa
simplement que nosaltres votarem en contra d’aquesta moció. Moltes gràcies.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Per a nosaltres és evident que el
que es tracta és d’embolicar una altra vegada. Les posicions dels grups polítics són
totalment legítimes, no es pot dir si votes a favor del que jo propose sense haver-lo ni
tan sols consensuat, molt bé, perfecte, ara si votes en contra estàs contra els interessos
de la Comunitat Valenciana, és perfectament legítima l’opció de José Luis Rodríguez
Zapatero votant en contra del Pla Hidrològic Nacional com la del Sr. Pla, com la del Sr.
Aznar votant a favor, perfectament i igualment legítimes. Però de totes les maneres,
quins problemes té el Pla Hidrològic Nacional?, el govern en unes declaracions del dia
19 de juliol d’aquest mateix any, del secretari d’estat d’aigües i costes diu que el 46%
de les obres del Pla Hidrològic Nacional estan acabades, en marxa, o en fase de
contractació. Igualment en conseller d’Infrastructures i transports de la Generalitat
Valenciana, el Sr. García Antón, en aqueixa mateixa data, nega que Europa paralitze
algun dels projectes hidrològics que afecten la Comunitat Valenciana, i diu textualment:
no hi ha res bloquejat, hi ha dues formes d’utilitzar el verb i els diccionaris, no sé què
vol dir. Brussel·les ha demanat informació complementària i s’ha remès la
documentació, quin problema hi ha?, si tot està perfecte, si, endavant, ja està. Nosaltres
estem ja un poquet farts que després de vuit anys del govern del PP a Espanya i a la
Comunitat Valenciana seguisquen fent aquesta política de gestos, i que ens facen
responsables d’aqueixa incapacitat i portar endavant el que ells mateixos han concebut.
No volem més gestos, volem actuacions que es concreten en dotacions pressupostàries,
en l’execució i en la finalització dels projectes. I convencen vostès els seus socis de la
Comunitat Europea, que vostès tenen la majoria, el problema el tenen allí, no el tenen
ací, absolutament, convencen vostès els seus socis de la Comunitat Europea, que això és
un pla totalment viable i totalment integrat i vàlid per a l’aigua, i tindran el finançament
que necessiten. Res més.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, assenyala: “Insistisc, a l’hora de tancar
el debat, l’objecte de la moció, de la proposició, no és en absolut reobrir el tema del Pla
Hidrològic Nacional. Com hauran vist en cap de les meues intervencions he dit res, no
diré ni els litres, ni els hectòmetres cúbics/any que es queden a Aragó, que Glòria sap
que me’ls sé, ni els que es trauen de l’Ebre a la seua desembocadura, ni els que van a
València, ni a l’interior de Catalunya, perquè els sabem tots, i estan, i estan. El que hem
portat per a debatre ací és que l’ajuntament de Sagunt estiga amb tots aquells que
vulguen que el Pla Hidrològic Nacional sí que es finance per la Unió Europea i que
estem pels que no posem traves perquè es finance. Això és el que es porta, simplement
per a això, simplement per a això. No perquè es demostre cap tipus d’adhesió al Pla
Hidrològic Nacional, en absolut, a més avui venia en premsa que el PSOE havia dit que
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s’havia acabat l’assumpte i que ja deixarien el tema de les al·legacions, i tal i qual, com
a partit, perquè cada govern autònom farà el que vulga. Per tant, pense que, davall
aqueix punt de vista, no tindrien per què tenir problemes a votar a favor d’aquesta
moció, no ho entenc. Per descomptat que és legítim votar, que sí, que no o abstenir-se.
Legítim és que Pla votara que sí al Congrés, que després diguera que no, que votara que
sí, que diguera que no i que s’abstingueren en les Corts. És perfectament legítim canviar
d’opinió, perfectament legítim. Ara, entendrà vostè que no és una postura, diguem,
responsable com a personatge públic el que s’estiga demanant a la Unió Europea que no
finance un projecte que vindrà cap a Espanya. Això és el que estem demanant, que
voten a favor que la Unió Europea el finance. Entesos, es pot estar d’acord amb el Pla
Hidrològic Nacional, però també s’està en contra que el finance la Unió Europea?,
home, menys diners ens costarà a tots els espanyols, molt millor, no?, dic jo, dic jo. Em
resulta curiós, bo, i la moció diu açò, no?, manifestar el suport de l’ajuntament de
Sagunt al finançament amb fons de la Unió Europea del Pla Hidrològic Nacional, etc.
L’ajuntament de Sagunt ratifica la consideració del Pla Hidrològic Nacional i de tots els
organismes que s’inclouen com a obres d’interès general, no sols per a Espanya, sinó
també per al conjunt de la Unió Europea. Tercer punt: s’insta que es revoquen les
actuacions portades a terme amb institucions comunitàries per caos públics a la nostra
comunitat i que s’oposen a la consecució de finançament, que es trasllade l’acord. I deia
que em cridava l’atenció la forma com, jocosament, és curiós, mira que ho he dit
vegades en aquest ple, mira que ha eixit vegades en aquest ple, s’eludeixen fins i tot i es
fan acudits d’una manifestació. Però no d’una manifestació qualsevol, de la més
nombrosa que hi ha hagut a la Comunitat. Ah, per la paella, algú de vostès s’ha burlat
alguna vegada de la paella de la Gerència?, els sembla ignominiós?, els fa riure?, que sí
que posem pasta per a finançar-la tots els anys?, no. Però és que el problema el tenen
vostès, però en el seu cap. El problema el tenen en el seu cap. Si els que es manifesten
són de la seua corda, és fenomenal, i visc en la participació ciutadana, i si els que es
manifesten no són de la seua corda vaja colla de sonats que se’n van a València a
menjar-se una paella!, i aqueix és el respecte vertader, el respecte real que vostès tenen
a la ciutadania, cap.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 8 vots a favor del PP i SCP, 13 vots en
contra del PSOE, EU i Bloc, i 3 abstencions de SP, ACORDA:

No aprovar la proposició amunt transcrita.

A les 21 hores i 20 minuts se suspèn el Ple per a permetre les intervencions del
públic, que consten com a annex a l’acta, i es reprèn la sessió a les 22 hores i 15 minuts.

13 SECRETARIA GENERAL: EXP. 18/03-M. PROPOSICIÓ SP SOBRE
PATRIMONI MUNICIPAL DE SÒL

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per SP, que diu:
“La carestia d’habitatge és de tots coneguda, sense que la política de construcció

d’habitatges de VPO haja paralitzat els preus del mercat immobiliari. Aquesta situació
ha sigut denunciada per dos dels partits integrants en l’actualitat de l’equip de govern
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(PSOE i EU) i això sense perjudici que els òrgans responsables de la promoció pública
d’habitatges de la Generalitat Valenciana han realitzat reiterades crides als ajuntaments
perquè per aquests es realitzen cessions de terrenys de Patrimoni Municipal del Sòl amb
la finalitat de construir habitatges de promoció pública per a la seua venda o
arrendament.

La finalitat social del Patrimoni Municipal del Sòl es recull en la normativa legal
des d’antic. En aquest sentit, i davant de les actuacions municipals relatives a destinar
els ingressos provinents de la venda d’aquests solars a inversions diferents de les
desitjades per les normes legals van propiciar la creació de doctrina del Tribunal
Suprem declarant nuls de ple dret els acords de diferents ajuntaments per als quals
aquests ingressos es destinaven a inversions de tota classe.

Així doncs, durant l’any 2001 es van publicar les sentències del Tribunal
Suprem que permeten parlar de doctrina jurisprudencial, en aquest sentit, el grup
municipal segregacionista va recórrer en via contenciós administratiu els pressupostos
municipals corresponents a l’exercici de l’any 2000 amb fonament que en l’annex
d’inversions d’aquest, els ingressos provinents de la venda de Patrimoni del Sòl no es
destinaven a la construcció d’habitatges de promoció pública.

En els programes electorals de les recents eleccions locals, tant el PSOE com EU
van adquirir el compromís de potenciar i destinar el Patrimoni Municipal del Sòl a la
construcció d’habitatges socials. Per tot això i davant de la situació d’alienació contínua
d’aquest Patrimoni, es proposa al Ple municipal l’adopció d’acord del següent tenor:

1. Que l’Ajuntament de Sagunt adopte l’acord de retirar-se del contenciós-
administratiu promogut pel grup municipal de Segregació del Port, deixant amb això
d’oposar-se a la declaració de ser il·legal l’acord mitjançant el qual es va decidir
destinar a determinades obres d’urbanització i inversió els ingressos provinents del
Patrimoni Municipal del Sòl.

2. Que previs tràmits pertinents declare la nul·litat de l’annex d’inversions on es
contempla la destinació dels ingressos de Patrimoni Municipal de Sòl per a inversions
diferents de les d’edificació d’habitatges socials.

3. Que adquirisca el compromís públic de no destinar cap ingrés provinent de la
venda de Patrimoni municipal del Sòl a obres i inversions diferents de les d’habitatge
social i que, en el mateix sentit, estudie, propose i sotmeta a deliberació del Ple les
mesures que en reposició del dit Patrimoni Municipal pensen adoptar en aqueixos
quatre anys.”

Durant el debat, a les 22 hores i 28 minuts, l’alcaldessa abandona
momentàniament la sessió, i la substitueix en la presidència el tercer tinent d’alcalde, Sr.
Chover, fins a les 22 hores i 35 minuts en què es reintegra a la presidència.

Obert el primer torn d’intervencions, la portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ,
assenyala: “Promet que no anirem a recollir signatures al mercat per això del patrimoni
municipal de sòl, perquè ningú es moleste. No, perquè igual, jo és que m’he quedat, sí,
sí, però igual no és políticament correcte. Val, la proposició la coneixeu i diu que la
carestia de vida és de tots coneguda que la política de construcció d’habitatges de VPO
haja paralitzat els preus del mercat immobiliari. Tal situació ha sigut denunciada per dos
dels partits integrants en l’actualitat de l’equip de govern PSOE i EU. I això sense
perjudici que els òrgans responsables de la promoció pública d’habitatges de la
Generalitat Valenciana han realitzada reiterada crida. Diga’m, bé. El plantejament és
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que la finalitat social de patrimoni municipal de sòl que es recull en la normativa legal,
es recull des d’antic, i en aquest sentit, les actuacions municipals relatives a destinar els
ingressos provinents de la venda d’aquests solars a inversions diferents de les desitjades
per les normes legals, van propiciar la creació de doctrina del tribunal suprem, declarant
nuls de ple dret els acords de diferents ajuntaments per què aquests ingressos es
destinaven a inversions de tota classe. A així les coses, durant l’any 2001, es van
publicar les sentències del tribunal suprem que permetien parlar de doctrina
jurisprudencial i, en aqueix mateix sentit, el grup municipal segregacionista va recórrer
en via contenciosa els pressupostos municipals corresponents a l’exercici de l’any 2002,
amb fonament en què l’annex d’inversions del mateix els ingressos no es destinaven a
construccions d’habitatges de promoció pública. En els programes electorals de les
recents eleccions locals, tant el PSOE com EU van adquirir el compromís de potenciar i
destinar el patrimoni municipal de sòl a la construcció d’habitatges socials. Per tot
l’anterior, i davant de la situació d’alienació contínua d’aquest patrimoni, es proposa al
ple municipal l’adopció de l’acord del següent tenor: que l’ajuntament de Sagunt adopte
l’acord de retirar-se del contenciós administratiu promogut pel grup municipal de SP,
deixant amb això d’oposar-se a la declaració de ser il·legal el dit acord mitjançant el que
es va decidir destinar a determinades obres d’urbanització i inversió els ingressos
provinents de patrimoni municipal de sòl, que previs els tràmits pertinents, declara la
nul·litat de l’annex d’inversions on es contempla la destinació dels ingressos de
patrimoni municipal de sòl per a inversions diferents de les d’edificació d’habitatges
socials. I que adquirisca el compromís públic de no destinar cap ingrés provinent de la
venda de patrimoni municipal a obres i inversions diferents de les d’habitatge social i
que en el mateix sentit estudie, propose i sotmeta a la deliberació del ple les mesures
que en reposició del dit patrimoni municipal pensen adoptar en aquests quatre anys. De
fet la normativa que obliga a promoció de patrimoni municipal de sòl continua vigent
als municipis de més de 50.000 habitants. Llavors el que se’ls demana és molt clar, i ací
hi ha antecedents, i és que en determinats moments l’ajuntament ha desistit de la via
contenciosa. Se’ls demana que desistisquen tres coses: que desistisquen de la via
contenciosa, que es retiren i que ja continuarem nosaltres el procés, com en el seu
moment, gràcies a Marcel·lí Gil, Marcel·lí Gil va aconseguir que l’ajuntament es retirara
de recórrer davant del tribunal suprem la sentència d’INGRUINSA, és a dir, que això no
passa res, no és un precedent rar. Això es pot fer. Se’ls demana una altra cosa, i és que
declaren la nul·litat de l’annex d’inversions. Això és una revisió o una declaració de
lesivitat, això ja ens contestaran ara. I que adquirisquen el compromís públic de no
destinar, des de la data del present acord, cap ingrés provinent de la venda de patrimoni
a obres i inversions diferents de les d’habitatges socials, o altres usos d’interès social
que es definiran. Bé, res, sentim les intervencions. Per cert, hi ha un informe de
l’interventor, que l’interventor diu: me’l pot facilitar? L’interventor diu: no es considera
adequat desistir i aplanar-se la demanda per tal com el fons de l’assumpte, ni tampoc
anul·lar. Ací hi ha dues coses: una és el desistiment que és que l’ajuntament es retire
d’aqueix contenciós, i una altra cosa seria acceptar mitjançant acord plenari municipal
les pretensions del grup municipal. És a dir, vostès poden fer dues coses: desistir i
retirar-se només, o desistir i aplanar-se. Vostès adopten l’acord declarant, mitjançant el
procediment legal pertinent que aqueix acord va ser lesiu i que no és conforme a dret.
Tenen dues opcions, bo, és que açò és un tema tècnic, què vols que faça? Tenen dues
opcions, retirar-se de l’acord, és que l’interventor el posa en el mateix nivell, el ple pot
acordar desistir, i és que es retira del plet i ja ens apanyarem el grup municipal
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segregacionista, com al seu dia et vas apanyar tu amb Ramón per a defensar el tema de
patrimoni, i els fins de patrimoni, i no s’oposen que això és una cosa. Una altra és, a
més de retirar-se, que reconec les raons que està al·legant el grup municipal
segregacionista i articule els mecanismes necessaris legals per a declarar nul aqueix
acord, que en són dos. I l’interventor l’ha posat al mateix nivell, i diu que es tractaria
d’anul·lar una font de finançament aprovat i que es trenca l’equilibri pressupostari. A mi
em fa moltíssima gràcia perquè, per aqueixa mateixa regla de tres, Sr. Interventor,
qualsevol execució de sentència, i vostè sap que els pressupostos quan s’aproven es
poden, un dels motius d’al·legació, és que estiga pendent d’execució una sentència i que
no es consigne crèdit. És a dir, en l’exercici, i estiga obligat l’ajuntament a consignar-la,
també trencaria l’equilibri pressupostari, quan ací l’equilibri pressupostari es trenca tots
els anys i no passa res. Home, vostè sap que ha tingut reclamacions de la família
Moliner i s’han pagat i ximpum catapum, un any. I que seria una mesura
desproporcionada. El fet, fixe’s, a nosaltres ens dóna igual, el fet que vostè al·lega és
que després, en definitiva, com, és a dir, com tot es pot reposar amb diners, no passa res,
ja s’agafarà i es preveurà el pertinent. I quant a rescindir els contractes, això és esglaiar
a la gent perquè el fet de variar el finançament d’aqueixa obra o inversió no té perquè
alterar, ni perquè ha d’haver-hi lloc a una rescissió de contracte, vostè ho sap i millor
que jo, és a dir, que no faces esglais que no toquen.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, indica: “Bé, ara crec que bona nit. En
primer lloc respecte a la proposició que planteja el grup de SP jo, bo, volguera fer un
aclariment: ací es parla de crides a l’Institut Valencià de l’Habitatge, eh, i jo voldria
aclarir que aquest institut públic fa ja diversos anys que no realitza promoció pública,
que només realitza VPO per a la seua venda. El problema que no faça promoció pública
potser deuria preguntar-li-ho vostè als companys del PP, perquè sí que és cert que en
anteriors legislatures sí que funcionava d’aquesta manera aquest institut públic. Bé,
nosaltres en el nostre programa, almenys EU i crec que en aqueix esborrany que circula
per ací i crec que en aqueix esborrany que circula per ací també. Però nosaltres, en
concret, vam plantejar una sèrie de mesures que pensem que són prioritàries i en cap
moment diem textualment <dedicar el patrimoni municipal del sòl a la construcció
d’habitatges>, tal com vostè afig en la seua proposició. Això seria gairebé com assumir
que estem a favor del desenrotllisme. Nosaltres plantegem diverses mesures en el nostre
programa, que segurament coneixerà, com són l’estudi de la necessitat de l’habitatge
social al nostre municipi, que pensem que és fonamental perquè no sabem exactament
quina necessitat hi ha, i algunes cosetes més com l’adquisició d’habitatges, l’adquisició
de solars, etc., etc. Per tant, jo li pregaria que en successives proposicions no pose en el
nostre programa paraules que no estan i jo crec que ni estan en el seu, perquè avui he
tingut l’oportunitat de mirar i més endavant ho parlarem però que tampoc apareixen en
el seu. Respecte a la primera part de la seua proposició que plantegen el nostre grup i
l’equip de govern considera que, que en fi, que si vostès al seu dia van considerar que
una qüestió havia de ser dirimida per un tribunal, pensem que ha de ser un jutge, un
tribunal realment, qui prenga la decisió, no al següent equip de govern a qui vostès li
plantegen aquest recurs. No obstant això li avance que aquest equip de govern acatarà
qualsevol decisió judicial. Respecte al segon punt que planteja sobre l’annex
d’inversions hi ha un informe de l’interventor que, bo, que vostè qüestiona, però
entendrà que nosaltres si vostè qüestiona el secretari o qüestiona l’interventor o ens
qüestiona a nosaltres, jo no sé al final l’ajuntament qui ha de dirigir-lo, evidentment no
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sé si cobraran fins als funcionaris. Com deia: l’interventor planteja la impossibilitat del
primer punt i, quant a aquest, afirma que la seua anul·lació paralitzaria inversions que
ara mateix estan en curs. Algunes com el col·lector de l’avinguda del Mediterrani i
moltes altres més. Mire, jo realment no sé el que es pretén amb aquest tipus de
proposicions, si llevar-li responsabilitat a l’anterior govern, avui companys de bancada,
o posar realment l’ajuntament en una situació econòmica insostenible. Insostenible i no
provocada per nosaltres, i a la qual per descomptat haurem de fer front en el seu
moment, i això està clar. Respecte a la política d’habitatge, jo sí que volia tranquil·litzar
el seu grup, va a haver-hi i a procurar que tots siguem partícips d’ella. Pensem que és
una decisió i és un tema de tal calat que tot aquest ajuntament, aquesta corporació han
d’implicar-se ja que fins ara no hi ha hagut una política clara. Finalment, a mi sí que
m’agradaria fer en aquest torn de paraula una referència a un article de la portaveu de
SP aparegut en un mitjà local. Allí vostè parla, com ha parlat avui, de l’amagat pacte de
govern, document que sembla vostè tenir llegit i rellegit, amb la qual cosa no sembla
que siga molt secret. No sé si té el primer esborrany, el segon, el tercer, el corregit o
només en versió castellana, no ho sé, però, bo, serà qüestió de veure’l. En fi, després de
fer uns paràgrafs de, jo crec que un poc grocs, plantegen que en document de l’equip de
govern no apareixen determinades qüestions que al mateix temps formen part de textos
legals i jurisprudències, és a dir, jo la veritat és que tampoc les he vist en el seu
programa, en el seu díptic electoral. És a dir, que vostè està plantejant que els diferents
partits polítics no fiquem en el nostre programa qüestions que d’altra banda estan
contemplades en la llei, i vostès tampoc ho contemplen. Per tant, nosaltres farem una
esmena a la totalitat d’aquesta proposició, en aquest sentit. El text diu el següent: és
conegut per la campanya electoral de les passades eleccions municipals que els partits
integrants de l’actual equip de govern hem deixat patent la nostra sensibilitat respecte a
la problemàtica de l’habitatge al nostre municipi. Problemàtica que afecta tota la
població, però fonamentalment les famílies amb menys recursos econòmics i els/les
joves de la nostra localitat. Ara per ara podem afirmar que l’anterior equip de govern,
durant el seu mandat, no ha realitzat cap política municipal de l’habitatge deixant la
iniciativa únicament en mans del mercat immobiliari, política d’abstenció que ha donat
els seus fruits econòmics primordialment als promotors que han intervingut a la nostra
localitat. Per això, els partits integrants de l’actual equip de govern, conscients de la
necessitat d’una major implicació municipal en els temes relacionats amb el sòl públic i,
en general, de l’habitatge, proposa a l’ajuntament de Sagunt en ple l’adopció del
següent acord. Primer: que les futures actuacions d’aquest ajuntament que implique la
venda de sòl públic provinent del patrimoni municipal del sòl, els ingressos generats es
destinaran a la conservació i ampliació d’aquest. Tal com marca la legislació vigent i
que, en aplicació dels mateixos, es convertisca en dret positiu. Dos: a desenvolupar una
política activa en l’àmbit de l’habitatge afavorint l’accés a aquestes d’aquells col·lectius
que per les seues peculiaritats socioeconòmiques més ho necessiten, sempre dins de les
possibilitats econòmiques de la nostra administració, per a això l’ajuntament, en el seu
moment, es dotarà dels mitjans necessaris així com adoptarà les mesures oportunes.
Entesos, moltes gràcies.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, assenyala: “Bo, vegem, de veritat que
no és la meua intenció que cada vegada que isc ací recrimine el grup que toque de
l’equip de govern, que ens agradaria, és un costum, igual, insistisc, és perquè no ho
sabeu, però és un costum que entre els grups polítics abans de presentar-lo açò en meitat
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d’un debat es done als grups, almenys al principi de la sessió perquè en qualsevol torn
que no ens toque parlar el puguem estudiar, almenys. La moció d’Isabel crec que estava
presentada des de fa ja temps, i si presentaríeu una alternativa, el divendres em diu
gairebé res, i si presentaríeu una alternativa, almenys haver-la presentat 48 hores abans.
Bo, no són 48 hores abans, a l’inici del ple, però en meitat del debat de portar el tema
aquest, ens sembla un poc forçat, senzillament. Us demane que d’ara endavant, per una
qüestió de cavallerositat parlamentària, diguem-ho així, ho feu d’una altra forma per a
no tenir-nos tan constrets en la nostra possibilitat de defensar-nos i de demostrar la
nostra postura, però, clar, ara partim d’una situació zero. En aquest punt no volíem
intervenir, ni intervindríem, faríem la votació, i ja està, i ara, clar, una esmena a la
totalitat i amb un assumpte així, escolta, us demanem que deixeu el tema sobre la taula,
el porteu al pròxim ple i el parlarem en el pròxim ple, que ens sembla que podrà haver-
hi un debat molt més viu, i molt més ric, i molt més igualitari sobre aquest tema. Així
que si no us ve malament, ens agradaria poder-lo debatre de veritat, perquè la moció
sembla que té bona pinta.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, manifesta: “Ho dic perquè si hi ha
alguna cosa que el caracteritza és l’arrogància. Mire, sí, ha de ser des d’aqueix tarannà,
sí, o d’esquerra. I a més vostè qüestiona que jo qüestione els informes dels funcionaris,
sí, vostè qüestiona que en comptes dels funcionaris em pose jo i faça els informes
perquè qüestione uns informes. Ara li explicaré els qui han qüestionat i els qui han
guanyat sentències en el tribunal suprem, que han sigut EU per cert. Molt bé, ací es
recollia, a més que s’ha denunciat pel PSOE i per EU, es deia literalment: que els òrgans
responsables de la promoció pública d’habitatges de la Generalitat Valenciana, PP en
aquest cas, han realitzades reiterades crides als ajuntaments perquè pels mateixos es
realitzen cessions de terrenys de patrimoni municipal de sòl, amb la finalitat de construir
habitatges. Evidentment, jo sé qui és ELIPSA, però que vostè no sap que jo sóc
funcionària i especialista en urbanisme?, llavors què m’està vostè dient que ELIPSA no
construeix. No construeix perquè no té sòl, no n’hi ha, no, no ha construït quan ha
tingut. Clar, si no hi ha cessions de patrimoni, no, no, això ho diu vostè, vostè li dóna
terrenys de patrimoni públic i ELIPSA clar que construeix, o ell directament o a través
de comandes de gestions. Molt bé, això està així, i a més ho està demanant la
Generalitat. Amb la qual cosa està molt clar que no hi ha sòl públic per a construir, ni
promoció pública. Quant que jo qüestione, evidentment. Mire vostè, si Ramon García,
que era portaveu d’EU, no s’haguera qüestionat determinats informes avui no hi hauria
700 milions en els comptes de l’ajuntament, ho té clar?, i el Sr. Marcel·lí Gil, fixe’s.
Però, a més li dic una cosa, vostès ara ací no saben no contesten, se li demana que es
retire d’un recurs, clar, com es veu que, com en altres temes, depenent de com ve l’aire
a Castelló s’aprova la regasificadora i ací es condemna, fixe’s de les sentències que hi
ha de doctrina del tribunal suprem, a Oviedo, un dels integrants de la plataforma
d’habitatge digne, era el grup d’EU. A Vitòria, va recolzar i és més, i a Alacant qui va
portar als tribunals amb les mateixes, idèntiques pretensions que vam formular els
companys de banc de la dreta, perquè, clar, ací al final diu: és que vostès són de la
bancada de la dreta, doncs tu ets molt més d’esquerres, els teus actes ho estan
demostrant en la sentència del tribunal superior de justícia promoguda per EU. Llavors
això de les jugades aquestes d’esmenes, que també dóna, a més hi ha una altra cosa que
a mi em sorprèn, perquè a més s’ho creu un i es queda tan ample, diu per descomptat,
com si estiguérem fent la declaració d’independència dels països colonitzats. Aquest
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equip de govern acatarà les sentències judicials, i ho dius com si estiguérem descobrint
la pólvora, només faltava que no acatàrem les sentències judicials, només faltava que no
les acatàrem. És que ho dius com si diguérem, un moment que a partir d’ací ha arribat el
canvi substancial, a partir d’ara es compliran les sentències. Bo, mira, jo t’estic dient
una cosa, a l’esmena, no us voleu retirar del contenciós?, no us retireu, esteu recolzant
una alienació i una destinació que el teu propi grup polític en altres ciutats i a nivell
estatal, ha demandat i ha portat perquè ha tingut la fanfarroneria que he tingut jo, com a
ciutadana i càrrec electe, que és quan no estic d’acord acudisc als tribunals. A veure si
en altres temes teniu la fanfarroneria d’anar també al contenciós en el tema del G2, que
això s’anomena coherència. És a dir, fixa’t que no cal que et fiques ni amb els informes
tècnics. Quan nosaltres ens creiem una cosa, si fa falta anem als tribunals, si els diners i
el temps, vosaltres no, vosaltres amb les declaracions del principi i la xapa ja teniu prou.
I et dic que ho lamente moltíssim, eh, però això és així. Llavors no voleu retirar-vos del
contenciós?, no us retireu, esteu recolzant la política del PP. Que en el meu grup
municipal, o el nostre grup, al PP no li ha dit el mateix que estem dient ací?, ací estan
les actes, pressupost rere pressupost, al·legació després d’al·legació. Fins que SP no va
obrir la boca denunciant la venda de patrimoni municipal de sòl, jo no havia vist cap
programa de campanya electoral. Ara van arribar les eleccions locals i tot el món vinga
amb l’habitatge i el patrimoni, és més, en l’esborrany, no sé si és el segon o el tercer, és
secret perquè depèn de la vostra voluntat, feu-lo públic i ja està, i no serà un secret a
veus, ni de col·legues que pensem igual, estiguem en EU o estiguem on estiguem, si és
qüestió vostra, és que és secret, xe, perquè vols. Si vau dir que la primera cosa que
anàveu a fer era publicar el pacte i tenir-lo en secretaria a disposició dels ciutadans, mira
que és fàcil fotocopiar, que són 50 fulls, no en són més. Tornant al tema, que no voleu
retirar-vos?, esteu fent el que ha fet el PP, ni més ni menys. Anomena-ho com vulgues,
però incoherentment, perquè el seu partit ha guanyat sentències en els tribunals perquè
s’ha qüestionat els funcionaris, no caldria sinó, perquè quan un trau l’oposició, jo sóc
funcionària, que jo sàpiga, ni al secretari ni a cap interventor de cap ajuntament li donen
el do de la infal·lilitat, pareix que aqueixa vessant l’ha descobert EU. És a dir, el Papa és
un dogma de fe però ara, si es funcionara així Ramon García no haguera pogut, amb el
teu mateix criteri, no haguera pogut qüestionar-se els informes jurídics i tècnics que
avalaven una venda de 60.000 metres per 80.088.000 pessetes, que ha sigut la major
pilotada urbanística de la democràcia municipal, que ho van fer els teus xics de pacte de
progrés, no, no, és que les coses clares. Llavors no us voleu retirar?, no us retireu, jo us
esmene l’esmena a la totalitat perquè jo podré esmenar l’esmena a la totalitat, o no la
puc esmenar l’esmena a la totalitat?, val, clar, home. I pot haver-hi una altra proposta,
anima’t i esmenem parcialment. Això és, i llavors jo dic que la part vostra és que a
partir de l’adopció del present acord, perquè ací la literatura formal a mi m’encanta, eh,
que les futures actuacions d’aquest ajuntament, per a quan?, a partir de l’adopció del
present acord, no es destinarà ni un euro de venda de solars a fins que no siguen
d’habitatges socials. A mi, en l’esborrany secret, em va xocar que aquest tema que us
havia omplit la boca en el programa de patrimoni municipal no el recollíreu, perquè jo
et dic una cosa, tu ací sempre, és que ets precipitada, no acabe, ets precipitada. El teu
regidor va muntar una assemblea davall vies i va acabar assabentant-se que no hi havia
un habitatge social. (L’Alcaldessa li diu: Sra. Martínez, torne a dir-li que li parle al ple,
no li parle a un grup en particular), no, parle al ple però estic contestant-li, li estic
contestant al Sr. Martín per la intervenció que ha tingut. Ací qui és el precipitat?, qui
convoca assemblees per a repartir pisos socials, que després resulta que no n’hi ha ni
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un?, que no n’hi ha, n’hi havia quatre i estaven adjudicats. Llavors, escolta, si no hi ha
sòl públic per a accedir o per a construir no hi ha habitatges socials de promoció pública
ni de lloguer. Llavors, això no ho teniu, que ho podíeu haver recollit. Llavors, esmenem
dient que a partir de l’adopció del present acord que no es destine ni una pesseta més. A
més, fixa’t, ho dic perquè igual Ferran López- Egea no ho sap, no, no, i acabe ja, segur,
fixe’s, jo faré una aposta, segur que el patrimoni municipal del sòl d’enguany, igual no
es toca, sabeu per què?, perquè hi ha 3 milions d’euros de Parc Sagunt, ahhh, és, clar,
fixa’t si ho posen difícil.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, manifesta: “D’acord amb la teua
proposta proposarem que es quede sobre la taula i estudiarem tots els grups l’assumpte,
d’acord?”

Durant el debat el regidor Miquel Àngel Martín presenta una esmena a la
totalitat, que diu:

“Per això, els partits integrants de l’actual equip de govern, conscients de la
necessitat d’una major implicació municipal en els temes relacionats amb el sòl públic i,
en general, de l’habitatge, proposa al Ple de l’Ajuntament de Sagunt l’adopció del
següent acord. Primer: que les futures actuacions d’aquest Ajuntament que implique la
venda de sòl públic provinent del patrimoni municipal del sòl, els ingressos generats es
destinaran a la conservació i ampliació d’aquest. Tal com marca la legislació vigent i
que, en aplicació d’aquests, es convertisca en dret positiu. Dos: a desenvolupar una
política activa en l’àmbit de l’habitatge afavorint l’accés a aquestes d’aquells col·lectius
que per les seues peculiaritats socioeconòmiques més ho necessiten, sempre dins de les
necessitats econòmiques de la nostra administració, per a això l’Ajuntament, en el seu
moment, es dotarà dels mitjans necessaris així com adoptarà les mesures oportunes.
D’acord, moltes gràcies.”

Tot seguit la regidora Isabel Martínez presenta una esmena a l’esmena a la
totalitat, que diu:

“Esmenem dient que a partir de l’adopció del present acord que no s’hi destine
ni una pesseta més.”

Finalment el regidor Miquel Àngel Martín, proposa que el tema quede sobre la
taula.

Sotmesa a votació la proposta de deixar sobre la taula l’assumpte, el Ple de
l’Ajuntament, per 17 vots a favor del PSOE, EU, Bloc, SCP i SP i 7 abstencions del PP ,
ACORDA:

Deixar sobre la taula l’assumpte de referència.

14 SECRETARIA GENERAL: MOCIÓ DEL BLOC INCIDENT AL JUTJAT
NÚM. 2 DE SAGUNT, ÚS LLENGUA COOFICIAL A LA COMUNITAT
VALENCIANA

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es declara la urgència de l’assumpte i procedir-ne al debat.

Coneguts pels mitjans de comunicació els incidents succeïts el dia 29 de juliol al
Jutjat núm. 2 dels de Sagunt, en el qual, pel que sembla, es va restringir l’ús comú i
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normal d’una de les llengües cooficials a la Comunitat Valenciana (en concret el
valencià), i en els quals, segons informacions dels compareixents, es van abocar frases
com ara: “No lo entiendo, hábleme en español, que no le entiendo”, es proposa al Ple de
la corporació l’adopció del següent acord:

Encomanar a l’alcaldessa que es dirigisca als òrgans jurisdiccionals competents a
fi d’esbrinar els fets, i donar compte al Ple d’aquestes actuacions.

Obert el primer torn d’intervencions, el portaveu del grup Bloc, Sr. CIVERA,
indica: “En principi anem a llegir-la i si la gent considera que és necessari parlar alguna
cosa es parla, no? Dimarts passat 29 de juliol, sobre les 12:30, es va realitzar a la sala
número 2 del jutjat de Sagunt un judici de faltes a tres joves de la localitat. La denúncia
la va realitzar el cap de la policia local amb la finalitat d’escarmentar la desobediència
dels joves a llevar una pancarta que havien col·locat a les reixes de l’ajuntament. Un fet
habitual en tota classe de reivindicacions. La protesta dels joves va ser civilitzada, sense
cap tipus de violència i, en conseqüència, a part de la raó, és essencialment democràtica.
El cas és que l’esmentat judici, intranscendent per a no entrar més en la qüestió, ha
servit per a desvetlar el menyspreu en què s’actua respecte de la llengua als jutjats del
regne, país, o Comunitat Valenciana, i concretament a Sagunt. El fet és que el primer
declarant, MB, quan va començar a parlar en valencià va ser increpat per la fiscal ben
instal·lada i serena, en veu alta i actitud superba, no l’entenc, parle’m en espanyol, que
no l’entenc. El més sorprenent del cas és que la jutge no va obrir la boca durant l’acte,
no va advertir la fiscal que es trobava a la Comunitat Valenciana i que els seus habitants
poden expressar-se en qualsevol de les dues llengües oficials. De manera que es va
convertir en encobridora d’una il·legalitat. També la mecanògrafa, en un moment
determinat de l’acte, va expressar en veu alta que si continuaven parlant en valencià no
podria transcriure el que deien perquè no els entenia. A la vista del que exposa els
sotasignats proposem al ple la següent proposta d’acord. Primer: traslladar l’acord al
fiscal general de l’estat amb la finalitat que prenga mesures que eviten els ultratges a la
nostra llengua, el valencià. Segon: traslladar l’acord a la sala número 2 del jutjat de
Sagunt demanant a la jutge i a la fiscal que es donen compte personalment de l’extrem a
l’Alcaldia de Sagunt.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Bé, segons diu la moció, em
causa certa perplexitat que, qui signa la moció?, és que no m’he assabentat jo, entesos.
M’ompli de perplexitat el fet que es diga en la pròpia moció que és un fet habitual en tot
tipus de reivindicacions això de col·locar pancartes a les reixes de l’ajuntament, quan
saben, és que açò sembla que està en un fet habitual, que Calomarde des del púlpit al
costat del 26, jo el respecte. No em sembla que siga un fet habitual ni justificable en la
pròpia moció, que es diga açò, però, bo, vostès veuran la protesta dels joves va ser
civilitzada sense cap tipus de violència, etc. Diuen una cosa que no ha dit el xicot que ha
parlat perquè diu en la moció que va ser increpat per la fiscal ben instal·lada i serena en
veu alta i actitud, com es diu això?, actitud superba, no l’entenc, parle en espanyol, en
espanyol, que no l’entenc. No és el que deia el fiscal. És que ho he fet com tu, he actuat,
he posat un poc de veu i tal. És a dir, mireu, bo, i després diu que el més greu és que la
jutge es va convertir en encobridora d’una il·legalitat. És a dir, mire, Núria, jo de tu
aconsellaria, jo ho he fet, Emili Adán ho ha fet, als companys, no, no és que li ho dic a
ella perquè sé que és lletrada i li ho explique a ella per això, li ho dic a ella precisament
per això, no em ficaré amb ella, li diré que pot complir una altra finalitat en l’equip de
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govern, i és que quan presente una moció el seu grup, o membres de l’equip de govern,
els diga que no es pot dir en un escrit, no es pot dir que un fiscal va increpar algú, llevat
que es tinguen proves fefaents, que no es pot dir que va ser una jutge encobridora d’una
il·legalitat, no es pot dir en un estat de dret. I això de la mecanògrafa que supose que
serà la secretària del jutjat, no li atribueixen cap tipus d’encobriment d’il·legalitats ni
tampoc que increpara a ningú. Miren, jo crec que aquest, en el grup pensem que aquest
tema l’han tret de les casetes, l’han tret de les casetes pel següent, es parla que s’ha
considerat una actitud indignant i lamentable, bo, es pot dir que és molt greu que
aquesta senyora no entenga el valencià, que no és cap llengua germànica sinó una
llengua pròpia autòctona que ha de ser respectada. És una dona indesitjable per al País
Valencià. Per molt calent que estigues, Manolo, em sembla que no es pot dir que és una
dona indesitjable per al País Valencià. Quico Fernández diu que és un acte intolerant i
de marginació dels ciutadans valencianoparlants, no passa res: és indignant que ens
obliguen a sentir-nos en l’estranger al nostre país, és una opinió. Glòria Calero està molt
bé al principi, diu que és una actitud improcedent encara que no es pot permetre que es
pressione perquè no es parle en valencià. El de la pressió, el de la coacció, i tornem al
mateix, segueix, membres del col·lectiu, no diu qui, membres del col·lectiu, la fiscal
encarregada del cas ens va coaccionar i ens va forçar, entre cometes, i no diuen qui és el
membre del col·lectiu, igual el requereixen al periòdic perquè diga qui és. No, jo no dic
aqueixa mentida. Vegem, enteneu-me, la vostra versió em sembla perfectament
legítima, no, no passa res, entesos, la versió em sembla perfectament legítima, em
sembla perfectament legítima, però si em permeteu encara hi ha més. El consistori, diu
Civera, farà una protesta formal davant dels jutjats exigint una explicació del tracte
vexatori sofrit per uns ciutadans per expressar-se en valencià. L’ajuntament no pot ser
aliè al que passa als jutjats, i més si s’ultratja un patrimoni comú com és la llengua. Allò
que s’ha ocorregut és intolerable i algú que es posa a cridar perquè no li parlen en
espanyol i menysprea el valencià hauria de ser declarada persona non grata en aquest
país. Mira, o molt més, o fins i tot condemnar-la a ella al que fóra, val, val, vegem. Amb
tot el respecte, insistisc, insistisc. En primer lloc, proposta d’acord. Primer: hi ha una
fiscalia a la sala, no feu el ridícul i el maneu al fiscal general de l’estat, hi ha una fiscalia
ací en el tribunal superior de justícia, no l’eleveu més perquè no cal, ací hi ha un fiscal
que depèn del fiscal general de l’estat i la fiscal d’ací depèn de la sala i no depèn del
fiscal general de l’estat, bo, sí per molts salts. I en segon lloc: traslladar l’acord a la sala
número 2, al jutjat d’instrucció número 2 de Sagunt sol·licitant a la jutge i a la fiscal que
donen compte personalment de l’extrem a l’Alcaldia de Sagunt. Mireu, jo crec que si
aquest xicot i els seus companys s’han sentit vulnerats en algun dret tenen tot l’estat de
dret del seu costat per a sol·licitar que aqueixa vulneració del seu dret es repare, en el
sentit que siga, tenen tot el dret del món a si hi ha hagut una vulneració dels seus drets, a
reclamar-lo i que es complisca, i em sembla perfecte, em sembla perfecte perquè això a
més demostrarà que el sistema funciona. Però que l’ajuntament vaja denunciant fiscals
per qüestions en què no ha estat present cap de vostès, algun crec que sí, però, bo, altres
el coneixen de sentides, presenten denúncies davant de la fiscalia, després vulguen que
ací d’explicacions la jutge i la fiscal a l’alcaldessa. Miren, açò és molt més senzill.
Aquests senyors que poden ser titulars de drets tenen totes les accions del món per a si
són perjudicats reclamar. I vostès, com a ajuntament ho tenen molt més senzill, formen
part de juntes de seguretat els jutges d’instrucció de Sagunt, és molt més senzill. La Sra.
Calero té el seu telèfon, què passa si agafa la Sra. Calero i crida a la jutge i li diu,
escolta, podem quedar a prendre un cafè que et vull comentar una cosa?, és molt de
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problema? Això seria tenir una actuació natural, hi va Glòria Calero, parla amb la jutge,
li conta l’assumpte com ha estat, què és el que ha passat, bo, és que tu el veus així, jo el
veig així, tal i qual, i s’ha acabat l’assumpte. Però ficar-nos en embolics d’aquests és un
excés, és un excés, i aqueix és el nostre punt de vista i per això, com que sabem que
l’estat de dret us atén perfectament, em sembla molt bé que l’alcaldessa es preocupe i
que cride la jutge i que li diga: què passa amb aquest tema?, i que el xarre amb ella, però
prenent-se un cafè, no cal anar a la fiscalia, no cal muntar tots aquests romanços. I la
resta crec que són coses absolutament innecessàries. Per tant, us sol·licitem que retireu
la proposta i que es resolga d’una forma amigable i que no arribe a extrems d’aquest
estil, que ens semblen absolutament desbordats.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, exposa: “Amb alguna lleugera
matisació, clar, és el de sempre, ací el principi de presumpció d’innocència, que és un
principi pilar de l’estat de dret, article 24 de la Constitució. Ací hi ha una lectura que, a
més, quan l’estat va veient dir a vostè: i més, i més, i persona non grata, i més. Jo, per
descomptat, no volguera caure en les seues mans com a educador, eh, li ho dic amb el
cor a la mà perquè, caram, com portara jo la senyera amb la banda blava la que podia
caure. Mire vostè, ací el correcte és, hi ha unes queixes d’uns ciutadans perquè han
utilitzat la seua llengua materna i, presumptament, que jo no dubte de la paraula dels
ciutadans que han fet ací aquesta denúncia o en la premsa, presumptament perquè s’han
sentit agredits per no poder utilitzar la seua llengua materna i es parla d’actituds i
tarannàs, superb, parle’m en espanyol, no l’entenc, i de coaccions. Mire vostè, a part
que el pertinent en un estat democràtic és educar ciutadans crítics i ciutadans que
puguen exercir les garanties de l’estat de dret i, per tant, a mi em sembla molt
convenient que els que ací han denunciat açò acudisquen, si estimen que així és, vull
dir, ací es demana empara i em sembla molt bé, però que acudisquen als tribunals o no
som majors d’edat els ciutadans?, clar que sí, i cal anar, i el col·lectiu aquest del Capitol
que hi vaja i que exercisca les accions que haja d’exercir. I, per part de l’ajuntament, ja
em guardaré jo, com a ciutadana i com a jurista, de condemnar i donar per provats uns
fets sense sentir ni tan sols la versió ni el context del ministeri fiscal o del jutge. Però és
que em dóna el mateix, que jo parle llengua castellana. És a dir, passa al revés en
castellà i a mi no se m’ocorre anar a un ple a demanar-li a uns representants democràtics
que condemnen sense escoltar. No, no, jo no li dic a vostè, li dic als qui han presentat
aquesta moció, a on arribarem? És a dir, sense conèixer els fets, a on arribarem? El
normal, si l’alcaldessa vol, és que es dirigisca per atent ofici o pregunte vostè al jutjat.
Perquè com a alcaldessa, o com a autoritat local, uns veïns li han donat una queixa, i
l’estatut d’autonomia empara l’ús de les dues llengües, però estar condemnant ací i
donar per provats. Si és que a més podríem estar cometent una falta, una falta penal.
Pregunte vostè al secretari. Però a més de veritat, no li estic dient cap favada, eh, però
açò que és ací d’agafar i a barra burro, amb tot el respecte, per dos senyors o tres,
condemnar, requerir, i persona non grata, però açò a on?, vull dir, quin respecte?, ni pel
poder judicial, ni pel legislatiu, ni per cap. És a dir, ací què passa? Que, unilateralment,
s’analitza i es condemna, no, home, hi ha una cosa que s’anomena el principi de
presumpció d’innocència, i el principi de contradicció. Abans d’abocar el cúmul de
barbaritats i de desqualificatius fins a arribar a dir que s’hauria d’expulsar una persona
non grata, per això li dic que mal pedagog demòcrata és vostè, mal demòcrata pedagog,
perquè aquestes coses sempre van per convenciment, mai van per imposició. En aqueix
sentit açò, jo estic flipant, i que açò l’haja firmat, a més de vostès, que són un poc
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talibans, ja li ho diem, un altre grup, no ho entenem. Jo crec que aquesta moció, el
millor, perquè podrien incórrer a més en una responsabilitat penal, que a més jo
l’entendria, perquè ací s’assumeixen per fets unes actuacions que no coneixen. S’està
demanant la declaració de persona non grata d’un membre del ministeri fiscal o del
jutjat, però, bo. I per què demà no ve un altre veí i diu que el guàrdia civil del cantó, o
de la brigada del quarter número 13 li ha dit fill de sa mare i també demanarem que el
processen?, perquè és el mateix, eh, com que de què vaig jo? És que açò és una falta
d’educació democràtica, i de serietat com a institució democràtica. Una falta gravíssima
de tolerància i d’educació, i d’aplicar l’estat de dret, vostè aplica i condemna, home,
com li recolzarem? I a mi em sembla molt bé que l’alcaldessa es dirigisca, però jo
condemnar sense sentir, sense conèixer la versió dels fets com a càrrec representatiu,
flac favor li faria a tots els que van lluitar per la democràcia, home!”

El portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “Jo he signat la moció
perquè crec que el tema és un tema greu. Però també entenc després de la intervenció
que ha tingut tant Alfred com Isabel que és cert que tal vegada ens hem precipitat en
condemnar un tema sense escoltar l’altra part. Pel tema de presumpció d’innocència,
nosaltres, jo crec que som els més interessats, com a responsables polítics, a respectar-
lo. Això d’una banda, i per una altra, a part de respectar aqueixa presumpció
d’innocència, jo, de veritat, Sra. Alcaldessa, crec que, pel bé de la institució i gairebé
pel seu bé com a alcaldessa, com una persona que jo crec que ha de mantenir unes
relacions fluides i unes relacions cordials, tant amb els jutjats com amb els serveis de
seguretat de l’estat, jo crec que veritablement ens hem precipitat. Jo crec que seria
convenient que vostè mantinguera una reunió amb aquestes persones, que vera
exactament què és el que ha passat, i que després si vostè creu convenient que ens
reunim els portaveus per a tractar el tema, si veritablement se segueix pensant que el fet
és de la gravetat que tots podem pensar, perquè. Però jo crec que precipitar-nos en
aquest moment, crec, primer: que estem evadint d’alguna manera la presumpció
d’innocència i, en segon lloc, jo crec que li estem fent un flac favor a la corporació i
especialment a vostè.”

En aquests moments, a les 23 hores, s’acorda una recessió, i es reprèn la sessió a
les 23 hores i 15 minuts; no s’hi reintegra el Sr. Borrás, que l’abandona definitivament.

El regidor del grup Bloc, Sr. FERNÁNDEZ, diu: “Bé, la moció quedaria
redactada de la següent manera. Coneguts pels mitjans de comunicació els incidents
succeïts el dia 29 de juliol al jutjat número 2 de Sagunt, en el qual pel que sembla es va
restringir l’ús comú i normal d’una de les llengües cooficials a la Comunitat
Valenciana, en concret el valencià, i en els quals, segons informacions dels
compareixents, es van abocar frases com ara: no l’entenc, parle’m en espanyol, que no
t’entenc. Es proposa al ple de la corporació l’adopció del següents acords (el Sr. Civera,
diu: un moment, per favor, això ho va dir la fiscal i la jutge no va fer cas, això cal posar-
ho, per favor, segons els testimonis que hi ha. La fiscal va dir això i la jutge no va fer
cas, per favor), i en els quals, segons informacions dels compareixents, la fiscal va
pronunciar la següent frase: no l’entenc, parle’m en espanyol, que no t’entenc. Es
proposa al ple de la corporació (el Sr. Civera diu: i la jutge va permetre la coacció.
Escolta i estem ometent l’actitud de la fiscal, que era insultant, i vexatòria per als
declarants.) Bo, amb el que ha afegit Manolo, d’acord, encomanar a l’alcaldessa que es
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dirigisca als òrgans jurisdiccionals competents a fi d’esbrinar els fets, donant compte al
ple d’aquestes actuacions.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, indica: “El correcte és: hi ha hagut
una intervenció de les persones que estan denunciant els fets, que les té vostè ací, no sé
si estan o no estan. Vostè té gravada la sessió. Jo crec que el pertinent, en comptes
d’estar demanant investigacions al jutjat, com a autoritat local és traslladar al jutjat el
text literal de l’acta per la denúncia. I, davant d’això, que vostè acata la Constitució i
l’estatut d’autonomia, si és procedent, se li informe. I a la vista de les informacions ja
farem el que hàgem de fer. Clar, jo crec que és el sensat i el que toca, demanar
esbrinaments. Home, quan un està demanant esbrinaments està donant a entendre que
no es creu.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor del PSOE, EU i Bloc, 9
vots en contra del PP i SP i 2 abstencions del SCP i del Sr. Borrás (en virtut de l’art.
100.1), ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita.

Després de la votació, la portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, torna a dir: “Jo
el que he dit és el següent: que vostè, i som el ple testimonis, davant de la denúncia
formulada davant d’aquest ple municipal per una sèrie de ciutadans pels fets que
apareixen en l’acta, perquè aqueixos ciutadans han intervingut i han comentat amb tots
els pèls i senyals quina va ser l’actuació judicial. Trasllada vostè, si el xic ho ha
comentat i ha aparegut en premsa. Bo, trasllada vostè, clar, però com a esmena que no
va vinculada a l’altra. Jo el que sol·licite és que vostè trameta els fets i demane
informació als òrgans jurisdiccionals, i a la vista d’aqueixa informació hi haurà temps
de fer el que calga fer.”

Sotmesa a votació l’esmena presentada per la Sra. Martínez, queda rebutjada per
4 vots a favor de SP i SCP, 13 vots en contra de PSOE, EU i Bloc i 7 abstencions del PP
(la del Sr. Borrás en aplicació de l’art. 100.1).

PRECS I PREGUNTES
El regidor del grup PP, Sr. ZARZOSO, indica: “Bona nit a tots. Faré tres

preguntes, bo, dues preguntes i un prec, la primera és: Atès que recentment Alcaldia ha
delegat competències en matèria econòmica en la seua comissió de govern, pregunte,
poden dir-me quines són les competències en matèria econòmica que conserva
l’Alcaldia?, si creuen convenient contestar-me en el pròxim ple per escrit o ara. Pròxim
ple. Segona pregunta: Com saben en el pressupost de 2003 figuraven les següents
partides; òrgans de govern, retribució d’alcalde i regidors l’import de les quals ascendia
a 116.189,36 €; òrgans de govern, una altra partida, altres indemnitzacions, assistència a
reunions per un import de 250.000 €. Atès que l’import total d’ambdues ascendeix a
366.189,36 €, quantitat àmpliament superada en ser alliberats 12 membres de la
corporació, pregunte de quines partides pressupostàries agafaran els diners que els falta?
La tercera pregunta, em contestaran també en el pròxim ple, faig les preguntes, totes
elles?, o m’espere per si em volen contestar o al pròxim ple? Bo, tercera, en la comissió
informativa de personal de data 29/07/03 els membres de la comissió pertanyents a
l’oposició municipal vam ser citats per telèfon, sense 48 hores d’anticipació i sense tenir
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coneixement de l’ordre del dia, presumiblement sent aquest el motiu pel qual no es van
personar els representants de SP ni del SCP. D’altra banda, en l’esmentada comissió,
se’ls va dir als representants de l’equip de govern, se’ls va dir, ara veig que
efectivament han rectificat, i rectificar és de savis, no crear 12 places d’auxiliars
administratius de nova creació. Però se’ls va dir en aquell moment el següent: amb el
nou model retributiu implantat per vostès, junt amb la creació de 12 noves places
d’administratius i auxiliars administratius, a qui suposem hauran de pressupostar davant
de la urgent necessitat del manteniment de l’ordre públic i seguretat ciutadana, un
mínim de 10 policies locals, el capítol primer de personal en el pròxim pressupost del
2004 se’ls dispararà. La resposta respecte d’això de la regidora d’Hisenda, a mi
personalment, em sembla improcedent per no donar-li un qualificatiu pitjor. La seua
contestació va ser: aqueix és el meu problema. El PP creu que la bona gestió municipal
és un problema no sols de vostè sinó dels 24 regidors restants que estem en aquest
hemicicle sense oblidar els ciutadans que hem de pagar els nostres impostos. Per tant,
més que una pregunta és un prec, dos precs en realitat el que els faig. Primer:
convoquen les comissions informatives complint escrupolosament el ROF. I segon:
tinguen la voluntat política, sobretot la regidora d’Hisenda, d’atendre els suggeriments
que li plantege l’oposició i que vagen encaminades a ajudar i millorar la gestió
municipal. Res més i moltes gràcies.”

La Sra. ALCALDESSA contesta: “Jo li contestaré la primera pregunta que ha fet
perquè és molt fàcil de contestar, les mateixes que tenia l’alcalde anterior, les altres ja se
li contestaran per escrit.”

La regidora delegada de Personal, Sra. SOLAZ, manifesta: “Mire, encara que és
molt tard, com que em pregunten, els contestaré, veurà vostè, i li vaig contestar en el seu
moment. Vostè em va preguntar allí, en la mateixa comissió, per què havia convocat per
telèfon i amb 24 hores?, ja li vaig explicar i li explique a tots els que vulguen saber-ho,
que no va ser en absolut la meua intenció, que no m’agrada, que no em pareix adequat,
però també els vaig explicar el dia que vam formar la comissió de personal, a les
persones que allí estaven, que portàvem un tema, precisament aquest dels
administratius, que requeria l’acord amb els sindicats. Llavors, jo he mantingut tres
reunions amb els sindicats, quan vam tenir la primera reunió crec que havíem la primera
o la segona, ara no estic segura, i la tercera va haver d’arribar i no va ser per voluntat
meua fins al dilluns. Per tant, una vegada teníem un acord amb els sindicats, més o
menys, que podíem donar un pas més, va ser quan es va haver de convocar. Però vostè
ho sabia, també ho sabien els altres, que jo els vaig dir en el moment de la formació de
la comissió, que segurament els cridaria amb urgència perquè no depenia de mi i jo
estava depenent d’aqueixa negociació. Llavors, sí, ja sé que no són formes, però jo els
vaig avisar 15 dies abans que això podria ocórrer, i això va ocórrer. Per tant, tampoc els
hauria de sorprendre tant, de totes les maneres jo no vull funcionar així.
 Vista la reunió que va haver-hi, vist que no van poder venir dos partits, Miquel
Àngel Cortés em diu que sí que va rebre la crida, sé que Jaume Goig o no el van avisar
o no van poder fer-se amb ell, no ho sé, l’ordre un poc que la convocaren va eixir a les
dos i escaig, quan eixim de la reunió dels sindicats. Llavors, fins a les tres o tres i escaig
em consta que la secretària va estar intentant localitzar la gent. Llavors, crec que només
va faltar per localitzar Jaume Goig, la resta estaven avisats. Per tant, després de reunir-
nos allí i de discutir, llavors ho hem reconsiderat perquè hi havia dues persones, dos
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partits polítics que en aqueix moment no estaven, l’acord amb els sindicats hi havia un
aspecte. Però també vaig explicar que era una qüestió d’urgència i així s’entenia, i si
l’haguérem ficat per urgència haguera estat per urgència. Res més.”

El regidor delegat d’Activitats, Sr. CHOVER, indica: “En la segona pregunta, en
l’informe d’intervenció que s’acompanyava a l’acord estaven perfectament detallades
les xifres i estava perfectament detallat que, per al segon semestre de l’any 2003, que la
partida pressupostària d’indemnitzacions es passava a la de retribucions les quantitats
sobrants i per a la diferència utilitzava la bossa de capitulació de vinculació del capítol
1, es pot recórrer a l’informe perquè tinga totes les dades.”

A les 22 hores i 51 minuts el micro deixa de funcionar correctament i es fa
impossible la transcripció completa de les intervencions de la Sra. Murciano i la del Sr.
Castelló següents a aquest incís. En conseqüència figura amb punts suspensius la part de
no possible transcripció.

La regidora del grup PP, Sra. MURCIANO, manifesta: “En primer lloc sí que
parle d’un mesurament de la sol·licitud, que no conste en acta els noms de les
funcionàries... que s’han anomenat en les resolucions. La segona qüestió és la que ara
m’acabe de desdejunar, perquè la veritat és que m’he portat una sorpresa. Al cap i a la fi
sóc una de les regidores que va faltar a la comissió de personal, la primera comissió de
personal per estar fora, i quan se’m va cridar ràpidament vam estar en una comissió.
Encara que em va semblar un tema molt seriós quant a una regidora... importantíssim,
per a la meua sorpresa, sí n’hi ha, quan aqueix punt que vam debatre no vinga al ple...
L’altra sorpresa és que, aqueixa comissió, no ens hem tornat a reunir després per a dir
no arribarem a res amb l’acord... Vegem, després jo sí que he formulat d’alguna forma
de les resolucions d’Alcaldia, dues preguntes, dos temes en concret i sí que m’agradaria
que se’m contestaren perquè no hi havia primer contestació, sí que m’ha agradat molt
que he sentit la regidora Sra. Hernández que ha contestat, encara que a mitges, però ha
contestat el seu grup i la primera és per què s’han cobert les places amortitzades i no
s’han tornat a crear abans de cobrir-se perquè aqueixes places quan cessa qui les ocupa
ha de desaparèixer?, i la segona, per què es canvia una funcionària, per resolució i de
forma provisional, a un lloc de treball, pel tema de salut laboral, a un lloc de treball...
poder adquisitiu... complement específic, quan aquest catàleg de llocs de treball places
de la mateixa categoria, i no és d’administrativa, amb el mateix complement específic,
complement de destinació i amb el mateix grup?, aqueixa és la pregunta que formule jo
a la regidora delegada. Bo, bé, però encara fent-ho perquè van a una, vegem, jo ja ho he
formulat abans que no és correcte com es fa, però encara fent-ho, pel bé de la
treballadora, que no disminuïsca el poder adquisitiu quan hi ha places vacants
pressupostades del mateix grup, del mateix complement, és a dir, de les mateixes
retribucions i no estan ocupades, perquè encara trobaria més lògic que s’haguera posat
una plaça d’aqueixes.”

La regidora delegada de Personal, Sra. SOLAZ, assenyala: “Li aclariré la
primera pregunta, que sembla que no li ha quedat clar. Doncs bé, al final no ha vingut al
ple perquè, donada l’actitud que vostès van mantenir en aqueixa reunió i atès que no
estava ni Miquel Àngel Cortés ni Jaume Goig, com he dit, i que en certa manera hi
havia en algun aspecte algun desacord també amb els sindicats, ens va semblar oportú i
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prudent deixar-lo en aquest moment perquè l’altra manera haguera sigut cridar a la junta
de portaveus amb la mateixa urgència, i la mateixa urgència haguera sigut
necessàriament aquest matí perquè ahir era festa. Llavors, per a cridar a la junta de
portaveus i no sabíem molt bé si les dues persones que no van venir, jo no ho sabia si
havien pogut ser avisades o no i que ens tornaren a dir el mateix, que tot estava mal
convocat i que tot estava malament, perquè haguera estat exactament el mateix. Mire, he
començat, si estava malament ho rectifiquem i llavors a principis de setembre ho
reprendrem, ho estudiarem, sí, senyor, però no era la meua intenció i que quede ben
clar, i així ho vaig explicar com va ser tot el procés. Per tant, crec que les persones que
van estar ho tenen perfectament clar. Llavors, al setembre reprendrem el tema. Això
d’una banda. Després, les places amortitzades d’Alcaldia, jo no sé exactament quin és el
procediment, encara no m’ha donat temps a saber-ho, però m’assabentaré. I, per l’altra
part, la funcionària que ha fet el canvi, jo ho he llegit en algun d’aqueixos documents
que m’estic mirant, jo també ho he llegit, també m’ha sorprès. Jo ho he preguntat i a mi
m’han dit: per qüestions de salut laboral. Com vostè comprendrà, porte tres setmanes
que m’he dedicat intensament a solucionar els muntons de problemes que hi ha, i que
per descomptat no seré capaç de solucionar, si vostès són molt capaços m’alegre per
vostès. Però ací han deixat uns problemes damunt de la taula que no m’he trobat més
que amb judicis, sentències, no sé què i no sé quantes. I això és el que està, si això és el
normal, jo he necessitat aquest temps, i he necessitat aquest temps i m’he reunit no sé
quantes reunions amb els sindicats per a intentar solucionar el problema de les
administratives que jo no l’he creat. Llavors, com que tot això m’ha portat totes
aquestes setmanes, he vist el tema d’algú que han canviat de lloc, he preguntat per què i
m’han dit simplement: qüestió de salut laboral. A mi també em va cridar l’atenció, però
no es preocupe que m’informaré profundament i els informaré.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “A mi em continua resultant
curiós, i per aclarir més el tema, per què no ha passat pel comitè de salut laboral?, és el
que volem saber, per què no ha passat pel comitè de salut laboral?, no, no, ja ho
explicaràs. Ja he sentit que has dit que no sabies per què havia sigut. M’estranya que
Calomarde no haja dit res d’aqueix tema. No et queixes de res últimament, Calomarde,
no fas ni assentades a l’escala. Bo, al tema, la primera pregunta és per al delegat de
l’àrea o qui ho porte, no sé qui és, sobre el tema dels tràmits de la cessió de la travessia
de la nacional 340, bo, perquè ens informes a veure com està perquè ens sembla molt bé
que isca en la premsa i tot açò, però ja que estem ací a l’ajuntament, ens agradaria
assabentar-nos, o en alguna comissió o en algun ple o que se’ns donara compte en algun
lloc perquè no tots els dies es parla de quin tram és el que se cedirà al Ministeri, o el que
es proposa. No es parla tots els dies de quina és la memòria valorada, no l’hem vist per
cap costat, etc., etc. Per tant, preguem que se’ns informe del tema perquè ens sembla
important, no? Una altra qüestió que té a veure amb el transport públic fa referència, les
llig totes seguides?, sí, jo crec que, seria més operatiu llegir i escoltar. Bo, per a
transport públic, i és preguntar si s’ha tingut en compte la idea que portava l’equip de
govern de amb la subvenció que ens vingué del ministeri per al tema del transport
públic, si porten la mateixa idea de nosaltres de potenciar i millorar el servei a través de
la implantació de què nosaltres anomenem dos anells urbans, al Port i a Sagunt, i la
millora de la línia interurbana amb millors freqüències, ampliant horaris, i, en qualsevol
cas, si ho van a fer o no ho van a fer, i ho han rebutjat, perquè a nosaltres ens semblava
realment important que la gent poguera agafar l’autobús des de l’estació de Sagunt,
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poguera pujar fins a Sants Patrons. Que l’autobús, cada quart d’hora, estiguera a
l’institut Clot del Moro, cosa que havíem parlat i es podia arribar a aqueix acord. I el
mateix al Port perquè hi haguera un altre cercle interior que anara des de Baladre,
Hospital, Platges donant voltes, mentre que la línia Port-Sagunt fóra més ràpida tenint la
finalització ací en el que anomenem el Paramed. És a dir, que volíem saber si mantenen
aqueixa idea o l’han rebutjat o l’estan estudiant. I després ha parlat Ferran López-Egea
en el sentit següent de veritat que per la nostra part farem un esforç perquè els plens es
desenvolupen amb la crítica normal, però sense cap tipus d’actitud personal ni res
d’això, independentment que lògicament... que és el que es fa en el... millor com es fan
les coses de l’equip. Li ho dic perquè l’expressió de... cavalquem, no em sembla massa
afortunada per part de... Aqueixa expressió era reconèixer-los a tots que durant sis anys
de govern he estat en moltíssimes ocasions delectat d’usar-la, en moltíssimes ocasions.
Jo no porte un mes i mig ací, jo porte com dic sis anys en el govern, he tingut al voltant
de tres querelles, m’han muntat dues comissions d’investigació, m’han demanat dues
vegades la dimissió en el ple, i, com tots vostès saben, tot això sempre ha quedat en res i
sempre ha quedat ben clar que les coses s’han fet com s’havien de fer. A pesar de tot
això, a pesar de múltiples qüestions que hagen eixit, mai, mai, li he dit la frase aqueixa...
a López-Egea, en qualsevol cas si et diuen frases, que tinguen un millor estil, que no
insulten, i en qualsevol cas que tinga capacitat de comandament, perquè està començant
ara a crear problemes. Dir-li, d’altra banda, al Sr. Estal, al senyor del patronat, que ens
crida poderosament l’atenció de quina forma està portant a terme el finançament del
patronat buscant empreses privades perquè financen l’esport públic que realitza
l’ajuntament de Sagunt. Ens crida poderosament l’atenció. I li volíem preguntar si dins
de la seua estratègia, d’afavorir que les empreses s’impliquen donants diners, per
descomptat, en l’esport no hi ha una altra forma, en comptes de fer-ho a través de fons
públics, que és com en essència s’ha de fer, almenys un immens percentatge d’ell, si una
de la seua estratègia per a implicar les empreses és passant que ningú del patronat
municipal d’esports de trofeus i que siguen les empreses directament les que donen
trofeus i després isquen en la premsa. L’empresa dient que què bé ho hem fet i què bé
que patrocinem açò, mentre que ningú del patronat diu ni mitja si li sembla bé potenciar
des del públic l’esport a la localitat d’aqueixa forma. Per a la Sra. Calero, que va fer
manifestacions en el sentit que el pla de dinamització turística (la Sra. Alcaldessa diu:
Sr. Castelló, perdone un moment, el mateix que abans m’ha cridat vostè l’atenció al
carrer, en família, em pot vostè cridar com vulga, però ací sóc la presidenta del ple),
doncs diga’m vostè a mi regidor electe, però, bo, açò em sembla un poc, si em permet,
jo mentre no li diga Glòria, que em semblaria un poc, poc, però dir-li Sra. Calero, ho
sent molt. Bé, que afirmava que el pla de dinamització turística estava en un calaix
oblidat, dir-li: 1, que en primer lloc que fins que no vam arribar nosaltres ningú es va
preocupar de fer un pla de dinamització turística; una altra, que nosaltres hem portat a
terme millores de patrimoni que estan en marxa i altres que ja s’han acabat d’acceptar,
per exemple la casa Mestre Penya, el pla del castell, l’església de Begonya, el tema del
Centre Cívic, etc., etc., etc., no seguiré. A part d’això del tema del patrimoni que sí que
serà un impuls important, molt més que qualsevol altres èpoques en la relació, també
s’han millorat infrastructures claríssimament i, home, sí, vegem, no crec que m’estiga
extralimitant en el temps. He dit que hem, acabe de seguida, si és que és molt ràpid, he
dit que he fet qüestions de patrimoni importantíssimes, hem fet infrastructures, sap per
què li estic parlant de tot açò?, perquè és que tot açò està en el pla de dinamització, però
és que igual vostès no se l’han llegit, per això dic, hem fet infrastructures bàsiques per a
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la ciutat, hem acostat la platja als ciutadans, que era una qüestió que també es planteja
allí quant al sector del vial internuclis, hem tingut presència en totes les fires sectorials,
hem modificat l’ordenança hotelera per a afavorir que hi haja més hotels. La pregunta és
què faran vostès? D’altra banda, com que també ens ha arribat per la premsa que faran
immediatament després de renunciar a la subvenció dels 30.000 € ha eixit en la premsa
dient que faran un pla per a pal·liar les inundacions a Almardà. Dir-los que en què
consisteix dit pla?, si ens el poden explicar i, en qualsevol cas, com van a finançar-lo?
D’altra banda, donar-los la nostra enhorabona per la rapidesa que en l’última o la
penúltima comissió de govern, i fora de l’ordre del dia, van donar la llicència d’obres de
fonamentació a una empresa que té dos WW i una B, que ve representada per una altra
persona, i es van donar una enorme pressa a aprovar aqueixa llicència d’obres de
fonamentació per a fer una fàbrica que es dedica, més o menys, a l’activitat cementera
al polígon químic. Dir-los que els felicite per la rapidesa que s’han donat a aprovar-lo, i
nosaltres haguérem fet exactament el mateix encara que la veritat és que ens cabien
dubtes que per part dels membres d’EU i per part dels membres del Bloc en comissió de
govern es donara llicència d’obres a aqueixa empresa amb tal celeritat, llicència d’obres
provisional, d’altra banda. Hem vist en la premsa, que és la nostra forma d’assabentar-
nos d’aquestes coses, que es diu que els regidors d’EU dipositen el seu sou en una caixa
comuna i el partit els paga. Bé, es diu que els paràmetres del grup municipal són, en
qualsevol cas, que no s’ha de ser superior al 90% de la quantitat total i que no es pot
superar en més de quatre vegades i mitja el salari mínim interprofessional, i que s’ha de
tenir en compte el salari base que percebia aqueixa persona en l’últim any, entesos! Fent
un compte ràpid, en el pitjor dels casos si cada regidora guanya 500.000 ptes. al mes, i
les 4,5 vegades el salari mínim interprofessional, estic parlant en pessetes perquè així
ens aclarim tots, i 4,5 vegades el salari mínim interprofessional són 337.000 ptes, això
vol dir que cada regidor aportarà al seu partit 163.000 ptes per a EU. Això vol dir que
cada mes, entre els quatre regidors d’EU, aportaran al seu partit ni més ni menys que
652.000 ptes., això vol dir que en un any EU rebrà dels seus quatre regidors com a partit
7.824.000 ptes., i això vol dir que en els quatre anys de legislatura EU, que podrà fer
una campanya electoral amb tots els luxes d’ací a quatre anys gràcies al salari públic,
rebrà 36 milions de pessetes, i la pregunta és: consentirà açò la presidenta del ple? Paco,
val, Paco. Quan diu EU que la nostra idea és que perquè la gestió municipal és necessari
que els 25 regidors estiguen alliberats i és un objectiu que creiem que és viable, la
pregunta és: ho diuen seriosament? Quan diuen que nosaltres no estem a l’ajuntament
per a viure de la política, ho estan dient i de veritat pensen que nosaltres no ens adonem
que viuran de la política durant quatre anys? Quan diuen que si comprovem que hi ha
àrees que no requereixen d’un regidor alliberat el llevarem, pensen que ens ho creiem?
He vist dues qüestions que són contradictòries per part de l’equip de govern respecte de
les parades ambulants, d’una banda he sentit persones que deien que s’anaven a
fomentar que hi haguera més parades ambulants, i per una altra, Miquel García diu que
a partir d’ara els ambulants que no compten amb el permís de venda en regla no podran
muntar els seus llocs. He sentit altres membres de l’equip de govern dir el contrari, en
què quedem?, val, ara m’ho dius i ja està. No, de seguida. Mira, no sé si és una actitud
infantil, Quico, de veritat, però entén que nosaltres de tot açò no tenim una altra forma
d’assabentar-nos i ho hem fer així, si ho tractem en comissió no ho tractem ací, sí, però
com que m’està dient que tinc una actitud infantil. La pregunta és cap a la Sra.
Hernández, quan diu que l’anterior equip de govern estava funcionant a colp de petició i
si una associació, entitat, col·lectius sol·licitava diners se li concedia sense cap tipus de
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control i segons el Sr. Hernández és un vici adquirit que aquest equip de govern pretén
eradicar, li sembla que és forma d’eradicar aqueix vici adquirit segons açò diu el que
vaja l’Auto Hifi Progresa a parlar amb l’alcaldessa i automàticament es comprometa a
pagar els 9.000 € sense major estudi?, li sembla que no és clientelisme polític que a les
penyes de Sagunt se’ls diguen que no es preocupen que si la Diputació no dóna els
diners els paguen ells? Quan el Sr. Hernández diu que la primera de les accions que
posaran en marxa en el pla per a pal·liar les inundacions d’Almardà és la instal·lació de
diverses estacions de bombament és que ja ho tenen clar en aqueix pla, ens pot explicar
en què consisteix? El que la sèquia de Gabau o qualsevol sèquia s’utilitze com a
desaigüe no li sembla que ja en si una funció pública?, és veritat el que està pensant
respecte al de les barques i els carrils bici, ve en aqueix pla per a pal·liar les inundacions
d’Almardà? Quan diu que eliminaran el projecte CIVIS del futur bulevard de la 340 no
li sembla que una forma de prioritzar l’ús del transport públic i el que hi haja vianants
per la zona, i el que hi haja cada vegada menys cotxes siga precisament integrant el
transport públic en aqueixa avinguda, i no eliminant-lo sense més i fer-la de vianants
com diu? Ens pot explicar a què es deu que diga respecte del projecte de RENFE que
ens agradaria que desapareguera el pas subterrani per la qual cosa posarem sobre la
taula disponibilitat de construir una plataforma elevada amb escales mecàniques, quan
el projecte de RENFE sí que contempla la plataforma elevada amb escales metàl·liques i
també el pas subterrani en base que n’eliminaran una d’elles? El Sr. Estal, de nou, parla
que la construcció del nou institut al nord del Palància és una reivindicació històrica de
la comunitat de Sagunt i afig que des de fa anys l’hem demandant des del consell
escolar municipal i ara s’ha concretat. S’ha reprès un assumpte que estava una mica
oblidat. Li contestarà vostè, Civera, o li conteste jo al tema, perquè el tema de l’institut
al nord del Palància, tot el món sap que el va reprendre l’equip de govern de la
legislatura passada i que ja va iniciar gestions per a cedir el solar en l’altre costat, però
pel que sembla el que estava oblidat del tema és el Sr. Estal, no, no, ara em contesta.
Només dic que el Sr. Estal ha dit que és un assumpte que estava oblidat, no ho diu el Sr.
Estal entre cometes. Sr. Estal, si vostè, no, no, Estal, vegem, si vostè no ha fet aqueixes
declaracions que estan entre cometes i en negreta, li demane disculpes, entesos?, si no
ho ha fet li demane disculpes. (La Sra. Alcaldessa diu: Sr. Estal, calle, que acabe
aquesta llarga exposició, que el que ens està demostrant és que veritablement o llig la
premsa o algú se la llig i li l’assenyala, però crec, Sr. Castelló, que açò no és gens
seriós, estar ací en un ple basant-se en articles d’un periòdic, però, en fi, seguisca,
seguisca, Sr. Castelló.) Moltes gràcies, jo el que pense és que no és gens seriós que no
se li deixe que a l’oposició faça preguntes en aquest ple tranquil·lament, perquè estem
fent-ho sobre qüestions serioses. (La Sra. Alcaldessa diu: basades en informes de les
comissions informatives, i basant-se en informes de...), però quines comissions
informatives, Sra. Calero, de què està parlant? En la passada legislatura, fa
aproximadament 8 mesos, Segregació del Port va presentar una moció al ple perquè es
vera sobre el terreny i es feren els estudis geològics, o del tipus que foren pertinents, per
a veure on es podria ubicar una pedrera d’àrids. En aqueix ple es va acordar que es
remetera a medi ambient perquè iniciara aqueixos estudis. Per part del Sr. Chover, es
diu, no sé si és veritat però segueix entre cometes i en negreta, que en aquest moment no
hi ha cap departament que estiga elaborant aquest informe. Ningú va traslladar l’acord
plenari als tècnics perquè iniciaren els treballs. Vull dir-los que supose que secretaria
enviaria a medi ambient l’acord plenari perquè iniciara els treballs, i en el cas que no
siga així m’ho aclareixen, però m’estranya molt que a medi ambient no s’assabentaren
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d’aqueix tema. No, de veritat, he acabat ja, però li pregaria, Sra. Alcaldessa, que, vaja, li
dic sincerament, nosaltres no anirem en aquesta legislatura, si governeu durant els
quatre anys, no anirem més allà de mirar-nos les resolucions d’Alcaldia, de controlar els
precs i preguntes, de presentar proposicions en el ple. No anirem més allà, li ho
garantisc, no tinguen por que no hi ha cap problema.”

La Sra. ALCALDESSA assenyala: “No dubte vostè que governarem els quatre
anys i que està en el seu dret de fer les preguntes que crega oportunes.”

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “Bé, Alfred, crec que
la, no sé si dir la intervenció o espectacle que has donat, perquè va més allà del que és
l’ús normal de la paraula. Sé, bo, hi ha maneres i maneres. Jo també em sorprenc quan
recrimina. Sí, retire les paraules. També volia recordar, perquè ha fet alguna al·lusió a
algun company sobre la manera de no sé, jo si m’he de fiar per la premsa, crec que ens
ha donat el qualificatiu de filibusters. Mire, li diré, estic d’acord, només en la segona
excepció. La primera excepció de l’enciclopèdia se la deixe per a vostè, quan arribe a
casa se la mira. Està clar, això és de la premsa. I bé, i jo crec que l’espectacle ací de
dirigir la premsa, ja sabem que si ací tots interpretem la premsa, i vostè sap molt d’això,
podríem no acabar. Respecte del projecte en concret que demana de l’actuació a la
carretera. A nosaltres se’ns ha dirigit el Ministeri per a, vaja, en una comunicació, a més
estava en l’expedient on la podria haver dirigit, per a saber si estàvem d’acord amb la
sessió, nosaltres hem decidit que estàvem d’acord amb la sessió que implicava un
mínim retall a la zona sud, a l’àrea de la carretera, de la connexió a Terol, a l’autovia de
Terol, i una memòria valorada. Jo crec que hauríem d’estar satisfets, veritat?, que en un
temps rècord hem sigut capaços d’elaborar una memòria valorada per a demanar la
sessió i la subvenció. Una subvenció que, com vostè comprendrà és del tot insuficient
887.000 € i hem fet una memòria valorada per un import de 2.519.000 €. Evidentment
això és únicament l’objectiu d’aconseguir la sessió, poder fer intervencions i
d’aconseguir la subvenció, però també sap, i en això li conteste a altres preguntes que ha
fet després, que hi ha un projecte CIVIS que té un determinat traçat i que hi ha un
projecte, veritat?, de passos a nivell, o de passos de les vies de RENFE. Nosaltres el que
hem fet, i li conteste al que vostè ha plantejat anteriorment, estem demanant reunions
amb el Ministeri, amb la Conselleria, per a veure la manera de coordinar tots aquests
projectes, però la nostra voluntat és convertir l’avinguda no en una zona de vianants
però sí en una zona perquè els ciutadans puguen gaudir. I això no és en absolut
incompatible amb el CIVIS o amb qualsevol altre mitjà de transport. El que passa és
que nosaltres pensem que és una zona tan degradada que ja d’una vegada es mereix una
actuació que convertisca la zona en un autèntic bulevard i no en un continu pas de
vehicles. Respecte de la qüestió de quin pla, la veritat és que no sé si li contestaré per
escrit perquè no sé si vostè sap que aquesta llicència ve determinada perquè l’empresa
ha aconseguit una segregació un tant discutible d’una parcel·la al polígon químic, ho sap
i per això es riu, veritat?, algun dia parlarem d’aqueixa qüestió i segurament no li farà
tanta gràcia. I, bé, i respecte del tema que ja ha sorgit reiteradament sobre el pla
d’evacuació d’aigües pluvials, jo crec que el que nosaltres estem fent ara és intentar
veure de quina manera li donem solució de manera definitiva al problema de les
inundacions a Almardà. Això ho estem treballant, Sr. Castelló, perquè portem com
vostè sap poc més de mes i mig i estem intentant veure on estan tots els projectes i
intentar coordinar-los. El tema del canal és una idea que havia sorgit i que estem
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plantejant, no vol dir que l’anem a fer, que ho estem plantejant perquè a més de la
funció de desaigüe tinga una funció pública que vaja més allà de l’estrictament
funcional, i que dignifique la zona i que puga ser utilitzada per al gaudi dels ciutadans.
Si a vostè això li sembla malament, és el seu problema. Crec que li he contestat a tot el
que afecta al meu departament, i, en qualsevol cas, si queda alguna qüestió que no li
haja contestat naturalment li la contestaré molt gustosament en el pròxim ple.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, manifesta: “Bé, intentaré ser el més breu
possible. Respecte a la pregunta dels regidors d’EU, jo sí que li faria un prec al Sr.
Castelló, ja que vostè i algun company del seu grup ha declarat il·legals els estatuts
d’EU en la part que correspon al finançament, li pregaria que ho posara en coneixement
dels jutjats perquè és una qüestió que apareix en un capítol econòmic i que és públic i
que ha sigut visat pel Ministeri de l’Interior. Després, respecte a les quantitats que vostè
afirma que cobra l’equip de govern, jo no sé a què estarà vostè acostumat a cobrar en un
organisme públic, per descomptat li puc garantir que nosaltres no cobrem 500.000 ptes.
Bo, però vostè ha parlat de la quantitat que se n’anirà i es deixarà d’anar. El líquid no
són 500.000 ptes., bo, ho dic a nivell informatiu. Ah, bo, és que les coses cal dir-les
claretes. I després respecte als sous, eh?, bo, però m’abelleix contestar-te. Bé, respecte
als sous que cobren els edils d’EU, és a dir, els edils d’EU, Alfred, els sous que cobren
els edils d’EU, amb aqueixa quantitat, els regidors d’EU donen al partit la quantitat que
estipule la seua organització, com si volen donar el 100%, que és una qüestió privativa
de cada càrrec. És a dir, que tu vindràs ací a dir a cada càrrec electe la quantitat i en què
ha de gastar els seus diners, no caldria sinó, home.”

El regidor del grup EU, Sr. ESTAL, exposa: “No sé, dir-me les coses a través de
la premsa i creure’s el que posa en la premsa, jo ho sent molt però, personalment, jo sóc
una persona, i la gent que em coneixeu, molt respectuós i mai, mai criticaré res a
l’anterior govern. Cada un actua com vol i ho va fer com va poder, i jo sempre em regiré
en això, ho he dit a la gent i ho vaig dir en el patronat quan vam estar en la reunió, ho he
dit personalment a on siga i en aqueix sentit. És a dir, la premsa pot dir el que vulga.
Llavors, jo us demanaria, per favor, que quan vosaltres vegeu alguna cosa que no estiga
d’acord amb el que penseu que m’ho pregunteu, i si això jo ho he dit no em tornaré
arrere, diré: sí que ho he dit. Però que no em digueu paraules que no són meues. Jo no
puc estar desmentint contínuament el que apareix en la premsa. Jo, simplement, que jo
no, respectuós amb tot el que s’ha fet fins aquests moments. Cada un fa el que pot i com
pot.”

El regidor del grup PP, Sr. MARTÍ, diu: “Bona nit, perquè a aquest pas serà bon
dia. Bo, jo intentaré ser breu també. El meu són diverses preguntes i un prec. El primer
és saber, respecte a les marquesines d’autobusos noves que s’han vingut instal·lant,
saber si realitzaran algun tipus d’actuació perquè no sofrisquen la deterioració que estan
sofrint, i a part per a evitar tota la cartelleria, totes les ofertes d’ocupació i totes les
coses que hi ha apegades i que donen una mala impressió, a part de tot el desgast que
suposen per a aquest tipus de mobiliari urbà, que a més sol ser prou utilitzat, almenys no
pels que uns l’usen, altres veiem com l’empren i que creiem que haurien d’estar en
millor estat d’higiene, almenys, visual. Al mateix temps volguérem saber, o que se’ns
conteste com està avançat el pla per a la nova concessió pública de la línia de transport
col·lectiu. Així mateix volguérem conèixer el projecte del bus de nit, un projecte que no
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ens sembla roín, al contrari, a càrrec de quina partida s’ha fet front aquest servei?, quin
és el cost d’aqueixa partida, d’aqueixa despesa?, perquè ens agradaria bàsicament saber
a quant ascendirà. I també si s’està fent un seguiment dels usuaris d’aqueix servei, atès
que creiem que hauria de saber-se quina és l’habitualitat o la quantitat de gent que
l’utilitza, o les hores punta en què es pot fer més efectiu el transport. I per a acabar en
relació a aqueix mateix tema, al bus de nit, sí que és cert que farem un prec perquè
respecte a la publicitat del dit servei creiem que l’eslògan d’evita els controls
d’alcoholèmia, sincerament, així com evitar els accidents, ens sembla perfecte per la
quantitat de cotxes que ixen per les nits, o els problemes per a aparcar, perquè la veritat
és que la gent volem anar a comprar el periòdic amb cotxe, però el tema d’evitar els
controls d’alcoholèmia, la veritat és que volem pensar que no s’ha valorat el que potser,
sense voler, pot ser que als nostres joves als quals els estan perseguint massa xacres
avui en dia, sense voler els estiguem incitant o al consum d’alcohol o al consum d’una
altra sèrie de coses que els puga portar a pensar: bo, si me’n vaig de festa i em passe de
copes ja em portaran en l’autobús a casa. I la veritat és que creiem que sent un servei
que es podria orientar molt bé, el que sí que pregarem és: una, que retiren aqueixa
campanya publicitària, o almenys d’aqueixa manera, que es refaça; que s’estudien els
horaris perquè la veritat és que a les tres i mitja del matí, avui en dia són pocs els que
se’n van a sa casa, pot ser que seria més efectiu fins i tot si s’ampliara l’horari; i
l’última, almenys, tot el que nosaltres hem tingut accés és en valencià, llavors, amb la
mateixa fe i amb la mateixa valentia que es defensa el fet que a una persona se li ha
d’atendre en valencià, creiem que per a les persones que som castellanoparlants i
sobretot per a les persones que volem que freqüenten la nostra ciutat a nivell turístic i
que no són valencianoparlants, creiem que hauria de ser una campanya bilingüe perquè
tots hi tinguem perfecte accés. Moltes gràcies.”

En aquests moments, a les 0 hores i 5 minuts, l’alcaldessa abandona
momentàniament la sessió, i és substituïda en la presidència pel primer tinent d’alcalde,
Sr. Martín, fins a les 0 hores i 25 minuts, en què l’alcaldessa es reintegra en la
presidència.

El regidor de grup PP, Sr. SERRANO, indica: “Bona nit, bo, jo, com que no
m’he quedat satisfet amb les preguntes que li he fet abans a la Sra. Hernández, a la
delegada de la policia local, torne a repetir un poc la pregunta a veure si me la contesta,
i és si s’ha reunit amb la junta de comandament per a canviar els serveis, o només s’ha
reunit amb la mesa de negociació, que com tots sabem està composta pels sindicats? En
la junta de comandaments cal dir-los a tots que estan representats tots els comandaments
policials, que són els professionals del cos policial. També vull preguntar-li: per què no
ha passat aquesta modificació del servei ni pel ple ni per la comissió informativa?,
perquè tots aquests horaris estaven regulats per sessió plenària i vostè ha fet una
modificació de la sessió plenària sense informar per comissió informativa, ni de bon
tros per ple. Alguns ens hem hagut d’assabentar per la premsa, desgraciadament, encara
que som membres d’aquesta corporació. I el que vostè ha dit abans, que ara el de la
policia està molt malament perquè ve d’abans, estava molt malament. Bo, si abans
estava molt malament ara és un caos, perquè ara no m’ha desmentit ni m’ha dit si és cert
o no és cert que ens vam quedar sense patrulles mòbils a la nit, o si les dependències de
la policia a l’ajuntament estan tancades els caps de setmana. És que això no m’ho ha dit.
Bé, mire açò li ho vaig a dir als regidors socialistes que van estar en la passada
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legislatura, li ho vaig a dir només a la Sra. Hernández perquè és la regidora de policia,
però també la inclouré a vostè, i és que ens expliquen, el partit socialista o els membres
que abans estaven en aquest mateix hemicicle en la legislatura passada, per què es van
oposar que la policia local tinga ara mateix 10 membres més de plantilla? Miren vostès,
nosaltres quan vam agafar la policia local hi havia 65 efectius, nosaltres els hem deixat
96 policies, 5 unitats administratives, seria convenient que revisaren el catàleg de llocs
de treball, no, no, no, seria convenient que vostès i vostè, que és la regidora de policia,
hauria de fer un especial seguiment, perquè el catàleg si no val per a res, perquè llavors.
No els vam cobrir per una senzilla raó, perquè vostès, el PSOE, van votar en contra
d’unes coses, sí, vostès van votar en contra, mire, li refrescaré un poc la memòria. Bo,
estic preguntant jo, o ací açò és el corral de la Pacheca, perquè jo sí que li demane per
favor al president. Home, jo no he interromput a ningú quan ací estaven parlant i
demane també que tinguen la mateixa consideració amb mi. Vostès s’abstenen en
l’aprovació del nou de la policia local del ple del 26 d’abril, on ací s’havia pactat amb
els sindicats, i ací estan els representants sindicals, quins serien els horaris i quins serien
els serveis que s’anaven a cobrir. I, a més, després vostès van fer retirar una proposta
que teníem ja pactada també amb els sindicats on s’aprovaven les bases de l’assignació
de les retribucions complementàries a la policia local i una proposta d’augment de
plantilla que s’augmentava en 10 efectius per any fins a arribar a un total de 110 l’any
2006. Supose que ací hi ha un representant dels treballadors que llavors va lloar aquest
acord, perquè a més el va fer públicament en aquest mateix saló de plens, i així consta
també en l’acta i vostès, el PSOE, van fer el possible perquè açò no prosperara. Bo, seré
ja molt breu, diré la segona pregunta i és una altra qüestió que volguera saber és quines
mesures s’establiran per a evitar la venda de drogues als recintes firals, sobretot en les
festes del Port?, perquè açò no és un reprotxe, però sí que és una cosa que m’alarma
prou i crec que ens preocupa a tots, i no ho entenga com un reprotxe, no ho entenga com
un reprotxe. No, no, no, és perquè vostè, l’he vist abans ja molt nervioseta quan m’ha
contestat i llavors, bo. En les passades festes d’ací de Sagunt ja hem vist quines mesures
tenien vostès previstes per a evitar aquest tipus d’actes, és a dir, cap, i així ho han
denunciat moltes persones que no donaven crèdit com en un lloc tan concorregut pel
públic en general, com és el recinte taurí de les festes d’ací de Sagunt, s’estiguera
venent droga amb el desvergonyiment que es feia. I, sobretot, la falta de presència
policial en tota la zona màximament amb la quantitat de vehicles que estaven creuant el
riu durant aquestes festes. Aquestes són les preguntes que vull fer-li i recomanar-li que
es mire això del catàleg de llocs de treball perquè no li mentisc, eh?”

La regidora delegada de Policia Local, Sra. HERNÁNDEZ, assenyala: “Bona nit
ja, jo crec que abans en la meua intervenció anterior li he contestat a tot el que vostè ha
plantejat, entesos? No es tracta del catàleg, jo crec que el que ha d’informar-se un
poquet millor és vostè, sí, sí, és vostè qui s’ha d’informar un poquet millor, jo sí que sé
quin nombre de policies tinc, i sé quants en tinc de baixa. Perquè és a mi a la que li està
costant organitzar-los tal com vostès van deixar la plantilla quan van eixir. Ara estic
parlant jo, veritat?, clar que estic parlant de la plantilla, d’això li estic parlant. Li estic
parlant d’això precisament, de la plantilla, i jo sóc la que està tenint els problemes per a
poder organitzar un personal, el personal que vostès van deixar. No em vinga ací ara a
parlar d’un acord que en cap moment ens vam oposar a l’increment de la plantilla, és
més, durant quatre anys allò que s’ha estat reclamant. Vostès hi ha hagut pressupostos
on efectivament contemplaven l’augment de 8 o 10 places i que després es van carregar,
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i així aqueixa ha sigut la seua actitud durant quatre anys. Van destinar aqueixes 8 places
al que van voler, estem?, és a dir, que no vinga ací a dir que som nosaltres els que no
volem augmentar la plantilla. Mire, des que aquesta regidora ha entrat com a delegada,
de regidora de policia, tots els seus intents han anat dirigits a augmentar la plantilla de
policia, i li ho he dit abans i li ho torne a repetir, si vostès abans d’anar-se’n, i li ho torne
a repetir perquè, per si no li ha quedat clar, vostès tenien tan clar que no governarien
que es van permetre el luxe de deixar-lo tot horrible perquè vingueren els de darrere a
arreglar-lo. I li ho vaig a dir, per què, vostès no van tenir en compte que com tots els
anys, perquè, no, no, d’incertes res. Mire, vostès no van tenir en compte que com tots
els anys, l’estiu arriba, sap?, l’estiu arriba. I que a l’estiu normalment es contracta
policia d’estiu, no, i seguisc estant en contra i ho he manifestat en la premsa. Però, mire,
almenys he tingut la decència, m’escoltaran? Mire, almenys he tingut la decència de no
anar-me’n a la desocupació a agafar-los, sap?, almenys he tingut aqueixa decència. Sí,
això també ho han fet vostès, també ho han fet vostès, almenys he tingut aqueixa
decència. I si no està la policia d’estiu treballant és perquè els terminis no hi ha hagut
encara temps perquè s’incorporen i perquè isquen aqueixes places, no hi ha hagut
temps, però no perquè jo no estiga treballant en aqueix augment. I he de contractar
policia d’estiu perquè vostès no van traure les places de l’oferta pública de 2002, no ja li
parle del 3, li parle de 2002, que estan sense eixir i que aquesta regidora traurà en breu.
Del 2002, ni li conte la del 2003, ni li conte la del 2003, que ni tan sols la van aprovar
abans d’anar-se’n. Però no es preocupe que només estiga aprovada eixiran les places del
2003, tinga tota la seguretat, tinga tota la seguretat, no, no, hi ha 10 places en el
pressupost del 2003. Així que si no ho sap s’ho mira vostè millor, vostè és el que s’ho
ha de mirar. I li puc assegurar que això és així. I pel que m’ha dit de la droga, mire,
droga es ven no sols al recinte dels bous, veritat?, es ven en molts llocs que no és el
recinte dels bous. Al llarg d’aquesta ciutat i de totes les ciutats, no és un problema del
recinte dels bous, i per a això també està la policia, per descomptat, però tinga vostè en
compte que la competència major en aqueix aspecte la té la policia nacional i els cossos
de seguretat de l’estat. Aqueixos que vostès han deixat sota mínims.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, manifesta: “Jo, en el tema de
personal, ha contestat Núria àmpliament, però vull simplement insistir que pareix que
els responsables que no s’hagen contractat policies en l’anterior corporació és el partit
socialista. Però, i això què té a veure?, quins acords de la corporació anterior ha sigut
necessari el vot del partit socialista?, en quins acords ha sigut necessari el vot del partit
socialista? No ha sigut necessari, si vostè em deixa parlar, acabaré, és que l’altre dia en
la comissió de personal al·lucinàvem en colors quan la Sra. Murciano estava mirant el
catàleg, i li semblava a xinès, perquè no entenia res del catàleg. Un catàleg que han fet
ells. Perdona, a tu se’t va donar des del departament de personal, que és el catàleg que
està vigent en aquest moment i que nosaltres no hem fet. Nosaltres estem ací un mes,
vosaltres heu estat sis anys tirant-nos la culpa de tot el que estàveu fent i resulta que
estem nosaltres ací un mes i som responsables fins de la venda de droga al carrer. És
que la gent ha dit han canviat el govern, ha canviat el govern. El tema del creixement de
plantilla té la plantilla aprovada, perquè han tingut sis mesos o cinc mesos de l’any 2003
per a completar les places i crear les places i dotar-les, i traure el concurs, etc., etc. No
ho han fet, jo no sé per què no ho han fet, però no li tiren la culpa al partit socialista, que
els recorde que estava a l’oposició i que el seu vot no pintava res en els darrers sis
anys.”
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El regidor del grup SP, Sr. GOIG, indica: “Bé, el Sr. Chover ha dit textualment
fa un moment que l’altre dia en la comissió de personal i règim interior, la Sra. Elionor
Murciano va al·lucinar un poc amb el tema dels catàlegs. Jo no vaig tenir l’oportunitat
d’al·lucinar perquè aquest ajuntament no em va notificar ni el termini ni en el temps ni
en la forma de vida, el que jo havia d’assistir a aqueixa comissió de personal i règim
interior. Abans, la Sra. Montse Solaz ha donat explicacions que jo considere acceptables
de per què no es va notificar, però el que considere en tot punt inacceptable és que la
Sra. Solaz diga que és que com que ens va avisar amb 15 dies d’anterioritat ja havíem
d’estar sobre avís. Mire, nosaltres el que no podem fer és carregar amb responsabilitats
que són seues. La responsabilitat d’avisar és responsabilitat de les persones que estan en
aquest moment governant. A mi em sembla molt bé que aquest tema no es torne a
repetir, que ha sigut un error, però no intente justificar-lo, diga vostè: escolte, m’he
equivocat i ja està. El que no pot ser és que d’alguna manera intente fer-nos
responsables a qui no vam rebre la notificació de no haver rebut, perquè això sí que em
sembla inacceptable. Era simplement aqueixa matisació. Gràcies.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, diu: “Jo vull fer en primer lloc una pregunta que
consisteix en el següent: a la vista de l’informe emès per la direcció general d’interior
de la Conselleria de Justícia i administracions públiques de 12 de maig de 2003, i amb
número de sortida 28.875, en el qual s’informa desfavorablement sobre la modificació
del Pla General Albereda del Consell del Port, perquè la dita actuació comporta una
modificació substancial de l’entorn de l’empresa Fertiberia que suposa un increment de
la densitat d’ocupació. Davant del contingut d’aquest informe fet de mala fe o amb un
desconeixement total i evident del lloc a què es refereix, preguntem a l’equip de govern
quin tipus d’accions prendran per a corregir la situació que s’ha creat?, perquè no es pot
oblidar que la zona de l’Albereda del Consell és la més allunyada de l’empresa
Fertiberia. I que no obstant les naus dels antics tallers de manteniment on es fan les
representacions teatrals i de dansa amb milers d’espectadors, els multicines, la
discoteca, els locals per a joves de Port Oci, les naus industrials instal·lades i les que en
aquests moments s’estan muntant, l’actual fàbrica d’oxigen, etc., també amb milers
d’usuaris al mateix temps i que estan molts més metres prop de Fertiberia, no han tingut
cap problema per part de l’esmentada Conselleria de Justícia i d’Interior ni de cap altre
organisme autonòmic o estatal. Recordem així mateix que tant Fertiberia com la fàbrica
d’oxigen van ser instal·lades en el seu moment amb totes les benediccions i permisos
donats pels governs socialistes de Madrid i de la Comunitat Valenciana quan la
reconversió siderúrgica. Demanem, per tant, contestació urgent per escrit amb la solució
adoptada favorablement a la modificació del Pla General de l’Albereda del Consell del
Port pels greus problemes i dificultats que aquesta situació portarà per a l’ajuntament de
Sagunt, en haver de prohibir les representacions, alerta, eh!, a les naus de les Arts
Escèniques i l’ús dels multicines, discoteca, zona d’oci per a joves, així com la
paralització de les llicències d’obra i d’activitats que s’han atorgat en el parc
d’Ingruinsa amb les repercussions econòmiques i jurídiques que aquesta situació pot
originar, així com la indemnització econòmica al grup 66 amb centenars de milions de
pessetes (ho pose en pessetes perquè s’entenga bé), per la parcel·la on es troba l’escola
d’Aprenents i les oficines de Menera, d’acord amb el Pla General aprovat l’any 1992
per PSOE, EU, PP i CDS. Jo els adjunte, en aquesta pregunta que els faig per escrit, el
document que ha emès la direcció general de la Conselleria de Justícia, però sembla
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evident que aquest document està temps en aquest ajuntament i que no han fet vostès
cap moviment per a paralitzar aquesta situació. Vegem si es volen centrar perquè
coneixen bé el que ocorrerà. Si açò no aconsegueixen una solució, jo els jure a vostès,
amb el ple que estic, que notari i advocat alçaran actes que si una part es paralitza amb
tota la documentació aprovada en aquest ple, i en molts llocs a València, en la comissió
territorial d’urbanisme, farem que no es facen més actuacions en les Arts Escèniques.
Paralitzarem els multicines, paralitzarem la zona d’oci dels xavals i, clar, això no serà
perquè ens dóna la gana, serà perquè és un greuge impossible d’aguantar que no sé si un
paio sonat o amb molt mala fe o amb el que siga, ha fet un informe inadmissible. Però
hi ha una part que vull que vostès admeten, no s’han mogut per a intentar solucionar
açò, que jo sàpiga. I ho tenen debatent vostès a la mà. Però almenys hauran de donar
una explicació perquè no s’han mogut, perquè la situació crec que és més greu del que
ací estem pensant ara. Sembla que estem un poc en una festa matinera d’acomiadament
del ple i açò és molt fort. Què li sembla si apliquem aquest informe i paralitzem
l’actuació de les Arts Escèniques?, o els multicines, o la zona d’oci. Perquè, home, és el
més lluny està de Fertiberia i el personatge aquest que s’anomena Jaime Vilanova
Tomás, que jo crec que l’ha manat un altre que faça l’informe i que pose aquest la cara.
Açò és intolerable, jo entenc que l’ajuntament de Sagunt havia d’haver-se mogut ja
perquè crec que el tenen uns 15 o 20 dies açò ací, o potser més. Clar, pel que he sentit
pareix que vostè farà una gestió i ací no cal fer gestions de paraula, ací cal escriure i
fort. I, una de dos, o vostès ixen en la direcció que correspon o eixirem altres perquè la
cosa tinga tot el mateix tractament. Com és possible que el que està més lluny de
Fertiberia tinga el problema que se li ha presentat?, i alerta, pensen que ens poden venir
una càrrega de milions d’upa? Bé, li ho demane per escrit que ens contesten, però el
lògic és que vostè em conteste ara per quina raó l’ajuntament no s’ha mogut? I ara porte
un prec, personalment, dirigit a vostè, Sra. Calero, alcaldessa d’aquest ajuntament. Mire,
d’acord amb la informació apareguda el dia 19 de febrer de 2003 en el diari Las
Provincias, sobre l’organització del polígon G-2 de la platja d’Almardà on es recullen
una sèrie de declaracions de la Sra. Calero del següent contingut literal, i també parle
perquè estic sentint que açò si és veritat o no és veritat que ho he dit jo, ho dic perquè
està també entre cometes a Las Provincias. Que ara diguen que és legal no vol dir que
no és immoral, això és un declaració de vostè. I continua dient: si són zona humida dins
de la marjal d’Almenara i per tant cal protegir-les, i es tanca les cometes. A la vista de
les manifestacions ressenyades plantegem els següents precs: primer, fer una nova
redacció en el diari esmentat rectificant la qualificació d’immoralitat que fa dels 14
regidors que vam aprovar el PAI del G-2, i al seu lloc indique que tota la tramitació
d’aquest expedient va ser correcta d’acord amb l’aprovació del Pla General de Sagunt,
que el PSOE i EU van realitzar a l’octubre de l’any 92. Aqueix és el meu primer prec
que li faig a vostè. El segon: que procedisquen d’acord amb els plantejaments esgrimits
tant pel PSOE com per EU a la paralització de les obres d’urbanització del G-2, encara
que el tribunal encarregat de valorar i decidir si procedira la suspensió de les mateixes
obres, els haja negat aquesta suspensió per dues vegades en què ha tingut l’oportunitat
de fer-ho (parle del tribunal, eh), a pesar de conèixer els mateixos i idèntics informes
que el ministeri fiscal, aconseguint d’aquesta forma, que és el que demanen vostès, la
protecció de la marjal que tant reivindiquen. És a dir, crec que estan tardant a posar en
marxa aqueixa idea que vostès porten. I el tercer prec: qui té la raó si el G-2 és sòl urbà
o és una zona humida correspon decidir-ho als tribunals, però si tant el PSOE com EU i
el Bloc, que no estan ací ara, estan convençuts que és una zona humida, que se sumen al
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recurs contenciós administratiu presentat per Agró perquè el que val no són les
declaracions en la premsa sinó els fets. És que té molla la cosa que vostès estan
declarant. No fer-los una mostra d’una baixesa i responsabilitat política escandalosa. Ja
està bé del dic però no faig. Jo crec que vostès amb el que estan dient a la premsa i el
que han dit, també els deixe les seues declaracions per si, bo, em diu vostè: jo això no
ho he dit. Però ací està. Mire, jo puc admetre que vaja a ficar la pota quan he tingut
decisions, perquè les ha tingut aquest equip de govern com crec que ens passarà a tots,
però, mire, en urbanisme que vostè em diga que faig coses que sóc un immoral, em toca
el que em sobra de sant, mire, m’emprenya no es pot imaginar fins a quin punt. M’ha
costat molts disgustos defensar-me en urbanisme moltes coses d’aquest ajuntament, i,
clar, que vostè em diga que perquè jo aprove una cosa que va fer el seu partit i que vostè
va ratificar també ací en un ple de si el G-2 era urbà, que també ho va fer vostè estant
ací de regidor, que vostè em diga a mi que sóc un immoral per aprovar una cosa que
aquest ajuntament té aprovat amb totes les benediccions de tot el món, la veritat que té
nassos. Vostè m’ha bolcat un títol, bo, a mi no, a tretze regidors més, que som uns
immorals, i jo espere que vostè corregisca això perquè, vaja, crec que no ens l’hem
guanyat a arribar amb aqueixa qualificació i espere que ho corregisca. I li dic això
també perquè, bo, ens cauran la de Déu dins de poc de temps, qüestions que en
urbanisme ha fet el PSOE. És a dir, els progressistes del PSOE començaran d’un
moment a un altre a caure colpets de set-cents i escaig milions de pessetes, de dos-cents
i escaig del Sr. Aranda, de 68 que ens cauran de la unitat 9. I jo és que no vull ja armar
més escàndol de la quantitat perquè no tenim ni concurrència de la quantitat de coses
que vindran, i que vostès, el PSOE, em diguen que faig jo coses immorals, la veritat és
que espere que corregisca. I ho dic sense voler tenir acritud però no m’agrada tenir
damunt de mi una declaració que vostè ha fet, si no l’ha fet, jo li pregue que em
dispense l’actuació que estic tenint, però, vaja, crec que en el seu moment vostè es va
posar molt fort amb el tema del G-2. I no volguera extremar la meua actitud ni les
meues preguntes avui ni el meu prec amb els temes d’urbanisme. Però, clar, si vostè em
dóna lloc jo ho vaig a fer, perquè no ens ajudarà ningú de la que ens caurà. Escolte, és
molt fort, i estem ací mirant-nos per a totes parts menys en la direcció que toca. Dins de
molt poc de temps, i avís també en un ple, els propietaris de l’Escola d’Aprenents, si
vostès no prenen una decisió, tindrem damunt de la taula un document de petició que li
paguem els terrenys. I el PSOE i EU van aprovar un Pla General, amb més gent, el PP
també, i el CDS també, van aprovar un Pla General que contenia això, una gran oficina,
un edifici d’oficines de 5 plantes i tota l’illa massissa, no sols l’edifici de l’Escola
d’Aprenents, no, tota l’illa. Respecte a això és el que val, perquè, mire, li ho vaig
preguntar ja al secretari i em va dir que, bo, ja m’ha aclarit que no faran, pareix que no
plantejaran al suprem un plet que hem perdut, que en aquest moment suma uns 96
milions de pessetes de dues parcel·letes al carrer Pintor Pinazo al Camp de Morvedre. Ja
em va dir el secretari que no pensaven recórrer-lo perquè era el suprem perquè es veia
que s’anava a perdre. Ja he perdut un cas com aquest i la cosa pot ser, bo, si en aquest
moment hi ha 96 milions, si li fiquem 5 o 4 o 6 anys més, la xifra pot arribar no sé on.
Per això que em diguen que estic fent que sóc un immoral, la veritat és que em sap prou
mal. I li pregue, i li deixaré la còpia dels dos documents i espere que vostè tinga el detall
de corregir una cosa que crec que no ens hem guanyat. I jo parle per mi. Sí que li
pregaria que em fera la contestació per escrit, sobretot, Sr. Chover, si ha de fer alguna
cosa, faça-ho de pressa perquè el temps s’està acabant.”
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El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, indica: “Simplement comentar que
aqueix document va aparèixer, el va portar el regidor d’Urbanisme, que havia aparegut
en el departament d’urbanisme, portava data d’entrada de maig, a nosaltres ens ha
sorprès evidentment, no ja la, ah no, ací, vostè ho haurà aconseguit d’un altre lloc, però
ací hi ha el document que va entrar ací a l’ajuntament i té data de maig d’entrada ací a
l’ajuntament, segurament. Nosaltres ja hem fet gestions precisament amb la, és a dir,
que hem tingut el coneixement d’aqueix document fa escassament dues setmanes, sí, sí,
i estem movent-nos evidentment, no, no. Bo, bé, la qual cosa ja hem traslladat el tema
també a la Conselleria de Cultura perquè és part afectada clarament en aqueixa situació.
La sorpresa de la Conselleria de Cultura va ser monumental també perquè no, sembla
com que no sé, sembla com que hi haja una història d’un departament contra un altre
departament entre la pròpia Conselleria. Nosaltres vam revisar el Pla d’Emergència que
consta ací a l’ajuntament de Fertiberia, i parla de 1.100 metres, no parla de 2.600. La
Conselleria segueix, el que ha fet l’informe segueix insistint que hi ha una modificació i
que correspon a 2.600, i llavors, bo, hi ha ací una situació no aclarida en relació amb
aqueix informe i el mateix Pla d’Emergència que consta a l’ajuntament de Fertiberia. Hi
ha una zona, hi ha dos cercles marcats: un de 600 i un altre de 1.100 metres que arriba
just fins a la zona que no agafa res del que seria Port Oci, Alucine, i tota la zona de
reserva de la Ciutat del Teatre. Lògicament l’altra arriba molt més, arriba fins al Camp
de Fornás o més. Molt bé, jo, vostè ha demanat informació, jo li done la informació que
tinc en aquest moment. Evidentment sí que estem en el tema i anem a fer-lo el que
s’estime oportú respecte d’això. Molt bé, bé, jo li estic informant del que s’està fent que
és el que vostè ha demanat. Una altra cosa és que vostè estiga d’acord o en desacord.
Però que estic dient el que s’està fent. De totes les maneres, jo reprendré la seua
pregunta per escrit i li contestarem respecte d’això.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, exposa: “Vegem, diverses qüestions.
He tingut coneixement que en la SAG s’ha acomiadat sis treballadors que portaven en el
servei de neteja de platges, que estaven contractats, només han estat contractats un mes i
mig. No és la pràctica habitual, se m’ha dit. Jo, la informació, no l’he pogut constatar. I
s’ha procedit a contractar sis nous treballadors. Se m’ha comentat que aquesta no és la
pràctica habitual, i, per tant, sí que ens agradaria que en el ple es donara la informació
de quin ha sigut el motiu de, a mitjan temporada estival, canviar aqueixos contractes.
Una segona és dir-li al Sr. Estal que va fer declaracions en la premsa relatives que si la
Conselleria d’Educació no assumia l’habilitació del menjador del Romeu, que
l’ajuntament portaria a terme aqueixa remodelació. La pregunta que se li fa al Sr. Estal,
a més jo li l’he recomanat que ho faça, és si aqueixa declaració que la Conselleria no es
fa càrrec la tenen vostès per escrit? Està clar, volem, és a dir, no es pot anar amb
presumpcions ni amb comparacions perquè llavors estarem pagant allò que toca o que
no toca. Llavors, quan conteste a la Conselleria, que diga: per motiu, perquè són obres
de manteniment, per tal o per qual, açò no correspon a la Conselleria d’Educació. I
després el tema de a veure si ens té al corrent dels prefabricats que m’estava comentant
que no hi hauria prefabricats i llavors ho pot facilitar. D’altra banda sí que hi ha unes
declaracions que no són afortunades. Mire vostè, quan van eixir dient que els 3 milions
de pessetes, crec que és, que costa la defensa dels regidors en el cas del G-2. Mire vostè,
jo els faig una pregunta: quant li va costar a l’ajuntament de Sagunt pagar els honoraris
per a impugnar i recórrer un acord que era claríssimament favorable als interessos del
municipi i de la pròpia corporació com era el cas Ingruinsa?, quants diners es va pagar a
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José Luis Martínez Morales i a procuradors quan vostès van recórrer a pesar de ser-los
favorable aqueixa sentència al suprem? Perquè, fixe’s, hi ha una cosa que jo tinc molt
clara, nosaltres no demanarem mai més que cap ciutadà, però tampoc menys. Per què
els dic açò?, perquè en el cas d’Alfredo Estrada, el PSOE i nosaltres vam plantejar, i
alguns grups, que es buscara un gabinet especialitzat en dret penal, i així es va fer i es va
buscar. Perquè el despatx, sobretot de l’ajuntament, el que entén és de matèria
contenciosa. Llavors, el mateix que nosaltres vam plantejar, perquè la moció la vaig
presentar jo, que portara un cas especialitzat el tema de l’acció pública popular un
despatx penalista, el mateix demane per a mi, que jo sóc ciutadana també, i sóc un
càrrec electe. Llavors, aqueixes sortides de to que ens podíem haver estalviat, això és
per a assegurar que entre tenir un bon assessorament o tenir un mal assessorament al
final el barat ix car, perquè podíem estar encara quatre anys en instrucció. Llavors,
aqueix tipus de comentaris, per favor, no els facen, o assessoren-se, i sí que espere que
em diguen, l’equip de govern, quant van costar els honoraris de José Luis Martínez
Morales i del procurador apel·lant una sentència favorable als interessos públics i a
l’ajuntament? Això espere que m’ho contesten. D’altra banda una última pregunta i és
quant, enguany, està pendent de pagament per sentències pendents d’execució?, és a dir
en quant, en el 2003 o en el 2002, està pendent d’execució perquè sabem que hi ha
sentències i aqueixes, encara que els tràmits d’execució es retarden, sí, perquè tenim
clar que hi haurà i caurà en cascada. Llavors els honoraris ens els dirà?. Molt bé.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Això dels honoraris de la
defensa d’Ingruinsa, no ho sé, ho buscarem i supose que estarà i es podrà saber. Jo
supose que igual vostès ho saben millor, però, bo, ho buscarem. Respecte a les
declaracions sobre el cost dels advocats del G-2, és una opinió com una altra qualsevol i
és una opinió en la qual, una opinió de l’equip de govern que entenia que el gabinet o el
bufet d’advocats contractat per aquest ajuntament al contracte que es tenia en aqueix
moment, incloïa la defensa jurídica i que era una opció perfectament vàlida que a aqueix
grup de regidors els haguera defensat el gabinet que tenia contractat l’ajuntament. Que
ens consta, a més, que és un bon gabinet i que està obtenint bons resultats respecte
d’això dels plets en els quals s’està defensant l’ajuntament. Que vostès opinen que eren
mal bufet per a defensar-los i van contractar un altre millor, bo, vostès el van fer, però el
que no poden evitar és que puguem discrepar d’això, no? És a dir, que vostès van
prendre una decisió en el seu moment, ara ha arribat les costes, la provisió de fons, que
se’ls ha pagat els diners que en la provisió de fons han plantejat i, simplement, l’equip
de govern ha fet un comentari respecte d’això. Que creia que possiblement, jo, si vostè
m’escolta jo li conteste, però si vostè està parlant sempre quan li estan parlant a vostè,
és difícil que puga atendre les dues coses al mateix temps. Bé, jo el que, vaja, crec que
he sigut prou clar, i en les declaracions que es van fer després de la comissió de govern
que va aprovar aqueixa comissió de fons, van ser en aqueixa línia sense cap tipus d’idea
de crear res. Doncs bé, vostè fa les declaracions que estima oportunes i nosaltres també.
És a dir, vostè ha cregut per exemple en l’últim econòmic que era important traure
aquest tema de la zona d’influència de Fertiberia i l’ha tret, no?, és a dir, l’equip de
govern ha cregut que aqueix era un tema, no, bo, no importa, però que això és una
decisió seua i vostè l’ha fet i punt. Després de la comissió de govern en què es va pagar
aquesta provisió de fons, es va fer el comentari que possiblement el gabinet que tenia
contractat l’ajuntament i que l’havia contractat el propi equip de govern, podia haver-hi
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perfectament o crèiem que podia haver portat el cas. Si vostès no ho van considerar així,
van fer el contrari i ja està, i punt.”

El regidor del grup PSOE, Sr. MUÑOZ, assenyala: “Sí, perdó, és un moment res
més. Respecte de la substitució d’uns treballadors per altres que ha comentat vostè, no
conec el cas exactament, però segurament obeeix al tipus de contractació que s’està
portant a terme segons m’han explicat que respecte de la neteja urbana. Hi ha contractes
inferiors a mes i mig, i contractes superiors a mes i mig. Els contractes inferiors a mes i
mig s’estan nodrint d’una borsa de treball que està oberta, i els contractes superiors a
mes i mig s’estan nodrint del SERVEF. Llavors, probablement obeeix a aqueix tipus de
contractació, si se li va contractar per menys de mes i mig. No li puc aclarir més perquè
en aquests moments no conec més, m’assabentaré i li contestaré. Gràcies.”

En el desenvolupament d’aquest apartat abandonen definitivament la sessió el
Sr. Cortés, Sr. Civera, Sr. Fernández, Sr. Estal i Sr. García, així com la Sra. Murciano.

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les
zero hores i quaranta-cinc minuts del dia 1 d’agost de 2003, de tot això, com a secretari,
done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDESSA

ANNEX
Després de les votacions i una vegada suspesa la sessió intervé des del públic el

Sr. MIQUEL BRU, que diu: “Hola, bona vesprada, sóc Miquel Bru i, res, volia fer un
comentari d’una cosa que ha eixit en premsa ahir i avui, i em semblava convenient dir-
ho ací en el Ple. Vam ser jutjats per una denúncia el dimarts, al jutjat, i no sé com dir-ho
perquè realment no ens ho van prohibir, però es pot dir que ens van prohibir expressar-
nos en valencià, la paraula no és prohibir, perquè resulta que la fiscal no, textualment: si
continuaràs així, no t’entenc. Realment em va semblar una falta de respecte tremenda.
Després també es van excusar dient que la secretària del jutjat no parlava valencià, i
que, per tant, no podia transcriure les nostres declaracions i s’anaven a quedar ací en
l’aire, no constarien en cap lloc. I és només això. La nostra queixa la volia reflectir ací
en el Ple, i ara, m’agradaria, ens agradaria que l’Ajuntament transmetera la queixa,
perquè no és una queixa nostra, hauria de ser una queixa de tot el poble, perquè açò li
pot passar a qualsevol, ho comunique a qui haja de comunicar-ho, i ja està. Moltes
gràcies.”

El Sr. ANTONIO PRAGA explica: “És que jo fa molt de temps que no he parlat
per ací, encara que he fet molts mítings i he parlat molt. Sóc d’esquerres i avui em fa
vergonya haver sentit el PSOE, el Bloc, als quals jo li he donat el vot tota la vida, i li’l
donaré, i avui que jo ho recordaré, els meus pares, els meus avis ja parlaven de l’aigua
de l’Ebre. La famosa paella que ací es critica tant, jo vaig estar en aqueixa paella. En
aquella Albereda no cabia més gent. I jo mirava a la meua dreta i a la meua esquerra i
veia gent cremada del sol. Agricultors que han treballat tota la vida al camp i que volien
aigua, perquè en alguns punts de València la necessitem. I avui el que veig en el meu
poble, companys vosaltres, jo he treballat més que vosaltres en aquest poble i he portat
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molts diners a aquest poble estant en totes les institucions de València demanant diners
per als desocupats, pensant en tots aqueixos que estaven més malament que tots els que
esteu ací asseguts i rodant ara. I avui tinc un disgust enorme quan he vist que s’ha
pronunciat EU, que s’ha presentat el Bloc, que s’han presentat aquells que els donàvem
12 milions de vots, que han sigut capaços d’anar Brussel·les en un muntó de papers
presentant i posant obstacles perquè vinga l’aigua a València. L’aigua a València fa
falta, encara que vosaltres dieu el contrari i poseu tots els entrebancs que vulgueu. Ací,
en aquest poble, s’ha pogut apreciar pel Bush, jo l’he apreciat, aquests dos últims anys
que ens venia aigua del pantà, que s’extreia menys aigua dels pous. Els horts estan més
negres, els horts estan millor. Han desaparegut també les xemeneies d’ací baix que,
encara que treballaven moltes persones i jo he defensat això, però la contaminació no li
feia pena a ningú. Al Port de Sagunt les dones estenien la roba i es posava negra. I ara,
avui, últimament, i vaig a dir-ho ací, avui tenim tres mil i escaig d’aturats al Morvedre. I
els meus companys, els que jo sempre he defensat i defensaré, encara que no estiguéreu
cap de vosaltres, jo defensaria la ideologia però no a vosaltres perquè avui m’heu posat
negre d’escoltar-vos. Aqueixa és la pura realitat i no n’hi ha una altra. Defenseu el Pla
Hidrològic que València el necessita, i no vull estirar-me i ja hi ha prou, ja us he dit
prou a tots. Gràcies.”

El Sr. ALONSO assenyala: “Em faig dir Alonso, Sra. Alcaldessa, senyors
regidors del govern, enhorabona, portava vuit anys enutjat. Avui estic molt content,
molt content. Als senyors de l’oposició els desitge que facen una oposició constructiva,
que no es barallen vostès perquè porten barallant-se 24 anys que jo visc en aquest poble,
i per això moltes vegades no vinc, perquè vostès no parlen de nosaltres, dels ciutadans,
del carrer, del que passa, no parlen. Vostè, Sra. Alcaldessa, diu que xafarà el carrer, que
parlarà amb nosaltres, jo l’aplaudisc. Bo, porta un mes i no li ha donat temps ni a mirar
els papers, ho veig normal, però la invite que ho faça, ací, això es fa bé, així. Jo parle
sempre en el meu nom. Vinc ací amb 12 papers reomplits. Tot açò s’adapten a la llei,
tot. Si una vegada envie un paper, una reclamació, que no s’adapta a la llei, mai xafaré
l’ajuntament. L’oposició del PP mai m’ha dit la paraula no, mai ha dit no. El Sr. Borrás,
ací, el nostre conegut senyor amb tots els respectes, Castelló, mai ha dit que no, no hi ha
la paraula que no, que més dóna si mai signa el contracte. Per tant m’està enganyant. A
mi m’han enganyat sobre les antenes de telefonia mòbil, jo volia llevar-les totes.
Primera perquè no tenien activitat, el Sr. Alcalde ixent, amb el bastó que tenia, tenia
autoritat prou per a llevar-les, com vostè em farà bo ara, una altra cosa que li diré: no les
va llevar, no m’estranya, venint de la Gaviota, com ve, no m’estranya, no m’estranya, a
mi no m’estranya. Però jo, amb tots els respectes, què faria?, em comprèn?, si el poble
l’ha votat, a aprovar el que feia. Bé, dit açò, tinc ací dues qüestions molt importants avui
que vostè, Sra. Alcaldessa, que té el bastó a la mà, si vostè vol, d’acord amb la llei ho
pot fer. Li faig una altra prova com al Sr. Borrás. Al Port de Sagunt hi ha un
supermercat obert il·legalment, supermercat Mercadona al carrer Alcalá Galiano. No té
cap classe de paper ni d’obertura ni de res. L’edifici no s’ha entregat al Ministeri
d’Obres Públiques, o bé perquè és lliure, o bé perquè és subvencionat. Els pisos no
estan entregats i ells estan explotant el negoci. El meu cotxe es tira en el pàrquing, a la
porta, dia i nit perquè no tenen gual, em van cridar l’atenció, llogaré un cotxe que em
costa 17.000 pessetes per a tancar les dues portes del gual, que no hi ha gual. Han posat
una placa que segons el codi de la circulació diu: prohibit aparcar des d’aquell cantó
fins a l’altra, dic si vostè canvia el codi de la circulació, perquè açò és un gual
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permanent. Què?, m’està prenent el pèl?, entre això hi havia un delegat d’esports de
Sagunt, no em recorde com s’anomena, aquest matí he estat parlant amb ell, dic perquè
comença vostè malament, amic, comença vostè malament, em comprèn, recolzant a un
que està fent un frau, comença vostè molt malament. Sra. Alcaldessa, en el meu paper li
demane que em tanque el supermercat, està il·legal en tot, tant a la façana nord com en
la sud com a l’oest, ha fet finestres, portes, totes les que ha volgut. L’escriptura mare,
que és la que mana en aqueix edifici, jo dic escriptura mare, on el constructor diu que
farà una finca, vostès sabran això més que jo, i es regeixen sobre l’escriptura mare.
Aqueixa escriptura mare diu que tindrà 12 pisos, que tindrà 4 portes a la façana nord,
que tindrà això. MERCADONA, a les façanes ha fet tot el que ha volgut, i tots sabem
que per a posar un logotip a la façana cal demanar un permís, tots sabem que per a obrir
una porta cal demanar permís, jo com a ciutadà, almenys, ho sé. Tots sabem el que cal
fer. Res d’això s’ha complit amb MERCADONA. Jo li exigisc, Sra. Alcaldessa, que el
tanque. Perdone que ho diga així. Estic content perquè està vostè ací assentada, però si
això no es tanca, nosaltres anirem als jutjats, jo i l’ajuntament, aniré al jutjat a denunciar
el cas. Vostè té el bastó per a fer això, té poder per a fer-ho, i això està il·legal. Aqueix
és un punt, sap vostè?, en tinc molts, però aqueix és un d’ells. El segon és el següent: es
construirà a l’av. del Mediterrani un edifici, avui en dia estan fent la mureta guia,
mureta i guia, això és per a fer pantalla, una fonamentació, un servei s’ha tirat 38 anys
fent-ho. És la meua especialitat. Les muretas guies han de separar-se de les mitgeres 20
cm, es fa una rasa, ve una màquina especial, vénen fangs ventonítics, que aprofite per a
dir-li-ho al regidor de medi ambient, a veure on tiraran aqueixos fangs ventonítics són
matèries químiques que es fabriquen en Rio Tinto i en una altra empresa alemanya que
hi ha a Almeria, és una matèria química per a aguantar les terres i profunditat a 10, 12,
20, a 30 metres de profunditat, a les que siguen, sap vostè?, i ací s’emprarà, clar, fa falta
emprar-lo, no comprèn? Perquè, si no, no es podia fer una excavació que es farà ací a 9
metres de profunditat. Jo tinc ací els plànols, tot, tinc els plànols d’allí i l’amperímetre
de l’obra, ho tinc tot. Però hi ha una cosa, el constructor ha respectat la mitgera del veí,
perquè, clar, no li tirarà la paret per a fer el muret guia dins, però, no obstant, no ha
respectat la meua vorera, la nostra vorera, hi ha rebuig i ha ficat el muret guia dins de la
vorera amb el fi per a guanyar, si aqueix edifici porta sis pisos guanyarà fàcilment 80 o
100 metres quadrats, simplement amb aqueix fi. Jo exigisc, que aquest matí he estat allí
i he estat parlant amb el delineant, amb el topògraf, he estat parlant amb l’enginyer i
verbalment ací amb el regidor, amb el Sr. Quico, que m’ha atès molt bé, jo pose en el
paper que es rectifique el muret guia o que em tanquen l’obra, però que no em venen el
meu terreny públic. S’han ficat en el nostre terreny, Sra. Alcaldessa, han tirat la vorera,
en una paraula, han fet el que han volgut, perquè estem acostumats, jo estic acostumat a
veure al Port de Sagunt, i perdone, com que visc allí 24 anys sempre parle del Port de
Sagunt. Estic acostumat a veure, el constructor fa el que vol, fa el que vol. Jo li ho
demostre a vostès voluntàriament i quan vulguen, fan el que volen, tallen el carrer.
Mire, un carrer tallat amb una tanca i un camió posat allí, Alonso va caminant, la policia
municipal ve darrere, clar, no es pot comprovar, no he tret foto. La policia municipal ve
darrere, no passa res, no passa res, gira a la dreta perquè és direcció prohibida, la policia
municipal i no mira ni per a la tanca, em va costar no menjar de nervis que tenia en
l’estómac, a propòsit ho dic. Jo em done voluntari per a anar a tots els llocs, sí, sí, per
favor, un xicotet segon i amb açò ja acabe, sí, ah bo, aprofitaré ara que em ve al cap: li
done les gràcies al Sr. Castelló per haver recordat vostè prec i preguntes a les nou, jo
sóc més clar, jo estic ací voluntàriament defensant aquells drets que jo crec i vinc
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voluntari, però vostès, amb perdó, estan pagats i a nosaltres, a mi, m’han de donar la
preferència molt abans, a mitja sessió, perquè porte cinc hores i resulta que el qui pague
sóc jo i els qui cobren són vostès i jo estic esperant. No és democràtic, no és democràtic.
Dit açò vaig a, un segon i acabe, dit açò vaig a aprofitar perquè puc assenyalar amb el
dit si vostè m’ho permet, una vegada, com moltes, pel permís d’ocupació de carrers
d’un bar són de 5 metres, 20 metres, 80 metres, però aquest senyor s’està fent amb la
plaça. El meu nét no pot jugar, jo com que són els meus drets, la policia municipal
vingué i per a ser ràpid la policia municipal, jo com que li he donat el telèfon, la meua
direcció, perquè mai m’opose a això, encara que no s’ha de demanar tanta, en la
democràcia no han de dir que com vostè en el carnet, no, no, jo he estat 20 anys on no
devia i he fet el mateix que ací, política, i mai m’han dit a on vas o d’on véns, bé, al
policia de l’ajuntament que va anar a donar-li al xurrer, concretament, de la plaça Mare
Nostrum la notícia. Li va dir: mira, allí davant viu el veí que t’ha denunciat, vol vostè
que assenyale qui va ser?, no, li ho vaig a dir perquè això ho porte ací dins, el senyor
calb de la policia que està allí, aqueix senyor, aqueix senyor li va dir al xurrer i això no
és democràtic, aqueix senyor s’ha de callar i no, el xurrer va anar a ma casa i jo vaig
dialogar i no li vaig dir res perquè com que no li dóna a més el cap, però aquell senyor li
va dir, aquell senyor que viu allí t’ha denunciat, es prendria la gasosa o la cervesa amb
ell i el perjudicat, jo no sóc perjudicat perquè me’l prenc així, em comprèn, Sra.
Alcaldessa?, li portaré molts en els plens, moltes coses més i vull que em conteste.
Gràcies i bon treball, eh, bon treball, gràcies.”

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, contesta: “Bo, Sr. Alonso, jo
he tingut el gust de conèixer-lo aquest matí i la veritat és que em sembla un ciutadà
exemplar perquè realment es preocupa pel bé públic i per l’interès de tots. Jo, només
comunicar-li que de les qüestions que a mi m’ha plantejat i que alguns tècnics
d’urbanisme ja coneixien, he donat instruccions perquè siguen solucionades i perquè es
verifique si realment el que vostè està plantejant s’ajusta a la realitat. I, evidentment, si
l’acta d’alineació ha respectat el que hi havia en el projecte. Li done les gràcies
públicament i ja li comunicaré en un altre moment, quan vostè dispose, com va la cosa,
d’acord? Moltes gràcies.”

El regidor delegat d’Activitats, Sr. CHOVER, contesta: “Lamente no poder
informar-lo exactament de la situació del MERCADONA del carrer Alcalà Galiano, ho
mirarem i veurem en quin procés està l’expedient, el procediment en quina situació està
i l’informarem puntualment.”

El Sr. JULIÁN LÓPEZ diu: “Intentaré ser breu encara que és molt difícil, feia
molt de temps que no venia jo per aquests plens i me’n vaig prou enfadat perquè crec
que no haurien d’haver-hi aqueixos insults i desqualificacions que s’han produït, i
siguem capaços de treballar com a polítics i no com a politiquets de via estreta. No em
referisc a ningú, el que no siga que no s’entenga. Molt concretament jo li diria a la
companya Isabel que hauria d’intentar, en primer lloc, no perquè ho faça, és un simple
suggeriment, si vol ho fa i, si no, no passarà res, has dit que de la intervenció d’EU és
una traïció als seus votants, cal tenir molt de compte amb el que es diu, jo sóc un votant
d’EU, militant d’EU, tan d’esquerres com tu, i tu ho saps. És a dir, els arguments a les
resolucions, als escrits, a les propostes, arguments, insults, ja està bé, i per favor no
t’atrevisques a dir que quan fas una proposta, dius aquesta seria la forma de funcionar,
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ho ha dit Martín, uns estan governant i altres a l’oposició. Simplement canvia el tarannà
perquè tu ets capaç de fer-ho. L’altra part seria el que deia el company Castelló, jo no sé
si aquest xic tindrà algun problema, diu: no he vist cosa igual, amb aquella moció. Xic,
si no has vist cosa igual, hauràs d’anar a l’oculista. Segona, han llegit les competències
que passaran al ple, llegides, una per una, i t’atreveixes a dir: m’han llegit un patracol.
Però si són les competències que tu les coneixes perfectament, t’han llegit uns drets i els
anomenes patracol, ets molt atrevit, i després damunt dius, és que us dóna por que
parle?, però por a parlar, si has dit tot el que volies i més, has dit fins massa. Jo no
entenc molt d’Almardà i aqueixa obra que 60.000 no sé quant, és que jo d’economia no
sé molt. A mi em donen demà un Mercedes que val 15 o 20 milions, donat, perquè l’use
i no l’agafe perquè m’arruïne, per a què vull jo una subvenció?, a part de si és o no
necessària, que ho diguen els tècnics, per a què vull jo 60.000 no sé què si m’he de
gastar 300.000 no sé quants?, per posar un exemple. Has dit, has arribat a dir, company
Alfred, has arribat a dir, vosaltres d’EU, podeu fer totes les audiències públiques que
vulgueu, xic, no li digues a EU el que ha de fer, no li digues el que ha de fer, no, és que
tu hi ha vegades que escoltes, prens notetes i se t’oblida el que tu estàs dient. Tu has dit
textualment això, i tu, company Castelló, que no ets ximple del tot, has fet una oposició
meravellosa, de veritat t’ho dic, amb bona lluna a vegades, amb una retòrica molt
bonica, tu tens un gran avenir a l’oposició.”

El Sr. PEÑAS indica: “Hola, bona vesprada, o bona nit, jo em sembla que no cal
comentar a ningú la trifurca que s’ha muntat com se sol muntar tots els anys a partir del
25, o el 28 de juliol fins al 17 d’agost, una vegada s’acaba la festa es va acabar la tinta
per als periòdics. Jo, a part, a part que hauríem d’haver oblidat aquest tema, haver-lo
tocat a partir de quan s’acaben les festes, si tantes polèmiques es formen o no es formen
o no es formen, jo haguera preferit que després d’acabar les festes s’haguera negociat
amb ambdues o amb les parts que corresponguen, el que són el dia de les cucanyes, la
tradicional solta d’ànecs. Més que res el que he vingut avui a demanar avui ací a
demanar-li, a demanar-li als grups polítics, és que es definisquen, es definisquen d’una
vegada, que prenguen una posició a veure si estan ací representant el poble i a la
primera de canvis, a la primera de canvis, perquè és que ha sigut a la primera de canvis,
la tradició se’n va. Jo reconec que hi ha coses que es poden negociar, es poden parlar, es
poden discutir, però és que la primera impressió, la primera, ha sigut no a la solta
d’ànecs, paraules textuals de vostè, Sra. Alcaldessa, a Las Provincias del dissabte
passat, era promet que en el 2004 no hi haurà solta d’ànecs, això deia Las Provincias el
dissabte passat en primera pàgina, no m’ho estic inventant. Jo crec que d’aqueixa
manera no arribarem a cap acord, des d’ací li demane als grups polítics que es
definisquen sobre la tradició de la solta d’ànecs, anem a definir-nos d’una vegada,
negociarem i veurem si estan ací perquè els ha elegit el poble caldrà respectar algunes
de les decisions del poble. Moltes gràcies.”

El regidor del PSOE, Sr. GARCÍA, assenyala: “Bo, bona vesprada, jo he
manifestat en els mitjans de comunicació a la ràdio, bo, avui m’han preguntat un muntó
de ràdios, la Cadena Ser, bo, un muntó. Jo, d’entrada, vull que sapigueu que jo no estic
en contra de la tirada d’ànecs, això ho heu de tenir molt clar, jo no estic en contra de la
tirada d’ànecs. Si s’han de tirar els ànecs, es tiraran, ara el que nosaltres, jo he entrat
porte ací un mes, i ens hem trobat que hi ha una llei que tenim per ací que ara després
Josep Lluís la llegirà, que no és de l’any passat, sinó és de febrer d’enguany que diu que
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està prohibit tirar, bo, tirar ànecs o que no es pot maltractar els ànecs, bo, i llavors,
nosaltres què hem fet? Posar-nos en contacte amb el president de la comissió de festes
del Port li hem dit el que nosaltres pensem, i nosaltres hem pensat també, el dimarts la
comissió de comissió de govern va estar reunida i va prendre la decisió, no de no tirar
els ànecs, alerta, demanar el permís a la Conselleria corresponent perquè si es poden
tirar els ànecs que es tiren, ara jo crec que l’ajuntament no pot estar en contra d’una llei.
Nosaltres demanarem la llicència, però si la llicència ens diu que no podem tirar els
ànecs, jo crec que l’ajuntament, vosaltres heu de comprendre que nosaltres no podem
estar a favor que es tiren els ànecs, però tampoc estarem en contra que si vosaltres el dia
15 voleu tirar els ànecs, com s’han tirat altres anys, és veritat, però l’ajuntament,
nosaltres no podem estar a favor d’això si hi ha una llei que ho diu que, no és veritat, ho
dic com ho sent i és així. No, no, està clar. Jo, bo, llavors si el dia 15, nosaltres, s’ha
demanat el permís, si ens el donen o no ens el donen nosaltres ja informarem la
comissió de penyes el que hi ha. Però ells poden anar com l’any passat i com altres
anys, quan arribe l’hora, ho tens clar?”

El Sr. MARTÍN diu: “Bo, en referència a tot aquest tema, l’explicació que ens
ha donat Miquel, estem d’acord. La qüestió ací, maltractament, que és la base
fonamental en la qual s’han basat sempre els grups ecologistes o els que estan en contra
de la festa. El maltractament no ha existit mai, no ha existit mai perquè a aqueixa festa
s’han presentat el SEPRONA, s’ha presentat la policia autonòmica i no han arribat a
redactar cap informe, ni hi ha cap denúncia perquè no hi ha hagut maltractament. Jo des
d’ací també demane que, si es vol, des de la corporació municipal, des de l’equip de
govern, que controlen, que envien una parella, dos, que vagen els regidors i que ho
vegen. Si és que no té més història. El que no es pot fer, jo el que ha comentat aquest
xic, amb el tema del valencià, històries, i la resta de i l’equip de govern quant va saber
el cas va recolzar totalment el tema. Per la circumstància que fóra, perquè defensen una
cosa que creuen que és d’ells i que no ha de desaparèixer, tenien un plet o tenien un
judici, nosaltres fins al moment ni tenim ni una sola denúncia i l’equip de govern ens
dóna de costat. La prova està, sol·licitarem l’informe?, sol·licitarem el permís? Els
permisos hi ha mil maneres de sol·licitar-los, si es diu dóna’m permís per a tirar els
ànecs, et diran tararí, jo el que volguera és que feren un poquet de pressió, que estan ací
per a això, no?, i no és una cosa d’abans d’ahir. Els demanaria, per favor, que quan
facen la sol·licitud del permís que facen força, que no siga un paperet amb quatre ratlles
i a córrer. Gràcies.”

El regidor delegat d’Activitats, Sr. CHOVER, manifesta: “Sí que hi ha
denúncies, ací hi ha una denúncia posada per la tirada d’ànecs, Ecologistes en Acció.
No, clar, clar, no, hi ha una denúncia, jo simplement estic constatant que sí que hi ha
denúncies, no estic dient una cosa ni una altra. Ací, nosaltres, com bé has dit, o si no
t’ho dic, estem un mes i el dia 11 de juliol entra un escrit firmat per Bernardo del Rosal
Blasco Síndic de Greuges de la Comunitat Valenciana. En aquest escrit expressament
parla de protecció d’animals, festeig, tirada d’ànecs, i en tot l’informe, en el text, hi ha
una qüestió que defineix perfectament, no? I bàsicament ens ve a dir, després de tota
una introducció que: els recorde el deure legal d’obtenir l’autorització autonòmica
pertinent per a celebrar successius festejos, així com li suggerisc que valore la
conveniència de procedir progressivament a la substitució de les aus vives per altres
alternatives que no suposen la utilització d’animals, adoptant, a més, totes les mesures
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que siguen necessàries per a evitar que les aus sofrisquen lesions durant el transport,
manipulació i posterior festeig. De manera que es done compliment al que estableix
l’article 3 de la Llei 4/2003 de 26 de febrer. És a dir, és una llei d’enguany que
expressament diu en l’article 3 apartat C que queden prohibits els espectacles i activitats
recreatius següents, i en un d’ells, el punt C, els que impliquen crueltat o maltractament
per als animals puguen ocasionar-li patiment o fer-los objectes de tractaments
antinaturals. Ací es pot entrar en el debat si el que es fa en la tirada d’ànecs és
maltractament, patiment, mètodes antinaturals i totes aqueixes coses. Hi ha una situació
que es ve repetint any rere any, com bé has dit, l’actitud del consistori, o de l’equip de
govern, ha sigut ficar el cap davall l’ala i deixar que passara el tema. Jo no crec que açò,
el que es modifique o no es modifique, puga suposar aqueix enfrontament, anar contra
les tradicions i totes aqueixes coses, i molt menys, el que m’he sentit aquest matí en la
premsa, que això és com un pla judeo-masònic per a anar els senyals d’identitat del port,
vaja, és una cosa un poc fora completament de lloc, em sembla completament fora de
lloc. Ací hi ha una situació de legalitat que l’ajuntament ha de complir, l’ajuntament ha
sol·licitat ja el permís corresponent a la Conselleria i amb el que hi haja se us
traslladarà. El que no podeu negar és que, per part de l’Alcaldia, hi ha hagut intents de
parlar. L’alcaldessa, davant meu, va estar parlant amb el president de les penyes, li
estava invitant a una reunió i que buscàrem solucions, i la contestació del president de
les penyes va ser l’endemà, just l’endemà, a muntar una taula al mercat. Jo no crec que
això siga una actitud dialogant, jo crec que ací estem per a entendre’ns. Cal buscar
solucions entre tots, però anem a asseure’ns, no contesteu amb una mesura de força
davant d’una possibilitat que planteja l’alcaldessa que puguem buscar solucions entre
tots, que jo recorde perfectament les paraules perquè estava davant d’ella quan estava
parlant per telèfon. Jo crec que és necessari i evidentment tractarem de resoldre aquest
tema amb l’antelació suficient que no ocórrega que s’implica, ara pràcticament, com bé
Miquel ha dit, amb tota la sinceritat que li caracteritza, hi haurà una mesura de força
d’una banda o per una altra. Jo crec que la solució no siga una mesura de força ni per
part de les penyes ni per part de l’ajuntament, cal arribar a un entente i cal arribar a
consensuar aquest tema i veure com es pot solucionar, i veure com es pot fer sense que
no supose contravenir la llei, i no supose tampoc obviar les tradicions.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “Jo no sé si realment li ha sorprès o
no l’assumpte a l’equip de govern, però plantejar un entente amb ànecs de goma, no és
del tot raonable. I és rar que sorprenga quan resulta que portem desenes d’anys
celebrant el tema de les cucanyes al Port de Sagunt. Per tant, no ho entenc. Però, fixa’t,
en aquesta qüestió, el tema dels noms és molt important, clar, si se li diu a açò festeig
tirada d’ànecs, la veritat és que no sona molt bé, festeig tirada d’ànecs, ara, si dius que
són unes cucanyes marítimes, hi cap de tot. I és perillós, clar, si tu dius que faràs una
festa del carrer de braus, en comptes d’una exhibició taurina, igual t’ho prohibien
també, o si deies que faries una tortura ocular un bou brau, en comptes de dir que faràs
bous embolats, igual t’ho prohibien també. Però, clar, resulta, si més no curiós, el que
s’estiga interpretant aquesta llei d’aquesta forma, mai s’han maltractat ni s’ha tingut
crueltat ni se’ls ha infringit cap patiment als ànecs en les cucanyes del Port, i això és el
que cal defensar de l’equip de govern, que mai se’ls ha fet cap tipus de patiment ni de
maltractament ni s’ha sigut cruel amb ells, perquè és veritat. Perquè els ànecs se’ls ha
llançat a l’aigua, que és el seu mitjà, i se’ls ha agafat i ja està, se’ls ha pres, ni tan sols
se’ls ha agafat, se’ls ha pres. Clar, i si portem fent-ho això diverses desenes d’anys,
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plantejar-nos ara el tema dels bous torturats o de l’estrès vaquer, la veritat és que és
curiós, i de veritat, Sra. Calero, no val el que diga vostè fa 15 o 20 dies: com que ja
estava programat, es farà. I després quan es va acostant la data diu: home, és que és
il·legal i s’estan encabotant. Escolte, que no és il·legal, i vostè com a alcaldessa de la
ciutat ha de dir que això no és il·legal, perquè és un costum i perquè no hi ha
maltractament i perquè no sume la llei, punt, no se n’isquen d’ací perquè és veritat i
estaran en la veritat. Abans em sorprenia Maribel quan em deia: i vosaltres, què fareu?
Nosaltres, el que hem fet durant sis anys, defensar la tradició de les cucanyes marines al
Port, i ja està, i no passa res, eh, de veritat que no passa res. Però, clar, quan vostès
diuen, bo, és que hem demanat permís a la Conselleria perquè ens deixen, perquè els
deixen, què?, perquè m’estan entrants ganes de tremolar, demanar a la Conselleria
permís per a què?, si mai s’ha demanat permís a la Conselleria per a un tema d’aquests.
Es demana permís a l’autoritat portuària, es demana permís a costes perquè es fa al
recinte seu. Ara jo no sé fins a quin punt cal demanar permís a la Conselleria per a
realitzar unes festes populars locals. Em sorprèn i m’ha xafat el guió Miquel perquè
resulta que ahir als xicots que van ser al judici de faltes al jutjat de Sagunt pareix que
van tenir una sèrie de problemes, són tres xavals d’una associació cultural o que va
perseguint que no es tanque el cine Capitol, però vostès com moguts per la pólvora,
ràpidament s’han posat darrere, han començat a dir coses a la premsa, que després quan
tractem el tema ho parlarem, han presentat una moció al ple i s’han mogut com a bojos,
què passa, que el col·lectiu de les penyes del Port no es mereix que es moguen vostès un
poquet a favor d’ells?, com que quina demagògia, com que quina demagògia, que no us
heu donat molta pressa en un tema i en un altre no heu fet res, que molta cara, ni cara ni
res. A més és que t’oblides d’una cosa, la vostra participació en l’equip de govern
durant sis anys ha consistit en el que jo t’estic dient, i ja està, ni més ni menys, i jo crec
que, com a equip de govern, us heu de posar darrere de les penyes i dir que sí, que se
celebren les cucanyes perquè no hi ha ni maltractament ni crueltat ni patiment dels
animals, i no estaríeu dient cap mentida i estaríeu afavorint que es mantinguera un
costum i una tradició que hi ha hagut a la ciutat. Res més i moltes gràcies.”

El regidor del grup SP, Sr. GOIG, manifesta: “El grup SP es posiciona clarament
en defensa de les cucanyes del Port com a tradició, ho tenim molt clar. El Sr. Chover ha
fet abans unes manifestacions sobre el que apareix en premsa d’una conspiració judeo-
masònica o una cosa així, abans les veia Franco, ara les veu el Sr. Chover, jo, perquè es
tranquil·litze, li he portat a vostè el comunicat de premsa que SP va manar al periòdic
Las Provincias perquè vera vostè el que s’ha publicat i el que hem enviat nosaltres. A
partir d’ací podrà vostè jutjar i dir si hi ha conspiració o no. D’altra banda, el Sr. Chover
diu que hi ha denúncies, i efectivament, sí que hi ha denúncies, hi ha denúncies de grups
ecologistes que es remeten a la Llei del 4 de 1994, del 8 de juliol en matèria de
protecció d’animals de companyia. Bo, acceptem polp com a animal de companyia?, és
un ànec un animal de companyia? Nosaltres, crec que la postura de SP estarà clara
sempre en aquest aspecte. Defensarem els interessos del Port, i defensarem, per
descomptat, una tradició que a més és una tradició important i jo no sé si algun membre
del consistori s’ha parat a preguntar aquesta tradició per què ve?, a què obeeix?, quins
van ser els seus orígens?, un orígens purament obrers motivats en un període de
postguerra durant uns períodes molt durs. I llavors la nostra posició, simplement volíem
dir que serà clara en aquest aspecte i que després al Sr. Chover li passarem el comunicat
de premsa de SP perquè es tranquil·litze.”
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El portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS, manifesta: “Molt breu,
indiscutiblement, com ens han demanat que ens manifestem, indiscutiblement ens anem
a manifestar a favor, però jo pense, des que tinc ús de raó, sempre s’ha fet això i jo
entenc que no hi ha maltractament als ànecs. En un moment determinat es poden tirar
dues persones a agafar un ànec. Sí, i els bous, i els colomins, però si açò, vegem, però si
açò és tot una hipocresia, home, si és tot hipocresia barata. És a dir, que estem ací
parlant dels ànecs, que tiren dos ànecs i que els puguen agafar, i resulta que els
colomins, el tir a colomí ací no diem res, ah, el mateix, però es permet. Els bous, el
mateix però es permet, veritat?, clar que sí. Però és que, els ànecs només és un tema del
Port, o del nucli del Port. Els bous i els colomins, com és a nivell nacional tots ens
callem. En fi, volia dir, no, val més que alçàreu més la veu per a tot. Gràcies.”

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, assenyala: “Bé, jo he fet un
gest i he vist alguna reacció. Jo, personalment, en el tema de la solta d’ànecs, la veritat
és que jo crec que ací s’ha exposat clarament el tema de la qüestió, diríem, de caràcter
legal. Jo estic prou d’acord amb el que ha dit Miquel Àngel. Jo crec que amb el tema
dels animals hi ha prou d’hipocresia, no?, i o són els colomins o són les gallines que
estan tancades, no? Bé, però jo en aqueixa qüestió no volia entrar, jo crec que tant el Sr.
Castelló com el senyor anteriorment s’ha volgut comparar dues qüestions, sí, Jaume,
perdona, però no em volia referir a Jaume, a una intervenció anterior, conec
perfectament Jaume. El que volia dir és que no es poden comparar drets fonamentals,
drets fonamentals reconeguts en la constitució i en l’estatut amb uns costums que per a
mi són totalment respectables, i crec que és intolerable que es facen comparacions entre
dues qüestions ben diferents, i d’això jo crec que no es pot fer cap broma, Sr. Castelló.”

La Sra. ALCALDESSA indica: “Vegem, jo crec que per a acabar amb el tema,
perquè jo crec que açò ho hem de parlar en una reunió, com ja vaig estar jo parlant amb
tu, que se n’ha anat la cosa de to en el moment en què ha eixit fora a la premsa, com
hem de parlar, crec que és necessari que ho parlem en una reunió. Açò ha canviat,
l’única cosa que ha canviat de l’any passat, de les festes de l’any passat a aquestes festes
d’enguany, és que al febrer d’enguany hi ha aprovada una llei valenciana respecte a les
festes amb animals. L’equip de govern actual, vosaltres penseu que estem tan bojos que,
a un mes d’estar en l’equip de govern, volem muntar aquest sarau que s’ha muntat?,
perquè potser no hem pogut parlar abans, en cap moment estem disposats nosaltres, ni
estàvem disposats, a ficar-nos en un batalla campal, en una discussió d’aquest tema. Ni
estem disposats ni volem estar disposats. És necessari buscar solucions perquè les dades
estan ací com estan. Nosaltres hem demanat el permís, com s’ha demanat tots els anys,
Alfred Castelló, tots els anys és necessari demanar el permís i nosaltres, a l’Interior, i
nosaltres, com comprendràs, vegem, jo t’agraïsc la lliçó, t’agraïsc aqueixa lliçó tan
magnífica i tan demagògica que ens has donat, però com comprendràs, bé. Ho sent,
demane disculpes. Tots els anys s’ha demanat permís i, nosaltres, com podrà
comprendre, Sr. Castelló, no demanarem el permís tirant-li més llenya al foc. Nosaltres
no tenim cap gana de llenya al foc i ens agradaria que la tradició dels ànecs seguira,
però açò és un tema que ens hem d’asseure, si no ara, demà, perquè sinó ara, l’any que
ve, a l’altre, arribarà el moment que ens obliguen a la retirada dels ànecs. En cap
moment l’equip de govern sol·licitarà el permís tirant-li llenya al foc de patiment i de
tal, ho demanarem com sempre s’ha demanat, cucanyes marítimes. El que ens diguen us
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ho posarem en coneixement. I que sapigueu que en el nostre ànim ni ha estat en cap
moment, a un mes d’estar ací en el govern, muntar aquest embolic, però ha vingut
provocat per totes les notícies que ens han anat arribant, i per no haver-nos pogut
asseure possiblement quan vam estar parlant.”

El portaveu del grup EU, Sr. MARTÍN, assenyala: “Bé, serè el més breu
possible. En algun mitjà de comunicació ha semblant com que, bo, que EU, Els Verds,
l’Entesa, érem un poc els que havíem promogut aquest plantejament de cara a les festes
patronals. No és cap secret que a EU no li agraden el maltractament dels animals, però
de cap tipus d’animal. Vegem, jo no m’he referit en concret a cap punt. He dit que
estem en contra de qualsevol maltractament d’animals, entesos?, ho entenem fins ací?,
d’acord, perfecte. Llavors, a partir d’ací, nosaltres, que se’ns plantege que hem instigat,
jo no sé qui, d’on haurà partit aqueix tipus d’acusacions, però que ens està acusant que
dins de l’equip de govern estem intentant que no se celebre una tradició. Jo no sé d’on
ve la intoxicació i, sincerament, no vull ni saber-ho. Però el que està clar és que aquest
problema ve motivat per una qüestió que arriba a l’ajuntament, l’ajuntament ha de
complir la legalitat, li agrade a qui no li agrade, i a qui no li agrade també. I un pot fer
mil històries, mil martingales i tal, però un ha de complir la legalitat, i no es pot anar
amb martingales per cap costat. És a dir, si la Conselleria considera que en la festa no hi
ha cap problema, l’ajuntament haurà de fer el que ha de fer perquè són les festes
patronals, i això, en certa manera, és la seua responsabilitat. Les festes d’ací i les festes
d’allí són responsabilitat d’aquest ajuntament. I en aqueixa qüestió, EU té els seus
plantejaments, però els plantejaments és que la unitat no té res a veure en aquest punt,
aquesta qüestió ve motivada per on ve. I jo aprofite l’ocasió, i per a tancar el tema, quan
des d’aquest equip de govern es planteja a la comissió de festes, i ho ha comentat abans
el company Chover, plantejar el problema que succeeix, que per a alguns serà un
problema vell però per a nosaltres és un problema nou, perquè ho vaig a dir una altra
vegada, portem un mes, no, crec que no fa un mes encara però per a nosaltres és un
problema nou. És a dir, si l’alcaldessa d’aquest ajuntament demana una reunió, demana
una entrevista amb la gent, amb els col·lectius que estan organitzant la festa, jo crec que
el convenient és que aqueixos col·lectius es reunisquen amb l’alcaldessa, que és la
màxima autoritat d’aquesta ciutat, la màxima autoritat d’aquesta ciutat és l’alcaldessa,
amb la qual cosa jo no crec que siga de rebut que l’endemà d’aqueixa comunicació
s’estiguen recollint signatures en cap mercat ni eixint i tal. No, no, jo sí que me n’he
assabentat, i me n’he assabentat perfectament. Amb la qual cosa, si em deixeu acabar,
ací el que més crida no té més raó. Bo, per a acabar. Jo crec que ací ningú ha proferit
cap insult ni cap paraula més alta que una altra, amb la qual cosa, simplement, jo crec
que l’equip de govern prendrà les mesures necessàries, quan arribe la comunicació de la
Conselleria, o de la Conselleria que siga, no sé quina serà, se li comunicarà. I el que sí
que és cert és que, en funció d’aqueixa comunicació, cal buscar una solució per a
enguany o per a l’any que ve o per a l’altre. Però si ens plantejaran problemes tots els
anys, hem d’asseure’ns i buscar una solució. Gràcies.”

El Sr. PEÑAS diu: “En relació amb la conversa que vam tenir vostè i jo per
telèfon, jo estava de viatge i vam quedar per parlar, jo vaig arribar i el dissabte, com ja
he dit abans, a Las Provincias va aparèixer aqueix titular en primera pàgina, que la Sra.
Alcaldessa prometia que al 2004 no se soltarien ànecs (la Sra. Alcaldessa li contesta:
“Això no ho he dit jo mai”), bo, jo ho vaig llegir en premsa, vostè perdone, els
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periodistes tenen la seua part de culpa en aquest tema també. Respecte al company que
no sé com es diu, no el conec, conec la resta de l’hemicicle menys ell, en la llei, la llei
que vostè ha llegit, em sembla que diu si es maltracta els animals. Ací, cada vegada que
agafen el torn estan obrant el maltractament, els he invitat que acudisquen a la festa, i
als ecologistes que acudisquen a la festa i que després em demostren el maltractament.
Denúncies dels grups ecologistes, 40.000, d’estaments oficials com el SEPRONA o
Policia Autonòmica, cap, cap, per això direm les coses com ho posa en els papers. Si no
hi ha el maltractament no ha de prohibir-se, primer que es demostre, i després es
prohibeix. Gràcies.”

El Sr. MARTÍNEZ indica: “Bo, primer que res, bona nit, volia fer un
plantejament perquè he vist ací aquest senyor que havia comentat un tema, no era la
meua intenció intervenir de moment, entre altres coses perquè pense que quan un equip
de govern arriba de nou a un ajuntament té un termini de cortesia de cent dies, no és una
norma escrita però se sol deixar. I en veure aquest cavaller, ha comentat una cosa que a
mi particularment estic veient i estic veient a la societat. Recentment s’ha publicat una
enquesta del CIS, publicada fins i tot en la televisió espanyola, és a dir, en principi prou
creïble, que el problema principal que preocupa als ciutadans és la desocupació, i jo
personalment, a la desocupació la precarietat laboral. Em sembla que qualsevol equip de
govern, qualsevol, de qualsevol municipi i qualsevol entitat autonòmica o fins i tot
estatal hauria d’escoltar que si el poble pensa que el principal problema és la
desocupació, hauria de fer tot els mitjans possibles per a eradicar aqueix problema. I
simplement volia que aquest equip de govern, o qualsevol altre que puga venir, enfoque
aqueix problema des de ja, perquè ací, en aquest municipi, la ciutadania segueix
normalment la política a través de la premsa escrita, i a través de la premsa escrita estic
veient certs plantejaments, certes propostes i no veig res reflectit cap a aquest problema.
Evidentment, si jo estic en una empresa i me’n vaig al carrer, l’empleat públic, el
regidor, qui estiga en aqueix moment cobrarà, seguirà cobrant igual però jo no pagaré la
meua hipoteca. Llavors si en aquest municipi de 3.000/3.500 persones en desocupació i
amb la precarietat laboral que tenen assumida, em sembla que haurien de començar a
pensar mesures per a atallar aqueix problema. Jo no els diré de moment quines mesures,
puc tenir les meues propostes com qualsevol ciutadà, però crec que no és una inquietud,
és un problema i real que han de començar a assumir, tant l’equip de govern com
l’oposició si és necessari. Simplement de moment això, i que tenen un termini de
cortesia que evidentment cal respectar.”


